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July 26, 1%~4

ut~t, 4~trni* 93644

33: MDI 1589

Dear Mr. Linni

Ibis is in reference to the cosplaint your c1i*M~ ~~Z4
with the Commission on September 16, 1983, conoerni~ a ~ to
Mr * Charles Renney.

Sased on thAs complaint, the CommisstQxa deter~iu~q4 tbe~~ was
reason to beZiee that Mr * Kenney and KenEae~ for O~gWess~ UI$tber
N. Gaff, treasurer violated 2 U.S.C. S 4415(f) auEUC
S 110.9. The Commission also determined there was reas~* tobelieve that your clients, Raymond and Sylvia Kriu*kt, violated2 U.s.c. S 441a(a) (3) (A).

After an investigation was conducted, the Commission
concluded on J~aly 24, 1984, that there is no probable cause to
believe that your clients or the other Respondents violated the
Act. Accordingly the file in this matter, numbered NOR 1589, has
been closed. This matter will become part of the public roord
within 30 days. Should you wish to submit any factual or legal
materials to appear on the public record, please do so within 10
days.

If you have any questions, contact Lisa Klein the attorney
assigned to handle this matter at (202)J~234O00.

SincE'~elu9/

Charles N. Steele
General Counsel
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~ ,~ July 25, 1984

4.

~nia 92647-5999

Re: NUR 1589
Charles KenneyKenney for CongressEsther N. Got f, as treas~ar#r,

Dear Kr. lagers:

This is to advise you that after an investigation was
oonduct4, the Caumsission concluded on July 24, 1984, that tbewe1. no probeb~e omuac to believe that your clients vi4~ts~~eAct. Aa~*r4iRgI~y the tile in this matter, numbered E#R lS~, has

- been c2oaed. This matter vill become part of the ublic re~du4thin 30 days. Should ~ou vish to submit any factual.materials to appear on t e public record, please do so vitbk~ilO
q. days.

a If you have any questions, contact Lisa Klein the attoraey
assigned to handle this matter at (202)523-4000.

o

~qrn

Charles N. Stee
General Counsel



, ~

4

~%A4 A ~ tt*

~ ,0* a~ Ruilding
OM~bur5t, i~ornia 93644

83: MUR 1559

Dear Kr. Lina:

This is in rtLer~noe to the complaint your clients £tZ*4
with the commission on September 16, 1983, concerning a 3o*u to
Mr. Charles Kenney.

- Based on this complaint, the Commission det*rm$*ed there was
reason to believe that Mr. Kenney and Km~ey Lot ~ *ther
N. Goff, treasurer, viQlated 2 U.S.C. S 441a(f) an 22 C.I.a.
S 110.9. The Commission also determined there w~* reason to
believe that you: clients, Raymond and Sylvia Krinsliy, violated
2 U.S.C. S 441a(a) (I) (A).

After an investigation vas conducted, the commission
concluded on , 1984, that there is no probable ca~zse to
believe that your clients or the other Respondents .vio2ated the
Act. Accordingly the file in this matter, numbered MUR 1589, has

o been closed. This matter will become part of the public record
gin within 30 days. Should you wish to submit any factual or legal

materials to appear on the public record, please do so within 10
cr~ days.

If you have any questions, contact Lisa Klein the attorney
assigned to handle this matter at (202)523-4000.

Sincerely,

Charles N. Steele
General Counsel
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~ 0~Ii%~knia 92647-5999

Re: MUR 1589
Charles Kenney
Kenney for Congress
Esther N. Gaff, as treasurer,

Dear Mr. Rogers:
N

ThLa is to advise you that after an investigation we.
tb~ Ca~mission concluded on , 1984, tt~at there

is no ~ro is cause to believe that your clients violat4kd. the
Art. ~*~r~i~g1y the file in this matter, numbered M~ X~1I9, has
been clOsed. This matter will become part of the pubZic reoQr~
within 30 days. Should you wish to submit any factual or le~a~

N materials to appear on the Public record, please do so withii~ 10
days.

o U you have any questions, contact Lisa Klein the attorney
assigned to handle this matter at (202)523-4000.

o Sincerely,

Charles N. Steele
General Counsel

dA
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SUU*CT:

FEDERAL EL~CTI0~4 COMMISSION
WAtHINCTO% O~C. 2N3

Office of the Ccinission Secretary

Office of General Counsel

July 17, 1984

NOR 1589 - General Counsel's Report

The attached is submitted as an Agenda document

for the Commission Meeting of _____________________
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Closed -Seas ion
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m WR~*A, ~.*~?ZOW 2

xn th* Matter of )
)Raymond and Sylvia Kr±nsky )

CMrl.e Kennoy
Kw~ey for Congress )
2*ther M~ Gaff, T~eae~irer

CURTIFICA~ION

I, Marjorie W. Emuons, Secretary of the Federal

Election Commission, do hereby certify that on July 24,

1984, the Commission decided by a vote of 5-0 to take

the following actions in HUE 1589:

1. Find no probable cause to
believe that Raymond Krinsky
violated 2 U.S.C. S 441a(a) (1) (A).

2. Find no probable cause to believe
that Sylvia Krinsky violated
2 U.S.C. S 441a(a) (1) (A).

0 3. Find no probable cause to believe
that Charles Kenney violated
2 U.S.C. S 441a(f) or 11 C.F.R.o S 110.9.

4. Find no probable cause to believe
that Kenney for Congress and
Esther H. Goff, as treasurer,
violated 2 U.S.C. S 441a(f) or
11 COFOR. S 110.9.

5. Close the file in this matter.

(Continued)



MoQarZ!y voted affirat~ve~y

Reich. did not cast a votq.

in ~0MZ

Attest:

/ Marjorie W. ~O~1s
Secretary of the Commission

Received in Office of Couuuission Secretary:
Circulated on tally vote basis:

7-17-84,
7-17-84,

Date

9:18
4:00
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M ayi~a Krinsky 84 J#L 1? Afljj <~&~:
Ch#rles Eanney, ) NOR 1569
Kenney for Congress and )
3sther N. Goff, as treasurer )

K
oainuaa~ CE~5 auvo~

On June 8, 1983, Raymond and Sylvia Krinsky filed their

initial complaint with the Commission. The complainants a1leg~d

that in November 1981, Charles Kenney, a California congressional

candidate, borrowed $40,000 from them for his congressional

campaign and failed to properly report the loan to the

Coission. The Commission determined that there was no reason

to believe a violation of the Act had been committed based on the

information provided by the complainants and the respondents

(NOR 1553).

Mr. and Mrs. Krinsky filed a second complaint with the

o Commission on September 16, 1983, citing additional facts in

support of the allegations in their earlier complaint. As a
0 result, the Commission opened the present MUR. On December 13,

~qrn

1983, the Commission found reason to believe that: 1) Charles
a,

Kenney violated 2 U.S.C. S 441a(f) and 11 C.F.R. S ll0.9~ 2)

Kenney for Congress and Esther Goff, as treasurer, violated

2 U.S.C. S 441a(f) and 11 C.F.R. S 110.9; and 3) Raymond and

Sylvia Krinsky violated 2 U.S.C. S 441a(a)(1)(A). Letters and

interrogatories approved by the Commission were sent to

Respondents in an attempt to determine whether the loan was made

for campaign purposes. Because Respondents' responses failed



to ~1arify the situatio~i, the Coe~0*J~ ~

Respondents to appear for deposition ~ Apd2~, ~*4

Based on the information acquited I~y ~p0#1w~ the

fle~pondents, the Office of the Genera3 Coa~*1 e~M bti~t~ to
Respondents on June 18, 1984, notifying them oE tb~ 0e*ietai
Counsel's intent to recoend to the Commission a ~ikding of no

probable cause to believe. Respondents have not responded to

these briefs vithin the time allotted.

II * LUSh!. AIaYSIS

For the Legal Analysis, see the Office of the General

Counsel's Briefs to Raymond Krinsky, Sylvia Krinsky, Charles

Kenney, and Kenney for Congress, Esther K. Got f, Treasurer.

1110 RUCWNDA'!'IOES

1. Find no probable cause to believe that Raymond Krinsky

violated 2 U.S.C. S 441a(a) (1) (A).

2. Find no probable cause to believe that Sylvia Krinsky

violated 2 U.S.C. S 441a(a) (1) (A).

3. Find no probable cause to believe that Charles Kenney

violated 2 U.S.C. S 441a(f) or 11 C.F.R. S 110.9.

4. Find no probable cause to believe that Kenney for Congress

and Esther K. Goff, as treasurer, violated 2 U.S.C. S 441a(f) or

11 C.F.R. S 110.9.

5. Close the file in this matter.

6. Approve the attached letters.

Date ' Ch es N. Steele
General Counsel

0

C

~q.
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Lte 103
ila 92647-5999

Re: MUR 1589
Charles Kenney
Kenney for Congress
Esther N. Gaff, as treasurer,

Dear Mr. Rogers:

This is tQ a4vise you that after an investigation was
coeducted, the Commission concluded on , 1984, that there
is ~bQ ptQbeble cause to believe that your clients violate4 the
Act. Accordingly thin file in this matter, numbered NOR 15*~ has
been closed, this matter will become part of the public recor4
within 30 days. Should you wish to submit any factual or legal
mattiels to appar on the public record, please do so within 10
days.

If you have any questions, contact Lisa Klein the attorney
assigned to handle this matter at (202)523-4000.

Sincerely,

Charles N. Steele
General Counsel

~WeA~4~t I '(a)



~t~*sa1 Building
P.O. s~x 2$
Oakburst, California 93644

RE: NUR 1589

Dear Mr. Linn:

This is in reference to the complaint your olients filedwith the Commissio,~ o~ September 16, 1963, concerning a lOan to
Kr. Charles Kenney.

Based on this complaint, the Commission determi*e4 there wasreason to belim that Kr. Kenney and iem~ey for Corep~ss, NetherK. 00ff, treasurer, violated 2 U.s.c. S 441a(f) an 11 C.P.k.
S 110.9. The Commission also determined there was reason top, believe that your clients, Raymond and Sylvia Krinsky, violated
2 U.S.C. S 441a(a) (1) (A).

After an investigation vas conducted, the Coiniasio~concluded on , 1984, that there is no probable cause tobelieve that your clients or the other Respondents violated theAct. Accordingly the tile in this matter, numbered SlUR 1589, hasO been closed. This matter will become part of the public reoord
within 30 days. Should you wish to submit any factual or legalmaterials to appear on the public record, please do so within 10
days.

If you have any questions, contact Lisa Klein the attorneyassigned to handle this matter at (202)523-4000.

Sincerely,

Charles N. Steele
General Counsel
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Office of the Commission 5081.t&c?

Office of General COU~..le)k',
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HUE 1589 - Memorandum an4 Qe*rl Coniwel ~ S RZ~±etS
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COMMISSION

TUE COMMISSION

MAPJORIE W. 3i0(ONS/ SUSAN N. ~51R~~

JUNE 19, 1984

GENERAL COUNSEL'S BRIEF - I'ItJR 1589,
Memorandum to the Coitunission dated 6-18-

SUSJIC~:

The attack~ed documents are circulated for your

information.

Attachments:
Memo, Brief and Letter



w
June l8~

The CQ~issiQn

Charles U, Stee4~V~~
General Counsel

NUN 1589

Attached for the Commission's review a~q briefs stating the
position of tbe General Counsel on the leg4 and ftct~ial issues
of the above-captioned matter. Copi~es of tb#~e br~~~s and
letters notifying the wespon4ents of the General Counsel's intent
to recomend to the Commission a finding of i~* probable cause to
believe vere mailed on June 18, 1984. VolIQving receipt of the
Respondents' replies to this notice, this Office will make a
further report to the Commission.

Attachments
1. Briefs
2. Letters to Respondents

PROM:

SUDJUCT:



rn wuoz~. ELEC~2O~I e~~i~ze~ K k~:
In the Matter Of

)
Charles Kenney )

) blUR 1569
)

GENERAL COUNSEL' S BRIEF

I. Statement of the Case

On June 8, 1983, Raymond and Sylvia Krinsky filed their

initial complaint with the Commission. The complainants alleged*
a

that in November 1981 Charles Kenney, a California congressional

candidate, borrowed $40,000 from them for his congressional

campaign and failed to properly report the loan to the

Commission. The Commission determined that there was no reason

to believe a violation of the Act had been committed based on the

information provided by the complainants and the respondents (blUR

1553).

Mr. and Mrs. Krinsky filed a second complaint with the

Commission on September 16, 1983, citing additional facts in

support of the allegations in their earlier complaint. The

Commission opened the present blUR and on December 13, 1983, found

reason to believe that, inter ~ Charles Kenney had violated

2 U.S.C. S 441a(f) and 11 C.F.R. S 110.9 by knowingly accepting

an excessive contribution, in the form of a loan, from Raymond

and Sylvia Krinsky.

The Office of the General Counsel reviewed the information

provided by Mr. Kenney in his response to the complaint and in

his answers to the Commission's interrogatories served on



2 -

him In December 1983. fl~ maintained that Mr. and Mr*. ~

lent him $40,000 for business purposes In November ~ ~t.

Kenney asserted that these funds were never intended ~ t
and never were used in connection with his congreu~iiii~I.

campaign.

Mr. and Mrs. Krinsky disputed Mr. Kenney's veraI~n of t~ds
loan transaction. In both of their complaints and in tbeir

answers to the Commission's Interrogatories, the Irinakys

insisted that Mr. Kenney requested their help in his

congressional campaign and that the loan negotiations were

undertaken with this objective in view. On February 17, 1984,

this office received narrative summaries sworn and attested to by

Mr. and Mrs. Krinsky. Neither summary directly or completely

retracted the earlier statements made regarding the purported

purpose of the November 1981 loan.

Information acquired by deposing respondents indicates that

the loan transaction was not undertaken to assist Mr. Kenney in

his congressional campaign, but instead represented an investment

transaction involving real estate. In addition, the November

1981 loan does not constitute an isolated business transaction

involving the Krinskys and Mr. Kenney. The Krinskys had engaged

in real estate investment transactions arising from Mr. Kenney's

real estate business prior to the November 1981 loan.

During his deposition, Mr. Kenney reiterated his position

that the loan proceeds were never intended to be used and were



never used in connection with his campaign. The t*e

Raymond and Sylvia Krinsky corroborated this. Both ~

testified that they did not intend to loan Mr. Kenney me~ *Q

his campaign when they entered the transaction. In ~ n~*~4~
was aware that Mr. Kenney intended to run for this cew.~*~~a~
seat until after the transaction was consummated. Aoooj~4Aa~ ~o

their testimony, they filed complaints with the Commission
0because they suspected Mr. Kenney had used, their funds for

9campaign purposes. This suspicion arose long after the loan was

made when they discovered that Mr. Kenney lent his committee a

sum of money identical to the amount he had borrowed from them.

That loan, however, occurred several months after the Krinsky

loan.

II. Legal Analysis

Title 2 U.S.C. S 441a(f) and 11 C.F.R. S 110.9 prohibit a

candidate, a political committee, and an officer or employee of a

political committee from knowingly accepting any contribution in

violation of Section 441a. The Commission found reason to

believe that Charles Kenney violated 2 U.S.C. S 441a(f) and

11 C.F.R. S 110.9 based upon the assertions of Raymond and Sylvia

Krinsky. When deposed, the complainants clarified these

assertions and negated the premise upon which the Commission

based its reason to believe finding.

- (3)



?U. Gen.ra~.

The Office al Counsel recommends that the

Commission fira4 no ~ cause that Charles Kenney violated

2 U.S.C. S 441a(f) nE I~. C.F.R. S 110.9.

S~k~4
Date

General Counsel

-4-

tion
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in~m~m~ ~ ~ 7 ~ ~
REY T~U U~&IUII~ ~W~DP

*Zn the Matter of )
Kenney for Congress )Esther M. Gaff, Treasurer ) MU! 1589

)

GENERAL COUNS3L' S BRIEF

I. Statement of the Case

On June 8, 1983, Raymond and Sylvia Krinsky filed their
Sinitial complaint with the Commission. The complainants alleged

that in November 1981 Charles Kenney, a California congressional

candidate, borrowed $40,000 from them for his congressional

campaign and failed to properly report the loan to the

Commission. The Commission determined that there was no reason

to believe a violation of the Act had been committed based on the

information provided by the complainants and the respondents (MU!

1553).

Mr. and Mrs. Krinsky filed a second complaint with the

Commission on September 16, 1983, citing additional facts in

support of the allegations in their earlier complaint. The

Commission opened the present MUR and on December 13, 1983, found

reason to believe that, ~ Kenney for Congress and

Esther M. Goff, as treasurer, had violated 2 U.S.C. S 441a(f) and

11 C.F.R. S 110.9 by knowingly accepting an excessive

contribution, in the form of a loan, from Raymond and Sylvia

Krinsky.

iX (s-)



a~ 2 - , ,, *~

The Office of the General Counsel reviewed tbe j4~

pt*vi4ed by Mt. Kenney in his response to the complaint ~R4 "i~'"
his answers to the Commission's interrogatories served Qfl him in
December Ifl3. He maintained that Mr. and Mrs. Krinsky let~ t~i~

$4~,OOO for business purposes in November 1981. Mr. Kenney
Saserted that these funds were never intended to be used nd

never were used in connection with his congressional campaign.

Mr. and Mrs. Krinsky disputed Mr. Kenney's version of this
&

loan transaction. In both of their complaints and in their

answers to the Commission's interrogatories, the Krinskys

insisted that Mr. Kenney requested their help in his

congressional campaign and that the loan negotiations were

undertaken with this objective in view. On February 17, 1984,

this office received narrative summaries sworn and attested to by

Mr. and Mrs. Krinsky. Neither summary directly or completely

retracted the earlier statements made regarding the purported

purpose of the November 1981 loan.

r Information acquired by deposing respondents indicates that
the loan transaction was not undertaken to assist Mr. Kenney in

his congressional campaign, but instead represented an investment

transaction involving real estate. In addition, the November

1981 loan does not constitute an isolated business transaction

involving the Krinskys and Mr. Kenney. The Krinskys had engaged.

in real estate investment transactions arising from Mr. Kenney's

real estate business prior to the November 1981 loan.



w

J

During his deposition, Mr. Kenney reiterated his ~Qsit4~ ~

that the loan proceeds were never used in connection with i~s
campaign. The testimony of Raymond and Sylvia Krinslcy

corroborated this. Both spouses testified that they did not

intend to loan Mr. Kenney money for his campaign when they
entered into the transaction. In fact, neither was aware tbCt
Mr. Kenney intended to run for this congressional seat until the

0

transaction was consummated. According to their testimony, they
filed complaints with the Commission because they suspected Mr.

Kenney had used their funds for campaign purposes. This
~qrn

suspicion arose long after the loan was made when they discovered

that Mr. Kenney lent his committee a sum of money identical to

the amount he had borrowed from them. That loan, however,

N occurred several months after the Krinsky loan.

The deposition of Esther H. Goff focused on the reporting of
0 Mr. Kenney's March 1982 loan to his campaign committee and on Ms.
4qrn

Goff's inconsistent statements regarding the source of this loan.
Ms. Goff testified that she was not the treasurer at the time Mr.

Kenney made the March 1982 loan and was not involved in its

initial reporting. Ms. Goff further testified that she had

merely assumed that Mr. Kenney's loan to the committee was

derived from a single source unrelated to the Krinskys and

reported it as such in her July 1983 letter to the Commission.

When it became apparent that a breakdown of the loan's sources

was needed, Ms. Goff consulted with Mr. Kenney and learned that



.1 ~

~ 4

K h*~ ~~ta~ti~n bed been erroneous. She attt~pt4 to cor~*~
utistftke in an October 1983 letter to the Coulsission by

incorporating by referenQe the sources listed in Mr. Ker.ney's

October 12, 19*3 letter to the Commission. ~he Krinskys 1o~ *~s

not among those sources.

U. Legal Analysis

~'itle 2 U.S.C. S 441a(f) and 11 COFOR. S 110.9 prohibit a
0

candidate, a political committee, and an of.ficer or employee og a

political committee from knowingly accepting a contribution in

violation of Section 441a. The Commission found reason to
n

believe that the Kenney for Congress Committee and Esther K.

- Goff, as treasurer, violated 2 U.S.C. S 441a(f) and 11 C.F.R.

S 110.9 based upon the assertions of Raymond and Sylvia Krinsky.

Ms. Goff's testimony adequately explained the discrepancy in the

manner in which she reported the sources of Mr. Kenney's March

1982 loan to his committee. Moreover, when deposed, Sylvia and

Raymond Krinsky denied that the $40,000 loan to Mr. Kenney was

for campaign purposes and explained that it was only after they

learned that Mr. Kenney had loaned his committee $40,000 that

they thought their loan might have been used for campaign

purposes. The information obtained during the investigation

negates the premise upon which the Commission based its reason to

believe finding.

2?
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The Office 4

Commission find

for Congress an4

S 44la(f) and 11

~endation

*3. Counsel recommends that tbq

probable cause to believe that le

off, as treasurer, violated 2 U.*

.9.

Date Ch lea .Stel
General Counsel



*~P1bZR 1*3 FiflEflAl. R~I~T1OW COW3I?~Zop

Zn the Matter of )

Raymond Xrinsky )
) 1401 1589
)

GhfhflAL COUNSEL' S BRIEF

I. Statement of the Case

On June 8, 1983, Raymond and Sylvia Rrinsky filed their

initial complaint with the Commission. The complainants alleged

that in November 1981 Charles Kenney, a California congressional

candidate, borrowed $40,000 from them for his congressional

campaign and failed to properly report the loan to the

Commission. The Commission determined that there was no reason

* to believe a violation of the Act had been committed based on the

information provided by the complainants and the respondents (NOR

1553).

Mr. and Mrs. Krinsky filed a second complaint with the
r

Commission on September 16, 1983, citing additional facts in

r support of the allegations in their earlier complaint. The
Commission opened the present MUR and on December 13, 1983, found

reason to believe that, ~ ~jj~j, Raymond Krinsky had violated

2 U.S.C. S 441a(a) (1) (A) by making an excessive contribution, in

the form of a loan, to Charles Kenney for his campaign.

The Office of the General Counsel reviewed the information

provided by Mr. Kenney in his response to the complaint and in

his answers to the Commission's interrogatories served on

,41A'k~e~S 27- (~AJ 2
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lent him. $4OOp~ for business purposes in Novemk~r 1981. Rt.
Kenney asserted that these funds were never intended t.a be ~and never were Used in connection with his congressional
Campaign.

Mr. and Mrs. Krinsky disputed Mr. Kenneys. version of thisloan transaction. In both of their complaint, and in theirto the 
interr'

answers 
ogatorj*, the Krinskys

insisted that Mr. Kenney reque5t*~ their help in his
congressio~~~ campaign and that the loan negotiatj

0~, were
0

undertaken with this Objective in view. On February 17, 1984,
In this Off ice received narrative summaries Sworn and attested to by
-. Mr. and Mrs. Krinsky. Neither Summary directly or completelyretracted th~ earlier statements made regarding the purport*~purpose of the Novem~r 1981 loan.0 

deposing
Information acquired by reSpond~~~, indicates that

the loan transaction was not undertaken to assist Mr. Kenney in
~. his congressi~~~

1 campaign, but instead represented an inveS~ent0 transaction involving real estate. In addition, the Novemj~~~1981 loan does not constitute an isolated business transactioninvolving the Krinskys and Mr. Kenney. The Krinskys had engagedin real estate investment transactions arising from Mr. Kenney'greal estate business prior to the November 1981 loan.During his deposition Mr. Kenney reiterated his positi~~that the loan proceed, were never intended to be used and werenever used in connection with his campaign. The testimony of



When

fiR. KRINSKY, DID YOU EVER INTEND TO HELP MR.
F' KINNEY IN HIS CONGRESSION~ 

CAMPAIGN BY MAKING HIMTHAT LOAN?
A NO.
asked to explain the din~r .~--.-

-3-and Sylvia Krinsky corrobc~ra~d khtm
~* ~'. ~rzz~~ the terms of his November 1981 lo~,a to Mr. ~*se of his 

He ~ bovever, that
for ~ purposes as the following excerpt. ~

Idemonstrate:
Q WAS THERE ANYTHING THAT MADg YOU FEEL IN NOVUj~

OF 1981 THAT HE (KINNEY) WANT~ TO BO~~j THEMONEY FOR HIS CAMPAIGN?A NO. i DIDN'T FEEL THAT WAY AT THAT TIza. IT WAS
LATER ON THAT I FELT THAT WAY, AFTEE (T)H~8TRANSA~ION

Q WHEN YOU MADE THE LOAN, THE NOVE!4~ER 1961 LOAN,
DID YOU THINK YOU WERE HELPING HIM IN HIS CAMpAIGNBY LENDING HIM THE MONEY?

I

Q

A

"U.MR. KRINSKY, DID MR. KINNEY EVER SAY ANYTHING OR
DO ANYTHING THAT GAVE YOU THE IMPRESSION THAT HE
WANTED TO BORROW MONEY FROM YOU TO USE IN HISCAMPAIGN?
NO, NOT WHEN WE LENT HIM THE MONEY ORIGINAJ~LY
WHEN WE LOANED HIM THE MONEY ON THE PROPERTY, HE
NEVER SAID ANYTHING LIKI THAT.

DetV~~fl the purposethe loan as stated in his comD1ai,~..
'.~.'.ea With the Comjuissi0

and his testimony during the deposition Mr. Krinsky replied:

In

of

I

/
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DZD NQT SAY THAT 33 NStI~SD IT FOR HIS
CON(3~US ZONAL ,AIGB . .. S

II. Legal Analysis

Pursuant to 2 U.s.c. S 441a(a) (1) (A), an individual's

contributions to any candidate for Federal office may not, in the

aggregate exceed $1,000 per election. Mr. Krinsky's testLmony at
0

the April 1984 deposition indicates that the November 1981 loan
- to Mr. Kenney was not extended for campaign purposes. His

testimony also substantiates Mr. Kenney' s position that the .loan
1% was never intended to be used for campaign purposes. The

information acquired through deposition negates the premise upon
0 which the Commission based its reason to believe finding.
~q.

III. General Counsel's Recommendation
The Office of the General Counsel recommends that the

Commission find that there is no probable cause to believe that

Raymond Krinsky violated 2 U.S.C. S 441a(a) (1) (A).

Date
General Counsel
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Zn the Matter of )
Sylvia Erineky 

'I>'
3171 1589

)
GENERAL COuNSEL 'S BRIEF

~', ~.

I. Statement of the Case

On June 8, 1983, Raymond and Sylvia Krinsky filed their

initial complaint with the C9mmission. The complainants alleged

that in November 1981 Charles Kenney, a California congressional

candidate, borrowed $40,000 from them for his congressional

campaign and failed to properly report the loan to the
Commission. The Commission determined that there was no reason A

Ato believe a violation of the Act had been committed based on the
information provided by the complainants and the respondents (NUR

r 1553).

Mr. and Mrs. Krinsky filed a second complaint with the

r Commission on September 16, 1983, citing additional facts in
support of the allegations in their earlier complaint. The

r Commission opened the present MUR and on December 13, 1983, found

reason to believe that, ~ ~ Sylvia Krinsky had violated
2 U.S.C. S 441a(a) (1) (A) by making an excessive contribution, in
the form of a loan, to Charles Kenney for his campaign.

The Office of the General Counsel reviewed the information

provided by Mr. Kenney in his response to the ccmplaint and in
his answers to the Commission's interrogatories served on him in
December 1983. He maintained that Mr. and Mrs. Krinsky

6~ck~*aS~ -(,s~f
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lent ,b~ #40,000 for business putp~. ~
444

,~,Kea~ne5~ asserted that these funds were t.~vt t#~
Vand never were used in connectiQn with niB

~ k~<.cam~aign.
Mr. and Mrs. Krinsky disputed Mr. Kenney's Es~p~t ~

loan transaction. In both of their complaints and in ~eit
answers to the Commission's interrogatories, the Krinskys

insisted that Mr. Kenney requested their help in his
congressional campaign and that the loan negotiations were
undertaken with this objective in view. On February 17, 1984,

this office received narrative summaries sworn and attested to by
Mr. and Mrs. Krinsky. Neither summary directly or completely

retracted the earlier statements made regarding the purported

purpose Qf the November 1981 loan.

Information acquired by deposing respondents indicates that
the loan transaction was not undertaken to assist Mr. Kenney in

his congressional campaign, but instead represented an investment
transaction involving real estate. In addition, the November

1981 loan does not constitute an isolated business transaction

involving the Krinskys and Mr. Kenney. The Krinskys had engaged

in real estate investment transactions arising from Mr. Kenney's

real estate business prior to the November 1981 loan.

During his deposition, Mr. Kenney reiterated his position
that the loan proceeds were never intended to be used and were

never used in connection with his campaign. The testimony of

~
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£ and Sylvia Krinsky corroborated this. Mrs. Kriii~I~y.

seC the terms of the November 1981 loan to Mr. Kena~y.

, however, that the loan was made for campaign purpos.*

Liowing excerpts from her testimony demonstrate:

Q DID MR. KENNEY EVER TELL YOU THAT HE WAS GOIRO ~O
USE THE MONEY HE HAD BORROWED FROM YOU FOR HIS
CONGRESS IONAL CAMPAIGN?

A NO.

Q WHEN YOU MADE THE LOAN TO HIM IN NOVEMBER OF '81,
DID YOU THINK THAT YOU WERE GOING TO BE HELPING
HIS CAMPAIGN?

A NO.

Q EXCUSE ME IF I'VE ALREADY ASKED YOU THIS. BUT AT
THE TIME THAT YOU GAVE HIM THE HONEY, THE TIME
THAT YOU AND YOUR HUSBAND LENT MR. KENNEY THE
$40,000 IN NOVEMBER OF 1981, DID YOU INTEND FOR IT
TO BE A CONTRIBUTION TO HIS CAMPAIGN?

A NOT AT ALL.

Q DID YOU INTEND FOR IT TO BE FOR HIS USE IN

CONNECTION WITH HIS CAMPAIGN?

A NOT AT ALL.

Q DID YOU INTEND FOR IT TO BE STRICTLY A BUSINESS

DEAL?

A DEFINITELY.

When asked to explain the discrepancy between the purpose of

the loan as stated in her complaints filed with the Commission

and her testimony during the deposition, Mrs. Krinsky replied:



II. Legal Analycis

Pursuant to 2 U.s.c. S 441a(a) (1) (A), an indiviual'g

contributions to any candidate for Federal office may not, in tbe

aggregate exceed $1,000 per election. Mrs. Irinsicy's testimony

at the April 1984 deposition indicates that the November 1981
loan to Mr. Kenney was not extended for campaign purposes. Her

testimony substantiates Mr. Kenney's position that the loan was

never intended to be used for campaign purposes. The information

acquired through deposition negates the premise upon which the

Commission based its reason to believe finding.

III. General Counsel's Recommendation

The Office of the General Counsel recommends that the

Commission find that there is no probable cause to believe that

Sylvia Krinsky violated 2 U.S.C. S 441a(a) (1) (A).

WA
Date

General Counsel

$hVO~LnW.ci r-(ii)



RE: IIUR 1589
Charles. Kenney
Kenney for Congress
Esther M. Goff, Tr.as.w*r

Dear Mr. Rogers:

Based on a complaint filed with the Commission on Septe~br 16,.1963, and on information supplied by your clients, the Cogamipston
deteEmined on I~c~mbr 13, 1983, that there was reaspp to ~Uew.
that your clients had violated 2 U.S.C. S 441a(f), a provisioz~of

- th lderal Blection Campaign Act of 1971, as amended ("tha Aot)
and 3.1 C.F.R. S 110.9, a provision of the Code of Federal
Regulations.

After considering all the evidence available to theo Commission, the Office of the General Counsel is prepared to
recoauuend that the Commission find no probable cause to believe
that a violation has occurred. The Commission may or may not

o approve the General Counsel's recommendation.
Submitted for your review are briefs stating the position ofthe General Counsel on the legal and factual issues of the case.0 Within fifteen days of your receipt of this notice, you may file

with the Secretary of the Commission a brief (10 copies if
possible) stating your clients' position on the issues and
replying to the briefs of the General Counsel. Three copies of
such brief should also be forwarded to the Office of GeneralCounsel, if possible. The General Counsel's briefs and any brief
which you submit will be considered by the Commission before
proceeding to a vote of no probable cause to believe a violation
has occurred.

d9@~hMeE(tci~- 6)



Enclosur*
Briefs

0

0

0

~r (~)



Re: I4UR 1589
Raymond Krinsky
Sylvia Irinaky

Dear Mr. Iuinn:

Based on a complaint filed with the Commission on September 16,1983, and on information supplied by your clients, the Commission
determined on December 13, 1983, that there was reaan to befl.vethat Raymond and Sylvia Krinsky had violated 2 U.8~C. 5 442a(a)(1) (A), a provision of the Federal Election Campaign Act of 1971,
as amended ('the Act).

After considering all the evidence available to theCommission, the Office of the General Counsel is prepared too recommend that the Commission find no probable cause to believe
that a violation has occurred. The Commission may or may not
approve the General Counsel's recommendation.

0 Submitted for your review are briefs stating the position ofthe General Counsel on the legal and factual issues of the case.Within fifteen days of your receipt of this notice, you may file0 with the Secretary of the Commission a brief (10 copies if
possible) stating your clients' position on the issues andreplying to the briefs of the General Counsel. Three copies of
such brief should also be forwarded to the Office of GeneralCounsel, if possible. The General Counsel's briefs and any briefwhich you submit will be considered by the Commission before

* proceeding to a vote of no probable cause to believe a violation
has occurred.
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OEI~QSITIQN OF SYLVIA KRINSKY, TAKEN

AT 24000 AVILA ROAD, I.AGUNA HILLS, CALI~ORNIA

92677, COMMENCING AT 12:30 P.M., ON TUeSDAY,

APRIL 10, 1984, BEFORE LINDA A~. PAYAN,

CSR NO. 4426, A NOTARY PUBLIC IN AND POR THE

STATE OF CALIFORNIA, PURSUANT TO SUBPOENA.

APPEARANCES OF COUNSEL:

FOR THE FEDERAL ELECTION

COMMISSION:

FOR SYLVIA KRINSKY AND
RAYMOND KRINSKY:

LOIS G. LERNER, ATTORNEY AT LAW
AND

LISA KLEIN, ATTORNEY AT LAW
WASHINGTON, D.C. 20463

DAVID A. LINN, ESQ.
P.O. BOX 2328
OAKHURST, CALIFORNIA 93644
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EXHIBITS

VI Tt4~SS

SYLVIA KRJNSKY

CRY MS. LERNER)



SY

AFTER HAVIN

EXAMINED AN

EXAMINATION

BY MS. LERNER:

Q MRS. KRINSI(Y, I WILL JUST. TELL YOU A FEW

THINGS ABOUT THE DEPOSITION BEFORE WE START. FIRST OF ALL,

IF YOU ARE GOING TO ANSWER "YES" OR "NO" TO A QUESTION, YOU

HAVE TO DO IT VERBALLY RATHER THAN SHAKING YOUR HEAD,

BECAUSE THE COURT REPORTER HAS TO HEAR YOUR ANSWER.

A I UNDERSTAND.

Q HAVE YOU EVER BEEN DEPOSED BEFORE?

A NO.

Q I AM JUST GOING TO ASK YOU A SERIES OF

QUESTIONS, AND ANSWER THEM TO YOUR BEST ABILITY. IF YOU

DON'T UNDERSTAND MY QUESTION, LET ME KNOW, AND I WILL TRY

TO REPHRASE IT SO YOU WILL UNDERSTAND IT. AND IF YOU HAVE

A QUESTION OF WHAT I AM DOING, YOU CAN ASK ME THAT, TOO,

AND I WILL TRY TO EXPLAIN THAT TO YOU.

A FINE.

Q COULD YOU PLEASE STATE YOUR FULL NAME FOR THE

RECORD.

A SYLVIA KRINSKY.

Q WHAT IS YOUR PRESENT ADDRESS?

A 23542 VIA BENAVENTE. GOT THAT?

NAME. B-E-N-A-V-E-N-T-E, MISSION VIEJO.

Q AND ARE YOU THE WIFE OF RAYMOND

A SPANISH

KRINSKY?

C

C

4

LYJA KRINSKY,

G BEEN DULY SWORN, WAS

D TESTIFIED AS FOLLOWS:
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A tVES, I AM.

Q ME You REPRESENTED BY COUNSEL tIERE TODA~

A YES.

AND WHAT IS Y0IJR COUNSEL'S NAME?

A DAVID LINN.

MR. LINN: FOR THE RECORD, MY NAME IS DAVID LINN.

I AM A MEMBER OF THE BAR OF THE STATE OF CALIFORNIA, AND I

AM HERE REPRESENTING MR. AND MRS. KRINSKY.

BY MS. LERNER:

Q ARE YOU PRESENTLY EMPLOYED, MRS. KRINSKY?

A NO.

9 DO YOU KNOW A GENTLEMAN BY THE NAME OF CHARLES

KENNEY?

A YES.

Q HOW DO YOU KNOW MR. KENNEY?

A FROM BUSINESS WITH MY HUSBAND.

Q DO YOU RECALL WHEN YOU FIRST MET MR. KENNEY?

A SOME TIME AGO.

Q rI'HE YEAR, DO YOU REMEMBER THE YEAR,

APPROXIMATELY?

A I THINK 1981.

Q AND HOW DID YOU FIRST MEET HIM?

A HE CAME TO MY HOME AND OFFERED MY HUSBAND A

REAL ESTATE DEAL.

Q DO YOU REMEMBER WHAT THE DEAL HAD TO DO WITH?

A A LOAN ON HIS HOME.

Q DO YOU RECALL WHAT MONTH THIS WAS?

A NOT REALLY.
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Q

SPRING?

A

Q

TIME?

A

9

THAT TIME?

WAS IT IN TK~ SU#4MER O~ TI4E.~ALt. 0~ TH~

IT COULD HAVE BEEN THE FALL, BUT I'M NOT SURE.

HAD YOU EVER MET MR. KENNEY PRIOR TO THAT

NO.

HAD YOUR HUSBAND KNOWN MR. KENNEY PRIOR TO

A YES.

9 DO YOU KNOW HOW YOUR HUSBAND MET HIM?

A HE RAN FOR THE MUNICIPAL ADVISORY COUNCIL.

THEY BOTH RAN FOR THE SAME. AND THAT IS HOW HE MET HIM.

Q DO YOU KNOW WHEN THAT WAS?

A NOT REALLY, NO. IT WAS EITHER THAT YEAR OR

THE YEAR BEFORE. I'M NOT SURE.

Q DID YOU EVER SEE MR. KENNEY SOCIALLY?

A ONLY ON TWO OCCASIONS.

Q WHAT WERE THOSE OCCASIONS?

A ONE WAS AN AMERICAN LEGION CHRISTMAS DINNER.

HE BELONGED TO THE SAME ORGANIZATION WE DID. AND ONE TIME

AT THE NAVY DAY DINNER. HE WAS INTERESTED IN THAT TYPE OF

THING, AND HE CAME.

9 WAS THAT CHRISTMAS DINNER SHORTLY AFTER YOU

FIRST MET HIM OR WAS IT SOMETIME AFTER THAT?

A I DON'T REMEMBER.

9 DO YOU KNOW MR. KENNEY'S WIFE?

A I MET HER.

Q DID YOU MEET HER AT THOSE TWO OCCASIONS YOU



I I*UST ~CR*SRt~4

2 A YES.

3 9 PRIOR TO THE TIME THAT MR KENNEY CAME TO

4 YOUR HOME IN 1981 WHEN YOU MET HIM, HAD YOUR HUSBAND HAD

5 ANY BUSINESS DEALINGS WITH HIM?

6 A NO. WHEN HE HAD APPROACHED HIM TO IF HE

7 WOULD BE INTERESTED IN INVESTING IN REAL ESTATE, BECAUSE THAT

8 WAS HIS BUSINESS AT THE TIME.

9 Q THIS WAS MR. KENNEY APPROACHING YOUR HUSBAND?

10 A UH-HUH.

11 Q WHAT HAD OCCURRED IN REFERENCE TO THOSE

12 APPROACHES THAT MR. KENNEY HAD MADE WITH YOUR HUSBAND?
US

13 A I WASN'T THERE, SO I COULDN'T ANSWER.

14 Q DID YOUR HUSBAND EVER DISCUSS THEM WITH YOU?

15 A HE MENTIONED THAT HE WANTED HIM TO INVEST IN

16 PROPERTY, AND THAT WAS ABOUT IT.

0 17 Q DID YOUR HUSBAND MENTION WHAT TYPE OF

18 PROPERTY, WHETHER IT WAS RESIDENTIAL OR COMMERCIAL?
C,

19 A RESIDENTIAL.

20 Q ARE YOU AWARE OF MR. KENNEY'S REPUTATION IN

0 21 THE COMMUNITY IN REAL ESTATE, OF WHAT IT IS?

22 A I DON'T UNDERSTAND WHAT YOU MEAN. REPUTATION

23 AS WHAT?

0
24 Q YOU MENTIONED THAT MR. KENNEY WAS IN THE REAL

25 ESTATE BUSINESS AT THE TIME WHEN HE DISCUSSED THESE DEALS

26 WITH YOUR HUSBAND.

0
27 A YES.

28 9 AT THAT TIME WHEN HE WAS DISCUSSING DEALINGS
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WITh YOUR HU~EAt0 OI~ AT ?14E TIME ThM~ vii~ ~AI~ ~0 ~*t~w~

HOME, WERE YOU AWAftE OF H IS REPUTATION A~ A ft~t ~E~TPE

PERSON IN THE COMMUNITY?

A YES. HE HAD A RATHER LARGE REAL ESTATE OFflCE

WITH A NUMBER OF EMPL.OY~ES, FROM WHAT I UNOERSTAND.

Q SO HE WAS KNOWN AS A REAL ESTATE PERSON?

A YES.

Q DID YOUR HUSBAND EVER INDICATE TO YOU THAT HE

HAD EITHER POSITIVE OR NEGATIVE FEELINGS ABOUT MR. KENNEY'S

REAL ESTATE BUSINESS?

A HE DIDN'T KNOW HIM THAT WELL.

Q DO YOU KNOW WHETHER YOUR HUSBAND CONSIDERED

ENTERING INTO A BUSINESS DEAL WITH MR. KENNEY PRIOR TO THE

TIME MR. KENNEY CAME TO YOUR HOME?

A WELL, HE EVIDENTLY HAD APPROACHED HIM ABOUT

IT, AND HE CAME TO THE HOME TO TALK TO BOTH OF US. HE

NEEDED MONEY FOR HIS OWN PROPERTY.

Q I OBVIOUSLY WASN'T CLEAR WITH MY QUESTION.

YOU MENTIONED THAT MR. KENNEY HAD APPROACHED

YOUR HUSBAND SEVERAL TIMES PRIOR TO THE TIME HE CAME TO

YOUR HOME.

A RIGHT.

Q AND THAT YOUR HUSBAND HAD NOT ENTERED ANY

DEALS PURSUANT TO THOSE APPROACHES. BUT HAD YOUR HUSBAND

EVER CONSIDERED ENTERING INTO ANY DEALING AND THEN NOT TO,

THAT YOU ARE AWARE OF?

A YES. HE HAD GIVEN HIM SOME PROPERTY TO LOOK

AT, AND HE FELT IT WASN'T WORTH THE MONEY, SO HE DIDN'T



9

I ~4V~$1' IN IT.

2 9 NOW ~OXNG 1~ ThE 1981 SITUATION WHERE MR

3 KENNEY CAME TO YOUR HOME, WHAT OCCURRED WHEN MR. KENNEY

4 CAME TO YOUR HOME?

5 A I DON'T UNDERSTAND WHAT YOU MEAN BY WHAT

6 OCCURRED.

7 Q HE CAME IN. DID YOU DISCUSS A POSSIBLE DEAL?

8 A YES, THAT WE DID. HE WANTED MONEY FOR REAL

9 ESTATE, AND HE SAID HE WOULD WANT A SECOND ON HIS OWN HOME,

10 WHICH WE GAVE HIM.

11 Q DID YOU THINK THAT IT WAS UNUSUAL THAT HE

12 WANTED --

N
13 A NO. HE WAS TIED UP WITH A LOT OF REAL ESTATE,

14 AND THAT IT WOULD BE BEST, YOU KNOW, THAT HE WOULD BE ABLE

N 15 TO PAY IT. WE DIDN'T KNOW WHAT CONDITION HE WAS IN. I

'V 16 MEAN, WHEN YOU TAKE A LOAN ON THE PROPERTY, YOU GET AN

0 17 APPRAISAL, WHICH THE BANK GAVE US, THAT IT WAS SUPPOSED TO

18 BE WORTH "X" NUMBER OF DOLLARS. AND WE GAVE HIM THE MONEY

e
19 ON THAT PREMISE.

20 Q DURING THE FIRST DISCUSSION AT YOUR HOME,

21 WAS ANYTHING DECIDED AS FAR AS THIS LOAN GOES IN TERMS OF

22 A FINAL DEAL, OR DID THAT OCCUR LATER?

23 A I DON'T KNOW WHAT YOU MEAN.

24 Q HE CAME AND DISCUSSED THE MATTER WITH YOU?

25 A RIGHT.

26 9 IT SOUNDS AS IF YOU WANTED AN APPRAISAL ON

0
27 THE PROPERTY.

28 A RIGHT.
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Q SO I ASSI$ME'

WAS DONE?

A RIGHT.

Q WERE THERE FURTHER DISCUSSIONS WITH MR. KENNEY

CONCERNING THE LOAN?

A WELL, MY HUSPAND MADE A DEAL WITH HIM AS FAR

AS THE MONEY WAS CONCERNED.

Q DO YOU KNOW WHAT THE TERMS OF THAT DEAL WERE?

A HE WAS SUPPOSED TO PAY IT OFF IN THE

FOLLOWING YEAR, ONE YEAR.

Q AND WAS THERE AN INTEREST TO BE CHARGED ON IT?

A YES.

Q WHAT WAS THE INTEREST RATE?

A I CAN'T REMEMBER. WAS IT 28 PERCENT?

MR. LINN: YOU CAN'T ASK ME QUESTIONS.

BY MS. LERNER:

Q TO YOUR BEST RECOLLECTION.

A I THINK SO. I'M NOT SURE.

Q DO YOU KNOW HOW MANY DISCUSSIONS YOUR HUSBAND

HAD WITH MR. KENNEY AFTER HE HAD COME TO YOUR HOME?

A SEVERAL.

Q AND WERE ANY OF THEM AT YOUR HOME?

A TWICE HE CAME TO MY HOME. THE SECOND TIME

WAS WHEN THE DEAL WAS CONSUMMATED.

Q DO YOU REMEMBER WHEN THAT WAS?

A IT WOULD BE PRIOR TO SOMETIME IN NOVEMBER,

BEGINNING OF NOVEMBER OF 1981.

Q DO YOU KNOW IF YOUR HUSBAND HAD ANY DISCUSSION~S

N

0
N

0

C

11 10
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1 WVVH MR. KENN~ IN BETWEeN THE TIME Tt4~ ~%ft~jb ~

2 TIME HE CAME TO YOUR HOME?

3 A DISCUSSIONS ABOUT WHAT?

4 Q ABOUT THIS PARTICULAR BUSINESS DEAL.

6 A WELL, THE DISCUSSION WAS IF THE PROPEftTY WAS

6 RIGHT, THE MONEY, AND WHICH WE HAD AN APPRAISAL, AND THAT

7 WAS IT. AND HE SAID THAT HE WOULD BE ABLE TO PAY HIM IN

8 FULL THE FOLLOWING YEAR, THAT HE HAD OTHER INTERESTS AND

S 9 THAT HE WOULD BE ABLE TO PAY HIM THEN.

10 Q DO YOU KNOW IF MR. KENNEY HAD MORE THAN ONE

ti PERSONAL RESIDENCE?

5 12 A I HAVE NO IDEA.

13 Q HOW MUCH MONEY DID YOU ULTIMATELY LOAN HIM

14 IN NOVEMBER OF 1981?

15 A WE GAVE HIM $40,000 IN CASH AND A TRUST DEED

16 THAT WE HAD ON A PIECE OF PROPERTY, WHICH HE WAS SUPPOSED

0 17 TO HOLD. IF HE DEFAULTED, HE WAS SUPPOSED TO PAY IT BACK,

18 GIVE US BACK THE TRUST DEED. AND HE DIDN'T. HE SOLD IT IN
C

19 THE INTERIM.
V

20 Q DO YOU KNOW WHAT THE WORTH OF THAT TRUST DEED

21 WAS?

22 A WE GAVE IT TO HIM FOR TWELVE FOUR, BUT THE

23 VALUE OF IT WAS 16,000. BUT IF HE DEFAULTED ON HIS OWN

0 24 HOME, HE WAS SUPPOSED TO RETURN THAT PARTICULAR TRUST DEED,

25 WHICH HE DIDN'T. HE SOLD IT IN THE INTERIM, WHICH HE WAS

26 NOT SUPPOSED TO DO.

0
27 Q SO ACTUALLY THE LOAN WAS MORE THAN $40,000?

28 IT WOULD HAVE BEEN ABOUT $56,000, BECAUSE HE GOT THE TRUST
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DEED?

A ULTIMATELY, ULTIMATELY. *~T THAT HAD NOTHING

TO DO WITH THE OTHER THING.

Q WHICH OTHER THING?

A CASH MONEY IS WHAT WE GAVE HIM.

Q WHY DID YOU ALSO GIVE HIM HIS TRUST DEED?

A IT WAS ONE THAT HE HAD SOLD TO MY HUSBAND.

THE PEOPLE WERE NOT PAYING. IT WAS A VERY LONG-PAYING

TRUST DEED. AND THE PEOPLE COULDN'T AFFORD TO PAY. AND IN

ORDER TO GIVE HIM THAT MONEY, I SAID, WELL, IF HE WANTS THE

$40,000, LET HIM TAKE THE TRUST DEED BACK. SO HE SAID OKAY.

HE COULDN'T PAY ME RIGHT AWAY, BUT HE WOULD PAY THE WHOLE

THING THE FOLLOWING YEAR. BUT IN THE INTERIM, EVIDENTLY

HE NEEDED MONEY, SO HE SOLD IT, WHICH HE WASN'T SUPPOSED TO

DO.

Q DO YOU KNOW WHEN HE SOLD IT?

A I BELIEVE IT WAS IN FEBRUARY OF '82.

MR. LINN: COUNSEL, JUST FOR YOUR INFORMATION, ON

THAT PARTICULAR ASPECT OF THE TRANSACTION, THERE IS A CASE

IN THE ORANGE COUNTY SUPERIOR COURT, CASE NO. 411 977,

RAYMOND AND SYLVIA KRINSKY VERSUS DELORES CARLYLE, MAJESTIC

ESCROW COMPANY, INCORPORATED. I THINK THAT'S IT. THAT'S

PRIMARILY THE CASE TITLE. I BELIEVE THERE WAS ANOTHER PARTY

INVOLVED.

BY MS. LERNER:

Q AT THE TIME WHEN THE FIRST TIME WHEN MR.

KENNEY CAME TO YOUR HOME IN THE FALL OF '81, DID HE TELL YOU

WHAT HE WANTED THE MONEY FOR?
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A NO. HE SAID NE NeEDED V

DEAL.

Q DID THERE COME ANY TIME T~~t4 THAT ~4E~TING

AND THE TIME THAT HE ULTIMATELY RECEIVED THE t40NEY FROM YOU

THAT HE INDICATED HE WANTED IT FOR ANY OTHER PURPOSE?

A WELL, HE INDICATED HE MIGHT WANT TO RUN FOR

A CONGRESSIONAL SEAT, BUT HE HADN'T FILED FOR IT AT THE

TIME. BUT THAT HAD NO INTEREST AS FAR AS WE WERE CONCERNED.

WE GAVE HIM A TRUST DEED, AND THAT WAS IT.

Q DO YOU REMEMBER WHEN HE TOLD YOU HE MIGHT BE

RUNNING FOR A CONGRESSIONAL SEAT?

A PROBABLY IN NOVEMBER, NOVEMBER OR DECEMBER OR

SOMETHING LIKE THAT.

Q DID MR. KENNEY EVER TELL YOU THAT HE WANTED

THE LOAN FROM YOU SO THAT HE COULD USE IT IN HIS CAMPAIGN

FOR HIS RACE?

A NO.

Q DID MR. KENNEY EVER ASK YOU TO MAKE A

CONTRIBUTION TO HIS CAMPAIGN?

A YES.

Q WHEN DID THAT HAPPEN?

A IT WAS THE END OF DECEMBER, THE BEGINNING OF

JANUARY.

MS.

MS.

Q

TO USE THE

LERNER: OFF THE RECORD.

(OFF THE RECORD.)

LERNER: BACK ON THE RECORD.

DID MR. KENNEY EVER TELL YOU THAT HE WAS GOING

MONEY HE HAD BORROWED FROM YOU FOR HIS CONGRESSIOt



CAtWA~0N?

3 WHEN YOU MADE THE LOAN TO HIM IN NOVEM5~R OF

4 '81, DID YOU THINK THAT YOU WERE GOING TO BE HELPING HJS

5 CAMPAIGN?

6 A NO.

7 Q DO YOU KNOW WHY MR. KENNEY WANTED TO BORROW

8 THE MONEY FROM YOU RATHER THAN GOING TO A BANK?

9 A WELL, HE EVIDENTLY -- MAYBE HE WAS OVER-

10 EXTENDED. I DON'T KNOW. I HAVE NO IDEA WHY HE WOULD WANT

11 TO BORROW MONEY. HE NEEDED IT FOR A SHORT PERIOD. AND

12 MOST BANKS WON'T GIVE IT TO YOU FOR A SHORT PERIOD, FOR

13 ONE YEAR.

14 Q DID HE EXPLAIN WHY HE NEEDED IT?

15 A WELL, HE WAS INVOLVED IN OTHER PROPERTY IN

16 SAN CLEMENTE WHICH HE HAD WANTED US TO GET INVOLVED IN,

17 AND MY HUSBAND SAID NO. WELL, HE SAID THEN HE WOULD GIVE

18 HIM AN OPPORTUNITY TO PUT A SECOND ON HIS OWN HOME, AND

19 HE SAID FINE. THAT WAS IT.

20 Q DID MR. KENNEY EVER TELL YOU THAT HE WANTED

21 TO SATISFY HIS FINANCIAL DEBTS SO THAT HE WOULD BE ABLE TO

22 GET A LOAN POSSIBLY FOR HIS CONGRESSIONAL CAMPAIGN?

23 A WE HAD NO DISCUSSION ABOUT IT.

24 9 DID MR. KENNEY EVER INDICATE TO YOU AND YOUR

25 HUSBAND THAT HE MIGHT HAVE TO CURTAIL HIS REAL ESTATE

26 ACTIVITY DURING THE TIME HE WAS RUNNING FOR CONGRESS?

27 MR. LINN: COUNSEL, I WILL HAVE TO OBJECT TO THAT

28 QUESTION. SHE WOULDN'TKNOW WHETHER HE INDICATED TO HER HUSBA

0



ii

2

S

4

5

6

7

8

9

10

11

12

WHY WAS THAT?

I DON'T KNOW. YOU HAVE SOMETIMES A FEELING

I JUST DIDN'T WANT TO.

Q HAVE YOU AND YOUR HUSBAND ENTERED OTHER REAL

ESTATE TRANSACTIONS WITH OTHER PEOPLE?

A YES.

9 HAVE YOU RECEIVED ANY OF THE MONEY YOU LENT

TO MR. KENNEY?

A NO. WE HAD FORECLOSED A HOME IN ORDER TO,

BUT WE COULDN'T SELL THE HOUSE. SO WE GAVE IT BACK TO THE

BANK.

Q WHY DID YOU AND YOUR HUSBAND DECIDE TO FILE

THE COMPLAINT WITH THE FEDERAL ELECTION COMMISSION?

A WELL, MR. KENNEY CLAIMED HE LOST ALL HIS MONEY

IN THE CAMPAIGN. AND MY HUSBAND WENT DOWN TO THE REGISTRAR'S

OFFICE AND BOUGHT THE FILINGS. YOU KNOW, YOU CAN BUY THEM.

AND HE WENT THROUGH THE PAPERS AND FOUND THERE WAS AN AMOUNT

OF $40,000 WHICH HE PUT IN ONE DAY AND TOOK OUT THREE DAYS

LATER, WHICH MADE IT VERY SUSPICIOUS.

MeA~'l1NG THEM TOGETHER.

THE WITNESS: NO.

MR. LINN: FINE.

BY MS. LERNER:

Q DID YOU AGREE WITH YOUR HUSBAND'S DeCISION TO

LEND MR. KENNEY THE MONEY?

A NO.

ABOUT PEOPLE.



1 Q WHEN YOU ARE TALKING ABOUT ThE FILINGS,

2 YOU ARE TALKING ABOUT TH~ REPORTS TO THE FEDERAL ELECTION

S COMMISSION?

4 A RIGHT. AND WHEN HE MENTIONED IT TO HIM, HE

5 SAYS HIS BUSINESS WENT DOWN AND HE ~JUST DIDN'T HAVE THE

8 MONEY TO PAY BACK ANYBODY AND HE LOST ALL THE MONEY IN THE

7 CAMPAIGN.

8 Q WHEN YOU FILED THE COMPLAINT WITH THE FEDERAL

9 9 ELECTION COMMISSION, DID YOU THINK THAT THE FEDERAL ELECTION

10 COMMISSION WOULD BE ABLE TO ASSIST YOU IN REGAINING OF THE

11 MONEY MR. KENNEY OWED YOU?

12 A NO. THAT WAS NOT THE ISSUE. WE WANTED TO

13 KNOW HOW TO BE ABLE TO PUT IT THROUGH OUR INCOME TAX, WHETHER

14 TO TAKE IT OFF AS A LOSS OR WHAT. WE HAD NO IDEA WHAT HE

0
15 DID WITH THE MONEY.

16 9 DID MR. KENNEY EVER TELL YOU THAT THE $40,000

0 17 HE HAD FILED IN HIS REPORT WAS THE SAME 40,000 HE HAD

18 BORROWED FROM YOU?

19 A NO.

20 9 MRS. KRINSKY, I NOW HAND YOU WHAT HAS BEEN

21 MARKED EXHIBIT "A" FOR IDENTIFICATION, WHICH APPEARS TO BE

22 A ONE-PAGE DOCUMENT TO THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

23 SIGNED BY RAYMOND AND SYLVIA KRINSKY AND DATED MAY 16TH,

0
24 1983. DO YOU RECOGNIZE THAT DOCUMENT?

25 A YES.

26 Q DID YOU SIGN THAT DOCUMENT?

0
27 A YES.

28 9 WAS THIS YOUR FIRST COMPLAINT TO THE FEDERAL



.,. .

I EL~CT1ON C~MMI$$EG~N?
~ ~.4.. .

2 A ~ R~L~EV~ #4~

S Q ~O~NG DOWt4 T0 THE ~1~$T PD~RMRApM, IT $AY$,

4 "ON rwo SEPARATE OCCASIONS 8ETWSEN OCTORER 1, AND NOVEMBER 9,

5 19.81, MR. CHARLES KENNEY VISITED MY HOME TO D~$CUSS A LOAN

6 OF $40,000, FOR A PERIOD OF ONE YEAR WHICH HE CLAIMED HE

7 NEEDED FOR HIS CONGRESSIONAL CAMPAIGN, AS HE CLAIMED HE

8 INTENDED TO RUN AS A CANDIDATE FOR THE 43RD CONGRESSIONAL

9 DISTRICT RACE PRIMARY."

10 DID MR. KENNEY TELL YOU THAT HE WANTED THAT

11 LOAN FOR HIS CONGRESSIONAL CAMPAIGN DURING THOSE TIMES?

* 12 A NO. HE SAID HE MIGHT RUN. BUT HE HADN'T
0

13 EVEN FILED. IT WAS ONLY AN INTENTION.

14 9 WERE YOU PRESENT DURING THE FULL DISCUSSION

0
15 BETWEEN MR. KENNEY AND YOUR HUSBAND ON THOSE OCCASIONS?

16 A YEAH.

0 17 Q IF MR. KENNEY DID NOT ASK FOR THE LOAN SO THAT

18 HE COULD USE IT FOR HIS CONGRESSIONAL CAMPAIGN, WHY DID YOU

19 INCLUDE THAT IN YOUR COMPLAINT TO THE FEDERAL ELECTION

20 COMMISSION?

21 A WHAT WE TRIED TO SAY WAS THAT WE WANTED TO

22 KNOW WHAT HAPPENED TO THE $40,000. IT WAS STRICTLY A REAL

23 ESTATE LOAN, AND THE MONEY WAS NOT MADE OUT TO HIM. IT WAS

24 MADE OUT TO AN ESCROW COMPANY.

25 Q EXCUSE ME IF I'VE ALREADY ASKED YOU THIS. BUT

26 AT THE TIME THAT YOU GAVE HIM THE MONEY, THE TIME THAT YOU

0
27 AND YOUR HUSBAND LENT MR. KENNEY THE $40,000 IN NOVEMBER OF

28 1981, DID YOU INTEND FOR IT TO BE A CONTRIBUTION TO HIS
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redera~L ~.IurtIan Coa'wiiUJ~O1i
1V5!( ~trftet, LW.
Washington. D. C. 20463

To Whom It ?!ay Cofcerr~:

Cr~ two separate occasion' ietwen O~tobe,. 1, and ?ov.w&ber 9, 1981, ~r. Charles

ICenney vis~5ted my home to discu~is a loan of $'iO,000, for a period of oww year which.

he claimed he needed for his Congressional Campaign, as be claimed he in~.eided to run

as & Candidate for the 4~vd Congresuionsi DIst.rict race primary.

At botI~ of these w~eetinrs lie appeJm!.vt before my wife and myself, alon, aid when.

questioned as to what security he could ~ffer for this loan, ha stated be cotald offer

a second note and trust dee~i or~ his own isonal residence of 22992 Lovios, Mission
Viejo, CA 92691.

After further questionini~ as to whether his house, in the event of formplosurs

would c'wer the added loan, *ne inforried u~ that he would not have to lose the house
as he had other holdings and would have no trouble in s~eet1ng his cosmittument.

In !'~ovember 10, l9E~2 the loan was d".s and in derault and lb. l(ennh~ claimed be

lost all his funds in the cam~.aign. Afl.or cl~.ckinj~ with my attorney, he advised me

to ~o to the County Rec.order~ office awl let. copies of the comp3ete campaign r.peit.

~ftor receiving said report. ! found one nru~.rv in the sum of $40,000, which Hr. Kenney

stated was his ~ he deposited this sum on t'arch 33, ~ 9~2 and withdrew it on hpa'11 *4,

l9~2, four days later. lbr attorney anti ~ccou~nt~nt termed this action suspioiaas
and a possible laundering c~f campaign fmds. and adv~sed me to report it t~ the

various uovernuefit agencies conce~ned therewith. Tn no way does the campaign we~

port show that the $LI0.000 was borrowed from my wife and myself.

Thanir you for your coouwurtiOfl arid ~nsldratiOfl in t~a5 matter.

Very truly yours.
~1

i~ne1: &

2 Via flenavent" V
lb~ission Viejo. CA 92692

c! Californisi?.
County ~I. Orange

worn to before

Subs rS. on June 2,1983. via
S

Debbie Mer1~hom

mMmminmumumuflq
OFflCSA1. *AL

I MOTAY PUS -~VOSPA * .- ,,~.,. ~...

MyComm~boizp~wsF.g~27. 19U

-Li
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September 12, 1933

Federal Election Coission
1325 "K" Street LW.
WashinEton, D. C. 201&63

ATTN a I':. Charles N. St.ele, General Counsel
Mr. Kenneth A. Gross, Associate General Counsel
Mr. G.A. Finch, Staff Member

Subject: Response to MUR #1553 and request for additional information.

Dear Mr. Steele:

This letter is in response to the opinions rendered by the Office of ~
General Counsel (page 4 para. 2).

My wife and I are responding to both your cover letter of August 8, 1983
(4th paragraph), and statement made to me by your Staff Member Mr. G.A. Finch
on our last telephone call, that is if any additional information comes to our
attention to for~wrd it to you.

Please be advised your report is not accurate and is not acceptable to
both of us, our reasons are as follow:

(1) According to your page (2) last paragraph in which you state that we have
made no political contributior~s to any Federal Candidate, including Charles
Yer.ney, this is either your errcr or Mr. Kenney's, as I have enclosed a copy
of campaign statement as filed with the Orange County California's County Re-
istrars Office and the California Secy of State, which shows the sum of
S625.O0.

(2) Your page (2) paragraph (1) in which Mr. Kenney responds to the complaint
that the purpose of the loan was known to Raymond and Sylvia Mrinsky, is not
true as we only knew what Mr. ~enney told us in our home. When he requested
our help towards his Congressional Campaign; we also realize that we had no
control over the funds loaned, once he received the SL.O.OOO.OO. We 1mev no-
thing of Mr. Kenney's Real Estate business, except his statement that he was
doing well. We dcn t know what, loan Mr. Kenney is talking about as he had
taken out a number of them on various real estate transactions, bat the 2nd
note and trust deed of 22992 Lovios, Mission Vie~o, CA 92691, which was his
own personal residence, and was signed by him and his wife and Majestic Es-
crow Co., in which he held a partnership interest, without wy knowledge, which
is also a violation of the State of California's Corporations laws, when not
disclosed. There was only (1) 1st trust deed holder at 22992 Lovios and the
1st trust deed holder was Downey Savings & Loan Association, 3200 ~istol St.,
Costa Mesa, CA 92626., and you can verify this information with Mr. Rick
Wilson, Loan Service Manager, at the same address.

(3) According to your page (3) paragraph (1) statemen1~ that the loan in
question $40,000.00, came from Consolidated Rome Loans; the followingin-.
formation refutes that statement. According to Mr. Randolph ~asca, President
of Consoldiated 1~ome Loaas, (copy enclosed) the $58,000 loan was taken out by
Mr. & Mrs.. Kenney to satisfy a Junior loan on property of 30011 Calle Grande
Vista, San Clemente, CA and that the check was made out .to Xissiot~ Viejo Nat'
ional Bank in the sum of $40,950.28. I am sure you are aware that this sine



0 0 0
84040'47 I I 8.9

(2)

tn~e~e in es:~cw &n~ the on3v funds then available to !'.r. Kenney was the
o~.

This information was made available to me by 1~r. Erusca as the property in
question was recently in foreclosure by Mr. Brusca and is currently on the market
for sale, and I am looking into this property for a possible purchase by a famib
member.

* We believe this matter could have been resolved by now had you let us appear
before your co~ission, when we advised Mr. G.A. Finch that we were availabl, and
approximately 100 miles from Washington, D.C. the first few weeks of Ju2~, 1983.

~ncl (3)
CC: Senator Baker

Cone. Packard

233142 Via Denavnt
Mission Viejo, CA 92692

~*te ~t Caliiorrsia
Co'"~ty cf Orange

Sub~ribe~ ~ sworn tc before me on September 13,1983.

/A22~~4A~ ____

Zebbie ~ar1~am *r* a

DEBB!E~ MARKHAM
KOTA~Y rU~..*C.CF.L:FORNIA

I ~ P~'?JCIPAL CTFI~C IN
I £RAiSC COL:jTT
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CAP~PA I~N?

A

Q

CONNECTION WP

A

Q

BUSINESS DEAL'

A DEFINITELY.

9 DO YOU KNOW APPROXIMATELY HOW MANY OTHER REAL

ESTATE TRANSACTIONS THAT YOU AND YOUR HUSBAND HAVE ENTERED

INTO WITH OTHER PEOPLE?

A OH, THIS IS SOME YEARS AGO. WE MUST HAVE HAD

10 OR 12. IT WAS SOME TIME AGO.

Q OTHER THAN THIS LOAN AND THE TRUST DEED THAT

MR. KENNEY SOLD TO YOU AND YOUR HUSBAND, WERE THERE ANY OTHER

TRUST DEED THAT HE SOLD TO YOU?

A YES.

9 HOW MANY?

A WE HAD ONE BEFORE THAT, PAYING VERY NICELY

AND PAYING OFF. WE HAD NO PROBLEM WITH IT.

9 DO YOU RECALL WHEN THAT WAS?

A NO. I DON'T REMEMBER THE DATES.

Q SO ANY OTHER DEALINGS THAT YOU HAD WITH HIM

WERE IN TERMS OF BUYING A NOTE FROM A THIRD PARTY RATHER

THAN DEALING DIRECTLY WITH MR. KENNEY AND HIS PROPERTY; IS

THAT RIGHT?

A NO, THAT'S NOT. A TRUST DEED IS LIKE A

MORTGAGE. WHAT HE DOES, HE GIVES US A FORM TELLING YOU WHAT

NOT AT ALL.

DID YOU INTEND FOR IT TO BE FOR HIS USE IN

~H THE CAMPAIGN?

NOT AT ALL.

DID YOU INTEND FOR IT TO BE STRICTLY A



I ~ ~E~TY IS WORTH, WHAT Ii' WAS AP~AES~ ~*A~4~

2 50 FORTH, YOU KNOW. AND IF YOU AGREE WITH IT, THEN YOU

~ GIVE HIM A CHECK MADE OUT TO THE ESCROW COMPANY.

Q IT WAS THE SAME THING WHAT WE WOULD CALL A

6 SECOND MORTGAGE?

6 A THAT'S CORRECT.

7 Q THE ONLY DIFFERENCE BETWEEN THE TWO OTHER

8 INCIDENTS WHEN YOU PURCHASED A TRUST DEED AND THE ONE WITH

~ MR. KENNEY WAS THAT MR. KENNEY WAS USING HIS OWN HOME?

10 A RIGHT.

11 MS. LERNER: IF YOU CAN GIVE US A FIVE-MINUTE BREAK,

12 I THINK WE CAN FINISH THIS REAL QUICKLY.

13 (SHORT RECESS.)

14 MS. LERNER: BACK ON THE RECORD.

15 Q MRS. KRINSKY, YOU SPOKE ABOUT AN APPRAISAL

16 ON MR. KENNEY'S PROPERTY, THE PROPERTY THAT WAS HIS HOME.

17 A YES.

18 Q DO YOU KNOW WHEN THAT OCCURRED?

19 A WELL, BEFORE WE GAVE HIM THE MONEY, DOWNEY

SAVINGS AND LOAN, THE BANK WHO HAD HIS FIRST TRUST DEED,

21 WHICH IS THE FIRST MORTGAGE, THEY HAD APPRAISED THE PROPERTY.

22 AND THEY GAVE US A COPY OF THE APPRAISAL.

23 Q DID THIS APPRAISAL OCCUR BEFORE OR AFTER MR.

24 KENNEY CAME TO YOUR HOME IN THE FALL OF '81?

25 A I DON'T UNDERSTAND WHAT YOU MEAN.

26 Q LET ME ASK YOU ANOTHER QUESTION FIRST. DO

27 YOU KNOW WHETHER YOUR HUSBAND SPOKE WITH MR. KENNEY ABOUT

28 THE POSSIBILITY OF LOANING HIM MONEY ON HIS PERSONAL RESIDEN(

.

0

*~q.

C

v~T



I #~*1~ft TO Tile TIME THAT l~*. KENNEY CAME TO YOUR Il0Me fl4

S A I REALLY DON'T REMEMBER. I DON'T RV4EMB~R.

4 Q IS IT POSSIBLE THAT YOUR HUSBAND SPOKE TO

5 HIM ABOUT LOANING HIM THE MONEY PRIOR TO THAT TIME?

6 A IT'S POSSIBLE, BUT I REALLY DON'T KNOW. BUT

7 I DO KNOW THAT THE BANK DID ISSUE THE APPRAISAL PRIOR TO

8 US GIVING HIM THE MONEY.

9 Q DO YOU KNOW IF THE BANK ISSUED THE APPRAISAL

10 AFTER THAT FIRST CONVERSATION IN YOUR HOME IN THE FALL OF

11 '81?

12 A I REALLY DON'T REMEMBER.

13 Q DID YOUR HUSBAND HAVE TO REQUEST THAT APPRAISAL

14 OR WAS THAT SOMETHING MR. KENNEY DID?

15 A NO. MY HUSBAND REQUESTED IT.

16 Q I ASK YOU TO TAKE A LOOK AT WHAT HAS BEEN

17 MARKED EXHIBIT "B-i" WHICH IS A TWO-PAGE DOCUMENT DATED

18 SEPTEMBER THE 12TH, 1983, TO THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

19 AND SIGNED BY RAYMOND AND SYLVIA KRINSKY. DO YOU RECOGNIZE

20 THIS DOCUMENT?

21 A YES.

22 0 WAS THIS THE SECOND COMPLAINT THAT YOU SENT TO

23 THE FEDERAL ELECTION COMMISSION?

24 A YES.

25 Q NOW GOING DOWN TO PARAGRAPH 5, WHICH IS MARKED

26 WITH THE NUMBER TWO. THIS IS ON THE FIRST PAGE.

27 A PARAGRAPH 5?

28 Q IT IS THE FIFTH PARAGRAPH AS FAR AS INDENTATIOr

ec
C

0

C

(

C



4 4

I ~UT IT'S MA~K~D A$ #~A~A~AP)i 2. IT BEGINS, "YOU~ ~

2 (2) PARAGRAPH (1) *.."

3 THE FOLLOWING SENTENCE SAYS, "WHEN HE ~"

4 MEANING MR. KENNEY "-- REQUESTED OUR HELP TOWARDS HIS

5 CONGRESSIONAL CAMPAIGN; WE ALSO REALIZED THAT WE HAD NO

6 CONTROL OVER THE FUNDS LOANED, ONCE HE RECEIVED THE

7 $40,000."

8 ARE YOU STILL SAYING THAT MR. KENNEY NEVER

9 TOLD YOU THAT HE WANTED THAT LOAN FOR HIS CONGRESSIONAL

10 CAMPAIGN?

11 A NO, HE DID NOT. HE NEVER TOLD US THAT.

12 Q DID YOU SIGN THIS DOCUMENT, MRS. KRINSKY?

13 A I DID.

14 Q DID YOU READ IT BEFORE YOU SIGNED IT?

15 A SURE I READ IT.

16 Q DID YOU REALIZE WHEN YOU WERE SIGNING IT THAT

0 17 YOU WERE SIGNING BEFORE A NOTARY PUBLIC?

18 A YES.

19 9 AND SWEARING TO IT?

20 A I DID.

21 Q WHY DID YOU SIGN THAT IF IT DIDN'T SAY WHAT

22 HAD ACTUALLY OCCURRED?

23 MR. LINN: COUNSEL, I AM GOING TO OBJECT TO IT.

0 24 THINK YOU ARE MISREADING THAT LINE.

25 THE WITNESS: THAT'S RIGHT.

26 MR. LINN: GO AHEAD AND ANSWER IT.

0
27 THE WITNESS: NO. GO AHEAD. TALK.

28 MR. LTNN: I THINK THAT CAN BE INTERPRETED TWO
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C,

0IPF~RENT WAYS,

MS. LERNER: R~GARDL~SS OF THAT PACT, SH~ HAS TO

ANSWER THE QUESTION. SO WHY DON'T WE LET MRS. KRIN$1(Y

ANSWER IT.

Q MRS. KRINSKY, CAN YOU PLEASE EXPLAIN WHY YOU

SIGNED AND SWORE TO IN THIS COMPLAINT A STATEMENT THAT SAID,

"WHEN HE REQUESTED OUR HELP TOWARDS HIS CONGRESSIONAL

CAMPAIGN; WE ALSO REALIZED THAT WE HAD NO CONTROL OVER THE

FUNDS LOANED, ONCE HE RECEIVED THE $40,000."

A WELL, HE HAD ASKED US AT ONE TIME AFTER THAT

TO HELP WITH CONGRESSIONAL MONEY, BUT WE DIDN'T HAVE THAT

KIND OF MONEY TO HELP HIM. AND HE ALREADY HAD $40,000.

Q WHEN WAS THIS THAT HE ASKED YOU TO HELP HIM

WITH HIS CAMPAIGN?

A WELL, THAT WAS AFTER WHEN HE FILED.

Q WHEN WAS THAT?

A I BELIEVE HE FILED IN JANUARY.

Q OF?

A OF '82. MAYBE WE WORDED IT BADLY. BUT AT

THE TIME WE GAVE HIM THE $40,000, THERE WAS NO MENTION OF

CONGRESSIONAL CAMPAIGN. HE SAID HE MIGHT RUN. BUT THAT

DIDN'T MEAN THAT HE WAS GOING TO. HE HADN'T FILED AT THE

T I ME.

Q I ASK YOU TO GO BACK TO EXHIBIT 1. AGAIN,

IN THE FIRST PARAGRAPH ON EXHIBIT 1, "ON TWO SEPARATE

OCCASIONS BETWEEN OCTOBER 1, AND NOVEMBER 9, 1981, MR.

CHARLES KENNEY VISITED MY HOME TO DISCUSS A LOAN OF $40,000,

FOR A PERIOD OF ONE YEAR WHICH HE CLAIMED HE NEEDED FOR HIS
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I ~O~R~8~ZONAt ~CAf*~AIG1~4..." DID YOU S10~ TH1$~OOC~hMEN~T?

2 A YES. BUT READ FURTHER WHERE 11' %AY~ HE

S TNTEND~D TO RUM, *UT H~ HADN'T FILED YET.

4 Q THAT IS NOT THE QUESTION I AM ASKING YOU.

5 I AM ASKING YOU IF HE ASKED FOR THE LOAN FOR HIS CONGRESSIONA

6 CAMPAIGN. DID HE CLAIM THAT HE NEEDED THAT LOAN FOR HIS

7 CONGRESSIONAL CAMPAIGN AT THE TIME?

8 A HE MIGHT HAVE SAID IT, BUT I DON'T REMEMBER AT

9 THE TIME. THERE IS A LOT OF THINGS SAiD SINCE, BUT I CAN'T

10 REMEMBER.

11 Q BUT IN MAY OF 1983, YOU DID REMEMBER THAT HE

12 HAD REQUESTED THE LOAN OF $40,000 TO BE USED FOR HIS

13 CONGRESSIONAL CAMPAIGN; IS THAT CORRECT?

14 A HE MIGHT HAVE DISCUSSED IT WITH MY HUSBAND.

15 I CAN'T REMEMBER NOW. IN FACT, AT THE TIME I DON'T REMEMBER

16 IF -- HE HAD SAID AT ONE TIME HE WANTED TO RUN, BUT HE

17 HADN'T FILED.

18 9 WHEN HE TOLD YOU HE WANTED TO RUN, WAS THAT

19 DURING ONE OF THE CONVERSATIONS CONCERNING THE POSSIBILITY

20 OF YOU LOANING HIM THE $40,000 THAT YOU LOANED HIM IN

21 NOVEMBER?

22 A NO.

23 9 50 THEN BOTH EXHIBIT "A" AND EXHIBIT "B" DO

24 NOT ACCURATELY REFLECT WHAT REALLY OCCURRED ON THE DATES

25 WHEN MR. KENNEY CAME AND DISCUSSED THE $40,000 LOAN WITH

26 YOU; IS THAT RIGHT?

27 A I DON'T KNOW WHAT YOU MEAN.

28 Q BOTH EXHIBIT "A" AND EXHIBIT "B" INDICATE THAT



4;

9

I MR. KEt4NEY REQ*D~STED A $4O~0O0 LOAN FRO~4 Vou

2 A IT DOESN'T SAY THAT.

S Q EXCUSE ME. LET ME FINISH THE QUESTJOt4,

4 PLEASE.

5 BOTH EXHIBIT "A" AND EXHIBIT "B" INDICATE

6 THAT MR. KENNEY VISITED YOUR HOME TO DISCUSS A $40,000 LOAN

7 WHICH HE CLAIMED HE NEEDED FOR HIS CONGRESSIONAL CAMPAIGN.

8 MR. LINN: LET THE RECORD REFLECT THAT IS YOUR

9 INTERPRETATION, COUNSEL.

10 MS. LERNER: COUNSEL, I AM READING DIRECTLY FROM

11 EXHIBIT "A."

12 Q "ON TWO SEPARATE OCCASIONS BETWEEN OCTOBER 1,

13 AND NOVEMBER 9, 1981, MR. CHARLES KENNEY VISITED MY HOME

14 TO DISCUSS A LOAN OF $40,000 FOR A PERIOD OF ONE YEAR WHICH

0
15 HE CLAIMED HE NEEDED FOR HIS CONGRESSIONAL CAMPAIGN," IS

16 EXACTLY WHAT EXHIBIT "A" SAYS. I AM ASKING YOU, MRS.

o 17 KRINSKY, WHETHER OR NOT THAT ACCURATELY REFLECTS WHAT

18 OCCURRED ON THOSE MEETINGS BETWEEN OCTOBER 1ST AND NOVEMBER

0
19 9TH, 1981.

A HE MIGHT HAVE MENTIONED THAT HE WANTED TO

0 21 RUN FOR CONGRESS. WE ARE VERY HARD-WORKING PEOPLE. MY

22 HUSBAND IS RETIRED MILITARY AND DISABLED. THAT WAS OUR

23 LIFE SAVINGS. I AM CERTAINLY NOT GOING TO GIVE IT TO A

0 24 CONGRESSIONAL CAMPAIGN UNLESS IT WAS FOR A PIECE OF PROPERTY

25 WHICH WE LOANED HIM ON. WHAT HE DID WITH THE MONEY I

26 DON'T KNOW.

27 Q PERHAPS I AM NOT MAKING MYSELF CLEAR. I AM

28 NOT ASKING WHETHER YOU LOANED IT TO HIM FOR HIS CAMPAIGN.
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I AM ASKING YOU WHETHER K~ TOLD YOU HE WANTW IT FOR

HIS CAMPAIGN.

A HE MIGHT HAVE MENTIONED IT.

Q DO YOU KNOW WHY THE STATEMENT WAS PUT IN

THE COMPLAINT TO THE FEDERAL ELECTION COMMISSION?

6 A MY HUSBAND FELT THAT HE MIGHT HAVE USED THAT

~ MONEY, BECAUSE WE SAW THAT $40,000 ON HIS -- WHAT DO YOU

8 CALL THAT THING? THAT FILING WITH THE FEDERAL GOVERNMENT.

THERE WAS $40,000 PUT IN ONE DAY, AND AS I SAID, TAKEN OUT

10 THREE DAYS LATER, WHICH MADE IT VERY SUSPICIOUS. SO WE

ASSUMED THAT MAYBE HE USED THAT MONEY FOR THAT.

12 MS. LERNER: WE HAVE NOTHING FURTHER. DO YOU HAVE

13 ANYTHING?

14 MR. LINN: I HAVE NO QUESTIONS.

15 MS. LERNER: MRS. KRINSKY, AT THIS TIME THE DEPOSITION

16 WILL BE CONCLUDED. HOWEVER, I DO WANT TO INFORM YOU THAT

o 17 ALL INVESTIGATIONS CONDUCTED BY THE FEDERAL ELECTION

18 COMMISSION ARE CONFIDENTIAL. AND ANYTHING THAT WE HAVE

C
19 DISCUSSED HERE UNTIL THE INVESTIGATION IS COMPLETED SHOULD

NOT GO BEYOND THE PEOPLE WHO ARE IN THIS ROOM.

21 THE WITNESS: IT WON'T.

22 MS. LERNER: THANK YOU.

23 (WHEREBY, IT WAS STIPULATED BY AND BETWEEN

0 24 COUNSEL THAT THE ORIGINAL TRANSCRIPT CAN BE SENT

25 TO MR. LINN; THAT MR. LINN WILL HAVE THE DEPONENT

26 READ AND SIGN THE TRANSCRIPT WITHIN 20 DAYS OF

27 RECEIPT; THAT IF MS. LERNER HAS NOT RECEIVED THE

28 SIGNED ORIGINAL TRANSCRIPT WITHIN THAT TIME FRAME,
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1 A COPY MAY BE USED FOR ANY PURPOSE. THE

TRANSCRIPT MAY BE SIGNED UNDER PENALTY OF

3 PERJURY.)

4 (WHEREUPON, THE AFOREMENTIONED DOCUMENTS

5 WERE MARKED EXHIBITS "A" AND "B" FOR IDENTIFICA-

6 TION BY THE NOTARY PUBLIC, COPIES OF WHICH ARE

7 ATTACHED HERETO.)

8

9 1, SYLVIA KRINSKY, DECLARE UNDER THE PENALTY OF

10 PERJURY UNDER THE LAWS OF THE STATE OF CALIFORNIA THAT

11 THE FOREGOING IS TRUE AND CORRECT.

12

13 _________________________________~

14 DATE

15 SYLV

Tr

a
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* DEPO$IT~QN QF ft~YM0Nb KR~INSKY,

4 TAKEN AT 24000 AVILA ROAtb LAGUNA HILLS,

5 CALIFORNIA 92677, CO$M~NCIN~ AT 130 P.M

S ON TUESDAY, APRIL 10, 1984, BEFORE LINDA

7 A. PAYAN, CSR *4426, A NOTMY PUBLIC XN

8 AND FOR THE STATE OF CALIFORNIA, PURSUANT

9 TO SUBPOENA.

10

11

12 APPEARANCES OF COUNSEL:
0

13 FOR THE FEDERAL ELECTION LOIS G. LERNER, ATTORNEY AT LA

COMMISSION: AND
14 LISA KLEIN, ATTORNEY AT LAW

* WASHINGTON, D.C. 20463
15

16 FOR SYLVIA KRINSKY AND DAVID A. LINN, ESQ.

RAYMONT KRINSKY: P.O. BOX 2328

17 OAKHURST, CALIFORNIA 93644
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RAYMOND KRINSKY

(BY MSq KLEIN)
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BY MS. KLEIN

Q

RECORD.

A

Q

A

MISSION VIEd

Q

BEFORE?

RAYMOND KRINSKY,

AFTER HAVING BEEN DULY SWORN, WAS

EXAMINED AND TESTIFIED AS POLLOWV

EXAMINATION

WOULD YOU PLEASE STATE YOUR NAME FOR THE

RAYMOND t(RINSKY, K-R-I-N-S-K-Y.

WHAT IS YOUR PRESENT ADDRESS?

23542 VIA BENAVENTE, B-E-N-A-V-E-N-T-E,

0, CALIFORNIA 92692.

MR. KRINSKY, HAVE YOU EVER BEEN DEPOSED

A YOU MEAN AS FAR AS IN A DEPOSITION?

Q RIGHT.

A I WAS IN BUSINESS FOR A NUMBER OF YEARS.

SOME PEOPLE DIDN'T PAY THEIR BILLS. SO THAT IS THE ONLY

THING THAT I HAVE GOT INVOLVED IN.

Q LET ME JUST REVIEW WITH YOU THAT WE WILL BE

ASKING YOU QUESTIONS. AND IF YOU DO NOT UNDERSTAND A

QUESTION, THEN PLEASE LET ME KNOW. ALSO, SO THAT I CAN

REPHRASE THE QUESTION. IF YOU DON'T LET ME KNOW THAT YOU

DON'T UNDERSTAND THE QUESTION, I WILL ASSUME THAT YOU HAVE

UNDERSTOOD IT AND THAT YOUR ANSWER RESPONDS TO THE QUESTION.

ONE OTHER THING, AND THAT IS FOR THE COURT

REPORTER, IF YOU ARE GOING TO ANSWER "YE5" OR "NO," PLEASE

SAY "YES" OR "NO" AND NOT JUST NOD YOUR HEAD. OKAY?
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I A Y~AN, I REALIZE THAT~

2 Q AR~ YOU REPRESENISED BY COUNSEL H~R~ TODA~'?

A YES.

4 Q COULD YOU PLEASE STATE YOUR COUNSEL'S NAME

S FOR THE RECORD.

5 A DAVID LINN, L-I-N-N.

7 Q THANK YOU.

8 MR. KRINSKY, ARE YOU PRESENTLY EMPLOYED?

9 A NO. I AM RETIRED FROM THE MILITARY WITH

10 DISABILITY.

11 9 AND WHEN DID YOU ACQUIRE THE RETIREMENT WITH

12 DISABILITY?

13 A 1973.

14 9 SINCE YOU TERMINATED YOUR POSITION WITH THE

15 MILITARY, HAVE YOU ENGAGED IN ANY OTHER OCCUPATION OR

16 BUSINESS?

17 A NO.

18 9 DO YOU KNOW A MR. CHARLES KENNEY?

19 A YES.

20 Q WHEN DID YOU FIRST MEET HIM?

21 A APPROXIMATELY FOUR YEARS AGO OR SO.

22 9 1980?

23 A AROUND THAT. I HAVE THE ACTUAL DATE HERE IF

24 YOU WANT IT. I THINK IT'S THERE. I DON'T KNOW. I DON'T

25 KNOW IF IT'S THE ACTUAL DATE. BUT APPROXIMATELY FOUR YEARS

26 AGO.

27 Q AND HOW DID YOU MEET HIM?

28 A THERE WAS THE AREA THAT WE LIVE IN IS CALLED
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I AN VNIt4CORPOftATW AREA, AND WE BOTH WERE ~UNN~2N~ ~OR MI

2 Q~FICE~ WHICH IS A NON-PAY OFFICE ON THE ADVISORY COUNCIL,

3 WHiCH IS RECOMMENDING -- IT IS A BODY THAT RECO$MENDS

4 DIFFERENT IDEAS TO THE SUPERVISOR OF THE COUNTY.

3 9 50 YOU MET HIM DURING THAT PERIOD?

6 A DURING THAT PERIOD.

7 9 AND DURING THE TIME THAT YOU KNEW HIM, HOW

8 OFTEN ON AN AVERAGE DID YOU SEE EACH OTHER?

9 A OH, I'D GO PAST HIM OR SOMETHING LIKE THAT.

10 I DIDN'T SEE HIM MUCH AT ALL UNTIL WE GOT INVOLVED IN SOME

11 REAL ESTATE TRANSACTIONS. THAT'S ALL.

12 Q DID YOU EVER HAVE A SOCIAL RELATIONSHIP WITH

13 MR. KENNEY?

14 A NO.

15 Q YOU NEVER DID ANY SOCIAL FUNCTIONS TOGETHER?

16 A THERE WERE TWO TIMES. AND I HAD THAT IN THE

17 LETTER. AND I CAN'T REMEMBER, YOU KNOW, RIGHT OFF THE TOP.

18 BUT I REMEMBER THERE WERE TWO DIFFERENT FUNCTIONS THAT

19 WE ATTENDED THAT I INVITED HIM TO GO TO. THESE WERE ONE

20 WAS A NAVY DAY DINNER OUT IN LONG BEACH A FEW YEARS AGO

21 AND ONE WAS ARMED FORCES RETIREE CHRISTMAS-TYPE CELEBRATION

22 IN NEWPORT BEACH.

23 9 THE NAVY DAY DINNER WAS AFTER THE CHRISTMAS

24 CELEBRATION?

25 A NO. NAVY DAY DINNER IS ALWAYS BEFORE. IT'S

26 OCTOBER.

27 9 DO YOU KNOW WHAT MR. KENNEY DOES FOR A LIVING?

28 A WHAT HE DID OR WHAT HE IS DOING NOW?
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p

A

$ Q

4 FIRST MET HII

5 A

6 Q,.

7 THE REAL ESTi

8 A

9 Q

10 A

11 I'M SORRY.
N

12 Q

13

14 SPENT WITH H

N 15 YOU RECALL?

16 A

0 17 MR.L

18 YOUR DATES C

19 SHOULDN'T BE

20 MS.L

21 FINE.

22 MR. L

23 DINNER IS AL

24 I AM ~JUST RE

25 DINNER WAS A

26 THE~

27 MR. L

28 WOULD HAVE E

LET'S START WITH WHAT HE IS ~
THE LA$T I HEARD~ HE WAS SELLING ~

AND WHAT DID HE DO FOR A LIVING W14#N YOU

4?

HE WAS IN THE REAL ESTATE BUSINESS.

AND HOW DID YOU KNOW THAT HE WAS ENGAGED IN

~TE BUSINESS?

HE INFORMED EVERYBODY. HE HAD CARDS.

DID HE GIVE YOU ONE OF HIS CARDS?

THAT'S RIGHT. OR I'VE GOT TO SAY "YES."

THAT'S OKAY.

GOING BACK TO THE SOCIAL OCCASIONS THAT YOU

IM, WAS THE NAVY DINNER IN 1982 OR 1981, DO

CAN I ASK HIM A QUESTION? HE WAS THERE.

INN: A POINT OF CLARIFICATION. I THINK YOU HAVE

ONFUSED, RAY. THE NAVY DAY DINNER -- I

TESTIFYING.

ERNER: THAT'S ALL RIGHT FOR THIS PURPOSE. IT'S

INN: MR. KRINSKY TESTIFIED THAT THE NAVY DAY

WAYS BEFORE, BUT I BELIEVE IN THIS INSTANCE --

FRESHING YOUR RECOLLECTION -- THE NAVY DAY

kFTER ALL THIS TRANSACTION AND EVERYTHING ELSE.

ITNESS: OH, YEAH, YEAH, RIGHT.

INN: THEY ARE LOOKING FOR YEARS, RAY. THAT

~EEN '82.



I BY MS. KLEIN:

2 9 OKAY. '82.

3 A THAT'S '82. THAT IS THE ONE THAT YOU V~R~

4 THERE.

5 9 '82, IS THAT A SPRING FUNCTION OR A SVHMER

6 FUNCTION?

7 A NO, NO. IT'S AN ANNUAL -- IT'S A CELEBRATION

8 OF NAVY DAY IN LONG BEACH. THE CITY OF LONG BEACH CELEBRATES

9 NAVY DAY BY HAVING THE COMMANDER AND CHIEF OF THE PACIFIC

10 FLEET, OR WHOEVER IS THERE, AS A GUEST SPEAKER.

11 Q DURING THAT TIME DID MR. KENNEY EVER TALK TO

12 YOU ABOUT HIS BUSINESS?
0

13 A NOT AT THAT FUNCTION.

14 Q WHAT ABOUT AT THE ADVISORY COUNCIL MEETINGS?

15 A NO. WE NEVER TALKED ABOUT REAL ESTATE AT

16 THE ADVISORY COUNCIL. WE TALKED ABOUT IT AT OTHER TIMES.

0 17 HE INVITED ME TO THE OFFICE ONCE OR TWICE, HOWEVER A NUMBER

18 OF TIMES IT WAS.
C

19 Q AND DID MR. KENNEY EVER APPROACH YOU ABOUT

20 POSSIBLY DOING SOME REAL ESTATE BUSINESS WITH HIM?

21 A YES.

22 Q AND ABOUT HOW MANY TIMES DID HE APPROACH YOU

23 ABOUT THIS?

0
24 A IT WAS A NUMBER OF TIMES. I CAN'T GIVE YOU

25 THE EXACT NUMBER. IT WAS A NUMBER OF TIMES. BECAUSE HE

26 HAD DIFFERENT PROPERTIES THAT HE WAS TRYING TO SELL, AND

0
27 HE NEEDED SOMEBODY TO MAKE A SECOND TRUST DEED TO FACILITATE

28 THE SALE.
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*H~N DID HE FIRST APPROMt4 ~fOtJ AMI~T ~

2 A TRANSACTION?

0 A OH, THIS WAS IN '81 SQM~TIIw~E. NO. 'p0, 1980.

4 Q DID HE OWN OR HAVE AN INTEREST IN THE PROPERTY

6 THAT HE WAS TRYING TO GET YOU TO INVEST IN?

6 A NO. ONE OF HIS SALES PEOPLE WAS PUTTING

7 TOGETHER A SALE, AND THERE WAS A SHORTAGE OF CASH FOR THE

8 SELLER TO WALK OUT OF. AND THEY NEEDED SOMEBODY TO GIVE

0 9 A SECOND TRUST DEED IN ORDER TO HELP THE SALE ALONG.

10 Q DID YOU EVER GO AND SEE MR. KENNEY TO PROPOSE

11 A BUSINESS TRANSACTION?

12 A NO.

0
13 Q DO YOU HAVE ANY IDEA OF WHY MR. KENNEY CAME

14 TO YOU FOR SUCH FINANCING DEALS?

N 15 A HE CAME TO EVERYBODY, I FOUND OUT LATER.

16 Q AND BEFORE NOVEMBER OF 1981, DID YOU EVER

17 ENTER INTO ANY BUSINESS DEAL WITH MR. KENNEY?

18 A 1980, I BELIEVE IT WAS 1980 THAT WE MADE TWO
C

19 SECOND TRUST DEEDS. THOSE ARE THE ONES THAT ARE UNDER THE

20 GUARANTEE THAT MR. LINN PREPARED.

0 21 Q THE TWO PRIOR TRANSACTIONS INVOLVED TRUST

22 DEEDS?

23 A THAT'S ALL THEY INVOLVED.

0
24 Q COULD YOU TELL ME HOW MUCH YOU INVESTED THE

25 FIRST TIME?

26 A WELL, THERE WERE TWO INVESTMENTS. I DON'T

0
27 REMEMBER WHICH. THEY WERE BOTH ALMOST AT THE SAME TIME.

28 ONE WAS $12,800, AND THE OTHER TIME WAS 25,000. THEY DIDN'T



I HAVE 1~4OTHING TO DO WITH HIM. THESE WERE WRcI'TE14 T~

2 SEPARATE PEOPLE WHO BOUGHT THE PROPERTY.

a Q WHAT DID HE SAY WHEN HE APPR0ACI1~D YOU AROUT

~ ENTERING INTO SUCH DEALS?

5 A THAT THERE WAS A REASONABLE RETURN TO BE

6 EXPECTED, AND IT IS A SAFE INVESTMENT. AND IF I AM

7 INTERESTED, HE WOULD LET ME CHECK THE PROPERTY OUT.

S Q ON THESE TWO, THE 12,800 AND THE 25,000, OlD

~ HE COME TO YOUR HOME TO DISCUSS THESE DEALS?

10 A NO, NOT FOR THOSE, NO. I WAS DOWN AT HIS

11 OFFICE. HE ASKED ME TO COME DOWN TO THE OFFICE AND AFTER

12 I CHECKED THE PROPERTY OUT, THEN I CAME BACK TO HIM.

13 Q WHAT TYPE OF INVESTIGATION DID YOU DO IN

14 EXPLORING THE PROPOSED IDEAS?

15 A I EXAMINED THE PROPERTY MYSELF. I WENT DOWN

16 TO CHECK THE PROPERTY OUT TO SEE WHETHER IT HAD THE VALUE

0 17 FOR THE AMOUNT OF ENCUMBRANCES THAT WOULD BE PLACED ON THE

18 PROPERTY.
C,

19 Q DID YOU CHECK OUT WHETHER THERE WERE ANY OTHER

SECURITY INTERESTS IN SUCH A PROPERTY?

21 A THAT'S AUTOMATICALLY GIVEN, THAT THEY TELL YOU

22 WHAT THE FIRST IS. AND YOU GET THE PAPERS ON THAT. IF YOU

23 ARE MAKING ASECOND, THEN YOU KNOW WHAT THE ENCUMBRANCES WILL

24 BE, AND YOU JUST DETERMINE THE VALUE YOURSELF AS TO WHETHER

25 THE PROPERTY WILL HAVE THAT VALUE OR NOT.

Q WHAT TYPE OF RATE OF RETURN DID YOU HAVE ON

27 YOUR INVESTMENTS?

28 A WELL, THE FIRST TWO, ACTUALLY IT COMES OUT
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I A~OUT 15 PERCINT. BUT YOU BUY $NAT THEY CALL A

2 DiSCOUNTED SECOND TRUST DEED. AND WHEN YOU BUY A DISCOUNTED

S SECOND TRUST DEED, IT COULD GO UP POSSIBI..Y ANOTHER 8 OR 10

4 PERCENT. SO IT WOULD BE ANYWHERE FROM 23 TO 25 PERCENT.

5 ONE PERSON DOESN'T PAY THAT. IT'S TWO PEOPLE THAT ARE

6 PAYING THAT.

7 FOR THE FIRST TRANSACTION, DID IT CONCLUDE AS

8 YOU HAD EXPECTED?

9 A THE FIRST TRANSACTION -- THERE WERE PROBLEMS

10 WITH BOTH TRANSACTIONS, SOME PROBLEMS. BUT MORE SO WITH

11 ONE PARTICULAR TRANSACTION THAT I HAD TO RETURN THE NOTE OF

12 THE SECOND TRUST DEED, THE ARRANGEMENT THAT MR. LINN

13 PREPARED AND HE SIGNED.

14 Q WAS THE PROBLEM IN TERMS OF PAYMENT?

15 A PAYMENT. THE PARTY HAD A PROBLEM MAKING A

16 PAYMENT OF $160 A MONTH, AND I GOT SCARED. AND THEY WEREN'T

17 PAYING THEIR TAXES, AND I DIDN'T WANT TO TAKE THAT PROPERTY

18 OVER.

19 9 WAS YOUR WIFE A PARTY TO THESE OTHER

20 TRANSACTIONS?

21 A WELL, BOTH NAMES ARE ON AS OWNERS OF THE

22 SECOND NOTE TRUST DEED. SHE DIDN'T EXAMINE THE PROPERTIES

23 OR ANYTHING. SHE KNOWS NOTHING ABOUT THAT.

24 Q WAS SHE PRESENT WHEN YOU DISCUSSED WHEN YOU

25 WERE NEGOTIATING THESE DEALS?

26 A WELL, SHE KNEW ABOUT. SHE NEVER WENT DOWN WITH

27 ME WHEN I TALKED ABOUT IT TO HIM.

28 Q BUT YOU TALKED WITH HER?

.

0

vqs

0
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16
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23

24

25

26

27

28

KENNEY?

ARE YOU TALKING FROM THIS PERIOD?

I AM TALKING JUST GENERALLY IN TERMS OF FROM

TODAY.

A

NINE MONTHS C

Q

A

Q

DID YOU LOAN

A

Q

A

Q

OF THIS LOANI

I HAVEN'T SEEN HIM -- I DON'T KNOW. SIX,

iR SOMETHING LIKE THAT.

HAVE YOU TALKED TO HIM RECENTLY?

NO.

LET'S TALK ABOUT THE NOVEMBER 1981 LOAN.

MR. KENNEY MONEY IN NOVEMBER OF 1981?

THAT'S CORRECT.

HOW MUCH MONEY DID YOU LOAN HIM?

IT WAS $40,000.

WHEN DID YOU FIRST DISCUSS THE POSSIBILIl

0

A WEtL, I TOLD ~1ER ASOUT IT. BECAU~E~ SHE

WRITES THE CHECKS. IF SHE DIDN'T WANT TO GO FOR IT,

SHE DON'T GO FOR IT.

Q ON THESE OTHER TWO DEALS, IN TERMS OF

SECURITY, WAS MR. KENNEY'S RESIDENCE EVER USED AS SECURITY?

A NOT FOR THESE FIRST TWO TRANSACTIONS.

SEPARATE TRANSACTIONS, THAT'S STRICTLY TO DO WITH THE PEOPLE

WHO BOUGHT THE PROPERTY.

Q DID YOU ASSIGN ANY OTHER PROPERTY THAT YOU

MAY HAVE OWNED IN CONJUNCTION WITH THESE OTHER DEALS?

A NO. I ONLY OWNED ONE PIECE OF PROPERTY, MY

OWN HOME.

WHEN WAS THE LAST TIME THAT YOU SAW MR.
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A WE ~~AO TALKED ABOUT IT I WQUtP IKAtINt

THREE OR FOVR, FIVE MONTHS PRIOR TO THAT. HE HAD TA1~Q TO

GET ME TO LEND SONE MONEY ON A PIECE 0V PROPERTY IN SAN

CLEMENTE. THE HOUSE IS 3404 CALLE GRANDE VISTA, WHICH HE

HAD AN INTEREST IN. IT WAS A MODEL HOUSE, AND HE WAS A

BROKER, A SALES BROKER FOR THAT PARTICULAR PROPERTY THERE.

AND I TOLD HIM THAT WAS NOT MY CUP OF TEA. I WAS NOT

INTERESTED IN IT. SO THEN HE CAME UP WITH HIS OWN HOUSE

AT LOVIUS.

Q THE FIRST CONVERSATION THAT YOU HAD WITH HIM

ABOUT IT, WHERE DID THIS CONVERSATION TAKE PLACE?

A THE FIRST CONVERSATION? THAT WOULD BE HARD

TO REMEMBER. CHANCES ARE IT MIGHT HAVE BEEN IN HIS BUSINESS

OFFICE.

Q DID MR. KENNEY COME TO TALK TO YOUABOUT THE

POSSIBILITY OF THIS LOAN?

A ONE LOAN HE CAME TO MY HOUSE AND HE TALKED

TO BOTH ME AND MY WIFE. HE CAME HIMSELF.

Q WHAT WAS YOUR REACTION TO HIS IDEA?

A THE REACTION WAS THAT WE WOULD CHECK IT OUT

AND SEE IF THE PROPERTY WAS -- HE WAS SUPPOSED TO TURN OVER

CERTAIN DOCUMENTS TO ME FROM THE DOWNEY SAVINGS AND LOAN,

WHO HAD JUST ORIGINALLY MADE HIS FIRST TRUST DEED. AND

IF THE PAPERS WERE IN ORDER, THEN WE POSSIBLY WOULD GO FOR

THE LOAN.

Q WAS THERE AN APPRAISAL DONE ON HIS HOME?

A THE APPRAISAL WAS DONE BY THE DOWNEY SAVINGS

AND LOAN PEOPLE, WHICH WAS CURRENT. BECAUSE HE TOOK THAT
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I LOAN OUT IN ABOUT MAY OR JUNE OF THAT YEAR OF '81. SO'

2 IT WAS A CURRENT NEW LOAN THAT HE JUST TOOK OUT.

3 Q DID HE HAVE THE APPRAISAL WITH HIM WHEN

~ YOU INITIALLY DISCUSSED THIS?

5 A NO. HE HAD TO GET THE PAPERS. AND HE GAVE

6 ME THE PAPERS FINALLY ON THE APPRAISAL, AND THERE WERE SOME

7 OTHER PROBLEM. THERE WAS A PROBLEM WITH ENCUMBRANCES ON

8 THE PROPERTY THAT HE WASN'T SUPPOSED TO ENCUMBER THE

9 PROPERTY ANY FURTHER WITH A LOAN, AND I TOOK EXCEPTION TO

10 THAT. I FOUND OUT IN THE CONTRACT, AND I ASKED MY ATTORNEY

11 MR. LINN ABOUT IT. AND WE TOLD HIM THAT WE COULDN'T GO

12 ALONG WITH THAT UNLESS HE GOT THAT CLAUSE REMOVED FROM THE

13 AGREEMENT OR ELSE THERE WOULD BE NO TRANSACTION.

14 Q YOU SAID THAT HE FIRST CAME TO YOU TO DISCUSS

0
15 A LOAN ON A MODEL HOME PROPERTY?

16 A THAT WASN'T THE FIRST TIME. THE FIRST TIME

0 17 WAS THOSE TWO LOANS THAT YOU TALKED ABOUT ORIGINALLY. THIS

18 WAS HIS OWN LOAN WE ARE TALKING ABOUT NOW. I WANT TO KNOW
C

19 WHEN YOU ARE GETTING BACK ON THE OTHER SIDE.

20 Q BEFORE HE CAME TO DISCUSS A LOAN ON HIS OWN

0 21 PROPERTY, WAS IT SHORTLY BEFORE THAT THAT HE MENTIONED A

22 HOME IN SAN CLEMENTE WHICH WAS A MODEL HOME?

23 A HE MENTIONED THAT IN THE SUMMER OF THAT YEAR,

S
24 '81.

25 Q BUT THEY WERE SEPARATE CONVERSATIONS?

26 A SEPARATE CONVERSATIONS. I TOLD HIM I WASN'T

0
27 INTERESTED, AS I TOLD YOU PREVIOUSLY.

28 Q WHAT WAS THE AMOUNT OF THE INVESTMENT IN THE



I MO~L HOME?

2 A HE DIDN'T TELL ME. HE ~JUST HAD A NUMBER OF

3 PEOPLE ON IT. AND HE WANTED ME TO GET INTO IT, TOO. HE

4 DIDN'T SPECIFY ANY AMOUNT.

5 Q WAS ANYONE ELSE PRESENT WHEN HE CAME TO

6 YOUR HOME ON THAT FIRST OCCASION THAT HE CAME TO YOUR HOME

7 TO DISCUSS THE NOVEMBER 1981 LOAN?

6 A NO. JUST THE THREE OF US: MY WIFE, MYSELF,

AND HIM.

Q

HAD HAD WITH

A

Q

A

TALKING~ ABOUT

DID YOU DISCUSS THIS CONVERSATION THAT YOU

MR. KENNEY WITH ANYONE?

DISCUSSED THE CONVERSATION?

THE FIRST CONVERSATION THAT YOU HAD HAD.

YOU GOT ME. WHICH CONVERSATION ARE WE

.7

9

10

11
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14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28
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Q MR. KENNEY CAME TO YOUR HOME TO PROPOSE A

LOAN ON HIS PERSONAL RESIDENCE.

A ONE TIME. THAT'S ALL. JUST THE ONE TIME.

HE NEVER CAME TO MY HOUSE MORE THAN ONE TIME.

Q YOU SAID THAT YOUR WIFE WAS PRESENT, YOU WERE

THERE, AND MR. KENNEY WAS THERE?

A THAT IS CORRECT.

Q AFTER THIS CONVERSATION, DID YOU TALK ABOUT IT

WITH ANYONE ELSE?

LET ME TRY TO HELP. DID YOU TALK ABOUT THE

PROPOSED BUSINESS DEAL WITH ANYONE ELSE?

A OH, SURE. I TALKED WITH THE DOWNEY SAVINGS

AND LOAN PEOPLE. THAT HAPPENED TO BE MY BANK. AND I CHECKEC
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THAT THEY WERE GOING TO STICK TO IT, T$AT ~$WI.~.E

IT REMOVED, THAT WAS MY RISK IF ITWANr~>D TO AM

BASIS.
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Q WHEN HE CAME TO YOUR HOME TO DISCUSS IT, WERE

YOU AWARE AT THAT TIME THAT MR. KENNEY MIGHT RUN FOR OFFICE?

A NO, NO.

Q WHEN DID YOU LEARN THAT MR. KENNEY MIGHT RUN

FOR CONGRESS?

A AT THE TIME WHEN WE COMPLETED THE REAL ESTATE

DISCUSSION, HE HAD MENTIONED THAT HE WAS THINKING OF RUNNING

FOR OFFICE. AND AT THE TIME HE SAID HE WASN'T SURE WHETHER

THE STATE OFFICE OR FEDERAL OFFICE.

9 THIS WAS AT THE FIRST MEETING?

A THIS IS AT THE ONLY MEETING THAT WE HAD IN

MY HOUSE, THE ONE AND ONLY MEETING THAT WE EVER HAD IN MY

HOUSE.

9 COULD YOU TELL ME APPROXIMATELY HOW MANY

OTHER CONVERSATIONS YOU HAD WITH MR. KENNEY BEFORE YOU

AGREED TO LEND HIM THE MONEY?

A THERE WERE A NUMBER OF THEM. BECAUSE, SEE,

I HAD TO GET AN ATTORNEY TO GET THE ENCUMBRANCE CLAUSE

REMOVED FROM THE AGREEMENT. AND THIS WAS CONVERSATIONS

BACK AND FORTH ON THE SAME SUBJECT UNTIL THE PAPERS WERE

READY. AND WE HAD TO GO BACK EAST. AND I SAID TO HIM IF

HE WASN'T GOING TO GET THAT READY IN TIME, THAT I WOULDN'T

BE ABLE TO DO ANYTHING.

THERE WAS ONE OTHER THING IN REGARDS TO --
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WELL, IT SLIPS MY MIND AT THE MOMENT. IT WILL CONE

BACK TO Me.

Q DURING THESE OTHER CONVERSATIONS, DIb HE

EVER MENTION AGAIN THAT HE WAS THINKING OF RUNNING FOR

CONGRESS?

A NO. HE NEVER FULLY CAME OUT AND SAID

SPECIFICALLY THAT HE WAS GOING TO RUN FOR CONGRESS PER SE.

HE SAID HE INTENDED TO RUN FOR FEDERAL OFFICE. I ASSUMED

IT WAS CONGRESS. BECAUSE WHAT ELSE COULD HE RUN FOR?

HE CAN'T RUN FOR NO U.S. SENATE.

Q DID HE MENTION THAT HE WAS THINKING OF RUNNING

FOR FEDERAL OFFICE DURING ANY OF THESE CONVERSATIONS?

A YEAH, HE DID MENTION THAT. HE HAD AN IDEA

THAT HE WAS EITHER GOING TO RUN FOR A STATE OFFICE OR A

FEDERAL OFFICE IS WHAT HE TOLD ME.

Q AND HE MENTIONED THAT TO YOU ON MORE THAN ONE

OCCASION?

ONE OCCASION. THAT'S ALL. JUST THAT ONE

OCCASION.

9 DO YOU RECALL WHICH OCCASION THAT WAS THAT

HE MENTIONED IT TO YOU?

A AFTER THAT, I BELIEVE IT WAS AFTER THAT,

THE TRANSACTION IN THE HOUSE WHERE HE DISCUSSED WHAT HE

NEEDED, THE LOAN HE WANTED ON HIS PROPERTY.

Q AFTER THE INITIAL CONVERSATION ABOUT THE

LOAN ON HIS HOME, THEN?

A YEAH. IT WAS SORT OF A STATEMENT IN PASSING,

IF YOU WILL.

C~4

0

cy,



A $40,000. THAT'S WHAT THE ESCROW INSTRUCTIONS

ARE. DO I HAVE TO BREAK THE ESCROW THING OUT OR NOT?

MR. LINN: JUST ANSWER THE QUESTION.

cJ
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Q DO YOU RVIEMRER ~N i~HAT ~AT* Y*~J ~V~4ALLY

AGREED TO LEND MR. KE~NNEY THE MONEY TIIATIHE HA~ RE9UESTEb?

A WELL, THE FINAL DATE -- THE PA~EftS AR~ HERE.

I THINK IT'S NOVEMBER 1~TH OR 11TH Q~ SOMETHING LIKE THAT

IS WHEN THE ESCROW PEOPLE HANDLED THE THING, WHICH TURNED

OUT TO BE HIS ESCROW COMPANY, AND I DIDN'T EVEN KNOW THAT.

Q WAS THERE A LONG PERIOD OF TIME BETWEEN THE

TIME YOU AGREED TO LEND HIM THE MONEY AND THE TIME THAT IT

MOVED THROUGH ESCROW?

A IT WASN'T A LONG PERIOD. WHATEVER TIME IT

TOOK TO GET THE PAPERS PREPARED WITH HIS ATTORNEY THROUGH

THE DOWNEY SAVINGS AND LOAN AND GET THAT ENCUMBRANCE

REMOVED, WHICH BASICALLY, AGAIN, AS I SAID, YOU CANNOT

BORROW ANY MORE MONEY ON THAT PROPERTY. HE WAS TRYING TO

BORROW MORE MONEY ON THE PROPERTY.

Q MR. KRINSKY, EXCUSE ME. WOULD YOU APPROXIMATE

THE TIME BETWEEN YOUR DECIDING TO LEND HIM THE MONEY AND

THE TIME THE DEAL WAS CONCLUDED.

A THE TIME I LENT HIM THE MONEY? I WOULD THINK

IT COULD HAVE BEEN ABOUT A MONTH'S TIME OR SOMETHING LIKE

THAT, OFF THE TOP OF MY HEAD. I DON'T HAVE THE STUFF IN

FRONT OF ME HERE. IF IT'S IMPORTANT, I CAN TRY TO SHAPE

IT UP FOR YOU.

Q WHAT WAS THE AMOUNT OF THE LOAN OF THE NOVEMBER

1982 LOAN?
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~~HE LOAN?

A

~jAT WAS YOUR EXPECTED RAT5 OP REruftW~(

EXPECTED RATE OF RETURN I BELIEVE WAS 28

PERCENT.

WHAT SECURITY WAS TAKEN FOR THIS LOAN?

THE SECOND NOTE AND TRUST DEED ON HIS HOME

AT LOVIUS.

9 HOW WAS THE MONEY TRANSFERRED?

A HOW WAS THE MONEY TRANSFERRED? THE MONEY

WAS TRANSFERRED FROM TWO SAVINGS ACCOUNTS THAT I HAD SOME

MONEY IN, WE COMBINED. WE BROUGHT TWO CHECKS DOWN TO THE

ESCROW COMPANY AND TURNED IT IN THAT WAY.

Q WHY WAS THE RATE OF INTEREST 28 PERCENT?

A WELL, THE RATE OF INTEREST AT THAT TIME, IF

YOU MIGHT REMEMBER, WAS RUNNING AROUND 19 PERCENT. AND

ANY OF THE SECOND TRUST DEEDS WERE RUNNING THAT MUCH OR

FIVE POINTS MORE, 5 PERCENT MORE. FOR THE FACT THAT NO

PAYMENTS WOULD BE MADE IN A YEAR'S TIME, THAT IS WHAT WAS

GOING AT THAT TIME. THAT WAS THE GOING RATE AT THAT TIME

FOR THAT TYPE OF A TRANSACTION.

Q YOU COMBINED YOUR SAVINGS ACCOUNT AND GOT

A BANK CHECK FOR THIS?

A WE GOT TWO SAVINGS ACCOUNT CHECKS AND BROUG

THEM IN AND GOT ONE BANK CHECK FROM ONE BANK, A SAVINGS

ACCOUNT CHECK TO TURN INTO THE ESCROW COMPANY. YOU PEOPL

HAVE COPIES OF THAT. I TURNED THAT IN.

Q NOW GOING BACK TO THE OTHER TIMES THAT YOU

HT

E



4.

I U4Vf$TED ~4 ~#~E R~AI. ESTATe, ~ Y~i US~ ~AN~(

2 ~0ft fl$QSE ~iN~A~T1ONS?

3 A ALWAYS eANK CHECK~<. THEY WONT

4 ELSE.

5 Q FOR THE RECORD, I AM GOING TO S~

6 WHAT IS MARKED AS EXHIBIT "D" WHICH PURPORTS 1

7 SECURED BY DEED OF TRUST AND ESCROW INSTRUCTIC

8 KRINSKY, DO YOU RECOGNIZE THIS DOCUMENT?

9 A YES.

10 MS. LERNER: PLEASE LOOK AT ALL FOUR P/

11 THE WITNESS: YES.

12 BY MS. KLEIN:

13 Q WHAT DO YOU RECOGNIZE IT TO BE?

14 A THAT IS THE SECOND NOTE AND TRW

15 I GAVE ON HIS HOUSE.

16 Q FOR OUR PURPOSES WE WILL REFER 1

17 PAGE 6. IF YOU WILL LOOK AT WHAT IS MARKED U~

18 INSTRUCTIONS AND BEING NUMBER TWO, IT STATES,

19 AND SYLVIA KRINSKY TO ASSIGNED NOTE AND DEED C

20 COVERING OTHER PROPERTY TO CHARLES G. KENNEY i

21 KENNEY, HUSBAND AND WIFE AS JOINT TENANTS."

22 COULD YOU TELL ME WHAT PROPERTY

23 A THAT'S THE OTHER SECOND NOTE ANI

24 THAT WE HAD THE ATTORNEY PREPARE ON AN OPTION

25 DIDN'T PERFORM THAT, HE WAS SUPPOSED TO TAKE

26 GUARANTEED BASIS.

27 Q WHO IS "HE"?

28 A MR. KENNEY.

lOW #4R. KRJNSKY

ro *~ A NOTE

)NS. MV~.

~IGE S.

~T DEED THAT

ro EXHIBIT "D,"

WE R

"RAYMOND

)F TRUST

~ND MARY Li.

WAS ASSIGNED?

) TRUST DEED

IF THEY

IT BACK ON A

@0

c~J

rh

0

w~.
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Q C~&~iCT ME IF I AM WftONQ YOU $A~ T$~

WARANT~E ON IT, ANb WI4~H YOU INVeST~~I)4 THI$ ~9~TI AI~

'TRUST DEED, HE WAS TO TAKE IT BACK IF t1'I~Re WAS A P~*~Le.M?

A THE GUARANTEE WAS PREPARED BY MY ATTOR$EY,

MR. LINN -- AND I HAVE A COPY OF IT HERE -- THAT IN THE

EVENT THAT THESE PEOPLE DID NOT PAY ON TIME, I HAD THE

OPTION TO RETURN THE SECOND NOTE AND TRUST DEED TO HIM, AND

HE WOULD REIMBURSE ME.

Q WHY WAS THE ASSIGNMENT INCLUDED IN THIS

TRANSACTION?

A THE ASSIGNMENT WAS INCLUDED IN THE TRANSACTION

BECAUSE AT THE LAST MINUTE, MY WIFE HAD DECIDED THAT SHE

DIDN'T LIKE THE SITUATION BECAUSE OF THE PEOPLE NOT PAYING

PROPERLY. AND I GUESS SHE FELT THAT SHE WANTED TO GET HIM

TO MAKE GOOD ON IT. AND IF HE DIDN'T, THEN THERE WOULD BE

NO BUSINESS TRANSACTION.

Q WHAT WAS THE VALUE OF THIS PROPERTY?

A WELL, IT WAS A NOTE. IT DIDN'T HAVE ANYTHING

TO DO WITH THE VALUE OF THE PROPERTY. I WOULDN'T OFFHAND

KNOW THE VALUE OF THE PROPERTY. IT COULD BE WORTH 150,000.

IT COULD BE WORTH 125,000. I DON'T KNOW OFFHAND. I'M

TALKING ABOUT MY NOTE IS ALL I WOULD KNOW ABOUT. I WOULDN'T

KNOW ABOUT ANYTHING ELSE.

Q THE AMOUNT OF THE NOTE?

A THE AMOUNT OF THE NOTE WAS $16,000. THAT IS

A MATTER OF RECORD.

Q WHEN YOU MADE THE NOVEMBER 1981 LOAN, WHAT DID

YOU PERCEIVE TO BE THE PURPOSE OF THE LOAN?
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Q DID MR. KENNEY EVER TELL YOU WHY HE WANTED TO

BORROW THE MONEY FROM YOU RATHER THAN FROM A BANK?

A NO, HE DIDN'T TELL ME THAT. BUT I KNOW THE

A I KNEW HE KEWW MONEY, THAT'S' ALL. I

DON'T KN0W. MY PURPOSE WAS TQ EARN AN INTeREST RATE WPttel4

IS COMMUNSURATE WITH WHAT WAS GOING ON AT THE OU'TSIQE

Q WHAT DID MR. KENNEY TELL YOU ABOUT WHY HE

NEEDED THE MONEY?

A TRUTHFULLY HE JUST SAID HE NEEDED THE MONEY.

THAT IS ALL HE SAID.

DID YOU ASK HIM WHY HE NEEDED THE MONEY?

A I MENTIONED TO HIM. HE SAYS HE'S INVOLVED IN

SOME PROPERTIES. THAT'S THE BEST THAT HE TOLD ME AT THAT

TIME. EXCEPT, YOU KNOW, THE LAST STATEMENT THAT I TOLD YOU

BEFORE WHEN HE STEPPED OUT.

Q DO YOU KNOW WHEN MR. KENNEY FIRST DECLARED HIS

CONGRESSIONAL CANDIDACY?

A SOMETIME IN THE BEGINNING OF '82, I BELIEVE

IT WAS.

Q AND HOW DO YOU KNOW THIS?

A BECAUSE I WENT DOWN TO THE COUNTY REGISTRAR'S

OFFICE AND GOT COPIES OF ALL THE DOCUMENTS THAT HE FILED,

WHICH IS A MATTER OF PUBLIC RECORD TO ANYBODY THAT WANTS TO

PAY THE COPY MONEY CAN GET ALL THE COPIES THEY WANT.

Q WHEN YOU MADE THE LOAN, THE NOVEMBER 1981

LOAN, DID YOU THINK YOU WERE HELPING HIM IN HIS CAMPAIGN BY

LENDING HIM THE MONEY?

NO.



f *~A~ON I KK%~W IT tOO LATE. ~O YQU ~WAN'P TIlE 23

2 ~$AT? VLL G~V~ IT TO YbU. ~IE C~ULDN'T GET IT PR~t4 A~YbOOY

~ 3 EL5~. I GOT SMART TOO LATE.

4 Q DID KENNEY EVER TELL YOU THAT HE ~VAS INDEED

5 GOING TO RUN FOR CQNGRESS?

6 A LATER ON IN SOMETIME IN '82 HE STARTED TO GET

7 PEOPLE TOGETHER AND WAS ASKING PEOPLE TO HELP HIM IN THE

8 CAMPAIGN.

9 Q DID HE EVER APPROACH YOU FOR YOUR HELP IN

10 HIS CAMPAIGN?

11 A HE APPROACHED ME AND ASKED ME IF I COULD HELP

12 HIM WITH SOME, YOU KNOW, OUTSIDE ACTIVITY TOWARDS THE

13 CAMPAIGN TALKING TO DIFFERENT GROUPS AND STUFF LIKE THAT.
C~I

14 Q DID HE EVER ASK WHETHER YOU WOULD LEND HIM

0
15 MONEY FOR HIS CAMPAIGN?

16 A NO. HE NEVER CAME OUT DIRECTLY AND SAID TO

o 17 LEND HIM MONEY FOR THE CAMPAIGN.

18 Q DID HEEVERASK YOU TO MAKE A CONTRIBUTION TO

0
19 HIS CAMPAIGN?

20 A YES, HE DID.
0

21 Q DID MR. KENNEY EVER TELL YOU IN REGARDS TO

22 WHY HE NEEDED THE LOAN THAT HE WANTED TO BE ABLE TO PAY OFF

23 HIS BUSINESS DEBTS SO THAT HE COULD ACQUIRE MORE MONEY FOR

0 24 THE CAMPAIGN?

25 A HE NEVER SAID THAT TO ME ONE WAY OR THE

26 OTHER.

0
27 Q DID MR. KENNEY EVER TELL YOU THAT HE MAY NOT

28 BE AS ACTIVE IN REAL ESTATE DURING HIS CAMPAIGN?
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I A WLL, HE DIDN'T SAY THAT, *UT THA7 ~s

2 FAIRLY OBVIOUS THAT YOU CAN'T SPEND THE TII4E IN BOTH PL~A~SI.

3 THAT IS WHY HE CLOSED UP THE OFFICE AND WENT TO THE OTHER

4 ONE.

5 Q MR. KRINSKY, DID MR. KENNEY EVER SAY ANYTHING

6 ORDO ANYTHING THAT GAVE YOU THE IMPRESSION THAT HE WANTED TO

7 BORROW MONEY FROM YOU TO USE IN HIS CAMPAIGN?

8 A NO, NOT WHEN WE LENT HIM THE MONEY ORIGINALLY.

9 WHEN WE LOANED HIM THE MONEY ON THE PROPERTY, HE NEVER SAID

10 ANYTHING LIKE THAT.

11 9 COULD YOU BE A BIT MORE PRECISE IN WHEN HE

12 CAME TO YOU FOR HELP IN HIS CAMPAIGN?

13 A THAT WAS SOMETIME IN '82, '82 WHEN HE STARTED
c~4

14 THE CAMPAIGN, AND THEN HE WAS PUTTING OUT FLYERS THAT HE WAS

15 GOING TO RUN AND ALL OF THAT, HE ASKED IF I COULD HELP HIM

16 AND WOULD ATTEND SOME OF THE FUNCTIONS TO MAKE THINGS LOOK

o 17 GOOD AND HAVE A CERTAIN AMOUNT OF PEOPLE SITTING THERE.

18 Q WHY DID YOU FILE A COMPLAINT WITH THE FEDERAL

C
19 ELECTION COMMISSION?

20 A WELL, I FILED A COMPLAINT WITH THE FEDERAL

21 ELECTION COMMISSION PEOPLE BECAUSE IN WHAT I FOUND OUT, I

22 FOUND OUT THAT HE HAD VIOLATED THE LAW IN CERTAIN RESPECTS.

23 HE HAD TOLD ME SO MANY CONFLICTING STORIES, THAT NOTHING

24 ADDED UP. AND I DON'T HAVE TO FEEL BAD. HE HAD DONE IT TO

25 A NUMBER OF OTHER PEOPLE, TOO.

26 9 WHAT DO YOU MEAN BY CONFLICTING STORIES?

27 A CONFLICTING STORIES ABOUT AS FAR AS FINANCES

28 ARE CONCERNED. WHAT HE WAS DOING, BASICALLY -- OF COURSE, W
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1 POUND THIS OUT LATER ON THAT HE WA$ TAKING N0N~Y ~Apt4

2 PETER TO PAY PAWI. ZS ~*tAT IT AMOUNTS TO~N JUST A cOMPLETE

3 CYCLE. AND IT HAD TO COME OUT SOONER Oft LATER.

4 Q THE DEALINGS THAT HE ENGAGED IN, WAS THAT

5 FOR THE PURPOSE OF HIS CAMPAIGN?

6 A WHAT DEALINGS ARE YOU TALKING ABOUT?

7 Q THE DIFFERENT STORIES THAT HE TOLD PEOPLE,

8 WAS HE ACTUALLY TRYING, IN YOUR OPINION, TO FINANCE HIS

9 CAMPAIGN?

10 A HE WAS TRYING TO GET MONEY ANY WAY HE COULD.

11 Q FOR THE PURPOSE OF HIS CAMPAIGN?

12 A I THINK SO. BUT, YOU KNOW, I CAN'T TALK FOR

c'3
13 OTHER PEOPLE.

14 Q WHAT LEADS YOU TO HAVE THIS IMPRESSION?

0
15 A WELL, BECAUSE IN TWO DIFFERENT INSTANCES

16 HE DIDN'T TURN TO PEOPLE THAT HE WAS GOING TO NEED MONEY FOR

0 17 HIS CAMPAIGN THROUGH OTHER PEOPLE. THIS SECOND NOTE AND

18 TRUST DEED OF MINE THAT HE SOLD, WHICH HE HAD NO AUTHORITY

C
19 OR RIGHT TO SELL, AND WE HAVE A CASE GOING ON RIGHT NOW.

20 ~ THERES -- I DON'T KNOW WHETHER HE WANTS ME TO GET

21 INVOLVED IN THAT. HE HAD NO AUTHORITY TO SELL THAT DOCUMENT

22 YOU HAVE IT RIGHT ON HERE, THIS LAST ITEM NUMBER 1~, HE WAS

23 SUPPOSED TO RETURN THE DOCUMENT TO ME.

24 MR. LINN: RAY, WOULD YOU LISTEN TO THE QUESTIONS

25 AND ANSWER THE QUESTIONS.

26 THE WITNESS: I'M SORRY. GO AHEAD.

0
27 BY MS. KLEIN:

28 Q WHAT GAVE YOU THE IMPRESSION THAT HE WAS
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TRYING TO FINANCE HIS CAMPAIGN AND TELLING DIFFEftENT
i

flQRIES TO PEOPLE?

A THIS MR. TRAPASSO, WHO POUGHT MY SECOND NOTE

AND TRUST DEED, NOT KNOWING WHO I WAS OR ANYTHING LIKE THAT,

I MET WITH THIS GENTLEMAN. AND I TRIED TO GET MY AT~PORNEY

TO SEE IF HE COULD GET A COURT ORDER TO DETERMINE OWNERSHIP,

RIGHTFUL OWNERSHIP OF THE SECOND NOTE AND TRUST DEED IN COURT.

AND HE TOLD ME THAT IT WAS BOUGHT IN GOOD FAITH AND THAT

HE COULDN'T DO ANYTHING. I SPOKE TO THE GENTLEMAN, AND THE

GENTLEMAN TOLD ME THAT THE SALESPERSON WHO WORKED FOR MR.

KENNEY WHO SOLD HIM THE SECOND NOTE AND TRUST DEED, HE ASKED

HIM WHY IS HE SELLING THIS THING, BECAUSE HE SAW THE NAMES

ON HERE. SHE SAID TO HIM THAT HE'S SELLING IT BECAUSE HE

NEEDS MONEY FOR HIS CAMPAIGN. AND THAT WAS DURING THAT

PERIOD OF THE CONGRESSIONAL PERIOD.
4

AND THE SECOND ONE WAS WITH MR. BRUSCA,

WHO I HAPPENED TO HAVE A CONVERSATION WITH TO CONSOLIDATED

HOME LOANS WHERE YOU PEOPLE CLAIM THAT HE SAID THAT THAT

IS WHERE HE GOT HIS MONEY FROM, THE $40,000. MR. BRUSCA

REFUTES THAT STATEMENT AND SAID ALL HE GAVE WAS $7400.

9 DID HE SAY ANYTHING ABOUT FINANCING FOR HIS

CAMPAIGN?

A HE SAID THE SAME THING TO HIM, THAT HE WAS

GOING TO NEED MONEY FOR HIS CAMPAIGN. BOTH THOSE PEOPLE

HE MADE THE STATEMENT TO.

9 WAS THERE ANYTHING THAT MADE YOU FEEL IN

NOVEMBER OF 1981 THAT HE WANTED TO BORROW THE MONEY FOR

HIS CAMPAIGN?
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A PlO. I DIDN'T FeeL THAT ,VA'V AT TPIA~r~ TZf4~'.

IT WAS LATER ON THAT I FELT THAT WAY, A~~rER HIS TftANSAC1~ON.

Q DID YOU THINK THAT THE FEDERAL ELEC1~T0N

COMMISSION COULD HELP YOU GET SOME OF YOUR MONEY BACK THAT

YOU SEEMED TO HAVE LOST?

A NO, I DIDN'T THINK THE FEDERAL ELECTION

COMMISSION COULD HELP ME GET ANY MONEY THAT I LOST. I WAS

JUST CONCERNED WITH THE -- CAN I ASK HIM SOMETHING?

MS. LERNER: WHY DON'T YOU FINISH THE ANSWER.

THE WITNESS: BECAUSE IT'S PART OF WHAT I WANTED TO

SAY RIGHT NOW. I CAN'T OR I CAN.

MR. LINN: WHY DON'T YOU FINISH THE QUESTION.

BY MS. KLEIN:

Q TRY TO ANSWER THE QUESTION.

A GO AHEAD. LET ME HEAR THE QUESTION AGAIN.

Q DID YOU THINK THAT THE F.E.C.,. FEDERAL ELECTION

COMMISSION, COULD ASSIST YOU IN GETTING BACK YOUR MONEY?

A WELL, I DIDN'T THINK THAT THEY COULD HELP ME

GET BACK MY MONEY. I DON'T KNOW THAT THEY HELP ANYBODY GET

ANY MONEY. I DON'T THINK THAT'S THEIR FUNCTION.

Q WHY'DID YOU FILE THE COMPLAINT WITH THE F.E.C.?

A I FILED THE COMPLAINT BECAUSE I FELT THAT WHEN

I WENT TO THE COUNTY REGISTRAR'S OFFICE AND GOT ALL THE

DOCUMENTS ON THE REPORTING, I HAD INFORMED YOUR OFFICE THAT

THEY HAD MADE AN ERROR. THEY HAD MADE TWO ERRORS. ONE,

THEY SAID THAT THEY CHECKED, AND WE HAD BOTH DONE NOTHING

WRONG ON THE FIRST LETTER, WHICH I HAVE HERE. AND EVERYBODY

IS CLEAN. THERE IS NOTHING WRONG AND ALL OF THAT. AND I
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f4AI$ ~VER GTV~N ANY MONEY TO AVP~*~

~4A~: E ~4OW T~1AT I GAVE $250 ON T~O DI~P~t~&r ~EAt~~ro

H~S CAMPAIGN, PLUS $125 WE WENT 10 A ~e*~WN. ~Q ThERE

WAS A TOTAL OF $625 THAT WE KNOW WE GAVE. WHATeVER WE WERE

ALLOWED OFF TAXWISE, WE TOOK OFF.

Q EXCUSE ME FOR INTERRUPTING, MR. KRINSKY. MY

QUESTION IS, WHY DID YOU INITIALLY FILE A COMPLAINT WITH

THE F.E.C.?

A THE FIRST COMPLAINT?

Q THE FIRST COMPLAINT.

A OH, ALL RIGHT. I FEEL THAT THE FIRST

COMPLAINT BASICALLY WAS THE $40,000 FIGURE THAT I UNEARTHED

A COPY OF HIM LENDING $40,000, THAT FIGURE, TO HIS CAMPAIGN,

AND TAKING IT OUT THREE OR FOUR DAYS LATER. I TRIED TO

CHECK ON THAT, AND NOBODY COULD GIVE ME AN ANSWER WHY

ANYBODY WOULD DO THAT. THAT ANNOYED ME.

Q THE $40,000 THAT YOU SAW IN MR. KENNEY'S

CAMPAIGN FILINGS, DID YOU THINK THAT HAD ANY RELATIONSHIP

TO THE MONEY YOU HAD LENT HIM?

A I WAS WONDERING.

Q WHAT MADE YOU THINK THAT IT MIGHT BE?

A THE SAME FIGURE. THERE WAS NO OTHER $40,000

IN HIS CAMPAIGN REPORT.

Q MAY THE RECORD REFLECT THAT I AM SHOWING TO

MR. KRINSKY AN EXHIBIT MARKED EXHIBIT "A." THIS PURPORTS TO

BE A LETTER WHICH IS DATED MAY 16TH, 1983, COMPRISING OF

A COMPLAINT FILED WITH THE FEDERAL ELECTION COMMISSION. MR.

KRINSKY, DO YOU RECOGNIZE THIS?
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A

Q

A

ELECT ION

Q

KRINSKY.

A

Q

A

SOME TIME

Q DO YOU RECOGNIZE THIS AS BEING SOMETHING THAT

YOU FILED WITH THE FEDERAL ELECTION COMMISSION?

A EVIDENTLY I DID. EVIDENTLY I DID.

Q AT THIS TIME I WOULD LIKE TO SHOW YOU WHAT IS

MARKED AS EXHIBIT "B," MR. KRINSKY. IT IS DATED SEPTEMBER

12, 1983, AND PURPORTS TO BE A LETTER TO THE FEDERAL ELECTION

COMMISSION. DO YOU RECOGNIZE THIS EXHIBIT, MR. KRINSKY?

A THE SIGNATURES ARE OURS. YOU KNOW, IT'S MY

SIGNATURE.

Q DID YOU PREPARE THIS LETTER, MR. KRINSKY?

A THIS ONE HERE?

9 YES. DID YOU WRITE IT?

A WHAT IS THE DATE? SEPTEMBER 12TH? YEAH,

THIS LOOKS LIKE ONE OF THE LETTERS WE PREPARED, RIGHT.

Q AND THIS LETTER MARKED EXHIBIT "B" IS SIGNED

AND SUBSCRIBED TO BY YOU?

A YEAH, THAT'S RIGHT. LET'S SEE WHAT I SAID

HERE.

CM

C~J

'~i.

0

*t4~r

e

0

YeA~(, ~J ~ECQ~MZE THAT

AND WHAT IS IT?

IT I~ A STATht4ENT~THAT I MAIZ TO TH~ ~E~eRAL

COMMI 55 ION PEOPLE.

IT INDICATES THAT IT'S SIGNED BY RA1V~MQND

IS THAT YOUR SIGNATURE?

THAT IS MY SIGNATURE, RIGHT.

AND IT INDICATES THAT IT WAS SIGNED UNDER OATH.

LET ME SEE THAT AGAIN, PLEASE. IT'S BEEN
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YOUR HOME ONCE.

THAT IS WHAT I SEEM TO REMEMBER RIGHT NOW IS

ONE TIME.

Q IN

COME TWICE THEN.

I MAY OF 1983, YOU REMEMBERED THAT HE HAD

A 1983?

Q THAT IS THE DATE ON THIS LETTER.

A I ONLY REMEMBER ONE TIME. BUT MAYBE I WROTE

TWICE. I DON'T KNOW.

Q IN THE PORTION THAT I JUST READ TO YOU, YOU

INDICATED THAT HE VISITED THE HOME TO DISCUSS A LOAN THAT

HE CLAIMED HE NEEDED FOR HIS CONGRESSIONAL CAMPAIGN. EARLIER

YOU SAID THAT HE NEVER MENTIONED AT THAT POINT THAT HE WANTED

MONEY FOR HIS CAMPAIGN. CAN YOU EXPLAIN THIS TO ME?

A WELL, THE ONLY WAY THAT I COULD EXPLAIN IT

IS THAT WHEN I PUT THIS DOWN, I PUT DOWN WHAT I FEEL THAT

HE LET ME KNOW LATER ON. ACTUALLY -- CAN I FINISH, PLEASE?

ACTUALLY, HE DIDN'T SAY THAT HE NEEDED THE MONEY FOR THE

CAMPAIGN AT THAT TIME. HE HAD SAID THAT LATER ON. AND BY

SOME ERROR, EVIDENTLY, I COMBINED THE THING IN HERE TO

TO f~t~VT ~ ~T$~ ~R~T

PARAGRAI~N SAYS, '0N TWO SA~At~ ~C~ASI0NS B~TwE~N ~CT~.eR 1,

AND NOVEMBER ~, 19$1, t4R. C~AR1.ES V!$1TE~ MY HO$E TO ~iscuss

A LOAN OF $40,000, FOR A PERIOD OF ONE YEAR WHJCH HE CLAIMED

HE NEEDED FOR HIS CONGRESSIONAL CAMPAIGN, AS HE CLAIMED HE

INTENDED TO RUN AS A CANDIDATE FOR THE 43RD CONGRESSIONAL

DISTRICT RACE PRIMARY."

EARLIER YOU STATED THAT HE HAD ONLY COME TO

*0

0

0

*~q.

C,
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6
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8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

SWORN-TO LETTE

A YOU ARE TALKING ABOUT THIS PARAGRAPH?

Q I AM TALKING ABOUT THE PORTION THAT I JUST

READ TO YOU.

A THE PARAGRAPH 2?

Q THAT'S RIGHT. I AM REFERRING TO THE SENTENCE,

"WHEN HE REQUESTED OUR HELP TOWARDS HIS CONGRESSIONAL

CAMPAIGN..."

A WELL, WHAT I WAS SAYING, BASICALLY, OVER HERE,

WHAT HE TOLD ME THEN IN THE HOME, HE DID NOT TELL ME THAT

THAT MONEY WAS GOING TO BE FOR THE CAMPAIGN. HE SAID THAT

HE INTENDED TO RUN FOR SOMETHING. THAT IS ALL I REMEMBER.

HE WAS THINKING OF HIGHER POLITICAL OFFICE IS WHAT THE EXACT

.
'U,

(%4

0

.q~.

C

0

#HORI~#4 $PACC ~ft ~ T AT T$~T~ ~*
SAY THAT HE NEEDEP IT FOR 11$ 4oN~B$S~ON.~ c~sMt*e

HC WASN'T RUNNIN~4 FOR ANYTttU~4 AT fl4~ flt%.

Q MR. KRIN$KY, LET'S LOOK AT E)~HIBZT NO. "B,"

WHAT IS THE FIFTH PARAGRAPH. IT HAS A 2 IN PARENTHESES,

AND BEGINS

A SECOND PARAGRAPH?

Q YES. "YOUR PAGE (2) PARAGRAPH Cl)," THAT

IS HOW IT BEGINS.

A YEAH, OKAY.

Q SECOND SENTENCE SAYS, "WHEN HE REQUESTED OUR

HELP TOWARDS HIS CONGRESSIONAL CAMPAIGN; WE ALSO REALIZED

THAT WE HAD NO CONTROL OVER THE FUNDS LOANED, ONCE HE

RECEIVED THE $40,000."

WHY DID YOU WRITE THIS IN THIS SIGNED-AND-
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19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

32

~UA~E WOULD B~.

MR. KRINSKY, D~D YOU ~VEft INTEND THAT THE

MON~V YOU LENT HIM IN NOVEMSER 1981, DID YOU EVER INTEND

TO HELP MR. KENNEY IN HIS CONGRESSIONAL CAMPAIGN BY MAKING

HIM THAT LOAN?

A NO.

MS. KLEIN: WE HAVE NO FURTHER QUESTIONS.

MR. LINN: I HAVE NO QUESTIONS.

MS. KLEIN: ON THE RECORD, I WOULD LIKE TO TELL YOU

THAT OUR INVESTIGATIONS ARE CONFIDENTIAL, AND THAT WHAT

TRANSPIRED TODAY IN THIS ROOM IS TO REMAIN AMONG US.

THE WITNESS: OKAY.

MS. LERNER: BEFORE WE GO OFF THE RECORD, LET THE

RECORD REFLECT THAT I AM NOW HANDING MR. KRINSKY A CHECK

FOR $34.10 AS HIS WITNESS FEE TODAY. AND AT THE SAME TIME

I AM HANDING MR. LINN A CHECK FOR $34.10 FOR MRS. KRINSKY

AS HER WITNESS FEE.

MR. LINN: AS TO THE SIGNING OF THE DEPOSITION, THE

SAME STIPULATION AS WE HAD AS TO MRS. KRINSKY, IT WILL BE

MAILED TO ME. I WILL HAVE MR. KRINSKY SIGN. AND WE WILL

RETURN THEM TO YOUR OFFICE WITHIN 20 DAYS OF RECEIVING.

MS. LERNER: AT THIS TIME THE DEPOSITIONS ARE AD~JOURNE

(WHEREUPON, THE AFOREMENTIONED DOCUMENT

WAS MARKED EXHIBIT "D" FOR IDENTIFICATION BY

THE NOTARY PUBLIC, A COPY OF WHICH IS ATTACHED

HERETO.)
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!~eneral (oansd
ederal Llvrtion C.'m5MJ@1'
1325 K £tr*et, tI.W.
Washington, D. C. 20h63

To Whoa It P!ay Coicerfl:

;!8 ~3:O8

On tvu sep~at* occaSiOfl! jtveen Or~tobev~ 1, and ?ov.aber 9, 1981, Ii'. Charles

ICermey visited my home to discu3S a loan of $I;0,OOO. 
for a period of one year which.

he claimed he needed 1'nr hia' Congressional. Campaign. as he claimed he ineuded to run

as £ Candidate for the I&~rd Cnnuressioflal Dis Lrict race primely.

At. both of these w~eetinrS he appeEwI before ~v wife aid u~ys.lf, alome aid ubasi.
qu.stione'i as to what security he could offer for this loan, he stated be eeu~A tfer

a second note and trust deed on his own personal residenee of 22992 1.1,1.5, mash.
Viejo, CA 92691.

After further questionifls~ as to whethe? his house, in the event of foreplemlre

would cover the added loan, kas infornd :i'~ that he vould not have to lose the house

as he had othiir holdiIWS awl vould have no trouble in meeting hIS coinittmeiit.

in I~ovember 10, 19B2 the loan was dues and in default awl 1k. I~emaq claimed be

lost all his funds in the cam~.aign. Aftor checking with ~,y attorney, he advised me

to ~o to the County Recorder" office sw) pet. copies of the coq2~3ete campaign repast.

&ftor receiving said roport. ~ found ons entry in the sum of £40,000. which 
It. Keumy

stated was his; he depoSited this sum on t'arch ~, ~ 9~2 awl withdrew it on SF11 ~.

19P2, four days later. Ijy attorneV and ICCOUfltADt. termed this action suspicIoUs

and a ~ossIb1.e laundering cf campaign funds, and advised me to report it *4 the

variouS uoveiiuent agencies conce~ned therewith. in no way does the campaign re~

port show that the $40,000 was borrowed from q 
wife and qecif.

Thank you for your eon~wir"tiOT~ awl '~'nuideratiOfl 
in t)~is matter.

Very truly yours,

i~ncl: (1)
~ Entry &

A

44/~
~ZD YJ(JUS

'TA ICRThSKY

2 Via flenavent#'
t4lssion Viejo, CA 92692

Ray~kM Iriusky
~*te ~f Calif ornial~~
Coi~nty of~ Orange ~ as

Sub~ribed anA sworn to before me

I
DEBBIE MARKHAM 1

* NOTARY PUUUC.CAUFcaNIA I
PRINCIPAL OFFICE IN I

ORANGE COUNTY 3
MvCcmInissIousfzIr.sfeb.27. 1564

on Jung 2,1983.

exhibit for I.D.
Linda ~

0f
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- September 1933

~3SEPIS PIZ: I
Federal Election Cozmuission
1325 "K" Street LW.
Washington, D. C. 201163

ATTNs Mr. Charles ~I. Ste.l., General Counsel
'4Mr. Kenneth A. Gross, Associate General CounselMr. G.A. Finch, Staff )ember

Subject: Response to MUR #1553 and request for additional information.
-3

Dear rr. ~tee±es

This letter is in response to the, opinions rendered by the Office of ~
General Counsel (page 11 para. 2). S

My wife and I are responding to both your cover letter of August 8, ~S3
(14th paragraph), and statement made to m by your Staff Member Hr. G.A. Flush
on our last telephone call, that is If any additional information comes to r
attention to 1'~r~ard it to you.

Pl~ase be advised your report is not accurate and is not acceptable to
both of us, our reasons are as follow:

(1) According to your page (2) last paragraph in which you state that we have
made no political contributions to any Federal Candidate, including Charles
~er.ney, this is either your error or Mr. Kenney's, as I hay, enclosed a cow
of caz'ipaign statement as filed with the Orange County California's County Rem
istrars Office and the California Sec'y of State, which shows the sum of
$625.00.

(2) Your page (2) paragraph (1) in which Hr. Kenney responds to the complaint
that the purpose of the loan was known to Raymond and Sylvia Krinsky, is not
true as we only knew what Mr. Y.enney told us in our home. When he requested
our help towards his Congressional Campaign; we also realise that we had no
control over the funds loaned, once he received the $140,000.00. We knew no-
thing of Mr. Kenney's Real Estate business, except his statement that he was
doing well. We don't know what, loan Mr. Kenney is talking about as he had
taken out a number of them on various real estate transactions, bat the 2nd
note and trust deed of 22992 Lovios, Mission Vie~o, CA 92691, which was his
own personal residence, and was signed by him and his wife and Majestic Es-
crow, in wh~.ch he held a partnership interest, without ~ knowledge, which
is also a violation of the State of California's Corporations laws, when not
disclosed, There was only (1) 1st trust deed holder at 22992 Lovios and the
1st trust deed holder was Downey Savings & Loan Association, 3200 bistol St.,
Costa Mesa, CA 92626., and you can verify this information with Hr. Rick
Wilson, Loan Service Manager, at the same address.

(3) According to your page (3) paragraph (1) statemen~ that the loan in
question $140,000.00, came from Consolidated Home Loans; the fofloving*inm.
formation refutes that statement. According to Mr. Randolph fr~zsca, President
of Consoldiated Rome Loans, (copy enclosed) the $58,000 loan was taken out by
Mr. & Mrs. Kenney to satisfy a Junior loan on property of 30014 Calle Grande
Vista, San Clemente, CA and that the check was made out .to Xissiou~ VIjo Nat'
ional Eank in the sum of $LiO,950.28. I am sure you are aware that thl. sum

i~$~ ~

'~-..--- exhibit ~ icr LO.
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was transTere~ in es:~ow and the only funds then availabl, to Kr. Kenney was the

This in.formation was made availabl, to me by Kr. Erusca as the property lix
question was recently in foreclosur, by Mr. Brusca and is currently on the market
for sale, and I am looking into this property for a possible purchase by a fainily
member.

SW. believe this matter could have been resolved by now had you let us appear
before your coz'~ission, when we advised Kr. G.A. Finch that we were available and
approximately 100 miles from Washington, D.C. the first few weeks of July, 1983.

End (3)
CC: Senator Baker

Cone. Packard ~u~kZ~LIt~L 4 i4

235I~2 Via Iensvent.e
Mission Yi.Jo, CA 92692

Sr.ate c~t California
Coi~mty cf Orange

~b'~ibed i~ s~orz tc bel'ore me on September 13,1983.

4L 6 . 2 2 ~
ebbie .~ar1ham

UYFI~IAL hAL7~ DEBBIE MARKHAM
rU~.@C.CMtFORkA

13!UCIPJSL OFFICE IN
CtA45 COx?:av

McuanIsgig.ZgpgrF.~~*jgg 4
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REPLY TO 4T~RO~A~'OI~IES

1) Between October 1, 1981 and ~ 9, 1981,
possible Congressional Campaign. I insisted that
Kenney be a real estate transaction. Th. loan at
'4th Mr. Kenney' a personal residence.

2.) The loan was supposed to be guaranteed by the
income generated from th. interest.

3) Escrow instructions and note and deed of trust.

*i~) Personal funds.

5) a.. Union FedM'a3. Savings & Loan
25330 C Marguerite Pissay
Mission Viejo, CA. 92675

b. See attached cow of bank check..
c. Joint account. Raymond & Sylvia Krinsky
d. 11/10/81 bank check.

we discussed a loan on a
this loan given to )~. & Na's.
28% interest rat. was meowed

note and deed of trust and

See attached do~ts.

-

-

I,

~

6) No outside loan.

7) Bank Check mad. out to Majestic Escrow Co.. Se. attached cow.

8) EscrovInstructions. See attached documents.

~YiaBanavente
Mission Viejo, CA 92692

-7-

State of Califarrdm } aCounty of .(~r.ai~ga

FEDERAL

On this the 2~Lhday of Jenusry iO..~L. beforeme

Linda Fernesu

the undersigned Notary Public, personally appeared

Ru ond Krins

O personally known to me
~l proved to me on the basIs of satisfactory evidence
tobetheperson(s)whosename(s) _________

within instrument, and acknowledged that ..........bL...
WITNES u~jrtaand and off ICI44eal.

.subscelbed toUR

..e~ecuted It.

~~ENEPAL ACKNOWLEDGMENT PORM

exhibit for LD.
Linda A. Pyn, U

L~1i

1236

HOUSEHOLD
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(~ UMON FEDERAL SA~V1NGS
25330 C~epa~u. Pw~vu.y * M~,s~Iae@4 Cd0wu,. S2675

* .4

FORT? TfiOLjMD ANU 00/100 POLL4FI$ ~ -u~,ifmrniWJ9j*4O.OOO AN~Oq~IO(
I'" - a ~ *~

JJ~. ~~TIC ES*Ft~J W$PANV

I - -

RE: AAYI0N) RRJ~~Y>:

4 . . . . -

* 4. a Wrn* *E4

* ,: B

1O24~O1 11543
~4 Od I0~40JJ1M3

DATE I~Vf 0'*i *......

) DOLLA~$
~ ,.4:- .~'

I * . 'a * 2

dl

. 4.

.........................................

a~*~

a.t

-~ .14
-a- ~

~!AJESTIc ESCROW INC.~r520O LA PAZ RD. 3-107 ESC~OWTRUSTRECI~I~NO 191
LAGUNA HILLS, CA.

COHPANY 670 (WFICE OC(~igwALCNO 4.CEz~~~ 
- - L..... 702I-a-a------ 4 XRINSXY *~ -. * - *

a----

FORTY THOUS~p~j~NO~Q
0  ~ GOL 00

CAS4 C&SNIEfrSr -J~6..Z2.. 4. RECEIVED AFTM ~ '~

tOM MIvi4~ ~

*l45@7~~~

2 * ..:;

Ia a
a . - -.. * a

2 a - -
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A14D WMCS4 mcconmco MAIL TO

Mr, & Mrs. Raymond
23542 Via Benavent
Mission Viejo, Ca
L

Krinsky

92692

471
19007

RECORDED IN OFFICIAL RECORDS
OF ORANGE COUNTY. CAUFORIIIA

u2e~0 PMI $5.00 I IIW1V8I

LEE A BRANCH~ County Rmrdv

SPACE ASOVE THIS LtT4E FOR RECORDER'S usg~
SHORT FORM DEED OP TRUST AND ASSIGNMENT OF RENTS (1NWVIDUAL)

A.P U.. - -.

This Deed of Trust, made this 10th day of November, 1981.

CHARLES G. KENNEY AND MARY ~I. KENN~Y, husb~'inti and wife heroin called l2705,

whoseaadrmis 22992 Lovios, Mission Viejo, Ca
mnumber and arect) Erhyl (slate) (alp)

DE VILLE* SERVICE CORP., INC., a California eorporation. herein called mum; anJ

RAYMOND KRINSKY AND SYLVIA KRINSKY, husband and wife as Joint ?nant
hece~ .~W mu,

Witnesseth: That Trwt@r IRREIrOCASLY CSANTS, TRANSFERS AND ASSICKS to TRIJITEE ltd THUS?, WITU PWV* or SS~V,

that property its Orange County. Califnrmiadu~rJbedw

AS PER EXHIBIT "A" ATTACHED HERETO:
S

This Trust Deed is second and subject to a first trust deed of record.

It i~.ErlI~K WI NH the rents. muses and profit% ubercot. SIJWECI. HOW&~VER. to the right. giusser and authority give. to and c.nkrred
ups en Beneficiary by paragraph (10) of the provision' incorporated herein by reference in collect uuut apply each rent. .mesand peek'

For the Purpose of Securhag: I. Perleurmance of ea,~b agreement esf t rwtew incorpor;stcel he actcsnee.w cottlisined herein. 2. Payment

of she indebtedness evidenced by one pre.mw.ory n~ie. of even date herewith, and any extension or scnew..l thereof. in the principut n.m

or S 54 £ 199. ~ executed by Trusteur in favor of Beneficiary or order.). Payment of ecach further seems as the ihenrecord ernest

xaid properly hereafter may borrow from Beneficiary. when evidenced by another nose (or notres recil.ng h is so uscored.
To Protect the Secuinty of fluis Deed of Trss~.t. Trustor Aj~rccai By the cieccustiuen ud gklivcsy .1 thie Deed uuf To~t and she
note secured hereby, that provioons it 1 so 414). ,ncIuiec. of the fleisliewe deed of trust uee~uur.lcd en S~snt;. Barbara Csmmy and Seam
County October lIt. 1961. and en all other counties October 23. 1961. in the book and at the tesec sf (Ittecsalttecordx a the afflhe dab.
county recorder of the c'unty ahere said propeny Ic Iss5ated. noted helov opposite the name eta 'each county. 'ii.:

COUNTY
At.m.de
AIp~n.
Amede.
IvOW
Cal-ego
cot'...
C..tv, C.ou
.tNa.~.

at Desed.

0~m
N.mb.ldt
Impedut
ISV.
Kern

BOOK
435

I
1*4

1145
145
296

3976
76

566
4626
422
657

5091
147

2427

PAGE
~64
25W
34a

I
is)
~17
47

414
'5'
572
164
527
501
595
60

COUNTY
K..,.
1.5.
Lessen
1.. A.en.t..
Mode..
Ma...

M.umdwm
Me.."
Mode.

N.,.
N.,.'.
@mge

500K PAGE
792 633
362 39
171 471

13055 399
610 170

1506 339
77392

579 530
1547 533

164 651-
52 429

2194 536
639 66
305 * 326

5669 611

COUNTY

Pt',-..
abe.dd.
Se.rnmu.
Sm 5..i.
S.. 5e.wdl.ee
S.. hand...
Sm Jeeqid.
5.. tale Oblopa
Sm M~u

Smon 0...
Smog Cm
56mg.
Sm Ole,.

5004 PAGE COUNTY
69: 301 SI....
151 5 11.5199.

3005 573 Sets..
4331 62 Sm...

271 333 SImids..
5567 61 SwINe
A33 905 i.b.m.
2430 311 1.hmioy

*7L 470 iseImme
1636 66, V~o.e.
5335 341 lets
143' 494 tub.
654 526

Sod.. 2 5..k 1961. Peg. 163363

500K PaSS
29-

46p~1R
r*W~ 10
last 659
1711 456

*1~-
.ws~
264?

.ss ma.
234 46

ewluieb provia.ms. We'mieal in all r.euneic,. are gw4nsvel oem tIe. gce~vs.* Iwee.Jl lwwle3r are. ade,~et.~l d*C'I sn..e.~..eeas...l lee,.4au and usa4s peel
teeveosi so fully as tiweugh wet (ceeth herein at length; that he will eeh.rr'e and perfeerm 'awl ~w.sa~.e-: ~eee.I cleat the ,.4eoeers.. to. pru5ufl).

.bI;gatwe.~.. and parties ut said pevi.e..ns shall be rmstoued en reIn tee she prs.perty. eelaligae.e.eees. .ini teaeaw- 'ci ("rib sushi. l)sw.1 eel Tout.
TIce wnder.igncd Trea.se.r cc queent. ileat a copy .4 awe, Neetice .1 DelsesIt and .4 any N'..... .4 !~alc Ieiteeee.Iei 1w mailed og 1.1. at b. sdebr-

Iwreinbe'fe.re set forth.
STATE OF CAUFORNIA. .%aj~*neiirn. ,.I Trus'ue

COUNTY OR ~ ~
November 10 ,.j.9 ILbfore me. the under.

signed. a Notary Public in and for said State. personafly appeared
Charles G. Kennev and
Mary J. Kenney

-2Zz iF

Mar7J.

~jz~enney

known to me

to be the person A whose name..J. erabicribed to the within
instrument and acknowledged that theY~~ua.cuIed the same.
WITNESS my hand and official seal.

Spialure A

I ~ LIIV..I see j
U .',.'Y. ~ D~M.GPi~i f~ CA#~LY1L j

a. ga*4~9 *o I
.t ("j~?*

t
.

I

Ii

* DEl
9 ~ ~ k..~.,* .,t~U bY
~ " ?V'rLLI1~SUR~NCE & TRUST ~
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0 EXHIBIT A

D!SCR KPT

PP~C~L 1: *11

L~T ~ OF TRACT tc.~'t7t, Iti ThE Cc9L'NTY ~iF O~AZ~E, !.TAE ~F C~LIFCRt.JS,
I.~ PIR t~t~ PtCOr~ED it~ P.~IC ~OOPA~!S 37 AND ~e ~F PSECCL~M~EGL'S~AP5,
I*~ TIE OFFICE CF WF CC~U~~TY S~FCCP.L~EP. ')F ~A1r. COIPTT. -* -.

~)'CEPT ALL *;IILCALS, r)ILCJ.~i. PE1~~LE'J?', CTILP. flY CC'4~O1~ SUDSTSILLC
~ ALL .L!E EP(.F~Li~C I-'ATE~ IN Q~ L~F~ CR ~1IC~ 1~Y ~t. P~O~t(L~ !~'.>
*~'.JC L"~ '~t4iCH II*~LqLJ(~ A PL~E V&~ALLEL TO Ati~ 55t. I~EET I~LC~ Tti~*. K

t L.S~T rI~FACE c~F :tir LA?.O Fr'P 1I:FP1m~esc OF PF~OSP~CT3t.I Tf'~, *TIL
faLraR~TiCt.. r)EVL~Le.P?'rI.T, P~flbLSCT1OE, EXTRACTION AU~ TA~WC OF SAW
I'tr'~L~, cii, C-AS, FET~CLEL~F, flTI!f~Fe ~Y~t~CA~!'Cr SL'PSTANCES £I1~ I~ATCO
rc~ SAIl' LA~;D tY ?EI4~S OF t*iu:rs, ~ELLF, tvnr~iCr.s AHr/eI! (~T*'iF E~LfPfI1
r~*c.~ su~vicr iuc~rIc~. L'1' tI~:JC*1tcIrG CF, IiEI f~E3hG LLID OR irit;'.

.T5aDC eP T~C 'IsCWE ~.tSCf'If~EI) LI.tO, IT SFI'' t.~t E'~STC~t)L~ Tt~.T TIIE .

f%. L.a.... (F C~*(*... *iJff~~ (IL, GAS, PrT~PLCV,', (WE HYC ~CCA1~A~,
*,~.4~ST/'.tC~5 t.f:L I.A1E~, P~. !tT FC~:TI' At'C'vfr, Si-ALL !~.Vt '~ Z!I~-T TO .5t TI"
L'rc1 T:E SL~F~c'.L CF TI'~ ~.H.!VE L~CSU~t~CL) LMJD I(:I. ie LSE &IY CF 1bE~
~.tL' i~&t~ Lfi :q:Y F&RrlCI.. TttI'frC? fi~V~ SAW ~LDt~ ~LL~L 1~ (~
Fi~T eCLC~~ DE ir.t~i-.ti ~li~F~~CL CF ti~~: ZDI(~ Lt*t~r* Ft& A'Y ~t~fI'~fl .*~.

2:575 P~CC 7!7, CF~ICUL C(J&LJS, AS I?:~Ju:L!T '(.. ~

~ 2:

tI~AIE, ~fi~1, ~ SWFt~r A#DI('P E'TI'F4. ~ ALL '5~
rrgr~r~ I;~. TiP ~CsT,.~f'et~T At!r ~-I~9.~rL,~T c~ ;~ii.icric,;s A?3C ~
TI't. (~ tA~F'~!P.T~ C(~tr it *oc': I~~4 PPCF 1~, ~VFJCIAL ~
TEF fII~lYI9~t c.F r~~'~**~TC ri

m
ggUt(*90r ~t'~ ~.TriCTl(9~S

* . RECCsW~qq'g U~'C: Iu I~ ~1Ynt~ OR PRIMT74s ~ouMwrr we~em~~ 9
0

I

.~ ..-

* S -7

0.
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DO NOT DESTROY THIS ORIGINAL NOTE: When pad. sold orgsnol note, together with the
securIng some must be surrendered to Trust., for cortcehloteon and retention before reconv.y.ece Deed e~f Trut.

will be mode.

NOTE SECURED BY DEED OF ThUST
(SmAJGrn NOTE)

S.~4Li..~9 *8 6  Laguna Hills California NOv!!Ub~E. 019 81On or before Jul 983ylbJ. ..41 ~ fdate. for value rec~iyed. Iwe urotnise 1* p~y va
RAYMOND RRINSKY AND SYLVIA KRINSXY, usband an~v2. ~e as Joint ~enanis

~ 23542 Via Benavent~ Mission Vi~jo, Ca 92692
tIi(~ 5 ttttiot.X~iY FOUR THOUSAND 9NE HUNDRED NINETY NINE AND ~
with interest thereon froin..NO.V*iiibar....9..j..9B.L . ... at the rate of28i....per cent ~er annuni.Ai1vWMmtLtL~rincip ~pL$4.LQftOi. ~,0.

pl.'~ i~Rt~ paym~ri4~ du~ on ?~Tovmmber 9. 19B2. an~ tz~e ±ance Oz ~rn'4 pal
anti irilmre~t n~I1 tine and payable July 16. 19B3.

m~1
-I.

I

Should default he SI ide In ~ymemt or interest when due the whole sum or prin. ipal ;ssad Iaterem~daali ~
immediately due at the option of the holder of Ibis note. Principal and lnt.~rest payable in IawM p~nin~ ofliju,
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Charles G. xenney~4

DO NOT DESTROY TIPS NOTE

Mfry6'J. l~*nne~~
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1 I, RAYMOND KRINSKY, DECLARE UNDER THE PENALTY

2 OF PERJURY UNDER THE LAWS OF THE STATE OF CALIFORNIA

3 THAT THE FOREGOING IS TRUE AND CORRECT.

4

5 _________

6 DATE

7 RAYMO

8

S 9

In

I aim signing this deposition with the attached corrected statem.nts to be
as part of the record.

In regard to differing statements relativ, to Mr. Kenney visiting ~ house by ~wife awl myself. Page 30 Line 1 Exhibit "A".

I had stated previously in F.E.C. letters that I only remembered one (1) visit, mywife remembered two (2) visiC,~. It appears we were both correct, as the secondtime Mr. Kenney came to my house was unexpected as he stopped by while in the i.igh-borhood to drop off some papers g as I was doing something with my car outside of myhouse. I did not consider that a visit as he did not enter the house.

5 Regarding the first visit by Mr. Kermey to my home and reference to statements madeby me and my wife, relative to Mr. Kenney 'a request and reason for the loan of $110,000,.while discussing this loan, my wife received a phone call and picked up the phonein the other room, 5 while Mr. Kenney and I were discussing his request for a loan onhis personal property at 22992 Lovios, Mission Viejo, CA. * and/or if I was intere.ted~* in the Model Property he was agent/broker for the builder/developer at 30011 CalleGrande Vista, San Clemente, CA. After our discussion he mentioned to me as the con-versation drifted to other subjects that he had aspirations for higher elective offic~either on the State or Federal level. This was the second time he brought this matte~up, the first time was in my rented car in Washington, D.C. during the time of Presi-dent R~gan 'a Inauguration in Jarmary of 1981. We had just left a reception in Con-* gresaman Robert Badham's home in Arlington, VA. * and he remarked "That's the way toLive, I am goir~4 1~un for Congress some day", in front of me, my wife awl his la~friend as I drove all of us back to our hotel where he was also Staying.

The only time I now remeh~m~ when he said he was going to u~my funds towards hiscampaign was in February or March of 1982 during his primary campaign, I ran into* him casually and asked him how the loan on the property in El Tore, CAl was payinghim, which I previously returned to him under my attorney's guarantee agrement, hethen stated he sold it and when I asked him why, he stated he needed additional funds
for his campaign.

Subsequently and after my first automobile accident with injuri~ to my head awl* neck which 1 was being treated for and in traction in February of 1982, my mainsseemed to be failing me awl when I made out the F.E.C. letters in 1983 stati4j thatMr. Kenney had came to my house twice and requested the ~m fer )4s~w thit va~ hi# 4utamt ~Stt.mmums~ee ~ ~ *aViwas unintentional and understandable, due to my physical condition and the stress mudpain I was suffering with.

As stated previously in 1983 letters to F.E.C. as far as Mr. Kenney making statementsthat he was looking to borrow money for his eampaign on at least two (2) other occa-sions: (1) When Mr. Kenney sold my second note and trust deed his salesperson toldMr. Trepasso the buyer, when he asked why Mr. Kenney was selling it, that he neededthe money for his Congressional Campaign, this was told to me by Mr. Trepasso. (2)When Mr. Kenney applied to Consolidated Home Loan Co., of Tustin, CA., he told Mr.Randolph h~wsoa, President of said firm that he needed the loan towards his Congress-ional Campaign, this statement was made to me by Mr. Brusca on a visit to hid officewhen I was checking out this property for a relative which was at 3004 Call. GrandeVista, San Clemente, Ca., which was stillo under Mr. Kenney's name. This information
was supplied to you previously in my second letter.

In July of 1983 I was invlved with my wife in the second automobile aooidmt wherewe were rear-ended by two (2) other cars and we both sustained injuries to ~W head.and necks, wex~are still under medical care, ~y attorney Mr. Dave Line is e of tM~s
matter.



34

1 STA'1'E OF CALIFORNIA ) us.
2 COUNTY OF ORANGE )

4

I, LINDA A. PAYAN , CSR

* * a Notary Public in and for the County of ORANGE, State

~ of California, do hereby certify:

s That, prior to being examined, the witness named in

9 9 the foregoing deposition, to wit, RAYMOND KRINSKY

10 was by me duly sworn to testify the truth, the whole truth

~ and nothing but the truth;

12 That said deposition was taken down by me in shorthand

13 at the time and place therein named and thereafter reduced to
(%4

14 typewriting under my direction.

9
15

16 I further certify that I am not interested in the

o 17 event of the action.

18

C
19 WITNESS my hand and seal th's~- day of

APRIL , 1984.

21

22

23 -*
24 / ( ~ Li~ C ( ~.' ( ~~ffi~

l4otary Public in and fqr the County
25 of ORANGE, St~~}f California

26

011 Cl ~ ~AL
27 7~A A ~YAN

NCT~~iY k~LIC - CA!.tFORN!A
'I

28
My comm. expiras NCV 5, ~

J
PELLETIER & JONES
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APPEARANCES OF COUNSEL:

FOR THE FEDERAL ELECTION

COMMISSION:

FOR ESTHER M. GOFF AND
CHARLES KENNEY:

LOIS G. LERNER, ATTORNEY AT LAW
AND

LISA KLEIN, ATTORNEY AT LAW
WASHINGTON, D.C. 20463

ROGERS & DIB
BY: GEORGE L. ROGERS, ESQ.
17111 BEACH BOULEVARD
SUITE 103
HUNTINGTON BEACH, CALIFORNIA

92647-5999

.2

DEPQS~TI4*I OF ESTHER M. GOrF, TAK~t4

AT 24000 AVILA ROAD, LAGtJNA HILLS, CALIFORNIA

92677, COMMENCING AT 10:00 AM., ON TH~*$DAY,

APRIL 12, 1984, BEFORE LINDA A. PAYAN,

CSR NO. 4426, A NOTARY PUBLIC IN AND FOR THE

STATE OF CALIFORNIA, PURSUANT TO SUBPOENA.



2

ESTHER 14. 00FF

5 (BY M$. KLEIN) 44p 16

S (BY 14$. LERNER) 14

(BY MR ROGERS) 15

8

9

10 E X HI BIT S

11

12 A 17

13 D 17

14 E 17

N 15

~ 16

o 17

18
C,

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28



I

a
S

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

V
18

C.,
19

V

ro 20

21

22

23

24

25

26

27

28

4 4

ESTHER M~ GOFF,

AFTER HAVING BEEN DULY SWORN, %~A$

EXAMINED AND TESTIFIED AS I~eLLQWS:

EXAMINATION

BY MS. KLEIN:

Q WILL YOU STATE YOUR NAME AND SPELL YOUR NAME

FOR THE RECORD.

A ESTHER, E-S-T-H-E-R, M. GOFF, G-O-F-F.

Q AND WHAT IS YOUR PRESENT ADDRESS?

A 25371 MAXIMUS, M-A-X-I-M-U-S, MISSION VIE.JO.

Q GOFF, HAVE YOU EVER BEEN DEPOSED BEFORE?

A HAVE I EVER BEEN WHAT?

Q DEPOSED BEFORE.

A OH, YES.

Q YOU HAVE?

A I HAVE?

MR. ROGERS: THIS IS A DEPOSITION. HAVE YOU GIVEN

A DEPOSITION BEFORE?

THE WITNESS: WELL, YEAH.

BY MS. KLEIN:

Q I JUST ASK YOU THAT SO THAT SETTING FORTH

THE GROUND RULES, IF I ASK YOU A QUESTION THAT YOU DON'T

UNDERSTAND THEN I WOULD EXPECT THAT YOU WOULD SAY YOU JUST

DON'T UNDERSTAND THAT QUESTION --

OKAY.

-- SO THAT I CAN REPHRASE IT.

ALSO, IF YOU WOULD PLEASE ANSWER ANY QUESTIONS,
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~Y~U WANT ~TO ANSWER BY "YES" OR ~ ~A%~ 4~AW

V~RBAIA.Y AND NOT WITH JUST A NO~ OF THE t*A0~.

ARE YOU REP~ESENTEO BY CQUNflL iW~ftE #r~AY?

A YES.

Q COULD YOU PLEASE STATE YOUR COUNSEL'S NAME

FOR ME.

A

9

A

Q

A

Q

A

Q

OF THE KENNEY

A

AN EXACT DATE~

Q

A

MAILED IT IN,

Q

A

AMENDMENT WAS

WHERE IN THAT

Q

TREASURER?

A

Q

GEORGE L. ROGERS.

MISS GOFF, ARE YOU PRESENTLY EMPLOYED?

YES, I AM.

AND WHERE ARE YOU EMPLOYED?

MISSION VIEJO ASSOCIATES.

WHAT IS MISSION VIEJO ASSOCIATES?

REAL ESTATE.

WHEN DID YOU BEGIN YOUR DUTIES AS TREA

FOR CONGRESS CAMPAIGN?

I'D HAVE TO CHECK THE RECORDS. DO YOU

SURER

WANT

IF YOU HAVE THAT AVAILABLE.

I MAY NOT HAVE IT. I CAN TELL YOU WHEN I

THOUGH.

ALL RIGHT.

BECAUSE I WROTE ON HERE. THE REGISTRATION

MAILED AND RECEIVED MAY 14TH, 1983. 50 SOME-

TIME FRAME IS WHEN I TOOK OVER.

WHEN DID YOU TERMINATE YOUR DUTIES AS

I STILL AM.

YOU STILL ARE TREASURER. AS TREASURER, DID YOU
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R~CEIVE A REQUEST FOR ADDITIONAL INFORMATION FR~M TI1~

F.E.C. IN 1982? THAT IS THE FEDERAL ELECTION COMMISSION.

MR. ROGERS: IN '82?

MS. KLEIN: YES.

THE WITNESS: I'VE HAD A LOT. I DON'T KNOW WHICH

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

LET ME BE MORE PRECISE. DID YOU EVER RECEIVE

ADDITIONAL INFORMATION REGARDING A LOAN BY

HIS CAMPAIGN?

I BELIEVE I DID.

THIS WOULD BE FOR A LOAN OF $40,000 IN MARCH

OF 1982.

A CAN I TALK TO HIM? BECAUSE I'M NOT REAL SURE

WHAT YOU ARE WANTING. LIKE WHEN TOM BUSBY WAS THE TREASURER,

THIS IS IN THAT TIME FRAME.

MR. ROGERS: THAT'S '83. THIS IS '82.

MS. LERNER: THE REQUEST MAY BE IN '83. I THINK SHE

MEANS THAT THE LOAN WAS MADE IN '82. I'M SORRY IF YOU

ARE UNCLEAR.

THE WITNESS: WHAT I HAVE IN FRONT OF ME WAS A

LETTER DATED JUNE 28TH, 1983, TO TOM BUSBY, WHO WAS THE

TREASURER AT THAT TIME. AND THAT WAS THAT TIME FRAME.

AND THEN I TOOK OVER, SO HE GAVE ME THE LETTER TO RESPOND

TO IT. IS THAT THE LETTER YOU ARE REFERRING TO?

MS. LERNER: MAY WE LOOK AT THE LETTER?

MR. ROGERS: SURE.

THE WITNESS: THERE WERE TWO OF THEM TO HIM. THIS IS

DATE.

BY MS. KLEIN:

9

A REQUEST FOR

MR. KENNEY TO

A

QLfl

0

V
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ADDRESS

WITH MR

TREASUR

RESPONS

LETTER

9 DID YOU RESPOND TO THESE REQUESTS THAT WERE

ED TO MR. BUSBY?

A YES, I DID.

Q DID YOU DISCUSS THE SUBSTANCE OF THESE REQUESTS

KENNEY BEFORE RESPONDING TO THEM?

A BRIEFLY.

9 DID YOU DISCUSS THE REQUESTS WITH THE PRIOR

ER BEFORE RESPONDING TO THEM?

A I DON'T REMEMBER.

Q DID ANYONE ASSIST YOU IN PREPARING YOUR

E TO THE REQUESTS?

A I DON'T REMEMBER. I REALLY DON'T.

Q DID MR. KENNEY ASSIST YOU IN RESPONDING?

A I TALKED TO HIM ABOUT IT.

Q WHAT DID YOU TALK TO HIM ABOUT?

A JUST, YOU KNOW, BASICS OF WHAT IS HERE IN THE

IS WHERE I GOT THE INFORMATION.

Q YOU GOT THE INFORMATION FROM MR. KENNEY?

A YES. I ASKED HIM.

9 DID YOU ASK HIM THE SOURCE OF THE $L~OOOO LOAN

7

T~I~1~ ~t~E AND TillS JS A C(WY OF WHAT I SeH~ te~$~t4.

I RE8P~NDED. I WAS NOT THE T~A$URER.

MS. LERNER: AT THE TIME THE LOAN WAS MAN?

THE WITNESS: YEAH. AT THE TIME OF THE CAMPAIGN, I

WAS NOT THE TREASURER.

MS. LERNER: THIS LETTER FROM THE COMMISSION IS

JUNE 28TH, '83.

BY MS. KLEIN:
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O~ MARCH 1982?

A YEAH. I TALKED To HIM ABOUT IT.

MS. LERNER: WE HAVE AN EXHIBIT THAT MI0IT MAKE JT

EASIER TO DEAL WITH.

BY MS. KLEIN:

Q LET THE RECORD REFLECT I AM SHOWING MISS GOFF

AN EXHIBIT MARKED EXHIBIT "A."

A THAT IS WHAT I HAVE. THAT IS WHAT I AM LOOKING

AT RIGHT NOW. IT IS WHAT I SAID IN THE LETTER.

9 THIS IS THE LETTER THAT YOU WROTE TO MR.

GARCIA ON JULY 7TH, 1983.

A CORRECT.

Q ON MARCH 31ST, 1982, YOU INDICATE THAT THERE

WAS A LOAN MADE BY MR. KENNEY TO HIS COMMITTEE FOR $40,000.

YOU INDICATE IN THE SECOND PARAGRAPH THAT HE HAD INITIATED

A LOAN ON INVESTMENT PROPERTY IN SAN CLEMENTE FOR THE

PURPOSE OF PREPAYING A BUSINESS DEBT.

A CORRECT.

Q YOU INDICATE THAT THIS WAS THE SOURCE OF

MR. KENNEY'S MARCH 31ST, 1982 LOAN TO HIS CAMPAIGN.

A I ASSUMED IT WAS.

9 DID YOU DISCUSS THE SOURCE OF THE $40,000

THAT MR. KENNEY LOANED TO HIS COMMITTEE ON THAT DATE WITH

HIM BEFORE FILING THIS RESPONSE?

A NO. I JUST BASICALLY, YOU KNOW, I TALKED TO

HIM. AND HE SAYS, "WELL, I TOOK OUT THIS LOAN, AND HERE'S

THE PAPERS. JUST GIVE IT TO THEM. AND HERE IS THE TRUST

DEED."



9
~W MR~ KENN~Y REVT~W THIS LITtEft *~~RE

YOU SUBMITTED IT TO THE PE~E~AL ELECTION COM~IZS~IO~4?

A I DON'T aEMEMBER.

Q DO YOU REMEMBER SHOWING THIS RESPONSE TO

ANYONE ELSE BEFORE SENDING IT TO THE FEDERAL ELECTION

COMMISSION?

A I DON'T REMEMBER.

Q IN PARAGRAPH 2 OF THIS SAME LETTER YOU INDICATE

THAT THE LOAN WAS INITIATED ON INVESTMENT PROPERTY.

A CORRECT.

9 ON PAGE 2 OF YOUR LETTER YOU INDICATE SECURITY

GIVEN FOR THE LOAN WAS A RESIDENTIAL HOME. IS THIS THE

SAME PROPERTY THAT YOU WERE REFERRING TO IN WHAT IS ON

PAGE 2 AS IN THE SECOND PARAGRAPH?

A YES.

Q AT THAT TIME DID MR. KENNEY OWN MORE THAN ONE

RESIDENCIAL HOME?

A YES.

Q DO YOU KNOW HOW MANY RESIDENTIAL HOMES HE

OWNED AT THAT TIME?

A THERE WERE A FEW. I DON'T KNOW THE EXACT

NUMBER.

Q DO YOU KNOW WHY THE COMMITTEE RECORDED THE

SOURCE OF THE LOAN OF THE $40,000 MARCH 1982 LOAN -- TO

REPHRASE THAT QUESTION, DO YOU KNOW WHY THEY DID NOT LIST

THE SOURCE OF THE $40,000 LOAN IN THE REPORTS FILED WITH

THE FEDERAL ELECTION COMMISSION?

A NO. I WAS NOT THE TREASURER AT THE TIME.

N

0

e
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ON MARCH 18, 198g. THE CAP~'&1GN SI'A~F SI~G~r#~ TH~*

CANDIDATE LOAN THE C~MMIT~EE $kOGOO FOR A DIRECT HAIL

CAMPAIGN."

ON WHAT INFORMATION DID YOU~ BASE THIS STATEMENT

A FROM THE CANDIDATE.

Q DO YOU KNOW WHO MADE THE SUGGESTION FOR A

DIRECT MAIL OUT?

A NO.

Q DO YOU KNOW WHEN THE SUGGESTION WAS MADE?

A NO. I DON'T REMEMBER. YOU KNOW, LIKE I SAID,

I WASN'T THE TREASURER.

Q ALSO IN THIS SAME PARAGRAPH YOU INDICATE THAT

THE LOAN WAS INITIATED SO THAT MR. KENNEY COULD REPAY A

BUSINESS DEBT. ARE YOU STILL OF THE OPINION THAT THE LOAN

WAS INITIATED FOR THE PURPOSE OF REPAYING A BUSINESS DEBT?

A YES.

MR. ROGERS: COULD I GET A CLARIFICATION?

MS. KLEIN: SURE.

MR. ROGERS: THE COMPLAINT FOR MR. KRINSKY IS THAT

HIS MONEY FOUND ITS WAY INTO THE CAMPAIGN. I KNOW MRS.

GOFF IS PREPARED TO GIVE YOU PROOF AND TESTIMONY ABOUT

WHERE MR. KRINSKY'S MONEY WENT, TO SHOW THAT IT WAS NOT PART

OF THE $40,000 LOAN IN MARCH OF 1982. BECAUSE THIS MARCH

LOAN WAS ONLY A 5-DAY LOAN. THE MONEY WENT IN AND THE MONEY

WENT OUT.

MS. LERNER: LET'S GO OFF THE RECORD.

In
c~J

0

C

V
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* 14$. LEANER: RACK ON tH~ ~C0~

BY MS. I~LEIN: K

4 Q MAY THE RECOAD SHOW TIIAV I AM HANDING WHAT

5 Is MARKED EXHIBIT "E" TO MISS GOFP ANO A C~*Y TO tHE

6 REPORTER. EXHIBIT "E" PURPORTS TO BE A COPY OF A LETTER

7 FROM MISS GOFF TO MR. GROSS AND IS DATED OCTOBER 13, 1983.

8 DO YOU RECOGNIZE THIS LETTER, MISS GOFF?

9 A YES.

10 Q AND WHAT IS IT?

11 A A LETTER TO MR. GROSS SIGNED BY ME.

12 Q IN THE PARAGRAPH THAT BEGINS, "IN REFERENCE
I-fl

13 TO THIS FURTHER COMPLAINT, REGARDING THE MONEYS RECEIVED

14 FROM PROCEEDS OF FINANCING INVESTMENT PROPERTY IN SAN

j, 15 CLEMENTE, ONLY A PORTION OF THE PROCEEDS WAS USED IN

~ 16 CONJUNCTION WITH OTHER MONEYS RECEIVED BY MR. KENNEY FOR

0 17 HIS REAL ESTATE BUSINESS AND TOGETHER WITH HIS PERSONAL

18 FUNDS TO COMPRISE AN AMOUNT OF $40,000."
C

19 WHAT CAUSED YOU TO CHANGE YOUR POSITION IN

YOUR OCTOBER 13, 1983, LETTER REGARDING THE SOURCE OF THE

21 $40,000?

22 A WELL, I GUESS I DIDN'T RESEARCH IT FAR ENOUGH.

23 WHEN HE SAYS HERE IS THE TRUST DEED, I GOT $58,000, IT

24 WAS AN ASSUMPTION ON MY PART IT WAS JUST~THAT. I JUST NEVER

25 SAW THE IMPORTANCE TO REALLY DELVE INTO IT FURTHER.

MR. ROGERS: THEY'RE ASKING WHAT WAS THE SOURCE OF

27 YOUR INFORMATION.

28 THE WITNESS: FOR THIS?
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MR. ROGERS: YES. DID YOU TALK TO SO$~R0DY OR~

O~ID YOU LOOK AT SOME DOCUMENTS?

THE WITNESS: THERE WAS A LETTER THAT PROMPTEQ ThiS.

MS. LERNER: BY "THIS," YOU ARE REFERRING TO

EXHIBIT "E"?

THE WITNESS)"~ECAUSE WHERE IS THIS LETTER FROM?

BY MS. KLEIN:

Q THIS ACTUALLY I THINK WAS IN RESPONSE TO THE

SECOND COMPLAINT FILED BY MR. AND MRS. KRINSKY, AND THIS

CONSTITUTED YOUR RESPONSE TO THAT COMPLAINT. MY QUESTION

IS, WHO DID YOU TALK TO BETWEEN JULY 1983 AND OCTOBER 1983

THAT MADE YOU CHANGE YOUR MIND REGARDING WHERE THE $40,000

THAT MR. KENNEY LOANED TO HIS CAMPAIGN CAME FROM?

A I DON'T REMEMBER TALKING TO ANYONE PARTICULAR

ABOUT IT. I MEAN, I SENT THIS. AND I ASSUMED THAT WAS

THE END OF IT.

MR. ROGERS: DID YOU SEE SOMETHING?

THE WITNESS: I M,~VE A LETTER THAT I RESPONDED

MR. ROGERS: DID siR. KENNEY RESPOND TO THESE PEOPLE?

MS. LERNER: MAYBE I CAN CLEAR THIS UP. EXHIBIT "E"

IS IN RESPONSE TO THE REASON TO BELIEVE FINDING THAT THE

COMMISSION SENT TO YOU. IN THE REASON TO BELIEVE FINDING

THERE WAS A MENTION OF THE FACT THAT THE $40,000, I BELIEVE

THERE WAS A LAYOUT OF WHERE THIS MONEY WENT WHEN MR. KENNEY

RECEIVED THE LOAN FROM THE BANK DESCRIBED MR. KENNEY AS

RECEIVING A CERTAIN AMOUNT IN CASH AND THE REST WENT OUT TO

PAY OTHER TRANSACTIONS. AFTER YOU RECEIVED THE REASON TO

BELIEVE FINDING, DID YOU SPEAK WITH MR. KENNEY FURTHER
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CONCERNiNG TH~ $40,000 THAT HE HAD SORROVED?

THE WITNESS: OKAY. I THINK, ~U$T TO Ct4AR~T Vt~fte

I AM COMING FROM, WE BOTH PROBA&L.Y ~QT A LETTERI~ I D0#~0T

HAVE IT IN FRONT OF ME RIGHT NOW. AND MR. KENNEY RESPONDED

TO THE LETTER. SO THAT'S WHAT I AM $AYING. AND THEN AFTER

I SAW WHAT HE WROTE AND HE EXPLAINED IT TO ME, BECAUSE WE

SAW WE NEEDED A BREAKDOWN, THAT'S WHEN I WROTE MY LETTER.

BUT I JUST ASSUMED ON THAT FIRST CHECKING

FURTHER. IT WAS JUST A MISTAKE.

MR. ROGERS: JUST FOR THE RECORD, WHAT SHE SAW WAS

THE JUNE 19, 1983 LETTER FROM MR. KENNEY TO MR. GROSS.

BY MS. KLEIN:

Q SO MR. KENNEY HAD SHOWED YOU HIS LETTER OF

OCTOBER 12, 1983, BEFORE TO YOU?

MR. ROGERS: JUNE 19TH.

THE WITNESS: I WANT TO SEE WHAT SHE'S REFERRING TO.

MR. ROGERS: IT WAS JUNE 19TH, WASN'T IT?

MS. LERNER: THAT WOULD HAVE BEEN A LATER LETTER,

BECAUSE HE WOULD HAVE BEEN RESPONDING TO THE SECOND COMPLAINI

I BELIEVE.

THE WITNESS: IT SHOULD BE A LETTER AROUND OCTOBER.

MS. LERNER: WE HAVE THE EXHIBIT HERE.

BY MS. KLEIN:

Q EXHIBIT "D" IS A LETTER TO MR. KENNETH GROSS

FROM MR. CHARLES KENNEY DATED OCTOBER 12, 1983.

A YES, THIS IS IT. I AM JUST SAYING, YOU KNOW,

YOU GUYS WROTE TO US AND SAID WE'RE NOT SATISFIED AND WANT

AN EXPLANATION, AND HE EXPLAINED IT. BUT~ LETTER WAS



1 AI..SO A0PftESSED TO ME, TOO. SO I RESPONDED. AND I JUST

2 REFERENCED HIS LETTER.

S q AND YOU HAD READ HIS LETTER BEFORE YOU WROTE

4 YOUR LETTER?

6 A I GUESS. I SAID IN HERE, YEAH, HE'S RESPONDING

6 UNDER SEPARATE COVER. YEAH. BECAUSE I ASKED HIM AT THAT

7 TIME, AND THAT IS WHERE WE GOT THE CLARIFICATION. BECAUSE

8 1 HAD ASSUMED ORIGINALLY THAT ALL THE MONEY WAS FROM THE

9 SAME. AND, YOU KNOW, YOU GET A LETTER BACK AND SAY NO,
A

10 IT IS NOT. AND HE SAID IT CAME LIKE THIS. SO THAT'S WHERE

11 IT CAME FROM. INSTEAD OF ME PUTTING IT IN MY LETTER, THAT

12 IS WHAT I SAY, I JUST MADE A WRONG ERROR. I JUST DIDN'T

13 DELVE INTO IT FURTHER.
c~I

14 MS. KLEIN: MR. ROGERS, DO YOU HAVE ANY QUESTIONS THAT

15 YOU WOULD LIKE TO ASK?

16 MS. LERNER: I HAVE A FEW.

0 17

18 EXAMINATION
C,

19 BY MS. LERNER:

Q OTHER THAN THE LETTER THAT YOU SENT TO THE

21 FEDERAL ELECTION COMMISSION WHICH IS EXHIBIT "E" AND

22 REFERENCES MR. KENNEY'S LETTER, WHICH IS EXHIBIT "D," HAVE

23 YOU EVER AMENDED YOUR REPORTS TO THE COMMISSION TO REFLECT

24 THE ADDITIONAL SOURCE OF THE $40,000 LOAN?

25 A NO. I WAS NEVER TOLD TO.

26 Q I WOULD SUGGEST THAT THAT WOULD PROBABLY BE

27 A GOOD THING TO DO. BECAUSE LET ME EXPLAIN TO YOU THAT

28 WHAT WE DO IS ENFORCEMENT. THE OTHER FOLKS THAT WERE WRITING



t ~0V~TTERS ASI~G YOU ~ot F~eI~rIi~ WtCAfl~#~

ts~ ~RE#ORTS Af'iALY~ $ ~ SS *~%N. Q~4~ T1~I~ R~~RT$ ~~OME rQ

~ AIS, THEY NO LONGER CORkE$PdNt~ 1~YQU. BUT THA~r WOUL0 #e

4 SQMETHING YOU WOtJLD WANT TO DO IS AMEND THOSE REPORTS.

5 EXHIBIT "D" IS NOT CONSIDERED AN AMEN~M~NT TO THE REPORT.

* ALL YOU WOULD HAVE TO DO IS SEND ANOTHER LETTER TO THEM

7 EXPLAINING THE EXACT SAME THING TO MR. GARCIA, I BELIEVE

8 ITIS.

9 A OKAY.

10 MR. ROGERS: THAT WILL BE DONE TODAY, RIGHT?

11 THE WITNESS: CAN WE GO OFF THE RECORD FOR A MINUTE?

0 12 MS. LERNER: OFF THE RECORD.

13 (OFF THE RECORD.)
C"

14 MS. LERNER: BACK ON THE RECORD.

15

16 EXAMINATION

o 17 BY MR. ROGERS:

18 Q MRS. GOFF, YOU ARE FAMILIAR WITH RAYMOND

C
19 KRINSKY?

A YES.

21 Q YOU HAVE REVIEWED CERTAIN RECORDS OF MR.

22 KENNEY, AS WELL AS KENNEY FOR CONGRESS RECORDS, AND OTHER

23 DOCUMENTATIONS RELATED TO THOSE RECORDS?

24 A YES.

25 Q IS THERE ANY QUESTION IN YOUR MIND THAT NO

PART OF THE $40,000 LOAN BY MR. KENNEY IN MARCH OF 1982,

27 THAT NO PART OF THOSE FUNDS CAME FROM MR. KRINSKY'S MONEY?

28 A ABSOLUTELY NONE OF THAT WAS KRINSKY'S MONEY.
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FURTHER EXAMINATION

BY MS. KLEIN:

Q MISS GOFF, DO YOU KNOW WHETHER MR. KRINSKY

DID LEND MR. KENNEY $40,000?

A JUST BY THE DOCUMENTATION THAT I HAVE FROM

ESCROW AND A RECEIPT WHICH I JUST GAVE TO MY ATTORNEY.

MS. LERNER: DID MR. KENNEY EVER TELL YOU THAT MR.

KRINSKY HAD LENT HIM MONEY FOR HIS CAMPAIGN?

THE WITNESS: NO.

MS. LERNER: DID MR. KENNEY EVER TELL YOU THAT MR.

KRINSKY HAD MADE A $40,000 CONTRIBUTION TO HIS CAMPAIGN?

THE WITNESS: NO.

MS. KLEIN: I REMIND YOU THAT ACCORDING TO U.S.V.

437G, THE INVESTIGATIONS OF THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

ARE CONFIDENTIAL. AND UNTIL THE INVESTIGATION IS CLOSED,

THAT WHICH WE HAVE DISCUSSED TODAY SHOULD NOT BE DIVULGED.

MAY THE RECORD SHOW THAT I AM TENDERING ESTHER

16

Q YOU ARE POSITIVE OF TKAT~

A FROM ALL THE DOCUMENTATION I'Ve QUG,~AND

TALKED TO EVERYBODY AND SENT ALREADY TO THE F.E.C., NONE

OF IT WAS HIS MONEY.

Q AND NONE OF MR. KRINSKY'S MONEY, TO YOUR

KNOWLEDGE, EVER FOUND ITS WAY INTO THE CAMPAIGN OR WAS THEIR

EARLIER LOANS?

A NOT THAT I AM I~WARE OFkw'~-)~~,'P~ ~ '~ '

)IVl ~~lA#e~'~4  ROGERS BODY WANT TO~ASK ANYTHING FURTHER?

MS. KLEIN: ONE QUESTION.
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MADE TO HER ORDER, F~R $~6.t5 fOR A

)R TOC

GET MRS

FEDERAL

IT. WE

lAY.

THE DEPOSITION IS ADJOURNED.

MR. ROGERS: SEND THE ORIGINAL TO ME, AND I WILL

. GOFF'S SIGNATURE. WE WILL SEND IT BACK TO TIlE

ELECTION COMMISSION WITHIN 30 DAYS AFTER I RECEIVE

WILL GET IT BACK TO YOU SOONER IF THAT'S POSSIBLE.

(WHEREUPON, THE AFOREMENTIONED DOCUMENTS

WERE MARKED EXHIBITS "A", "D", AND "E" FOR

IDENTIFICATION BY THE NOTARY PUBLIC, COPIES OF

WHICH ARE ATTACHED HERETO.)

I, ESTHER M. GOFF, DECLARE UNDER THE PENALTY OF

PERJURY UNDER THE LAWS OF THE STATE OF CALIFORNIA

THAT THE FOREGOING IS TRUE AND CORRECT.

DATE
-7-

ESTHER M. GOFF

7
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1 $TATh OW CALIPOmIXA

) mu.
5 COUZ4TY OF ORANGE )

8

4

5 I, LINDA A. PAYAN , CSR * 4426 ,

S a Notary Public in and for the County of ORANGE State

~ of California, do hereby certify:

a That, prior to being examined, the witness named in

* the foregoing deposition, to wit, ESTHER M. GOFF

10 was by me duly sworn to testify the truth, the whole truth

~ and nothing but the truth;

it That said deposition was taken down by me in shorthand
'0

18 at the time and place therein named and thereafter reduced to
'CI

14 typewriting under my direction.

I further certify that I am not interested in the

event of the action.

is

(~.jday
19 WITNESS my hand and seal this ~' of

4PRIL , 19~

21

22

28

24
ary u b.c in an or~t e County

of ORANGE, State~of, California

26

I~AL
27 \ \ P YAN

28 ~Q ~( C' CALIFORN(4 (0 C NY
~ My comm ex~ ' TOV 5 IS

PELLETIER S JONES
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~ z.C. 20463

1 2 6 ~

.~ .D. * ~00146340

~afeence: ~ri1 ~a~ar2.y ~ (./l/52-3/31/22)

~ea.r ~. Gac±a:

~a Loflowing is an acco~rnt of t2a 1~s ~riade to the c~ai91 ~tt

by the ca.-~idate during a a~ve periods and the uroe of t~ae £~s. A

~v of this letter ~.as been sent to the Clerk of the z~use o. Pa~uentatives
as an a1~m~ant to oi cniqina.1 re~rt.

S~ce
Date

re~axy 18, 1982
~ZVh 3, 1982
cinch 8, 1982
~'~ach 18, 1982

March 21, 1982
March 31, 1982

~ro~rnt
S 2,000.00

1,100.00
2,300.00
5,000.00

100.00
40,000.00

PermL fl~s
Perw~1 ~5
Pe~a1 ~s

fu sale of a ~st ~ for
$20,000. ~ust ~ 'ma held

~ -.
Tus~: .7. Sp~. Sold to
?~. V. Spitelarri ~ March 9,
l982~
Per=al ~s
Sm bel0e

The candidate ~it±at~ a .oan on ~is iJSDent ~cperty ~n San C~.enut*,
california in 7e~uazy for the a~rnt of $58,000 for he ~r~se of :pay.~ a

b~siness debt. ~ loan 'ma ~1et~ on 'arch 19, 1982. ~a cuz&in staff

r.g;est~ the candidate loan the c~rniittee $40, 000.00 for a di ±l cu~e±~i.

Cn March 31, 1982 the candidate 1oan~ the cmitt $40,000.00 for thet p~ae.

Subsequently the ca~a±pi ~.naqer edvis~ he candidate that to asia the

.::24 be fW- e and a '.as~a of ~ey aa~ f~rther su~es~ that the c.m

repay the loan to the candidate. ~ Ap~.1 4, 1982 the c~!!~itae repeid the loan

to t~A cand.~.cS?* and he proceeded to repay his ~siness debt as he ~ntand~ in
~e be~nnL~.

Sinca the oney 'ma ~ot bcz~w~ fo the specific p~5 of the cu~a±pi

it 'me ~t r iOrt~ as an. in3titot~25l 1oain~i the qiaxwly ~ Y1th~..

the~xuwy 'ma ~t uad f~ any - p~ee and 'as r~eM I~a~1y

ft~ ~@r 1~md~n~he fol3~q~iS sab~* ~ the ~I q~11 zepe,
9

-
-

~~--- ~ Kamy For ~ess~
!~ I.D. ~ c0~146340

S~ce of !~5: Cc~.so1idat~ R~e Z~ui
Date inc~~: March 18, 1982
~ of loan: 558, 000
Date ~e: March .8, 1384
rntareS nate: 1%

Se~ity: ?esidefltial ia~e a: ~G4 Cane Grande Vista, Sa~ Clu!Ifite, Cal.

~idorsers: C~ar1es G. Kenney and Xa~' 3. Kinney.
Type of .~iership: ~abar4 and Wife as joint tanwts
Percentaqe of ~anership: 100%
Value of Popezty: $360,000.00

I ~e t~.is anr.mrs the questions reard±n the ~rce of the f~s
the candidate used to loan the c~uuittee.

Ve~v truly y~s,

(j/~

Esttzer.~. Goff;~m~
July 1, 1983

cc: Clerko±theI~ueOfMP.
LD. * 097225

4~

Lx
exhibit J~br I1~

Linda k Psyan, 14P
Date

* .. ~J a~kA~
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Charles. G. Kenney "~~TI9 A~ si
P.O. 3ox 65
El Toro, Ca. 92630

Mr. Kenneth A. Gross *4
Associate General ~unsel October 12, 1983 1"
Federal Election Commission
Washington, D.C. 20463 RE: HUt 1589

Dear Mr. Gross:

This is in answer to your letter of September 30, 1983 whereby
you attached the complaint from Mr. and Mrs. Raymond Kriusky. I -.

will respond by paragraph number so that an identifiable sequence
can be established.

Responding to paragraph (1) of the complaInt: At no tine did I~
ever indicate that the Krinskys did not contribute to my campaign.
In fact, the amount indicated by them is correct.

Responding to paragraph (2) of the complaint: The statement by'
the Krinskys is entirely false. As I indicated in my letter to you
of June 19, 1983, the negotiations for the loan from them was starter
well before I decided to run for Congress. At no tlae did the
conversation include any comments about a campaign loan. They were
at all times advised of the purpose of the loan a~nd the closing
statement furnished you indicates their awareness of the distribution
of the proceeds from the loan. The repeating of the information in
the aforementioned letter should not be necessary as I am sure you
have this on file in your office. However, I would like to reiterate
the time lag from the time the negotiations for the loan started,
was in excess of six months because of the requirements placed on me
from Mr. and Mrs. Krinsky. It is therefore quite obvious that ~he
start of this transaction was long before my intentions to run for Congress.

Furthex answering Paragraph (2) of the compliint: At no time did
I ever say I had another trust deed on Lovios other than Hr. Krinsky's
I held.. other property which had junior liens, but he is correct that
he was the only note at that time on that particular property other
than the 1st trust deed to DDwney Savings and Loan Association.

Responding to Paragraph (3) of the complaint: The $40,000 loaned
to my campaign committee was a consolidation of funds from the following
resources:

~ exiubit .~2TI~ in
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Page 2 HUR~ 158~

Charles G~ Kenney

1. Proceeds of note payable frau Mr. Vasquez $ 7,466. 2/21/82
2. Sale of trust deed to Mr. Trapasso 11,200. 2/24/82
3. Sale of note to Mr. John Street 3,720. 3/11/82
4. Sale of property (Hanzano) 1/3rd interest 7,239 3/14/82
5. Proceeds from Consolidated Home Loan 7,466 3/18/82
6. Sale of stock to Hr. Ron Hayes 5,000 3/21/82

All of the above took place subsequent to February 21, 1982 and
prior to March 31, 1982. This is all in addition to my personal income
from wages and commissions. Upon the repayment from the committee to
me this m&ney was used to pay business debts as indicated in my prior
corvespondence.

Again, I would like to state that none of the S40,000 referred to
above, that was loaned to the committee, was ever used for campaign
purposes and was repaid to me almost immediately. (Re: my previous
letter). I wholeheartedly affirm that no wrongdoing was intended nor
do I believe any committed.

The furtherance of this complaint is instituted by Mr. and Mrs.
Krinsky as a vendictive jesture as are all the calls and visits he
makes to people in our community to degrade me. The continued harrasemene
by him as placed unnecessary burdens on me, my family, and the Comittee.

I sincerely hope the above information, together with that
furnished by me previously, will be sufficient to satisfy any doubts
the Commission may have.

yo r

~4~v~yi
uney

As stated above and in my previous correspondence, none of )Ir. and )k.Krinsky' a money was ever used for the campaign and I declare under penalty
of perjury that the foregoing is true and correct and to the best of
m~A~4edea 1~34ef.

Subscribed and sworn to before me on

~'-Date

Esihe'~r H. Gaff, Notary PubXi&~77
State of CaliforniaCounty of Orange

OFFiCIAL SEAL
ES~HE~ 'A GOFF

I~7AWV PUBLIc . cAuPORtdIA

My mum. .zpkw MARS. 1334I

ORANGE ~UK1T.

I
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c~k %i~

Esther Goff, freasuzer
(annoy For Congress Coinittea

P.O. lox 65
El Toro, Ca. 92630

Kenneth h. Gross
Associate General Council
Federal Election Couission
Washington?, D.C. 20463

October 13, 1983

RE: MUR 1589

Dear Mr. Gross:

In reply to your inquiry pertaining to a further complaint
by Mr. & Mrs. Krinsky, the candidate has advised me he is
responding to your request under separace cover.

Attached is the statement of designation of counsel. The
attorney will represent the candidate and the Coiniittee should
the need arise.

I was not the treasurer at the time the alleged transaction
took place; however, a review of all the records do not indicate that
any wrong doing ever occurred and Mr. Kenney has provided me with
adequate information to satisfy me that Mr. & Mrs. Krinslcy' ~
was never used f or the campaign. In addition, I find no reporting
violations regarding receipt of monies for the campaign. Please
refer to my previous reports submitted to Mr. Roberto Garcia,
Reports Analyst, dated July 7, 1983.

In reference to this further complaint, regarding the monies
received from proceeds of financing investment property in San Clemebte,
only a portion of the proceeds was used in conjunction with other
monies received by Mr. Kenney for his real estate business and
together with his personal funds to comprise an amount of $49,000
Again, I refer to yoi~ the rport to Mr. Garcia.

I find this continous harrasement by the Krinskys extremely vendict±ve
in nature and turning into an obsession with them to recapture theirdoss.
They entered into a business transaction with Hr. Kenney and as with
all business negotiations (especially with trust deeds) were apprised
and knowledgeable of the risks involved as a junior trust deed lien holder..

I do hope that this matter is resolved soon. Please advise if I
can be of further assistance to you.

Sinc~l7, .

Esther. M.
Treasurer

_____* exhibit for ID.
Unda A. Payso iv p
Date

a
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I~t~O$Tfl~N ~ CI~iAftLf$ KENNEY, TAK#N

AT 2~O00 AVILA ROAD, LAGUNA KILLS, CAt~IFORNIA

92677, CQMMENCING AT 10:40 A.M., ON THU~$DAY,

APRIL 12, 1984, BEFORE LINDA A. PAYAN,

CSR *4426, A NOTARY PUBLIC IN AND FOR THE

STATE OF CALIFORNIA, PURSUANT TO SUBPOENA.

APPEARANCES OF COUNSEL:

FOR THE FEDERAL ELECTION

COMMISSION:

FOR ESTHER M. GOFF AND
CHARLES KENNEY:

LOIS G. LERNER, ATTORNEY AT LA
AND

LISA KLEIN, ATTORNEY AT LAW
WASHINGTON, D.C. 20463

ROGERS & DIB
BY: GEORGE L. ROGERS, ESQ.
17111 BEACH BOULEVARD
SUITE 103
HUNTINGTON BEACH, CALIFORNIA

92647-5 999

m



EXHIBITS

RECEIPT FOR $40,000

~k'~r~*> ~

CHARLe$ KENNEV

(BY MS. KLEIN)

(BY MS. LERNER)

(BY MR. ROGERS)
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0

0

.~q.
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CtiARI*S K~Y,

AFrER HAV!N~ B0~N ~ULY $it~

EXAMINED AND TESTIFIED AS
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BY MS. KLEIN:

Q

RECORD.

WILL YOU PLEASE STATE YOUR NAME F0R THE

A CHARLES G. KENNEY, K-E-N-N-E-Y.

Q AND YOUR PRESENT ADDRESS, MR. KENNEY?

A 23368 COSO, C-O-S-O.

Q HAVE YOU BEEN DEPOSED BEFORE?

MR. ROGERS: WHAT TOWN?

BY MS. KLEIN:

Q WHAT TOWN IS YOUR RESIDENCE IN?

A MISSION VIEJO.

Q THE STATE OF CALIFORNIA?

A STATE OF CALIFORNIA.

0 HOW LONG HAVE YOU LIVED THERE, MR. KENNEY?

A SINCE ABOUT MARCH OF THIS YEAR. OR OF '83.

Q PRIOR TO THAT, WHERE DID YOU LIVE?

A AT -- I DON'T REMEMBER THE ADDRESS. BUT IT

WAS ON LOVIOS STREET IN MISSION VIE~JO.

Q HAVE YOU EVER BEEN DEPOSED BEFORE? HAVE

YOU EVER HAD YOUR DEPOSITION TAKEN?

YES.

Q THEN YOU ARE AWARE THAT IF I ASK A QUESTION

THAT YOU DON'T UNDERSTAND, THEN YOU SHOULD LET ME KNOW THAT

0

0

*~q.

C

EXAMINATION
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i SQ I ~N REPhRASE IT. 0~W1%~, $ *s~w% 4i4~T '~0~i

- N0~R%~OOD THE QUESTION A~Q ~ TO 11.

$ A YES.

4 Q ANOTHER PRELIt4JNARY QUESTION, ME YOU

S REPR~ENTED BY COUNSEL HERE TODAY?

* S A YES, I AM.

7 Q AND WILL YOU PLEASE STATE YOUR COUNSEL'S

8 NAME FOR THE RECORD.

9 A GEORGE ROGERS.

10 Q MR. KENNEY, ARE YOU PRESENTLY EMPLOYED?

11 A YES, I AM.

12 Q WHAT IS YOUR EMPLOYMENT?

13 A THE GOEDEN COMPANY, G-O-E-D-E-N.
(~4

14 9 AND HOW LONG HAVE YOU BEEN EMPLOYED?

15 A SINCE NOVEMBER OF 1983.

16 Q AND WHAT POSITION DO YOU HOLD AT THE COMPANY?

0 17 A GENERAL SALES MANAGER.

18 Q DID YOU AT SOME POINT OPERATE A BUSINESS KNOWN

19 AS KENNEY REAL ESTATE?

20 A IDID.

21 9 WHAT LEGAL FORM DID THE BUSINESS TAKE?

22 A CORPORATION.

23 9 WHAT WERE THE DATES OF THE BUSINESS'S OPERATION.

0 24 A I THINK FEBRUARY 1977 UNTIL ABOUT, UNOFFICIALLY

25 FEBRUARY OF '82.

26 Q COULD YOU DESCRIBE THE TYPE OF REAL ESTATE

27 TRANSACTIONS OF THAT BUSINESS?

28 A GENERAL SALES, RESIDENTIAL SALES.



6
1 Q HAV~ YOV EVER 1V~A0~ #U $A~$ O~ 1~V~j~ftE1~IT

~ I~R0PERTIES 10R Y6U~$~LP?

S A .f IDID.

4 9 HOW MANY INVESTMENT PROPERTIES HAD YOU PURCHASE

O AN APPROXIMATE NUMBER.

6 A THREE OR FOUR.

7 9 IN 1982, YOU ENTERED INTO A CONGRESSIONAL

8 ELECTION, DID YOU NOT?

9 A I DID.

10 9 HAVE YOU EVER RUN FOR ANY OTHER ELECTED OFFICE

11 OTHER THAN THE CONGRESSIONAL SEAT IN 1982?

12 A A COUNCILMAN IN MISSION VIEJO. MISSION VIEJO

13 IS NOT A CITY. BUT IT'S A MUNICIPAL ADVISORY COMMITTEE.

14 Q YOU WERE ELECTED TO THE ADVISORY COUNCIL?

15 A YES, I WAS.

16 Q ARE YOU PRESENTLY HOLDING A POSITION?

17 A lAM.

18 Q WHEN DID YOU DECLARE YOUR CANDIDACY FOR THE

19 1982 CONGRESS?

20 A SOMETIME IN OCTOBER 1981.

21 Q AND DO YOU RECALL WHEN YOU BEGAN THINKING

22 ABOUT SUCH A CONGRESSIONAL BID?

23 A ABOUT THREE DAYS BEFORE I FILED.

24 Q AND WHEN DID YOU ACTIVELY BEGIN CAMPAIGNING?

25 A SHORTLY THEREAFTER.

26 Q DO YOU KNOW A MR. RAYMOND KRINSKY?

27 A YES, I DO.

28 Q WHEN DID YOU FIRST MEET HIM?

* r~

C

p

C

C

C
0
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0

C

*~q.

C:,

OFFICE?

A I DON'T RECALL, REALLY. IJUST MOSTLY ABOUT

INVESTMENTS AND THINGS OF THAT NATURE. I DON'T REALLY

RECALL FOR SURE.

Q DURING THE TIME THAT YOU HAVE KNOWN HIM, DID

YOU SEE HIM ON A REGULAR BASIS?

A NOT REGULAR, BUT FREQUENTLY.

Q HOW OFTEN DID YOU USUALLY SEE ONE ANOTHER?

A SEVERAL TIMES A MONTH.

Q DID YOU EVER HAVE A SOCIAL RELATIONSHIP WITH

MR. KRINSKY?

A YES, WE DID.

9 DID YOU KNOW MRS. KRINSKY?

A YES, I DID.

9 COULD YOU DESCRIBE THE SOCIAL RELATIONSHIP

THAT YOU HAD WITH THEM?

A THEY INVITED ME TO SEVERAL FUNCTIONS. HE'S

VERY ACTIVE IN THE VETERANS ADMINISTRATION. AND HE INVITED

ME TO LIKE THE NAVY BALL AND A FEW OTHER INVITATIONS THAT

WE WENT TOGETHER. AND ALSO WE WERE IN THE SAME CLUBS,

SIMILAR CLUBS TOGETHER.

Q HAVE YOU EVER BEEN TO HIS HOME?

I'M QOIN4~ 74) ~AY P~0~s&RLy IN 1978 O~j*V

DO YOU REMEMBER HOW YOU MET HIM? 7

HE JUST CAME INTO THE ~F~JC~E.

INTO YOUR REAL ESTATE OFFICE?

REAL ESTATE OFFICE.

DO YOU KNOW WHY HE CAME TO YOUR REAL ESTATE



0

0

C,

C

A YES

2 q QN HOW MANY 9C~AION~

S HAVE liEN THERE?

4 A ONCE DURING THE CAMPi

5 BEFORE, MAYBE.

6 9 HASHEBEENTOYOUR~

7 A NOT--YES. WEDID~

8 AND HE WAS THERE ONCE.

9 Q DID MRS. KRINSKY EVEF

10 WITH HER HUSBAND?

11 A YES.

12 9 DID SHE EVER COME AL(

13 A I DON'T RECALL.

14 9 DO YOU KNOW WHAT MR.

15 A I THINK HE'S RETIRED

16 0 AND WHAT LEADS YOU T(

17 A HE TALKS AN AWFUL L0

18 Q WAS THERE A TIME WHEt

19 AND MRS. KRINSKY WOULD BE INTERESTI

20 TRANSACTIONS?

21 A YES.

22 9 WHEN WAS THAT?

23 A 1980.

24 Q WHAT TYPE OF TRANSAC

25 IN?

26 A THEY WERE LOOKING TO

27 THEY KEPT THEIR MONEY IN T-BILLS,

28 GET A HIGHER RATE OF INTEREST BY BI

IOME?

IAVE A FUNCTION THERE, YES,

~ COME TO YOUR OFFICE

)NE WITHOUT HER HUSBAND?

KRINSKY DOES FOR A LIVING?

) BELIEVE THIS?

F ABOUT THE OLD NAVY.

~J YOU LEARNED THAT MR.

~D IN SOME REAL ESTATE

UIONS WERE THEY INTERESTED

REINVEST SOME MONEY.

~ND HE FELT THAT HE COULD

LJYING TRUST DEEDS.

~IGN AND MAYBE ONCE
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~ 16

o 17

18

19

20

0 21

22

23

0 24

25

26
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28

9 DII~ MR. KRINSKY THEN APPROACH YOU FOR

SUCH INVESTMENTS?

A YES.

9 DID YOU EVER APPROACH HIM?

A NO.

9 PRIOR TO NOVEMBER OF 1981, DID YOU EVER ENTER

INTO ANY BUSINESS TRANSACTIONS WITH MR. AND MRS. KRINSKY?

A AS A BUSINESS NATURE, YES. NOT AS MYSELF.

HE BOUGHT SOME TRUST DEEDS FROM OTHER PEOPLE THROUGH ME.

9 HOW MANY SUCH TRUST AGREEMENTS DID HE PURCHASE?

A I THINK TWO.

9 ON EACH OF THESE OCCASIONS, DID MR. OR MRS.

KRINSKY INITIATE THE TRANSACTION?

A HE DID.

9 MR. KRINSKY PURCHASED THE TRUST DEEDS FROM

OTHER PERSONS THROUGH YOU?

A THAT'S CORRECT.

Q YET HE INITIATED SUCH AN INVESTMENT TRANSACTION

A THAT'S CORRECT. HE ADVISED ME THAT HIS T-BILL

WAS COMING DUE AND WANTED TO KNOW IF WE HAD ANY OTHER

INVESTMENTS THAT HE COULD INVEST IN THAT HE COULD GET A

HIGHER RATE OF RETURN THAN ON HIS T-BILLS.

Q DID YOU MAKE SUCH ARRANGEMENTS FOR ANY OTHER

PERSONS OTHER THAN MR. AND MRS. KRINSKY?

A NOT IN THE SAME NATURE. BUT, YES, WE DID.

9 COULD YOU EXPLAIN THAT FOR ME.

A YES. IN SOME CASES WE WERE LOOKING FOR

INVESTERS, AND THROUGH CONTACTS OF SALESMEN IN THE OFFICE
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1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

MAY HAVE

THAT THE

Q

AND MRS.

A

Q

OF THIS L

A MID YEAR. JUNE, JULY, SOMETHING OF THAT

NATURE. HE CAME INTO THE OFFICE, AS HE DID QUITE FREQUENTLY,

AND HAD A T-BILL COMING DUE AND DID I HAVE ANYTHING FOR

HIM. AND I TOLD HIM I HAD A NOTE COMING DUE AT A BANK AND

I COULD USE THE MONEY. AND THAT WAS JUNE OR JULY OF 1981.

Q WHEN YOU TOLD THIS TO MR. KRINSKY, WHAT WAS

HIS REACTION TO YOUR DESIRE THAT HE WOULD --

A THAT HE WOULD BE INTERESTED IN MAKING THE LOAN

TO ME.

Q

CONVERSATION?

WAS ANYONE ELSE PRESENT DURING THIS

A I DO NOT RECALL.

Q DURING YOUR LOAN NEGOTIATION FOR THE $40,000,

WHAT TYPE OF SECURITY WAS DISCUSSED FOR SUCH A LOAN?

A MY RESIDENCE ON LOVIOS IN MISSION VIEJO.

Q WAS THERE EVER A DISCUSSION OF ANY OTHER

PROPERTY BEING USED AS SECURITY?

A AT THAT TIME, NO.

Q WAS THERE AT ANY OTHER TIME?

A LATER HE HAD A NOTE THAT HE HAD PURCHASED

FROM ME, ONE OF THE NOTES THAT HE HAD PURCHASED FROM ME THAT

N

c~4

0
N

C

cv,

FOUND SOMEONE ELSE TO INVEST IN ~At ESTATE

COMPANY DID SOME TRANSACTIONS WITH.

TURNING TO THE NOVEMBER 1981 LOAN, DID MR.

KRINSKY LOAN YOU $40,000 IN 1981?

YES.

WHEN DID YOU FIRST DISCUSS THE POSSIBILITY

OAN?



* I K~ WANTED TO ~NCREAS~ tHE 1~## F*~M '*OOE~Q T~ A I**~H~R

2 AP'KWNT AND THEN ASSIGN THAI 40TE TO t4E. T$~A~ WAS ST~IJ,.

S TH~ SAME SECURITY. THAT ~fAS ALL.

4 Q WHEN ~OU BEGAN YOUR NEGOTIATIONS IN JULY,

5 WERE YOU DISCUSSING AS SECURITY YOUR OWN PERSONAL ftE$IDENCE?

8 A YES.

7 Q DID MR. KRINSKY ASK THAT YOU DO ANYTHING BEFORE

8 HE WOULD AGREE TO LEND YOU THE MONEY?

0 9 A YES.

10 Q WHAT WAS THAT?

11 A HE WANTED AN APPRAISAL OF THE PROPERTY TO BE

12 SURE THAT THERE WAS SUFFICIENT EQUITY IN THE PROPERTY.

13 HE WANTED A STATEMENT FROM THE BANK, OR SAVINGS AND LOAN,

14 THAT THEY WOULD NOT CALL THE LOAN. AND THESE ARE PRE-

0
15 REQUISITES TO HIS MAKING THE LOAN.

16 Q WAS AN APPRAISAL DONE ON THE PROPERTY?

17 A IT WAS DONE WHEN I REFINANCED THE HOUSE IN

18 THE END OF '80, OR FIRST OF '81.

19 Q THERE WAS NOT A SECOND APPRAISAL THAT WAS

20 DONE?

0 21 A NO. HE WANTED ME TO GET A COPY OF THE INITIAL

22 APPRAISAL, AND HE WANTED A COPY OF THAT. AND THAT WAS ONE

23 OF THE REASONS FOR THE DELAY IN PUTTING THE LOAN TOGETHER

0 24 WITH MR. KRINSKY, BECAUSE WE KEPT WRITING AND CALLING AND

25 ASKING FOR THE APPRAISAL FROM DOWNEY SAVINGS AND LOAN, AND

26 THEY TOOK THEIR TIME. MR. KRINSKY ON SEVERAL OCCASIONS

0
27 WENT UP TO DOWNEY SAVINGS AND LOAN AND GOT VERY IRATE WITH

28 THEM BECAUSE THEY WEREN'T FURNISHING THE APPRAISAL FAST



j ENOIJGH $0 HE O(~ULO TURN 141$ MONEY ~0M $$ T4Z14. ~N

2 TO ME VERY SWIFTLY.

3 Q THIS HAPPENED PURSUANT TO YOUR JULY

4 CONVERSATION WITH HIM?

5 A YES.

0 6 9 WHEN WAS THE NEXT TIME THAT YOU TALKED WITH

7 HIM ABOUT THE LOAN?

8 A PROBABLY WEEKLY.

0 9 Q AT WHAT TIME DID HE FINALLY AGREE TO LEND

10 YOU THE MONEY?

11 A HE HAD AGREED AT THAT TIME IF I COULD ~AVE

12 ALL THESE PREREQUISITES, THAT HE WOULD LEND ME THE MONEY.

13 Q REGARDING THE LOAN, HOW MUCH WAS THE AMOUNT OF

14 THE LOAN?

@1% 15 A THE NOTE WAS WRITTEN I THINK FOR 54,000 AND

16 SOME ODD DOLLARS, WHICH INCORPORATED $40,000 CASH FROM HIM

0 17 AND THE ASSIGNMENT OF THE 14,000 ODD DOLLARS TO ME.

18 Q INTEREST WAS DUE ON THE TOTAL AMOUNT?

19 A YES.

20 Q WHEN WAS THE PRINCIPAL PAYMENT DUE?

0 21 A ONE YEAR, I THINK.

22 Q THE PRINCIPAL PAYMENT BEING?

23 A THE PRINCIPAL AND INTEREST ALL DUE AND PAYABLE

24 AT THE SAME TIME.

25 9 IN WHAT FORM DID MR. KRINSKY TRANSFER THE

26 LOAN MONEY TO YOU?

0
27 A THROUGH AN ESCROW.

28 Q DID HE USE A PERSONAL CHECK?
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I A H~ PUT THE MONEY, AND ESCROW GAVE THfl
'I

2 MONEY TO ME.

3 Q YOU SAID THAT THERE WAS A TRUST DEED ThAT

4 WAS ALSO ASSIGNED?

5 A YES.

6 Q COULD YOU EXPLAIN WHY THE TRUST DEED WAS

7 INCLUDED?

8 A HE DIDN'T LIKE THE NOTE THAT HE HAD PURCHASED

~ BECAUSE THE GUY WAS CONSTANTLY LATE ON MAKING PAYMENTS.

10 AND ONE OF HIS TERMS OF THE NEGOTIATIONS WITH ME WOULD BE

11 THAT I WOULD TAKE THAT NOTE OVER, AND IT WOULD BE UP TO ME

12 TO TAKE THAT NOTE OVER AND COLLECT.
a,

13 MR. ROGERS: WE HAVE A COPY OF THE RECEIPT IN A

14 CASHIER'S CHECK FROM MR. KRINSKY ON NOVEMBER 10TH, 1981,

0
15 ESCROW NO. 702, IF YOU'D LIKE THAT. AND WE ALSO HAVE A

16 COPY OF THE TRUST DEED FROM MR. AND MRS. KENNEY TO MR. AND

0 17 MRS. KRINSKY SHOWING IT WAS RECORDED NOVEMBER 17, 1981.

18 MS. KLEIN: I BELIEVE THAT WE HAVE A COPY OF THIS,
C

19 MR. ROGERS.

20 MS. LERNER: I THINK WE SHOULD PROBABLY MAKE THE

0 21 RECEIPT AN EXHIBIT TO THE DEPOSITION. WHY DON'T WE GIVE IT

22 TO THE COURT REPORTER.

23 MR. ROGERS: DO YOU HAVE THE ESCROW INSTRUCTIONS?

0 24 MS. KLEIN: YES, WE DO.

25 MS. LERNER: WE WILL MARK THE RECEIPT EXHIBIT 1.

26 THE WITNESS: I DIDN'T THINK THE ESCROW INSTRUCTIONS

0
27 WERE FURNISHED.

28 MS. LERNER: WE HAVE A COPY OF THAT.
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Q

RUNNING FOR

A

NOT FOR CONGRESS, NO.

DID YOU TELL THEM THAT YOU WERE THINKING OF

AN ELECTED OFFICE?

YES.

CO

c~I

0

0~~
C

A 4

14

I flY MS. KL~JN:

2 Q DID MR. KRINSKY AS~ YQ~i WI~Y YOU WA1~#T~D

3 THE MONEY?

4 A HE WAS AWARE IT WAS F~R BUSINESS AT THAT

5 TIME. I HAD A REAL ESTATE BUSINESS. AND PEOPLE ARE FAMILIAR

6 WITH THE REAL ESTATE MARKET IN THAT PERIOD OF TIME WAS

7 DECLINING, AND I WAS SUSTAINING SOME LOSSES. AND I NEEDED

8 THE LOAN TO SUSTAIN THE LOSSES UNTIL THE REAL ESTATE MARKET

9 TURNED AROUND.

10 Q WAS THERE ANYTHING TO CAUSE YOU TO THINK THAT

11 MR. AND MRS. KRINSKY MIGHT PERCEIVE THE PURPOSE TO BE

12 DIFFERENT THAN IT WHAT YOU HAVE DESCRIBED?

13 A NO.

14 Q DID YOU TELL MR. KRINSKY OR MRS. KRINSKY

15 ABOUT YOUR INTENTION TO RUN FOR CONGRESS?

16 A NOT AT THE INITIAL NEGOTIATIONS OF THE LOAN,

17 NO.

18 Q WHEN DID YOU FIRST MENTION YOUR INTENTION

19 TO RUN FOR CONGRESS?

20 A WHEN I FILED FOR CONGRESS, IT WAS OBVIOUS

21 THAT I WAS RUNNING FOR OFFICE AT THAT TIME.

22 Q DID YOU INDICATE TO THEM THAT YOU WERE

23 CONTEMPLATING RUNNING FOR OFFICE BEFORE YOUR ACTUAL FILING

24 DATE?



*

0

0

0

NO.

DID YOU EVER RETURN TO THE KRINSKYS' HOME?

A NO.

Q MR. KENNEY, IF YOU NEEDED TO BORROW MONEY AT

THAT TIME, WHY DID YOU NOT GO TO SECURE THE LOAN FROM A BANK?

4.5

I Q WHEN OlD YOU T~U. THEM T$IS?

2 A WE WERE ANTICIPATING GETTING AN ASSEMBLY SEAT.

3 THAT WAS GOING THROUGH REAPPOtTIONMENT IN CALIFORNIA. AND

4 UNDER ANTICIPATION OF GETTING A REAPPORTIONMENT SEAT~ I

B INDICATED I WAS THINKING OF RUNNING FOR ASSEMBLY.

6 Q THE ASSEMBLY BEING FOR THE STATE OF CALIFORNIA?

7 A STATE OF CALIFORNIA, YES.

8 9 YOU HAD MENTIONED THAT YOU HAD BEEN TO THE HOME

9 OF MR. AND MRS. KRINSKY. COULD YOU TELL ME WHEN YOU WENT

10 TO THEIR HOME?

11 A I DON'T KNOW THE EXACT DATE. IT WAS PRIOR TO

12 THEM MAKING ME THE LOAN.

13 Q DO YOU REMEMBER WHAT TRANSPIRED DURING YOUR

14 VISIT THERE?

15 A YEAH. HE HAD ALL HIS DOCUMENTS AT THAT TIME

16 FROM THE SAVINGS AND LOAN COMPANY THAT HE NEEDED. I THINK

17 HE NEEDED ONE MORE DOCUMENT I THINK IS WHAT IT WAS. HE

18 WANTED ME TO REVIEW WHAT HE HAD. AND WE DISCUSSED THE

19 POSSIBILITY OF GETTING THE REST OF THE DOCUMENTATION FROM

20 THE SAVINGS AND LOAN, THAT HE WOULD TRY TO GET IT AND I

21 WOULD TRY TO GET IT SO THAT WE COULD CONSUMATE THE LOAN.

22 9 WAS ANYTHING MENTIONED DURING THAT VISIT

23 MENTIONING YOUR POLITICAL ASPIRATIONS?

24

25

26

27

28
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a)

0

0

A MAINLY TtjE ~At ftEASON WAS HE I(~t P~*V4~

ME AND MADE IT EASY.

9 YOU SAID THAT YOU N~EDEO THE MONEY ~OR BUSINESS

DEBTS THAT WERE COMING DUE. DID YOU HAVE ANY SECONDMY

REASONS FOR BORROWING THIS MONEY?

A NO.

Q AS A RESULT OF PAYING OFF YOUR BUSINESS DEBTS,

WERE YOU ABLE TO BORROW MONEY FROM ANY OTHER SOURCES OTHER

THAN MR. AND MRS. KRINSKY?

A I COULD HAVE, YES.

Q DID YOU?

A YEAH. I MADE A LOAN ON ANOTHER PIECE OF

PROPERTY IN SAN CLEMENTE DURING THE CAMPAIGN, YES.

Q YOU SECURED A LOAN ON ANOTHER PROPERTY THAT

YOU OWNED?

A YES.

Q DID YOU EVER HAVE THE IMPRESSION THAT THE

KRINSKYS WERE SUPPORTIVE OF YOUR POLITICAL ELECTION BID?

A YES.

Q WHAT CREATED THIS IMPRESSION?

A HIS WIFE CAME IN SEVERAL TIMES AND MADE PHONE

CALLS FOR THE CAMPAIGN. AND HE ATTENDED SEVERAL OF THE

FUND RAISERS THAT WE HELD.

Q WHY DO YOU THINK THAT THEY WERE SUPPORTIVE

OF YOUR CANDIDACY?

A BECAUSE OF OUR FRIENDSHIP.

Q DID YOU EVER ASK EITHER OF THE KRINSKYS TO

MAKE A CONTRIBUTION TO THE CAMPAIGN?



CAMPAIGN?

A

Q

PROCEEDS OF

KRINSKY?

I A

3 9

3 A

RAISER. YOU

5 QR SPEAKERS.

5 9

7 THIS FASHION?

B A

B Q

THEY AV

DID YOU

*(J ~'

V

ONLY THROUGH THE FUND RA1S~ftS.

WHAT WERE THE FUND RAJS~ft5?

PERIODICALLY IN ANY CAMPAIGH YOU HAVE A FUND

KNOW, YOU HAVE LiKE A LUNCHEON OR RECEPTION

AND THEY WERE SENT INVITATIONS.

DO YOU RECALL WHETHER THEY CONTRIBUTED IN

TENDED A COUPLE OF THE FUND RAISERS, YES

EVER ASK THEM TO MAKE A LOAN TO YOUR

NO.

WHAT DID YOU DO WITH THE PORTION OF THE

THE $40,000 THAT YOU BORROWED FROM MR. AND MRS.

A WELL, A PORTION OF IT IS INDICATED TN THE

CLOSING STATEMENT SHOWED THAT IT MADE TO PAY OFF THE SOUTH-

WEST BANK LOAN, AND THE OTHER PORTION WENT INTO KENNEY

REAL ESTATE AT THAT TIME TO MAKE UP OUR NORMAL NEEDS FOR THE

BUSINESS.

Q DID YOU USE ANY OF THE NOVEMBER 1981 LOAN

PROCEEDS FOR PURPOSES OF YOUR CAMPAIGN?

A NO.

Q DID YOU EVER INTEND TO USE ANY OF THAT MONEY

FOR YOUR CAMPAIGN?

A NO.

Q DID YOU OR YOUR COMMITTEE EVER CONTEMPLATE

DOING A DIRECT MAIL OUT?

A YES.

0

w~.

0

er

V



I Q

2 A

3 Q

4 SUGGESTED THI~

18

WHO SUGGESTED A DIRECT MAIL OUT?

CAMPAIGN MANAGER.

AND DO YOU RECALL WHEN THE CAMPAIGN MANAGER

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

0

A WELL, WE HAD ONE OR TWO DURING THE CAMPAIGN,

AND THEN ONE TOWARDS THE END HE INTENDED TO RUN, WHICH WE

DID NOT RUN.

Q WHY DID YOU NOT RUN THE LATTER?

A HE DID SOME TYPE OF SURVEY AND TOLD ME THAT

WE WERE SO FAR DOWN ON THE TOTEM POLE, DON'T USE THE MONEY.

WHEN THERE'S 18 PEOPLE RUNNING AND I'M PREDICTED TO COME

IN LIKE 14TH, IT'S NOT A TIME TO SPEND ANY MORE MONEY.

DID YOU LOAN YOUR COMMITTED $40,000 IN MARCH

OF 1982?

A YES.

Q HOW MUCH MONEY DID YOU LOAN YOUR COMMITTEE?

A AGAIN, $40,000. IT JUST HAPPENED TO BE A

COINCIDENCE THAT THE MONEY IS THE SAME.

Q WHAT DID YOU DO WITH THE MONEY?

A GAVE IT TO THE BANK.

Q DID YOU USE THE MONEY FOR THE PURPOSE OF THE

MAIL OUT?

A

Q WHERE DID YOU ACQUIRE THE $40,000 THAT YOU

LOANED YOUR COMMITTEE IN MARCH OF 1982?

A SOLD SEVERAL NOTES AND TRUST DEEDS THAT I HAD

ON VARIOUS PIECES OF PROPERTY.

Q COULD YOU TELL ME WHY THE SOURCE OF THE $40,000



I 4#*5 N0T REPORTED BY YOUR CGMM4TT~t?

2 A I FELT THAT AT TI{AT TZ?4~ 2 '~JDN'T RtALZZ~

S 'I HAD TO REPORT THEM. I DIDN'T KNOW. ~2~AUS~ IT WAS

4 A SALE OF NOTES. IT WASN'T REALLY A LOAN. IT WAS PERSONAL

5 PROPERTY THAT I HAD HELD. I JUST SOLD THE NOTES.

6 Q DID YOU DISCUSS THE FINANCIAL REPORTS THAT

7 WERE SUBMITTED TO THE FEDERAL ELECTION COMMISSION WITH THE

8 TREASURER OF YOUR CAMPAIGN?

9 A I REVIEWED THEM, YES.

10 Q DID YOU DISCUSS THEM BEFORE THEY WERE COMPLETED

11 A WE WENT OVER SOME OF THE FIGURES TOGETHER,

12 YES.
0

13 Q AND THEN YOU REVIEWED THEM BEFORE THEY WERE

14 SUBMITTED?

15 A YES.

16 Q DID YOU DISCUSS WITH ESTHER GOFF THE SOURCE OF

0 17 THE CAMPAIGN FUNDS OR THE FUNDS THAT YOU LENT THE COMMITTEE

18 IN MARCH OF 1982?

19 A I DON'T RECALL, YOU KNOW, PER SE. BUT SINCE

I REVIEWED THE REPORTS, I MUST HAVE DISCUSSED SOMETHING WITH

0 21 HER ON IT, YES.

22 Q YOU MENTIONED THAT YOU SECURED ANOTHER LOAN

23 IN THE SPRING OF 1982 ON SOME PROPERTY THAT YOU OWNED. WHAT

0 24 PROPERTY WAS THIS?

25 A THAT WAS IN SAN CLEMENTE.

26 Q WHAT TYPE OF PROPERTY WAS IT?

0
27 A RESIDENTIAL.

28 Q WAS IT A PERSONAL RESIDENCE?
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0

0
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0,

YES.

COULD YOU EXPLAIN WHY THERE WAS SUCH A QUICK

TURNOVER?

A YEAH. WELL, THAT WAS THE RESULT OF, EVIDENTLY,

THE SURVEY. THE CAMPAIGN MANAGER HAD BEEN ASKING ME TO

DO A MAIL OUT. SO I DECIDED LET'S PUT THE MONEY IN THERE

AND DO THE MAIL OUT. WHEN I PUT THE MONEY IN, ALMOST

IMMEDIATELY THE CAMPAIGN MANAGER SAID WE SHOULDN'T DO THAT

BECAUSE I DON'T KNOW IF WE CAN MAKE IT OR NOT. HE REVIEWED

THE SURVERY. HE SAID, "NO, DON'T MAKE THE MAIL OUT. YOU

ARE WASTING YOUR MONEY."

Q WAS THE SURVEY MADE BEFORE YOU LENT THE MONEY

TO THE COMMITTEE?

I'M SURE IT WAS. THEY ~JUST DIDN'T GET THE

RESULTS OUT.

Q YOUR FEELING IS IT WAS ON THE BASIS OF THE

RESULTS OF THE SURVEY TO DETERMINE THAT THE DIRECT MAIL OUT

WOULD NOT BE NECESSARY?

A THAT'S CORRECT.

A 11 WAS A94 t1*~STt4aNT ~0~NC!,

Q *tJT Y4)U ~~N'1 Ac~TuALLV UV~ IN 4fl

A ~ ~fA$ NOl LIVING ~N IT, 440.

Q WHY DID YOU REFINANCE THIS PROPERTY?

A AGAIN, THE INTENTION, THAT WAS TO BE USED

FOR BUSINESS AT THE TINE.

Q AS I UNDERSTAND IT, YOU LENT YOUR CAMPAIGN

THE $40,000, AND WITHIN THREE DAYS THAT MONEY WAS REPAID

TO YOU?
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MS. LeaNER: I JU*~ HAVE T~ QV~tT~t~eN~ ~D LIKt

TO ASK.

EXAMINATI ON

BY MS. LERNER:

Q WHEN YOU FIRST SPOKE TO THE KRINSKYS IN JUNE

OR JULY, DID YOU EVER SUGGEST TO MR. KRINSKY THE USE OF

OTHER PROPERTY OTHER THAN YOUR PERSONAL RESIDENCE AS

SECURITY FOR THAT LOAN?

A I DON'T RECALL. I THINK WE DID. BUT I THINK

HE WANTED THAT ONE BECAUSE HE FELT MORE SECURE WITH THAT ONE.

I'M NOT POSITIVE.

9 WHEN MISS GOFF FIRST TOLD YOU THAT THE

FEDERAL ELECTION COMMISSION HAD SOME QUESTIONS CONCERNING

THE LOAN AND YOU TOLD HER THAT THE SOURCE OF THE LOAN WAS

A LOAN YOU HAD TAKEN FROM THE BANK, WHY DID YOU TELL HER

THAT THAT WAS THE SOURCE, WHEN IN FACT THE SOURCE WAS

SEVERAL TRANSACTIONS?

A I DON'T RECALL, REALLY, GOING THROUGH IT IN

DETAIL THAT MUCH. THERE WAS SO MUCH PAPERWORK GOING

THROUGH, THE LOAN WAS MADE AND A LOT OF OTHER THINGS OF THAT

NATURE, AND REVIEWING ALL OF HER REPORTS PLUS ALL MY OWN

AND THE BUSINESS TRANSACTION, I PROBABLY DIDN'T LOOK AT IT

THAT CLOSE.

MS. KLEIN: ANY QUESTIONS, MR. ROGERS?



I

* #~ M~. R~GERS:.

* I JUST WANI" TO ASK ThIS: MRS, KENNEY, THE

~ $40,000 THAT YOU LOANED IN MARCH OF 1982 THAT WAS REPAID

5 IN APRIL OF 1982, DID ANY PART OF THAT MONEY COME FROM

6 MR. KRJNSKY'S MONEY?

7 A IT DID NOT.

8 Q AND YOU HAVE EXPLAINED THAT TO MR. KRINSKY?

0 9 A YES.

10 Q IN FACT, MR. KRINSKY HAS SUED THE ESCROW

11 COMPANY, WHO HAS SUED YOU?

12 A THAT'S RIGHT.

13 Q DOES ANY PART OF THOSE ALLEGATIONS INDICATE

14 THAT IT HAS ANYTHING TO DO WITH YOUR CAMPAIGN?

15 A NO. NONE OF THAT MONEY WAS EVER SPENT FOR

16 THE CAMPAIGN OR WAS ANY OF KRINSKYS' MONEY EVER SPENT FOR

o 17 THE CAMPAIGN.

18 MR. ROGERS: I HAVE NOTHING OTHER THAN THAT.

19 MS. KLEIN: I THINK I HAVE ONE FINAL QUESTION.

20

0 21 FURTHER EXAMINATION

22 BY MS. KLEIN:

23 Q DURING THE TIME THAT YOU NEGOTIATED THE

24 $40,000 LOAN WITH MR. AND MRS. KRINSKY, WAS THERE ANY TIME

25 THAT YOU MADE ANY TYPE OF SUGGESTION THAT THE MONEY OR

~ A PORTION OF THAT MONEY WOULD BE USED FOR YOUR CAMPAIGN
0

27 OR THAT YOU WANTED THE MONEY FOR CAMPAIGN PURPOSES?

28 A ABSOLUTELY NOT. IN FACT, IT WAS SPECIFICALLY



w

I !t~D)CATED IT WAS FOR RUSINESS AND EV~ SAW IT IN THE

* ESC~~W PAPERS THAT THEi MONEY WAS USED FOR BUSINeSS. HE'

* WAS AWARE THAT MY NOTE WAS COMING DUE. THAT IS WHY I

4 BORROWED THE MONEY.

MS. KLEIN: UNDER THE U.S.V. 247G THAT WE WORK UNDER,

S THE INVESTIGATIONS OF THE FEDERAL ELECTION COMMISSION ARE

~ CONFIDENTIAL. SO WHATEVER WE HAVE DISCUSSED HERE TODAY

8 SHOULD NOT BE DIVULGED UNTIL OUR INVESTIGATION IS COMPLETED.

I ALSO HAVE A WITNESS CHECK FOR YOU. MAY THE

10 RECORD REFLECT THAT IT IS PAYABLE TO CHARLES KENNEY IN THE

11 SUM OF $36.15.

12 THE DEPOSITION IS ADJOURNED.

13 MR. ROGERS: SEND THE ORIGINAL TO ME AND I WILL

14 SEND IT TO MR. KENNEY AND GET IT BACK TO THE FEDERAL ELECTION

0
15 COMMISSION.

16 (WHEREUPON, THE AFOREMENTIONED DOCUMENT

0 17 WAS MARKED EXHIBIT 1 FOR IDENTIFICATION BY THE

18 NOTARY PUBLIC, A COPY OF WHICH IS ATTACHED HERETO.)

C
19

I, CHARLES KENNEY, DECLARE UNDER THE PENALTY OF

0 21 PERJURY UNDER THE LAWS OF THE STATE OF CALIFORNIA THAT

22 THE FOREGOING IS TRUE AND CORRECT.

23
24

25 DATE

CHARLES K EY
0

27

28
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STM~3 OF CAL~POStN~A

COUNTY OF ORANGE

)
85.

I, LINDA A. PAYAN , CSR * 4426 -

a Notary Public in and for the County of ORANGE, State

of California, do hereby certify:

That, prior to being examined, the witness named in

the foregoing deposition, to wit, CHARLES KENNEY

was by me duly sworn to testify the truth, the whole truth

and nothing but the truth;

That said deposition was taken down by me in shorthand

at the time and place therein named and thereafter reduced to

typewriting under my direction.

I further certify that I am not interested in the

event of the action.

WITNESS my hand and seal this ~2.~2Lday of

APRIL , l9~j.

(I

Notary Public in and\for the County

of ORANGE, Star of California

- ~ ~:r..I' -

A ~YAN
~ ~ NOTAflr F. ~'iG - CAUPO~NIA

~
~v comm fX~;mS NO'/ 5, 1~ A

PELLETIER & JONES

*rE)

C"

0

~.4s

0
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Federal Election Com2ui~sion
Washington, D.C. 20463

Attention Lois G. Lerner, Eaq.

Re: MUR 1589
ESTHER M. GOFF

Gentlemen:

Enclosed is the original deposition of Esther £4. Goff
which was taken on April 12, 1984 with the followinq
corrections:

1. Page 4, line 12: should be Mrs. Goff.

2. Page 11, line 24: should be, "it was an assumption
on my part it was just from that."

3. Page 12, line 6:
is etc."

should be, "Yes, because where

4. Page 12, line 18: should be, "I had a letter
that I responded to from the FEC Reports Analysis Division.'

5. Page 13, line 8: should be, "But I just assumed
on that first one dated July 7, 1983 without checking further."

6. Page 13, line 28: should be, "But another letter
was also addressed to me, too.

7. Page 14, line 9: should be, ".~ all the money
was from the same $58,000.00."

8. Page 16, line 2: should be, "From all the documen-
tation I've dug into and talked etc.."



... ,.~

9. ?a~. lI~ Up. 8: shQuld be, U3~ ~ Z
I toth 40

If you should have ~ny questions regarding the ak~ove
correctior~s, please do not hesitate to contact the
undersigned.

Very truly yours,

GEORGE L ROGERS

GLR:sa
Enclosure

~q.

0
iq.

0

~3.

a,
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MY 16, 1984

Federal Election Commission -~

Washington, D.C. 20463

Attention Lois G. Lerner, Esq.

Re: MUR 1589

CHARLES KENNEY

Gentlemen:

This letter is to advise you of corrections made by
Mr. Charles Kenney in his deposition which was taken
on April 12, 1984:

Page 12, line 11: should read, "He had agreed at that
time if I could meet etc.

N
Page 13, line 1: should read, "He put the money

in escrow and gave etc.
0

Page 18, line 23: should read: No.
If you should have any questions regarding the above,

C please do not hesitate to contact the undersigned.

Very truly yours,
0

GEORGE L ROGERS

GLR: sa

P.S.

Enclosed is original deposition of Mr. Kenney.
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May 16, 1984
PLCAS* ftEPLY TO:

OAKHURST OFFICE

FEDERAL ELECTION COMMISSION
Washington, D.C. 20463

Attention: Lisa Kline

Re: Raymond & Sylvia Krinsky

Dear Ms. Kline:

Pursuant to our discussion of this date, the Krinskys
will sign and forward the originals of their depositions
to you on May 31, 1984.

Thank you for your courtesy and cooperation in this
regard.

DAL:ph
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LOIS G. LERNER, ATTORNEY AT LAW
AND

LISA KLEIN, ATTORNEY AT LAW
WASHINGTON, D.C. 20463

DAVID A. LINN, ESQ.
P.O. BOX 2328
OAKHURST, CALIPORNIA 93644

0

0

.lq.

0

FOR THE FEDERAL ELECTION
COW4ISS ION:

FOR SYLVIA KRINSKY AND
RAYMOND KRINSKY:
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NO.

Q I AM IJUST GOING TO ASK YOU A SERIES OF

QUESTIONS, AND ANSWER THEM TO YOUR BEST ABILITY. IF YOU

DON'T UNDERSTAND MY QUESTION, LET ME KNOW, AND I WILL TRY

TO REPHRASE IT SO YOU WILL UNDERSTAND IT. AND IF YOU HAVE

A QUESTION OF WHAT I AM DOING, YOU CAN ASK ME THAT, TOO,

AND I WILL TRY TO EXPLAIN THAT TO YOU.

A FINE.

Q COULD YOU PLEASE STATE YOUR FULL NAME FOR THE

RECORD.

A SYLVIA KRINSKY.

Q WHAT IS YOUR PRESENT ADDRESS?

A 23542 VIA BENAVENTE. GOT THAT? A SPANISH

NAME. B-E-N-A-V-E-N-T-E, MISSION VIEJO.

Q AND ARE YOU THE WIFE OF RAYMOND KRINSKY?

0

N

0

C

w

~

$~'LYtA ~R*tV,

AFTER HAYING ~E5N DULY SWORN, WAS

EKAMIN~ AND TE$TJFI5b AS FOLLOWS:

EXAMINATION

BY MS. LERNER:

Q MRS. KRINSKY, I WILL JUS~'. TELL YOU A FEW

THINGS ABOUT THE DEPOSITION BEFORE WE START. FIRST OF ALL,

IF YOU ARE GOING TO ANSWER "YES" OR "NO" TO A QUESTION, YOU

HAVE TO DO IT VERBALLY RATHER THAN SHAKING YOUR HEAD,

BECAUSE THE COURT REPORTER HAS TO HEAR YOUR ANSWER.

A I UNDERSTAND.

Q HAVE YOU EVER BEEN DEPOSED BEFORE?



A ~ A~.

*# YOtJ ~

A. ~;W.

Q ANi) WHAT IS YOUR O$~&5 ~AM~?

A *AVID LXNN.

tiR. LINN: FOR TH~ RECORD, MY NAME IS E~AY~0 LIWN.

I AM A MEMBER 0! THE BAR OP THE STATE OF CALI7O~IA, A$~ I

AM HERE REPRESENTING MR. AND MRS. KRINSKY.

BY MS. LERNER:

Q ARE YOU PRESENTLY EMPLOYED, MRS. KRINSKY?

A NO.

9 DO YOU KNOW A GENTLEMAN BY THE NAME OF CHARLES

4

S

7

S

B

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

KENNEY?

A YES.

Q HOW DO YOU KNOW MR. KENNEY?

A FROM BUSINESS WITH MY HUSBAND.

Q DO YOU RECALL WHEN YOU FIRST MET MR. KENNEY?

A SOME TIME AGO.

Q U~HE YEAR, DO YOU REMEMBER THE YEAR,

APPROXIMATELY?

A J THINK 1981.

Q AND HOW DID YOU FIRST MEET HIM?

A HE CAME TO MY HOME AND OFFERED MY HUSBAND A

REAL ESTATE DEAL.

9 DO YOU REMEMBER WHAT THE DEAL HAD TO DO WITH?

A A LOAN ON HIS HOME.

9 DO YOU RECALL WHAT MONTH THIS WAS?

A NOT REALLY.



#~ ~
-~ ,,.. 4 ~-

~

* A <ti

4 Q HAD YO~D ftV* 94~f MR. %t*Wt ~A~* 44e~
~ rIAE?

i 6 A NO.

7 Q HAD YOUR HUSBAND KNOWN MR. KENNEY PftIOR TO

* THAT TIME?

9 A YES.

10 Q DO YOU KNOW HOW YOUR HUSBAND MET HIM?

11 A HE RAN FOR THE MUNICIPAL ADVISO~Y COUNCIL.

12 THEY BOTH RAN FOR THE SAME. AND THAT IS HOW HE MET HIM.

0
13 Q DO YOU KNOW WHEN THAT WAS?

14 A NOT REALLY, NO. IT WAS EITHER THAT YEAR OR

15 THE YEAR BEFORE. I'M NOT SURE.

16 Q DID YOU EVER SEE MR. KENNEY SOCIALLY?

o 17 A ONLY ON TWO OCCASIONS.

16 Q WHAT WERE THOSE OCCASIONS?
C

19 A ONE WAS AN AMERICAN LEGION CHRISTMAS DINNER.
~q.

20 HE BELONGED TO THE SAME ORGANIZATION WE DID. AND ONE TIME

21 AT THE NAVY DAY DINNER. HE WAS INTERESTED IN THAT TYPE OF

22 THING, AND HE CAME.

23 Q WAS THAT CHRISTMAS DINNER SHORTLY AFTER YOU

0
24 FIRST MET HIM OR WAS IT SOMETIME AFTER THAT?

25 A I DON'T REMEMBER.

26 Q DO YOU KNOW MR. KENNEY'S WIFE?

0
27 A I MET HER.

28 Q DID YOU MEET HER AT THOSE TWO OCCASIONS YOU
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A YES. . . I

q Pft lOft TO 'N THAT ~$ft. K#J*4RY ~*tE TO

~VOI$R $OME IN 1981 WHEN YOU M~T HIM, HAD YOUR HUS~ANb *AO

A~Y #tD$INESS DEALINGS WITH HU4?

A NO. WHEN HE HAD APPROACHED I~M TO IF HE

WOULD BE INTERESTED IN INVESTING IN REAL ESTATE, BECAUSE THAT

WAS HIS BUSINESS AT THE TIME.

Q THIS WAS MR. KENNEY APPROACHING YOUR HUSBAND?

A UH-HUH.

Q WHAT HAD OCCURRED IN REFERENCE TO THOSE

APPROACHES THAT MR. KENNEY HAD MADE WITH YOUR HUSBAND?

A I WASN'T THERE, SO I COULDN'T ANSWER.

Q DID YOUR HUSBAND EVER DISCUSS THEM WITH YOU?

A HE MENTIONED THAT HE WANTED HIM TO INVEST IN

PROPERTY, AND THAT WAS ABOUT IT.

Q DID YOUR HUSBAND MENTION WHAT TYPE OF

PROPERTY, WHETHER IT WAS RESIDENTIAL OR COMMERCIAL?

A RESIDENTIAL.

Q ARE YOU AWARE OF MR. KENNEY'S REPUTATION IN

THE COMMUNITY IN REAL ESTATE, OF WHAT IT IS?

A I DON'T UNDERSTAND WHAT YOU MEAN. REPUTATION

AS WHAT?

Q YOU MENTIONED THAT MR. KENNEY WAS IN THE REAL

ESTATE BUSINESS AT THE TIME WHEN HE DISCUSSED THESE DEALS

WITH YOUR HUSBAND.

YES.

Q AT THAT TIME WHEN HE WAS DISCUSSING DEALINGS
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VITH Y(~VR t4U#RANO OR AT ~

HOME, WERE YOU AWAtE OF Hi(

PERSON IN THE COMMUNITY?

A YES. ~IE HAD A RM$IA LM~.Z ftItAL. ER1~A1~ ~

WITH A NUMBER OF EMPLOY~S~ Pft*M Wi~A1 z

Q SO HE WAS K~~OWN AS A REAL ESTATE PE~SQN?

A YES.

Q DID YOUR HUSBAND EVER INDICATE TO YOU THAT HE

HAD EITHER POSITIVE OR NEGATIVE FEELINGS ABOUT MR. KENNEY'S

REAL ESTATE BUSINESS?

A HE DIDN'T KNOW HIM THAT WELL.

Q DO YOU KNOW WHETHER YOUR HUSBAND CONSIDERED

ENTERING INTO A BUSINESS DEAL WITH MR. KENNEY PRIOR TO THE

TIME MR. KENNEY CAME TO YOUR HOME?

A WELL, HE EVIDENTLY HAD APPROACHED HIM ABOUT

IT, AND HE CAME TO THE HOME TO TALK TO BOTH OF US. HE

NEEDED MONEY FOR HIS OWN PROPERTY.

Q I OBVIOUSLY WASN'T CLEAR WITH MY QUESTION.

YOU MENTIONED THAT MR. KENNEY HAD APPROACHBD

YOUR HUSBAND SEVERAL TIMES PRIOR TO THE TIME HE CAME TO

YOUR HOME.

A RIGHT.

Q AND THAT YOUR HUSBAND HAD NOT ENTERED ANY

DEALS PURSUANT TO THOSE APPROACHES. BUT HAD YOUR HUSBAND

EVER CONSIDERED ENTERING INTO ANY DEALING AND THEN NOT TO,

THAT YOU ARE AWARE OF?

A YES. HE HAD GIVEN HIM SOME PROPERTY TO LOOK

AT, AND HE FELT IT WASN'T WORTH THE MONEY, SO HE DIDN'T
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THE PROPERTY.

A RIGHT.

0

N

0

*~q.

C

~qrn

P L~j
~ ~

I~V~ST IN IT. -- ~

Q KOW ooi*t rn~ ~*t ~ MR.

KENNEY CAME TO Yc~U~ NO#*, '~HA ' O~V*AW~ ~ ~

CAME TO YOUR HOME?

A I DON'T UNDERSTAND WHAT YOU HeM BY WHAT

OCCURRED.

Q HE CAME IN. DID YOU DISCUSS A POSSIBLE DEAL?

A YES, THAT WE DID. HE WANTED MONEY FOR REAL

ESTATE, AND HE SAID HE WOULD WANT A SECOND ON HIS OWN HOME,

WHICH WE GAVE HIM.

Q DID YOU THINK THAT IT WAS UNUSUAL THAT HE

WANTED --

A NO. HE WAS TIED UP WITH A LOT OF REAL ESTATE,

AND THAT IT WOULD BE BEST, YOU KNOW, THAT HE WOULD BE ABLE

TO PAY IT. WE DIDN'T KNOW WHAT CONDITION HE WAS IN. I

MEAN, WHEN YOU TAKE A LOAN ON THE PROPERTY, YOU GET AN

APPRAISAL, WHICH THE BANK GAVE US, THAT IT WAS SUPPOSED TO

BE WORTH "X" NUMBER OF DOLLARS. AND WE GAVE HIM THE MONEY

ON THAT PREMISE.

Q DURING THE FIRST DISCUSSION AT YOUR HOME,

WAS ANYTHING DECIDED AS FAR AS THIS LOAN GOES IN TERMS OF

A FINAL DEAL, OR DID THAT OCCUR LATER?

A I DON'T KNOW WHAT YOU MEAN.

Q HE CAME AND DISCUSSED THE MATTER WITH YOU?

A RIGHT.

0 IT SOUNDS AS IF YOU WANTED AN APPRAISAL ON
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~q.

~0NE?

A RI0HT.

Q WERE TI4ERe FDRThER DISCUSSZONS wits $*~, ~NK~Y
CONCERN ING THE LOAN?

A WELL, MY HUSBAND MADE A DEAL WITH ~UM A~ VAt

AS THE MONEY WAS CONCERNED.

Q DO YOU KNOW WHAT THE TERMS OF THAT DEAL WERE?

A HE WAS SUPPOSED TO PAY IT OFF IN THE

FOLLOWING YEAR, ONE YEAR.

Q AND WAS THERE AN INTEREST TO BE CHARGED ON IT?

A YES.

Q WHAT WAS THE INTEREST RATE?

A I CAN'T REMEMBER. WAS IT 28 PERCENT?

MR. LINN: YOU CAN'T ASK ME QUESTIONS.

BY MS. LERNER:

Q TO YOUR BEST RECOLLECTION.

A I THINK SO. I'M NOT SURE.

Q DO YOU KNOW HOW MANY DISCUSSIONS YOUR HUSBAND

HAD WITH MR. KENNEY AFTER HE HAD COME TO YOUR HOME?

A SEVERAL.

Q AND WERE ANY OF THEM AT YOUR HOME?

A TWICE HE CAME TO MY HOME. THE SECOND TIME

WAS WHEN THE DEAL WAS CONSUMMATED.

Q DO YOU REMEMBER WHEN THAT WAS?

A IT WOULD BE PRIOR TO SOMETIME IN NOVEMBER,

BEGINNING OF NOVEMBER OF 1981.

Q DO YOU KNOW IF YOUR HUSBAND HAD ANY DISCUSSIONS
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WAS?

A WE GAVE IT TO HIM FOR TWELVE FOUR, BUT THE

VALUE OF IT WAS 16,000. BUT IF HE DEFAULTED ON HIS OWN

HOME, HE WAS SUPPOSED TO RETURN THAT PARTICULAR TRUST DEED,

WHICH HE DIDN'T. HE SOLD IT IN THE INTERIM, WHICH HE WAS

NOT SUPPOSED TO DO.

Q SO ACTUALLY THE LOAN WAS MORE THAN $40,000?

IT WOULD HAVE BEEN ABOUT $56,000, BECAUSE HE GOT THE TRUST

~1TI4 MR. K~WNEY IN SR~#*N TMR flAil ~ flt%~r p4~

flMu He CAME TO You# H0E?

A DISCUSS I~MS AQUT W~A~

Q ABOUT THIS PARTICULAR SUSIN~$S ~ML.

A WELL, TKE DISCUSSION VAS IF THR #~PR*tY ~M

RIGHT, THE MONEY, AND WHICH WE HAD AN APPRAISAL, AND ThAW

WAS IT. AND HE SAID THAT HE WOULD S~ ABLE TO PAY H~M Zt4

FULL THE FOLLOWING YEAR, THAT HE HAD OTHER INTERESTS AND

THAT HE WOULD BE ABLE TO PAY HIM THEN.

Q DO YOU KNOW IF MR. KENNEY HAD MORE THAN ONE

PERSONAL RESIDENCE?

A I HAVE NO IDEA.

Q HOW MUCH MONEY DID YOU ULTIMATELY LOAN HIM

IN NOVEMBER OF 1981?

A WE GAVE HIM $40,000 IN CASH AND A TRUST DEED

THAT WE HAD ON A PIECE OF PROPERTY,.WHICH HE WAS SUPPOSED

TO HOLD. IF HE DEFAULTED, HE WAS SUPPOSED TO PAY IT BACK,

GIVE US BACK THE TRUST DEED. AND HE DIDN'T. HE SOLD IT IN

THE INTERIM.

Q DO YOU KNOW WHAT THE WORTH OF THAT TRUST DEED
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Q DO YOU KNOW WHEN HE SOLD IT?

A I BELIEVE IT WAS IN FEBRUARY OF '82.

MR. LINN: COUNSEL, JUST FOR YOUR INFORMATION, ON

THAT PARTICULAR ASPECT OF THE TRANSACTION, THERE IS A CASE

IN THE ORANGE COUNTY SUPERIOR COURT, CASE NO. 411 977,

RAYMOND AND SYLVIA KRINSKY VERSUS DELORES CARLYLE, MAJESTIC

ESCROW COMPANY, INCORPORATED. I THINK THAT'S IT. THAT'S

PRIMARILY THE CASE TITLE. I BELIEVE THERE WAS ANOTHER PARTY

INVOLVED.

BY MS. LERNER:

Q AT THE TIME WHEN THE FIRST TIME WHEN MR.

KENNEY CAME TO YOUR HOME IN THE FALL OF '81, DID HE TELL YOU

WHAT HE WANTED THE MONEY FOR?

1')

iq.

0

0

.cD

1*

A ULTIMATELY, ~LTr~Ai~a~Y. SUIT TI4AT HAD t40T4~~P

TO DO WITH me OTHER THING.

Q WHICH OTHER THING?

A CASH MONEY IS WHAT WE GAVE HIM.

Q WHY DID YOU ALSO GIVE HIM HIS TRUST DEED?

A IT WAS ONE THAT HE HAD SOLD TO MY HUSBAND.

THE PEOPLE WERE NOT PAYING. IT WAS A VERY LONG-PAYING

TRUST DEED. AND THE PEOPLE COULDN'T AFFORD TO PAY. AND IN

ORDER TO GIVE HIM THAT MONEY, ISAID, WELL, IF HE WANTS THE

$40,000, LET HIM TAKE THE TRUST DEED BACK. SO HE SAID OKAY.

HE COULDN'T PAY ME RIGHT AWAY, BUT HE WOULD PAY THE WHOLE

THING THE FOLLOWING YEAR. BUT IN THE INTERIM, EVIDENTLY

HE NEEDED MONEY, SO HE SOLD IT, WHICH HE WASN'T SUPPOSED TO

DO.
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A Nb. HE SAXO HE KE%*b rr #~ A
K

* Q DID THERE ~0ME ANY TIMI4I~1V*~ 1~V~
~

4 AND THE TIME THAT HE ULTIMATELY RECEIVED THe $~N~V ~h~$I *&
5 THAT HE INDICATED HE WANTED IT FOR ANY OT$ER PURPOS~

* A WELL, HE INDICATED HE MIGHT WANT 10 RW~ FOE
p

7 A CONGRESSIONAL SEAT, BUT HE HADN'T FILED FOR IT AT IHE
* TIME. BUT THAT HAD NO INTEREST AS FAR AS WE WERE CONCERNED.

* WE GAVE HIM A TRUST DEED, AND THAT WAS IT.

10 Q DO YOU REMEMBER WHEN HE TOLD YOU HE MIGHT BE

11 RUNNING FOR A CONGRESSIONAL SEAT?

12 A PROBABLY IN NOVEMBER, NOVEMBER OR DECEMBER OR

13 SOMETHING LIKE THAT.

14 Q DID MR. KENNEY EVER TELL YOU THAT HE WANTED

15 THE LOAN FROM YOU SO THAT HE COULD USE IT IN HIS CAMPAIGN

16 FOR HIS RACE?

17 A NO.

18 Q DID MR. KENNEY EVER ASK YOU TO MAKE A

19 CONTRIBUTION TO HIS CAMPAIGN?

20 A YES.

21 Q WHEN DID THAT HAPPEN?

22 A IT WAS THE END OF DECEMBER, THE BEGINNING OF

23 JANUARY.

24 MS. LERNER: OFF THE RECORD.

25 (OFF THE RECORD.)

26 MS. LERNER: BACK ON THE RECORD.

27 Q DID MR. KENNEY EVER TELL YOU THAT HE WAS GOING

28 TO USE THE MONEY HE HAD BORROWED FROM YOU FOR HIS CONGRESSIO AL
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I Q WKEN

F' 'ti, 010 YOU THINK

CAMFA IGN?

YOU MA~S TH~ LOAN TO HI#4

THAT YOU WERE GOING TO BE

A NO.

Q DO YOU KNOW WHY MR. KENNEY WANTED TO BOR&OW

THE MONEY FROM YOU RATHER THAN GOING TO A BANK?

A WELL, HE EVIDENTLY -- MAYBE HE WAS OVER-

EXTENDED. I DON'T KNOW. I HAVE NO IDEA WHY HE WOULD WANT

TO BORROW MONEY. HE NEEDED IT FOR A SHORT PERIOD. AND

MOST BANKS WON'T GIVE IT TO YOU FOR A SHORT PERIOD, FOR

ONE YEAR.

Q DID HE EXPLAIN WHY HE NEEDED IT?

A WELL, HE WAS INVOLVED IN OTHER PROPERTY IN

SAN CLEMENTE WHICH HE HAD WANTED US. TO GET INVOLVED IN,

AND MY HUSBAND SAID NO. WELL, HE SAID THEN HE WOULD GIVE

HIM AN OPPORTUNITY TO PUT A SECOND ON HIS OWN HOME, AND

HE SAID FINE. THAT WAS IT.

Q DID MR. KENNEY EVER TELL YOU THAT HE WANTED

TO SATISFY HIS FINANCIAL DEBTS SO THAT HE WOULD BE ABLE TO

GET A LOAN POSSIBLY FOR HIS CONGRESSIONAL CAMPAIGN?

A WE HAD NO DISCUSSION ABOUT IT.

q DID MR. KENNEY EVER INDICATE TO YOU AND YOUR

HUSBAND THAT HE MIGHT HAVE TO CURTAIL HIS REAL ESTATE

ACTIVITY DURING THE TIME HE WAS RUNNING FOR CONGRESS?

MR. LINN: COUNSEL, I WILL HAVE TO OBJECT TO THAT

QUESTION. SHE WOULDN~TKNOW WHETHER HE INDICATED TO HER HUSBAI~~



MR~ LP#4 7I~~

* ~Y MS LERNER:

7 Q DID YOU AR~j Wtlii YQ~JR H~&A~4'$ 1~tt~ION TO

* LEND MR. KENNEY THE MONEY?

* A NO.

10 Q WHY WAS THAT?

II A~ I DON'T KNOW. YOU HAVE SOMETIMES A FEELING

12 ABOUT PEOPLE. I JUST DIDN'T WANT TO.

13 Q HAVE YOU AND YOUR HUSBAND ENTERED OTHER REAL

14 ESTATE TRANSACTIONS WITH OThER PEOPLE?

15 A YES.

10 HAVE YOU RECEIVED ANY. OF THE MQNEY YOU LENT

17 TO MR. KENNEY?

IS A NO. WE HAD FORECLOSED A HOME IN ORDER TO,

10 BUT WE COULDN'T SELL THE HOUSE. SO WE GAVE IT BACK TO THE

20 BANK.

21 Q WHY DID YOU AND YOUR HUSBAND DECIDE TO FILE

22 THE COMPLAINT WITH THE FEDERAL ELECTION COMMISSION?

23 A WELL, MR. KENNEY CLAIMED HE LOST ALL HIS MONEY

24 IN THE CAMPAIGN. AND MY HUSBAND WENT DOWN TO THE REGISTRAR'S

25 OFFICE AND BOUGHT THE FILINGS. YOU KNOW, YOU CAN BUY THEM.

26 AND HE WENT THROUGH THE PAPERS AND FOUND THERE WAS AN AMOUNT

27 OF $40,000 WHICH HE PUT IN ONE DAY AND TOOK OUT THREE DAYS

28 LATER, WHICH MADE IT VERY SUSPICIOUS.



* ~ ~ ~ THE 'Pit tih~e~

'p
'p I Y~HJ AR~ TAIP~(1N ARO~PT Ti$E AEP~RT45 r~ THE FE~RAL E~1~t~4

S CQMMI$$ION?

4 A ftIGHT. AND VH~N KE MENTIONED IT TO HIN, NE
5 SAYS HIS BUSINESS WENT DOWN AND HE JUST DIDN'T HAVE iKE

,wj,.

6 MONEY TO PAY BACK ANYBODY AND HE LOST ALL THE MONEY IN THE

7 CAMPAIGN.

S Q WHEN YOU FILED THE COMPLAINT WITH THE FEDERAL

9 ELECTION COMMISSION, DID YOU THINK THAT THE FEDERAL ELECTION

10 COMMISSION WOULD BE ABLE TO ASSIST YOU IN REGAINING OF THE

11 MONEY MR. KENNEY OWED YOU?

12 A NO. THAT WAS NOT THE ISSUE. WE WANTED TO

13 KNOW HOW TO BE ABLE TO PUT IT THROUGH OUR INCOME TAX, WHETHER

14 TO TAKE IT OFF AS A LOSS OR WHAT. WE HAD NO IDEA WHAT HE

N 15 DID WITH THE MONEY.

16 9 DID MR. KENNEY EVER ThLL YOU THAT THE $40,000

o 17 HE HAD FILED IN HIS REPORT WAS THE SAME 40,000 HE HAD

18 BORROWED FROM YOU?
0

19 A NO.

20 9 MRS. KRINSKY, I NOW HAND YOU WHAT HAS BEEN

21 MARKED EXHIBIT "A" FOR IDENTIFICATION, WHICH APPEARS TO BE

22 A ONE-PAGE DOCUMENT TO THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

23 SIGNED BY RAYMOND AND SYLVIA KRINSKY AND DATED MAY 16TH,

24 1983. DO YOU RECOGNIZE THAT DOCUMENT?

25 A YES.

26 Q DID YOU SIGN THAT DOCUMENT?

27 A YES.

28 9 WAS THIS YOUR FIRST COMPLAINT TO THE FEDERAL
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A I SeL1~Y~ $0.

Q GONG POW~4 TO tHe ~t$~ #A~M~A% P .44%,
"ON TWO SEPARATE OCCASIONS SeTV~#eN Otl0ER 1, AR~iP~~$~1

19~R1, I'~R. CHARLES KENNEY VISITEC W~ HOME TO DI$~U$S A *,~QM

OF $40,000, FOR A PERIOD OF ONE YUA* WHICH HE CLAIMSQ NE

NEEDED FOR HIS CONGRESSIONAL CAMPAIGN, AS HE CLAIMED HE

INTENDED TO RUN AS A CANDIDATE FOR THE 43RD CONGRESSIONAL

DISTRICT RACE PRIMARY."

DID MR. KENNEY TELL YOU THAT HE WANTED THAT

LOAN FOR HIS CONGRESSIONAL CAMPAIGN DURING THOSE TIMES?

A NO. HE SAID HE MIGHT RUN. BUT HE HADN'T

EVEN FILED. IT WAS ONLY AN INTENTION.

Q WERE YOU PRESENT DURING THE FULL DISCUSSION

BETWEEN MR. KENNEY AND YOUR HUSBAND ON THOSE OCCASIONS?

A YEAH.

Q IF MR. KENNEY DID NOT ASK FOR THE LOAN SO THAT

HE COULD USE IT FOR HIS CONGRESSIONAL CAMPAIGN, WHY DID YOU

INCLUDE THAT IN YOUR COMPLAINT TO THE FEDERAL ELECTION

COMMI SS ION?

A WHAT WE TRIED TO SAY WAS THAT WE WANTED TO

KNOW WHAT HAPPENED TO THE $40,000. IT WAS STRICTLY A REAL

ESTATE LOAN, AND THE MONEY WAS NOT MADE OUT TO HIM. IT WAS

MADE OUT TO AN ESCROW COMPANY.

EXCUSE ME IF I'VE ALREADY ASKED YOU THIS. BUT

AT THE TIME THAT YOU GAVE HIM THE MONEY, THE TIME THAT YOU

AND YOUR HUSBAND LENT MR. KENNEY THE $40,000 IN NOVEMBER OF

1981, DID YOU INTEND FOR IT TO BE A CONTRIBUTION TO HIS



Y. ii>'7 A NOT AT ALL.

DID YOU INTEND FOA IT TO BE !OR HIS USE IN

4 CONNECTION WITH THE CAMPAIGN?

* A NOTATALL.

4> * Q DID YOU INTEND FOR IT TO BE STRICTLY A

7 BUSINESS DEAL?

* A DEFINITELY.

9 Q DO YOU KNOW APPROXIMATELY HOW MANY OTHER REAL

10 ESTATE TRANSACTIONS THAT YOU AND YOUR HUSBAND HAVE ENTERED

11 INTO WITH OTHER PEOPLE?

12 A OH, THIS IS SOME YEARS AGO. WE MUST HAVE HAD

13 10 OR 12. IT WAS SOME TIME AGO.

14 Q OTHER THAN THIS LOAN AND THE TRUST DEED THAT

N 15 MR. KENNEY SOLD TO YOU AND YOUR HUSBAND, WERE THERE ANY OTHER

16 TRUST DEED THAT HE SOLD TO. YOU?

o 17 A YES.

18 Q HOW MANY?

0
19 A WE HAD ONE BEFORE THAT, PAYING VERY NICELY

20 AND PAYING OFF. WE HAD NO PROBLEM WITH IT.

S 21 DO YOU RECALL WHEN THAT WAS?

22 A NO. I DON'T REMEMBER THE DATES.

23 Q SO ANY OTHER DEALINGS THAT YOU HAD WITH HIM

5 24 WERE IN TERMS OF BUYING A NOTE FROM A THIRD PARTY RATHER

25 THAN DEALING DIRECTLY WITH MR. KENNEY AND HIS PROPERTY; IS

28 THAT RIGHT?

5 27 A NO, THAT'S NOT. A TRUST DEED IS LIKE A

28 MORTGAGE. WHAT HE DOES, HE GIVES US A FORM TELLING YOU WHAT
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A THAT'S CORRECT.

Q THE ONLY DIFFERP4CE BETWEEN THE TWO OTHER

INCIDENTS WHEN YOU PURCHASED A TRUST DEED AND THE 
ONE WITH

MR. KENNEY WAS THAT MR. KENNEY WAS USING HIS OWN 
HOME?

A RIGHT.

MS. LERNER: IF YOU CAN GIVE US A FIVE-MINUTE BREAK,

I THINK WE CAN FINISH THIS REAL QUICKLY.

(SHORT RECESS.)

MS. LERNER BACK ON THE RECORD.

Q MRS. KRINSKY, YOU SPOKE ABOUT AN APPRAISAL

ON MR. KENNEY'S PROPERTY, THE PROPERTY THAT WAS HIS HOME.

A YES.

Q DO YOU KNOW WHEN THAT OCCURRED?

A WELL, BEFORE WE GAVE HIM THE MONEY, DOWNEY

SAVINGS AND LOAN, THE BANK WHO HAD HIS FIRST TRUST DEED,

WHICH IS THE FIRST MORTGAGE, THEY HAD APPRAISED THE PROPERTY.

AND THEY GAVE US A COPY OF THE APPRAISAL.

Q DID THIS APPRAISAL OCCUR BEFORE OR AFTER MR.

KENNEY CAME TO YOUR HOME IN THE FALL OF '81?

A I DON'T UNDERSTAND WHAT YOU MEAN.

Q LET ME ASK YOU ANOTHER QUESTION FIRST. DO

YOU KNOW WHETHER YOUR HUSBAND SPOKE WITH MR. KENNEY ABOUT

THE POSSIBILITY OF LOANING HIM MONEY ON HIS PERSONAL RESIDEN(

iir
~ 'U

TI4E #R~~&TY IS V~RTh ~MAT XI ~M APV~tAE#EO ~*

$0 FORTH, YOU KNOW. AND IF 0U A#RRE WITh I1~ ?tW~44~

GIVE Mlii A CHECK MADE OUT TO 1~ %$~ROW COMPANY.

Q IT WAS THE SAME THING WHAT W~ WOULD CALL A

SECOND MORTGAGE?

j4
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TH~ TIME ThAT Mk~ KtNNEY CAME * Y*u~ ~

Tilt PALI~ Op '81?

A I REALLY DON'T R!MEMSBR. I DON'T RRMEM*ER,

Q IS IT POSSIBLE THAT YOUR HUSBAND SPOKE TO

HIM ABOUT LOANING HIM THE MONEY PRIOR TO THAT TIME?

A IT'S POSSIBLE, BUT I REALLY DON'T KNOW. BUT

I DO KNOW THAT THE BANK DID ISSUE THE APPRAISAL PRIOR TO

US GIVING HIM THE MONEY.

Q DO YOU KNOW IF THE BANK ISSUED THE APPRAISAL

AFTER THAT FIRST CONVERSATION IN YOUR HOME IN THE FALL OF

'81?

A I REALLY DON'T REMEMBER.

Q DID YOUR HUSBAND HAVE TO REQUEST THAT APPRAISAL

OR WAS THAT SOMETHING MR. KENNEY DID?

A NO. MY HUSBAND REQUESTED IT.

I ASK YOU TO TAKE A LOOK AT WHAT HAS BEEN

MARKED EXHIBIT "B-i" WHICH IS A TWO-PAGE DOCUMENT DATED

SEPTEMBER THE 12TH, 1983, TO THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

AND SIGNED BY RAYMOND AND SYLVIA KRINSKY. DO YOU RECOGNIZE

THIS DOCUMENT?

A YES.

Q WAS THIS THE SECOND COMPLAINT THAT YOU SENT TO

THE FEDERAL ELECTION COMMISSION?

YES.

Q NOW GOING DOWN TO PARAGRAPH 5, WHICH IS MARKED

WITH THE NUMBER TWO. THIS IS ON THE FIRST PAGE.

A PARAGRAPH 5?

Q IT IS THE FIFTH PARAGRAPH AS FAR AS INDENTATIO?~
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TOLD YOU THAT

CAMPAIGN?

A

Q

A

Q

A

Q

YOU WERE

A

Q

ARE YOU STILL SAYING THAT MR. KENNEY NEVER

HE WANTED THAT LOAN FOR HIS CONGRESSIONAL

NO, HE DID NOT. HE NEVER TOLD US THAT.

DID YOU SIGN THIS DOCUMENT, MRS. KRINSKY?

I DID.

DID YOU READ IT BEFORE YOU SIGNED IT?

SURE I READ IT.

DID YOU REALIZE WHEN YOU WERE SIGNING IT THAT

SIGNING BEFORE A NOTARY PUBLIC?

YES.

AND SWEARING TO IT?

N

I')

0

.'qm

0
~q.

A I DID.

Q WHY DID YOU SIGN THAT IF IT DIDN'T SAY WHAT

HAD ACTUALLY OCCURRED?

MR. LINN: COUNSEL, I AM GOING TO OBJECT TO IT.

THINK YOU ARE MISREADING THAT LINE.

THE WITNESS: THAT'S RIGHT.

MR. LINN: GO AHEAD AND ANSWER IT.

THE WITNESS: NO. GO AHEAD. TALK.

MR. LINN: I THINK THAT CAN BE INTERPRETED TWO

-;~ ,~ ~

(2) FA~AGRA#~H (Z) *.."

Tt~ ~OLLOW1t4 S~N'~CN~~ SAYS, "WHEN HE .~*'

MEANING Mft. KeNKeY "-" REQUeSTED OUR HELP TOWARDS HIS

C0N~RESSIONAL CAMPAIGNj WE ALSO RCALIZED THAT WE HAD NO

CONTROL OVER THE FUNDS LOANED, ONCE HE RECEIVED THE

$40,000."



V~ 44

k

I *J~FeRENT WAYS.

2 MS. L~RNER: REGARDLESS OF THAT FAC1~ #H* wA~i ~

S ANSWER THE QUESTION. SO WIlY f~ON'T WE LU*~IW, ~S?1~*%~

4 ANSWER IT.

5 Q MRS. KRINSKY, CAN YOU PLEASt EXPLAIN W~&Y YOU

6 SIGNED AND SWORE TO IN THIS COMPLAINT A STATEt4ENT THAT SAID,

7 "WHEN HE REQUESTED OUR HELP TOWARDS HIS CONGRESSIONAL

S CAMPAIGN; WE ALSO REALIZED THAT WE HAD NO CONTROL OVER THE

9 FUNDS LOANED, ONCE HE RECEIVED THE $40,000." A

10 A WELL, HE HAD ASKED US AT ONE TIME AFTER THAT

11 TO HELP WITH CONGRESSIONAL MONEY, BUT WE DIDN'T HAVE THAT

12 KIND OF MONEY TO HELP HIM. AND HE ALREADY HAD $40,000.
(~4

13 Q WHEN WAS THIS THAT HE ASKED YOU TO HELP HIM

14 WITH HIS CAMPAIGN?

0~
15 A WELL, THAT WAS AFTER WHEN HE FILED.

16 Q WHENWASTHAT?

o 17 A I BELIEVE HE FILED IN JANUARY.

16 Q OF?
C

19 A OF '82. MAYBE WE WORDED IT BADLY. BUT AT

20 THE TIME WE GAVE HIM THE $40,000, THERE WAS NO MENTION OF

21 CONGRESSIONAL CAMPAIGN. HE SAID HE MIGHT RUN. BUT THAT

22 DIDN'T MEAN THAT HE WAS GOING TO. HE HADN'T FILED AT THE

23 TIME.
0

24 1 ASK YOU TO GO BACK TO EXHIBIT 1. AGAIN,

26 IN THE FIRST PARAGRAPH ON EXHIBIT 1, "ON TWO SEPARATE

26 OCCASIONS BETWEEN OCTOBER 1, AND NOVEMBER 9, 1981, MR.

0
27 CHARLES KENNEY VISITED MY HOME TO DISCUSS A LOAN OF $40,000,

28 FOR A PERIOD OF ONE YEAR WHICH HE CLAIMED HE NEEDED FOR HIS

0
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NO.

Q SO THEN BOTH EXHIBIT "A" AND EXHIBIT "B" DO

NOT ACCURATELY REFLECT WHAT REALLY OCCURRED ON THE DATES

WHEN MR. KENNEY CAME AND DISCUSSED THE $40,000 LOAN WITH

YOU; IS THAT RIGHT?

I DON'T KNOW WHAT YOU MEAN.

BOTH EXHIBIT "A" AND EXHIBIT "B" INDICATE THAT

*IE)

C"

0
*~q.

0
~q.

.0

A YES. RU~ R~AO FVR?$E# WN~t~ IT

INTE~4OP TO ftUN, RVT HE HADN'T PIt*O YET.

Q THAT IS NOT TH~ QUESTION I AM AS)~IN# YOU.

I AM ASKING YOU IF HE ASKED FOR THE LOAN FOR HX*C4~t4G~E5S*QtA

CAMPAIGN. DID HE CLAIM THAT HE NEEDED THAT LOAN FOR HIS

CONGRESSIONAL CAMPAIGN AT THE TIME?

A HE MIGHT HAVE SAID IT, BUT I DON'T REMEMBER AT

THE TIME. THERE IS A LOT OF THINGS SAID SINCE, BUT I CAN'T

REMEMBER.

Q BUT IN MAY OF 1983, YOU DID REMEMBER THAT HE

HAD REQUESTED THE LOAN OF $40,000 TO BE USED FOR HIS

CONGRESSIONAL CAMPAIGN; IS THAT CORRECT?

A HE MIGHT HAVE DISCUSSED IT WITH MY HUSBAND.

I CAN'T REMEMBER NOW. IN FACT, AT THE TIME I DON'T REMEMBER

IF -- HE HAD SAID AT ONE TIME HE WANTED TO RUN, BUT HE

HADN'T FILED.

Q WHEN HE TOLD YOU HE WANTED TO RUN, WAS THAT

DURING ONE OF THE CONVERSATIONS CONCERNING THE POSSIBILITY

OF YOU LOANING HIM THE $40,000 THAT YOU LOANED HIM IN

NOVEMBER?
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A HE MIGHT HAVE MENTIONED THAT HE WANTED TO

RUN FOR CONGRESS. WE ARE VERY HARD-WORKING PEOPLE. MY

HUSBAND IS RETIRED MILITARY AND DISABLED. THAT WAS OUR

LIFE SAVINGS. I AM CERTAINLY NOT GOING TO GIVE IT TO A

CONGRESSIONAL CAMPAIGN UNLESS IT WAS FOR A PIECE OF PROPERTY

WHICH WE LOANED HIM ON. WHAT HE DID WITH THE MONEY I

DON'T KNOW.

Q PERHAPS I AM NOT MAKING MYSELF CLEAR. I AM

NOT ASKING WHETHER YOU LOANED IT TO HIM FOR HIS CAMPAIGN.

KE*EY KEQ~~E5 TED A ~

* ~~4' ~

A IT DOEt10~ $A~' *HA~

Q EXCUSE ~. 1*? ~

PLEASE.

BOTH ~XHZBJT "A" AND EXHIBIT ~ ~N~ICATE

THAT MR. KENNEY VISITED YOUR HOME TO DISCUSS A $o0,OOO LOAN

WHICH HE CLAIMED HE NEEDED FOR HIS CONGRESSIONAL CAt4MIGN.

MR. LINN: LET THE RECORD REFLECT THAT IS YOUR

INTERPRE TAT ION, COUNSEL.

MS. LERNER: COUNSEL, I AM READING DIRECTLY FROM

EXHIBIT "A."

Q "ON TWO SEPARATE OCCASIONS BETWEEN OCTOBER 1,

AND NOVEMBER 9, 1981, MR. CHARLES KENNEY VISITED MY HOME

TO DISCUSS A LOAN OF $40,000 FOR A PERIOD OF ONE YEAR WHICH

HE CLAIMED HE NEEDED FOR HIS CONGRESSIONAL CAMPAIGN," IS

EXACTLY WHAT EXHIBIT "A" SAYS. I AM ASKING YOU, MRS.

KRINSKY, WHETHER OR NOTTHAT ACCURATELY REFLECTS WHAT

OCCURRED ON THOSE MEETINGS BETWEEN OCTOBER 1ST AND NOVEMBER

9TH, 1981.

4'.
C~4

1%

0

0~'
0
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I AM A$KING YOU WMETHSR ?*~ TOLt~ Y4W HE WA~&T~* IT F~&"

HIS CAMPAIGN.

A HE MIGHT HAYS MENTIONED It.

Q DO YOU KNOW WHY THE STATEMENT WAS PUT IN

THE COMPLAINT TO THE FED~AAL ELECTION COMMISSION?

A MY HUSBAND FELT THAT HE MIGHT HAVE USED THAT

MONEY, BECAUSE WE SAW THAT $40,000 ON HIS mm WHAT DO YOU

CALL THAT THING? THAT FILING WITH THE FEDERAL GOVERNMENT.

THERE WAS $40,000 PUT IN ONE DAY, AND AS I SAID, TAKEN OUT

THREE DAYS LATER, WHICH MADE IT VERY SUSPICIOUS. SO WE

ASSUMED THAT MAYBE HE USED THAT MONEY FOR THAT.

MS. LERNER: WE HAVE NOTHING FURTHER. DO YOU HAVE

ANYTHING?

MR. LINN: I HAVE NO QUESTIONS.

MS. LERNER: MRS. KRINSKY, AT THIS TIME THE DEPOSITION

WILL BE CONCLUDED. HOWEVER, I DO WANT TO INFORM YOU THAT

ALL INVESTIGATIONS CONDUCTED BY THE FEDERAL ELECTION

COMMISSION ARE CONFIDENTIAL. AND ANYTHING THAT WE HAVE

DISCUSSED HERE UNTIL THE INVESTIGATION IS COMPLETED SHOULD

NOT GO BEYOND THE PEOPLE WHO ARE IN THIS ROOM.

THE WITNESS: IT WON'T.

MS. LERNER: THANK YOU.

(WHEREBY, IT WAS STIPULATED BY AND BETWEEN

COUNSEL THAT THE ORIGINAL TRANSCRIPT CAN BE SENT

TO MR. LINN; THAT MR. LINN WILL HAVE THE DEPONENT

READ AND SIGN THE TRANSCRIPT WITHIN 20 DAYS OF

RECEIPT; THAT IF MS. LERNER HAS NOT RECEIVED THE

SIGNED ORIGINAL TRANSCRIPT WITHIN THAT TIME FRAME,
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A (~OPY MAY S~ $~ POR AMY P~I~~SE. 1~#t

1'RANSCRIPT MAY SE 5I~NED UNI*R #PIALTY QF

PERJURY.)

(WHERE~.#ON, THE AFOREMENTIONED DOCt*M~t41~$

WERE MARKeD EXHIBITS "A" AND "S" FOR IDENTIF1CA~

TION BY THE NOTARY PUBLIC, COPIES OP WHICH ARE

ATTACHED HERETO.)

'I, SYLVIA KRINSKY, DECLARE UNDER THE PENALTY OF

PERJURY UNDER THE LAWS OF THE' STATE OF CALIFORNIA THAT

THE FOREGOING IS TRUE AND CORRECT.

DATE

SYLVIA KRINSKY



1 ST~TE OF CALIFORNZA 2?
) us.

2 COUNTY OF ORANGE )

* 8

4

I, LINDA A. PAVAN I CSR #4426

* a Notary Public in and for the County of ORANGE, State

~ of California, do hereby certify:

s That, prior to being examined, the witness named in

* ~ the foregoing deposition, to wit, SYLVIA KRINSKY

10 was by me duly sworn to testify the truth, the whole truth

i~ and nothing but the truth;

12 That said deposition was taken down by me in shorthand
e~i

13 at the time and place therein named and thereafter reduced to

14 typewriting under my direction.

0
15

16 I further certify that I am not interested in the

o 17 event of the action.

Ow 18

o
19 WITNESS n~y hand and seal th1s0 ~ Qday of

APRIL , 19 84.

0
21

22
/

23

24

25

26 -

CVPICL\i. SEAL
* I 'i~7~A A

27 NOTARY f~ FLtC - CALIFORNIA
/ O~A~~('~ r~2JNTY

I -~.. Mv cornfm r xp:;cs ~V
28 -

0 PELLETIER & JONES
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To ~ pay a

On tvu separate occas low' ietwen Qctobe' 1, and November 9, 1981, t~r. Charles

Kenney viited say horns to discu~ss a loan of $IO,000. for a period of one year which.

he claimed he needed for his Conpessional. Campaign, a' he claimed he in~eided to run

as a Carvlldate for the 4~rd ConiressioneL District race primary.

* At both of these u~eetinrS he appeE.eii borore my wife and wys.lf, alone aid ubmi.

questioned as to what security he cooTId offer for this loan, he stated be could offer

a second note and trust deed on his own pt.rsonal residence of 2?992 tovios, Yiission
Vielo, CA 92691.

After f'arther questionlflr~ as to whethe? his house * in the event of forecloSure

would co'~?er the added loan, he, inforsd uS that he would not have to lose the house

as he had othEr holdings awl vo~1d have no trouble in meeting his co.mittmeflt.

In tovembe? 10, 1982 the loan was du's and in default aid ~. KeTmq claimed be

lost all h~s funds in the caurAigne Aflor c'i.cking with my attorney, he advised me

to go to the County Recorder!' office sw) pet. copies of the compTIete campaign report.

Aftor receiving said roport. ! found one nn'.rv in the urns of £40,000, which !U. Kenm7

stated was his: he deposited this sum on tMch '3], ! 9~2 arid withdrew it on hpril ~,

1982, four days later. Ky attorney awl ~ termed this action suspiciouS

and a ossibl.e laundering cf campaign f':nds. and advised me to report it *4 the

various ,overnment agencies conce~ned therevi i.h. In no way does the campaign re~

port show that the $40,000 was borrowed from my vi?.' aid myself.

Thanlr you for your con~.~r&tiOfl and ~.~nslderatiOfl in this matter.

Very truly yours, *0

ti4flr~)0 Entry & d~~I~DKJtT35KYC1
ijitirhawal /

"Via Benavent$' /
l4lssion Viejo, CA 92692

Cdinty of. Orange ~ SB

of California L.

~~~sworntoreme 

on june

Subs rib 
vie

Debbie Markham

3 0
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DEBBIE MARKHAM
NOTARY PUSLIC.CAL'FOSNIA

PRINCIPAL OFFICE IN
I_~~ - RANGE COUNTY

My Commission Expires Feb.27. 3064
dIddhbdU~

exhibit for ID.
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September 12, l9~3
Z3SE?!§ PIZ: it

Federal flection Co~ssion
1325 WKU Street LW.
Washington, D. C. 20b63

ATTW: Yr. Charles N. St..l., General Counsel
'4Mr. Kenneth A. Gross, Associate General CounselMr. G.A. Finch, Staff Member

Subject: Response to MUR *1553 and request for additional informatian.

Dear Mr. Steele:
*0

This letter is in response to the. opinions rendered by the Office of ~
General Counsel (page 11 para. 2). S

My wife and I are responding to both your cover letter of August 8, 1983
(I&th paragra*l), and statmnt made to me by your Staff Member Hr. G.A. Plush
on our last telephone call, that is if any additional information comes to our
attention to Thr~ard it to you.

Pl~ase be advised your report is not accurate and is not acceptable to
both of us, our reasons are as follow:

(1) According to your page (2) last paragraph in which you state that we have
made no political contributions to any Federal Candidate, including Charles
Yer.ney, this is either your error or Kr. Kenney 's, as I have enclosed a copy
of ca~'ipaign statement as filed with the Orange County California's County Re-
istrer' s Office and the California Sec 'y of State, which show the sum of
~625.oo.

(2) Your page (2) paragraph (1) in which Kr. Kenney responds to the complaint
that the purpose of the loan was known to Raymond and Sylvia Krinsky, is not
true as we only knew what Kr. Y.enney told us in our home. When he requested
our help toward. his Congressional Campaigns we also realise that we had no
control over the funds loaned, once he received the $L1O,000.0O. We knew no-
thing of Mr. Kenney's Real Estate business, except his statement that he was
doing well. We don't know what, loan Kr. Kenney is talking about as he had
taken out a number of them on various real estate transactions, but the 2nd
note and trust deed of 22992 Lovios, Mission Vie~o, CA 92691, which was his
own personal residence, and was signed by him and his wife and Majestic Es-
crow Co., in wh~ch he held a partnership interest, without q knowledge, which
is also a violation of the State of California's Corporations laws, uben not
disclosed. There was only (1) 1st trust deed holder at 22992 Lovios and tim
1st trust deed holder was Downey Savings & Loan Association, 3200 ~isto1 St.,
Costa Mesa, CA 92626., and you can verify this information with Hr. Rick
Wilson, Loan Service Manager, at the same address.

(3) According to your page (3) paragraph (1) statemen~ that the loan in
question $110,000.00, came from Consolidated Home Loans; the foflowingin-.
formation refutes that statement. According to Mr. Randolph Brusca, President
of Consoldiated Eome Loans, (copy enclosed) the $58,000 loan was taken out by
Kr. & Mrs.. Kenney to satisfy a Junior loan on property of 30011 Cafle Grande
Vista, San Clemente, CA and that the check was ,~ade out to Kissio~ Viejo Nat'
ional Bank in the sum of $110,950.28. I am sure you are aware th4 this sum

CtbbW~ ~.J

exhibit b I.D.
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~as tr&~s~erred in es~o~~ an~! the only funds then available to ~r. Itenney was the

This information was zuade available to mo by Xr. 3r~sca as the zoperty in
question was recently in foreclosisre by J5r. Brusca aM is currently on the market
for sale. and I am looking into this p~opewt~ for a possible parchase by a family
member.

ewe believe this ,satter could have been resolved by now bad you let us appear
before your cozrmission, when we advised ~. G.A. Finch that we were available and
approximately 100 miles from Washington, D.C. the first few weeks of July, 1983.

£ncl (3)
CC: Smmtor Baker

Cone. Packard

/ ~ 9 F~~V&

235I~2 Via lenavent.
Kiss4on Vi.~t., CA 92692

f

Szate Cbt CalS.forr4a
Cointy cf Orange

~ub""ribed s~ sworn tc before me on

ebbi. ~ar1~am I

September 13,1983.

84fl4047I 3$O
(2)

@FFUCSAL SIAL
DEBBIE~ MARKHAM

IV~L'C.CB.LtVOftWA
KOTARW

~RA..6E C0t~TY
M,~cmmiss mZu*wF.**. SUM

~
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TAKEN AT 2400# A~VILA ft*~, ~

CALIFORNIA ,*.0, ~ M i:.~t *.~.,

ON TUESDAY, APRiL 1t~, 1***, *tP0i* LZNDA

A. PAYAN, CSR 94126, A N~TARY P~RLIC IN

AND FOR THE STAtE OF CALIFORNIA, PURSUAN1~

TO SUBPOENA.
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LOIS G. LERNER, ATTORNEY AT LA
AND

LISA KLEIN, ATTORNEY AT LAW
WASHINGTON, D.C. 20463

DAVID A. LINN, ESQ.
P.O. BOX 2308
OAKHURST, CALIFORNIA 93644

APPEARANCES OF COUNSEL:

FOR THE FEDERAL ELECTION

COMMISSION:

FOR SYLVIA KRINSKY AND
RAYMONT KRINSKY:
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VARIOUS DOCUMENTS



RAYD4ON~ ~4~%UI~

AFTER HAYING B~*N OU&Y

EXAMINED AND TESTIFIER

EXAMINATION
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WOULD YOU PLEASE STATE YOUR NAME 1'OR THE

A RAYMOND KRINSKY, K-R-I-N-S-K-Y.

Q WHAT IS YOUR PRESENT ADDRESS?

A 23542 VIA BENAVENTE, BinE~N..A.VE..N.TmE,

MISSION VIEJO, CALIFORNIA 92692.

Q MR. KRINSKY, HAVE YOU EVER BEEN DEPOSED

BEFORE?

A YOU MEAN AS FAR AS IN A DEPOSITION?

Q RIGHT.

A I WAS IN BUSINESS FOR A NUMBER OF YEARS.

SOME PEOPLE DIDN'T PAY THEIR BILLS. SO THAT IS THE ONLY

THING THAT I HAVE GOT INVOLVED IN.

Q LET ME JUST REVIEW WITH YOU THAT WE WILL BE

ASKING YOU QUESTIONS. AND IF YOU DO NOT UNDERSTAND A

QUESTION, THEN PLEASE LET ME KNOW. ALSO, SO THAT I CAN

REPHRASE THE QUESTION, IF YOU DON'T LET ME KNOW THAT YOU

DON'T UNDERSTAND THE QUESTION, I WILL ASSUME THAT YOU HAVE

UNDERSTOOD IT AND THAT YOUR ANSWER RESPONDS TO THE QUESTION

ONE OTHER THING, AND THAT IS FOR THE COURT

REPORTER, IF YOU ARE GOING TO ANSWER "YES" OR "NO," PLEASE

SAY "YES" OR "NO" AND NOT JUST 'NOD YOUR HEAD. OKAY?

BY MS. KLEIN:

Q

RECORD.



A

Q

FOR ThC R!CORC

A

Q

A

DISABILITV

Q
DISABILITV

A

Q
MILITARY,

BUSINESS?

A

Q
A

Q
A

Q
A

YOU WANT

KNOW IF 11

AGO.

Q
A

CI

I.

ES. j

OULO YOtI PL~EA5R SThT~ Yt~UR

DAVID LINN, 1-I-N-N.

THANK YOU.

MR. KRINSKY, ARE YOU PRESENTLY EMPLOYED?

NO. I AM RETIRED FROM THE MILITARY WITH

AND WHEN DID YOU ACQUIRE THE RETIREMENT WITH

1973.

SINCEYOU TERMINATED YOUR POSITION WITH THE

HAVE YOU ENGAGED IN ANY OTHER OCCUPATION OR

NO.

DO YOU KNOW A MR. CHARLES KENNEY?

YES.

WHEN DID YOU FIRST MEET HIM?

APPROXIMATELY FOUR YEARS AGO OR SO.

1980?

AROUND THAT. I HAVE THE ACTUAL DATE HERE IF

CT. I THINK IT'S THERE. I DON'T KNOW. I DON'T

r'S THE ACTUAL DATE. BUT APPROXIMATELY FOUR YEARS

AND HOW DID YOU MEET HIM?

THERE WAS THE AREA THAT WE LIVE IN IS CALLED

p)

N

0

0



M~ ~~~I~#AtE# Aft~A, AND WE 00Th W*R* UU*ht# I~ 4
~#t!CR~ WHICH IS A NO*.PAY ~FFZC5 ON THE A~VI$O~Y ~

WHICH IS ESCOM4ENDNG -- IT IS A SODY THAT ~5~O94ff~0$

DIFFERtNT IDEAS TO THE SUPERVISOR OF THE COUNTY.

Q SO YOU MET HIM DURING THAT PERIOD?

A DURING THAT PERIOD.

Q AND DURING THE TIME THAT YOU KNEW HIM, HOW

OFTEN ON AN AVERAGE DID YOU SEE EACH OTHER?

A OH, I'D GO PAST HIM OR SOMETHING LIKE THAT.

I DIDN'T SEE HIM MUCH AT ALL UNTIL WE GOT INVOLVED IN SOME

REAL ESTATE TRANSACTIONS. THAT'S ALL.

Q DID YOU EVER HAVE A SOCIAL RELATIONSHIP WITH

MR. KENNEY?

NO.

Q YOU NEVER DID ANY SOCIAL FUNCTIONS TOGETHER?

A THERE WERE TWO TIMES.. AND I HAD THAT IN THE

LETTER. AND I CAN'T REMEMBER, YOU KNOW, RIGHT OFF THE TOP.

BUT I REMEMBER THERE WERE TWO DIFFERENT FUNCTIONS THAT

WE ATTENDED THAT I INVITED HIM TO GO TO. THESE WERE ONE

WAS A NAVY DAY DINNER OUT IN LONG BEACH A FEW YEARS AGO

AND ONE WAS ARMED FORCES RETIREE CHRISTMAS-TYPE CELEBRATION

IN NEWPORT BEACH.

Q THE NAVY DAY DINNER WAS AFTER THE CHRISTMAS

CELEBRAT ION?

A NO. NAVY DAY DINNER IS ALWAYS BEFORE. IT'S

OCTOBER.

DO YOU KNOW WHAT MR. KENNEY DOES FOR A LIVING?

WHAT HE DID OR WHAT HE IS DOING NOW?

p



LETS STA*T W~KTh WHAT HE if

THE LAST I HEARi), liE WAS S~t4$

AND WHAT DID HE DO fOR A LIVIN~

FIRST MET

A

Q
THE REAL E

A

Q

A

I'M SORRY.

Q

SPENT WITH

YOU RECALL

HIM?

HE WAS IN THE REAL ESTATE SUS~HESS.

AND HOW. DID YOU KNOW THAT HE WAS ENQA#W IN

STATE BUSINESS?

HE INFORMED EVERYBODY. HE HAD CARDS.

DID HE GIVE YOU ONE OF HIS CARDS?

THAT'S RIGHT. OR I'VE GOT TO SAY "YES."
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A CAN I ASK HIM A QUESTION? HE WAS THERE.

MR. LINN: A POINT OF CLARIFICATION. I ThINK YOU HAVE

YOUR DATES CONFUSED, RAY. THE NAVY DAY DINNER -- I

SHOULDN'T BE TESTIFYING.

MS. LERNER: THAT'S ALL RIGHT FOR THIS PURPOSE. IT'S

FINE.

MR. LINN: MR. KRINSKY TESTIFIED THAT THE NAVY DAY

DINNER IS ALWAYS BEFORE, BUT I BELIEVE IN THIS INSTANCE --

I AM ~JUST REFRESHING YOUR RECOLLECTION -- THE NAVY DAY

DINNER WAS AFTER ALL THIS TRANSACTION AND EVERYTHING ELSE.

THE WITNESS: OH, YEAH, YEAH, RIGHT.

MR. LINN: THEY ARE LOOKING FOR YEARS, RAY. THAT

WOULD HAVE BEEN '82.

N

0

et'.
C

V

'a
A

Q

THAT'S OKAY.

GOING BACK TO THE SOCIAL OCCASIONS THAT YOU

HIM, WAS THE NAVY DINNER IN 1982 OR 1981, DO
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Q

ABOUT THIS?

AND ABOUT HOW MANY TIMES DID HE APPROACH YOU

A IT WAS A NUMBER OF TIMES. I CAN'T GIVE YOU

THE EXACT NUMBER. IT WAS A NUMBER OF T1MES. BECAUSE HE

HAD DIFFERENT PROPERTIES THAT HE WAS TRYING TO SELL, AND

HE NEEDED SOMEBODY TO MAKE A SECOND TRUST DEED TO FACILITATE

THE SALE.

OKAY. '82.

~ ean ~an&~ IC FUR ~bI~ 7UAT VAIl

A I ~IA I 0£ . I fl~ £ ~ * ~ .

TKERE.

Q '82, IS THAT A SPRING FUNCTION Oft A StD~#4~~

FUNCT ION?

A NO, NO. IT'S AN ANNUAL -- IT'S A CEL~SftATION

OF NAVY DAY IN LONG BEACH. THE CITY OF LONG BEACH CELEBRATES

NAVY DAY BY HAVING THE COMMANDER AND CHIEF OF THE PACIFIC

FLEET, OR WHOEVER IS THERE, AS A GUEST SPEAKER.

Q DURING THAT TIME DID MR. KENNEY EVER TALK TO

YOU ABOUT HIS BUSINESS?

A NOT AT THAT FUNCTION.

Q WHAT ABOUT AT THE ADVISORY COUNCIL MEETINGS?

A NO. WE NEVER TALKED ABOUT REAL ESTATE AT

THE ADVISORY COUNCIL. WE TALKED ABOUT IT AT OTHER TIMES.

HE INVITED ME TO THE OFFICE ONCE OR TWICE, HOWEVER A NUMBER

OF TIMES IT WAS.

Q AND DID MR. KENNEY EVER APPROACH YOU ABOUT

POSSIBLY DOING SOME REAL ESTATE BUSINESS WITH HIM?

A YES.
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Q WHEN DID HE FIRST APPADACIi YOU AOUI $

A TRANSACTION?

A OH, THIS WAS IN '81 SOMETIME. NO. '#9, $*#.

Q DID HE OWN OR HAVE AN INTEREST IN THE PROPERTY

THAT HE WAS TRYING TO GET YOU TO INVEST IN?

A NO. ONE OF HIS SALES PEOPLE WAS PUTTING

TOGETHER A SALE, AND THERE WAS A SHORTAGE OF CASH FOR THE

SELLER TO WALK OUT OF. AND THEY NEEDED SOMEBODY TO GIVE

A SECOND TRUST DEED IN ORDER TO HELP THE SALE ALONG.

Q DID YOU EVER GO AND SEE MR. KENNEY TO PROPOSE

A BUSINESS TRANSACTION?

NO.

Q DO YOU HAVE ANY IDEA OF WHY MR. KENNEY CAME

TO YOU FOR SUCH FINANCING DEALS?

A HE CAME TO EVERYBODY, I FOUND OUT LATER.

Q AND BEFORE NOVEMBER OF 1981, DID YOU EVER

ENTER INTO ANY BUSINESS DEAL WITH MR. KENNEY?

A 1980, I BELIEVE IT WAS 1980 THAT WE MADE TWO

SECOND TRUST DEEDS. THOSE ARE THE ONES THAT ARE UNDER THE

GUARANTEE THAT MR. LINN PREPARED.

Q THE TWO PRIOR TRANSACTIONS INVOLVED TRUST

DEEDS?

THAT'S ALL THEY INVOLVED.

COULD YOU TELL ME HOW MUCH YOU INVESTED THE

FIRST TIME?

A WELL, THERE WERE TWO INVESTMENTS. I DON'T

REMEMBER WHICH. THEY WERE BOTH ALMOST AT THE SAME TIME.

ONE WAS $12,800, AND THE OTHER TIME WAS 25,000. THEY DIDN'T
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HAVE NOTHING TO DO VtTH HU4. THESE WE&~ ~t

SEPA~.ATE PEOPLE WHO SOUGHT THE PROPERTY

Q WHAT DID HE SAY WHEN HE APFROA~HED

ENTERING INTO SUCH DEALS?

A THAT THERE WAS A REASONABLE RETURN TO ~

EXPECTED, AND IT IS A SAFE INVESTMENT. AND IF I AM

INTERESTED, HE WOULD LET ME CHECK THE PROPERTY OUT.

Q ON THESE TWO, THE 12,800 AND THE 25,000, DID

HE COME TO YOUR HOME TO DISCUSS THESE DEALS?

A NO, NOT FOR THOSE, NO. I WAS DOWN AT HIS

OFFICE. HE ASKED ME TO COME DOWN TO THE OFFICE AND AFTER

I CHECKED THE PROPERTY OUT, THEN I CAME BACK TO HIM.

Q WHAT TYPE OF INVESTIGATION DID YOU DO IN

EXPLORING THE PROPOSED IDEAS?

A I EXAMINED THE PROPERTY MYSELF. I WENT DOWN

TO CHECK THE PROPERTY OUT TO SEE WHETHER IT HAD ~~HE VALUE

FOR THE AMOUNT OF ENCUMBRANCES THAT WOULD BE PLACED ON THE

PROPERTY.

Q DID YOU CHECK OUT WHETHER THERE WERE ANY OTHER

SECURITY INTERESTS IN SUCH A PROPERTY?

A THAT'S AUTOMATICALLY GIVEN, THAT THEY TELL YOU

WHAT THE FIRST IS. AND YOU GET THE PAPERS ON THAT. IF YOU

ARE MAKING A SECOND, THEN YOU KNOW WHAT THE ENCUMBRANCES WILL

BE, AND YOU JUST DETERMINE THE VALUE YOURSELF AS TO WHETHER

THE PROPERTY WILL HAVE THAT VALUE OR NOT.

Q WHAT TYPE OF RATE OF RETURN DID YOU HAVE ON

YOUR INVESTMENTS?

A WELL, THE FIRST TWO, ACTUALLY IT COMES OUT

.me

0

0

.0



.~ t ARO~T 15 PERCENT. BUT YOU BUY WI~IAT THeY CALL A

DI5COUNT~D SECOND TRUST DEED. AI0 WHEN YO~J *u~ A OI$CQI$#4fl0

B SECOND TRUST DEED, IT COULD GO UP POSSIBLY ANOTHER S 0~

4 PERCENT. SO IT WOULD BE ANYWHERE FROM 23 TO 25 PERCENT.

R ONE PERSON DOESN'T PAY THAT. IT'S TWO PEOPLE THAT ARE

S PAYING THAT.

7 Q FOR THE FIRST TRANSACTION, DID IT CONCLUDE AS

S YOU HAD EXPECTED?

S A THE FIRST TRANSACTION -~ THERE WERE PROBLEMS

10 WITH BOTH TRANSACTIONS, SOME PROBLEMS. BUT MORE SO WITH

11 ONE PARTICULAR TRANSACTION THAT I HAD TO RETURN THE NOTE OF

p 12 THE SECOND TRUST DEED, THE ARRANGEMENT THAT MR. LINN

13 PREPARED AND HE SIGNED.

14 Q WAS THE PROBLEM IN TERMS OF PAYMENT?

N 15 A PAYMENT. THE PARTY HAD A PROBLEM MAKING A

16 PAYMENT OF $160 A MONTH, AND I GOT SCARED. AND THEY WEREN'T

o 17 PAYING THEIR TAXES, AND I DIDN'T WANT TO TAKE THAT PROPERTY

16 OVER.
0

19 Q WAS YOUR WIFE A PARTY TO THESEOTHER

20 TRANSACTIONS?

21 A WELL, BOTH NAMES ARE ON AS OWNERS OF THE

22 SECOND NOTE TRUST DEED. SHE DIDN'T EXAMINE THE PROPERTIES

23 OR ANYTHING. SHE KNOWS NOTHING ABOUT THAT.

0 24 Q WAS SHE PRESENT WHEN YOU DISCUSSED WHEN YOU

25 WERE NEGOTIATING THESE DEALS?

26 A WELL, SHE KNEW ABOUT. SHE NEVER WENT DOWN WITH

0
27 ME WHEN I TALKED ABOUT IT TO HIM.

28 9 BUT YOU TALKED WITH HER?
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OWN HOME.

WHEN WAS THE LAST TIME THAT YOU SAW MR.

KENNEY?

ARE YOU TALKING FROM THIS PERIOD?

I AM TALKING JUST GENERALLY IN TERMS OF FROM

TODAY.

A I HAVEN'T SEEN HIM -- I DON'T KNOW. SIX,

NINE MONTHS OR SOMETHING LIKE THAT.

Q HAVE YOU TALKED TO HIM RECENTLY?

A NO.

Q LET'S TALK ABOUT THE NOVEMBER 1981 LOAN.

DID YOU LOAN MR. KENNEY MONEY IN NOVEMBER OF 1981?

A THAT'S CORRECT.

Q HOW MUCH MONEY DID YOU LOAN HIM?

A IT WAS $40,000.

Q WHEN DID YOU FIRST DISCUSS THE POSSIBILITY

OF THIS LOAN?

I~)

~q.

0

C

~q.

.cn

A WELL, I 1'Ot.0 HER ABOUT IT. SECAV$~ SI*~

WRIT~$ THE CHECKS. IF SHE DIDN'T WANT TO GO FOR tT,

StIE OON'T GO FOR Ii.

Q ON THESE OTHER TWO DEALS, IN TERMS OF

SECURITY, WAS MR. KENNEY'S RESIDENCE EVER USED AS SECURITY?

A NOT FOR THESE FIRST TWO TRANSACTIONS.

SEPARATE TRANSACTIONS, THAT'S STRICTLY TO DO WITH THE PEOPLE

WHO BOUGHT THE PROPERTY.

Q DID YOU ASSIGN ANY OTHER PROPERTY THAT YOU

MAY HAVE OWNED IN CONJUNCTION WITH THESE OTHER DEALS?

A NO. I ONLY OWNED ONE PIECE OF PROPERTY, MY
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44 - rp~~ ~IV!

K

GET Mt TO j*~ $*M* $4P1$EY ON A~**~~ (~R ryvu~,ry~ # t~41~~ **~ W~
~ CLEt4ENTE. TW~E HOV~ IS 3404 CALLE *AAN~ VVSTA, WH1~IH ME

5 HAD AN INTEReST IN. IT WAS A M0~L I*V5E~ ANO Mt WAS A

6 BROKER, A SALES BROKER FOR THAT PARTICULAR PROPERTY TMERE.

7 AND I TOLD HIM THAT WAS NOT MY CUP OF TEA. I WAS NOT

S INTERESTED IN IT. SO THEN HE CAME UP WITH HIS OWN HOUSE

9 AT LOVIUS.

10 Q THE FIRST CONVERSATION THAT YOU HAD WITH HIM

~ ABOUT IT, WHERE DID THIS CONVERSATION TAKE PLACE?

12 A THE FIRST CONVERSATION? THAT WOULD SE HARD
~u.

13 TO REMEMBER. CHANCES ARE IT MIGHT HAVE BEEN IN HIS BUSINESS
r)

14 OFFICE.

15 Q DID MR. KENNEY COME TO TALK TO YOUABOUT THE

16 POSSIBILITY OF THIS LOAN?

0 17 A ONE LOAN HE CAME TO MY HOUSE AND HE TALKED

18 TO BOTH ME AND MY WIFE. HE CAME HIMSELF.
C,

19 Q WHAT WAS YOUR REACTION TO HIS IDEA?

A THE REACTION WAS THAT WE WOULD CHECK IT OUT

21 AND SEE IF THE PROPERTY WAS -- HE WAS SUPPOSED TO TURN OVER

~ CERTAIN DOCUMENTS TO ME FROM THE DOWNEY SAVINGS AND LOAN,

23 WHO HAD ~JUST ORIGINALLY MADE HIS FI~RST TRUST DEED. AND
0

24 IF THE PAPERS WERE IN ORDER, THEN WE POSSIBLY WOULD GO FOR

25 THE LOAN.

Q WAS THERE AN APPRAISAL DONE ON HIS HOME?
0

27 A THE APPRAISAL WAS DONE BY THE DOWNEY SAVINGS

28 AND LOAN PEOPLE, WHICH WAS CURRENT. BECAUSE HE TOOK THAT
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LOAN OUT IN ABOUT MAY OR ~IUNE OP THAT YtAR OF 1~ $0 ~

IT WAS A CURRENT NEW LOAN THAT HE JUST TOOK OUT.

Q DID HE HAVE THE APPRAISAL WITH HIM WHEN

YOU INITIALLY DISCUSSED THIS?

A NO. HE HAD TO GET THE PAPERS. AND HE GAVE

ME THE PAPERS FINALLY ON THE APPRAISAL, AND THERE WERE SOME

OTHER PROBLEM. THERE WAS A PROBLEM WITH ENCUMBRANCES ON

THE PROPERTY THAT HE WASN'T SUPPOSED TO ENCUMBER THE

PROPERTY ANY FURTHER WITH A LOAN, AND I TOOK EXCEPTION TO

THAT. I FOUND OUT IN THE CQNTRACT, AND I ASKED MY ATTORNEY

MR. LINN ABOUT IT. AND WE TOLD HIM THAT WE COULDN'T GO

ALONG WITH THAT UNLESS HE GOT THAT CLAUSE REMOVED FROM THE

AGREEMENT OR ELSE THERE WOULD BE NO TRANSACTION.

Q YOU SAID THAT HE FIRST CAME TO YOU TO DISCUSS

A LOAN ON A MODEL HOME PROPERTY?

A THATWASN'T THE FIRST.TIME. THE FIRST TIME

WAS THOSE TWO LOANS THAT YOU TALKED ABOUT ORIGINALLY. ThIS

WAS HIS OWN LOAN WE ARE TALKING ABOUT NOW. I WANT TO KNOW

WHEN YOU ARE GETTING BACK ON THE OTHER SIDE.

Q BEFORE HE CAME TO DISCUSS A LOAN ON HIS OWN

PROPERTY, WAS IT SHORTLY BEFORE THAT THAT HE MENTIONED A

HOME IN SAN CLEMENTE WHICH WAS A MODEL HOME?

A HE MENTIONED THAT IN THE SUMMER OF THAT YEAR,

'81.

Q BUT THEY WERE SEPARATE CONVERSATIONS?

A SEPARATE CONVERSATIONS. I TOLD HIM I WASN'T

INTERESTED, AS I TOLD YOU PREVIOUSLY.

Q WHAT WAS THE AMOUNT OF THE INVESTMENT IN THE
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DION~1~ SP~CXFY ANY A$0~NT.

Q WAS AHYONR 2I~SW PRESENT WHEN ME CAME T~

YOUR HOME ON THAT FIRST OCCASION THAT KE CAME TO YOUR HOME

TO OISCUSS THE NOVEMEUR 1981 LOAN?

A NO. JUST THE THREE OF us: MY WIFE, MYSELF,

AND HIM.

Q DID YOU DISCUSS THIS CONVERSATION THAT YOU

HAD HAD WITH MR. KENNEY WITH ANYONE?

A DISCUSSED THE CONVERSATION?

Q THE FIRST CONVERSATION THAT YOU HAD HAD.

A YOU GOT ME. WHICH CONVERSATION ARE WE

TALKING ABOUT?

Q MR. KENNEY CAME TO YOUR HOME TO PROPOSE A

LOAN ON HIS PERSONAL RESIDENCE.

A ONE TIME. THAT'S ALL. JUST THE ONE TIME.

HE NEVER CAME TO MY HOUSE MORE THAN ONE TIME.

Q YOU SAID THAT YOUR WIFE WAS PRESENT, YOU WERE

THERE, AND MR. KENNEY WAS THERE?

A THAT IS CORRECT.

Q AFTER THIS CONVERSATION, DID YOU TALK ABOUT IT

WITH ANYONE ELSE?

LET ME TRY TO HELP. DID YOU TALK ABOUT THE

PROPOSED BUSINESS DEAL WITH ANYONE ELSE?

A OH, SURE. I TALKED WITH THE DOWNEY SAVINGS

AND LOAN PEOPLE~ THAT HAPPENED TO BE MY BANK. AND I CHECKEC



a
S

4

5

S

7

6

9

10

11

12

13

14

15

16

17

16

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

N

0

ow
0

iq.

a,

I~~l ~1 4 ~

WITH YN~W~A$ ~A~uT ~t

THAT THEV VERt gQEtr~ t# $1~t~l~ tO *t, A ~ M~

iT REMOVED, 'tHAt WAS NY RI$K 17 V~N~1~TO MAKE lOAN ot~ 414AT

BAS I S.

Q WHEN HE CAME TO YOUR HOME TO DISCUSS IT, WEftE

YOU AWARE AT THAT TIME THAT MR. KENNEY MIGHT RUN I~OR OFVICE?

A NO, NO.

Q WHEN DID YOU LEARN THAT MR. KENNEY MIGHT RUN

FOR CONGRESS?

A AT THE TIME WHEN WE COMPLETED THE REAL ESTATE

DISCUSSION, HE HAD MENTIONED THAT HE WAS THINKING OF RUNNING

FOR OFFICE. AND AT THE TIME HE SAID HE WASN'T SURE WHETHER

THE STATE OFFICE OR FEDERAL OFFICE.

q THIS WAS AT THE FIRST MEETING?

A THIS IS AT THE ONLY MEETING THAT WE HAD IN

MY HOUSE, TME ONE AND ONLY MEETING THAT WE EVER HAD IN MY

HOUSE.

Q COULD YOU TELL ME APPROXIMATELY HOW MANY

OTHER CONVERSATIONS YOU HAD WITH MR. KENNEY BEFORE YOU

AGREED TO LEND HIM THE MONEY?

A THERE WERE A NUMBER OF THEM. BECAUSE, SEE,

I HAD TO GET AN ATTORNEY TO GET THE ENCUMBRANCE CLAUSE

REMOVED FROM THE AGREEMENT. AND THIS WAS CONVERSATIONS

BACK AND FORTH ON THE SAME SUBJECT UNTIL THE PAPERS WERE

READY. AND WE HAD TO GO BACK EAST. AND I SAID TO HIM IF

HE WASN'T GOING TO GET THAT READY IN TIME, THAT I WOULDN'T

BE ABLE TO DO ANYTHING.

THERE WAS ONE OTHER THING IN REGARDS TO --
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ONE OCCASION. THAT'S ALL. JUST THAT ONE

OCCASION.

q DO YOU RECALL WHICH OCCASION THAT WAS THAT

HE MENTIONED IT TO YOU?

A AFTER THAT, I BELIEVE IT WAS AFTER THAT,

THE TRANSACTION IN THE HOUSE WHERE HE DISCUSSED WHAT HE

NEEDED, THE LOAN HE WANTED ON HIS PROPERTY.

Q AFTER THE INITIAL CONVERSATION ABOUT THE

LOAN ON HIS HOME, THEN?

YEAH. IT WAS SORT OF A STATEMENT IN PASSING,

IF YOU WILL.

V -~

WELL, Ii SlAPS MY M1t4~ AT #i4* ~ IV #tt~L 4
PACK TQ ME,

Q DURING THeSE OtHER ~*4V~ASATOI4S, **~t~
EVER MENTION AGAIN THAT HE WAS THINKING OP &UNNN# ~

CONGRESS?

A NO. HE NEVER FULLY CANE OUT AND SAID

SPECIFICALLY THAT HE WAS GOING TO RUN FOR CONGRESS PER SE.

HE SAID HE INTENDED TO RUN FOR FEDERAL OFFICE. I ASSUMED

IT WAS CONGRESS. BECAUSE WHAT ELSE COULD HE RUN FOR?

HE CAN'T RUN FOR NO U.S. SENATE.

Q DID HE MENTION THAT HE WAS THINKING OF RUNNING

FOR FEDERAL OFFICE DURING ANY OF THESE CONVERSATIONS?

A YEAH, HE DID MENTION THAT. HE HAD AN IDEA

THAT HE WAS EITHER GOING TO RUN FOR A STATE OFFICE OR A

FEDERAL OFFICE IS WHAT HE TOLD ME.

Q AND HE MENTIONED THAT. TO YOU ON MORE THAN ONE

OCCAS ION?
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AR~R* TO LEND MR. KEfl~E1~ 1*

A WELL, ThE F%~L

I THINK IT'S NOVIMBER 10Th OR IlINOR SOMETHING t~~t~'At~

IS WHEN THE ESCROW PEOPLE KAt4DL~D THE THING~I WHI~K I#~Et~

OUT TO BE HIS ESCROW COMPANY, AND I DIDN'T EVEN Kt4~V THAT.

Q WAS THERE A LONG PERIOD OF TIME BETWEEN THE

TIME YOU AGREED TO LEND HIM THE MONEY AND THE TIME THAT IT

MOVED THROUGH ESCROW?

A IT WASN'T A LONG PERIOD. WHATEVER TIME IT

TOOK TO GET THE PAPERS PREPARED WITH HIS ATTORNEY THROUGH

THE DOWNEY SAVINGS AND LOAN AND GET THAT ENCUMBRANCE

REMOVED, WHICH BASICALLY, AGAIN, AS I SAID, YOU CANNOT

BORROW ANY MORE MONEY ON THAT PROPERTY. HE WAS TRYING TO

BORROW MORE MONEY ON THE PROPERTY.

Q MR. KRINSKY, EXCUSE ME. WOULD YOU APPROXIMATE

THE TIME BETWEEN YOUR DECIDING TO LEND HIM THE MONEY AND

THE TIME THE DEAL WAS CONCLUDED.

A THE TIME I LENT HIM THE MONEY? I WOULD THINK

IT COULD HAVE BEEN ABOUT A MONTH'S TIME OR SOMETHING LIKE

THAT, OFF THE TOP OF MY HEAD. I DON'T HAVE THE STUFF IN

FRONT OF ME HERE. IF IT'S IMPORTANT, I CAN TRY TO SHAPE

IT UP FOR YOU.

Q WHAT WAS THE AMOUNT OF THE LOAN OF THE NOVEMBER

1982 LOAN?

A $40,000. ThAT'S WHAT THE ESCROW INSTRUCTIONS

ARE. DO I HAVE TO BREAK THE ESCROW THING OUT OR NOT?

MR. LINN: JUST ANSWER THE QUESTION.
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Q HOW WAS THE MONEY TRANSFERRED?

A HOW WAS THE MONEY TRANSFERRED? THE MONEY

WAS TRANSFERRED FROM TWO SAVINGS ACCOUNTS THAT I HAD SOME

MONEY IN, WE COMBINED. WE BROUGHT TWO CHECKS DOWN TO THE

ESCROW COMPANY AND TURNED IT IN THAT WAY.

Q WHY WAS THE RATE OF INTEREST. 28 PERCENT?

A WELL, THE RATE OF INTEREST AT THAT TIME, IF

YOU MIGHT REMEMBER, WAS RUNNING AROUND 19 PERCENT. AND

ANY OF THE SECOND TRUST DEEDS WERE RUNNING THAT MUCH OR

FIVE POINTS MORE, 5 PERCENT MORE. FOR THE FACT THAT NO

PAYMENTS WOULD BE MADE IN\A YEAR'S TIME, THAT IS WHAT WAS

GOING AT THAT TIME. THAT WAS THE GOING RATE AT ThAT TIME

FOR THAT TYPE OF A TRANSACTION.

Q YOU COMBINED YOUR SAVINGS ACCOUNT AND GOT

A BANK CHECK FOR THIS?

A WE GOT TWO SAVINGS ACCOUNT CHECKS AND BROUGHT

THEM IN AND GOT ONE BANK CHECK FROM ONE BANK, A SAVINGS

ACCOUNT CHECK TO TURN INTO THE ESCROW COMPANY. YOU PEOPLE

HAVE COPIES OF THAT. I TURNED THAT IN.

9 NOW GOING BACK TO THE OTHER TIMES THAT YOU
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WHO IS "HE"?

MR. KENNEY.

~i1~IWA~ * 141 W~I~1 ~

eLsE

Q VOR TH~ RRV~R~, I AM #(iN~ TQ ~*K$~ WM~K'~

WHAT IS MARKED AS E~0IIbZT "a" WHICH PURPORTS T~ ~ A t~tOTB

SECURED BY DEED OF TRUST AND ESCROW KNSTRUCTWNS. MR.

KR*NSKY, DO YOU RECOGNIZE THIS DOCUMENT?

A YES.

MS. LERNER: PLEASE LOOK AT ALL FOUR PAGES.

THE WITNESS: YES.

BY MS. KLEIN:

Q WHAT DO YOU RECOGNIZE IT TO BE?

A THAT IS THE SECOND NOTE AND TRUST DEED THAT

I GAVE ON HIS HOUSE.

Q FOR OUR PURPOSES WE WILL REFER TO EXHIBIT "D,"

PAGE 6. IF YOU WILL LOOK AT WHAT IS MARKED UNDER

INSTRUCTIONS AND BEING NUMBER TWO, IT STATES, "RAYMOND

AND SYLVIA KRINSKY TO ASSIGNED NOTE AND DEED OF TRUST

COVERING OTHER PROPERTY TO CHARLES G. KENNEY AND MARY J.

KENNEY, HUSBAND AND WIFE AS JOINT TENANTS."

COULD YOU TELL ME WHAT PROPERTY WAS ASSIGNED?

A THAT'S THE OTHER SECOND NOTE AND TRUST DEED

THAT WE HAD THE ATTORNEY PREPARE ON AN OPTION. IF THEY

DIDN'T PERFORM THAT, HE WAS SUPPOSED TO TAKE IT BACK ON A

GUARANTEED BASIS.
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4 ~ARMTIE OH IT~ ANP WHEN YOV It~V$~'ER 1#
* TRUST DEED, NE WAS TO tAKE I'~ 8AC~ F T14*4~ ~# 4,

4 A THE GIJARANTEE WAS I~#EPARED ~'V~ MY AT

$ MR. LINN -- AND I $AVE A COPY 01' IT HERE THAT t~ ThE

* EVENT THAT THESE PEOPLE DID NOT PAY ON TIME, I $AI~ Ti4!

7 OPTION TO RETURN THE SECOND NOTE AND TRUST DEED TO HIM, AND

* HE WOULD REIMBURSE ME.

* Q WHY WAS THE ASSIGNMENT INCLUDED IN THIS

10 TRANSACTION?

11 A THE ASSIGNMENT WAS INCLUDED IN THE TRANSACTION

12 BECAUSE AT THE LAST MINUTE, MY WIFE HAD DECIDED THAT SHE
In

IS DIDN'T LIKE THE SITUATION BECAUSE OF THE PEOPLE NOT PAYING

14 PROPERLY. AND I GUESS SHE FELT THAT SHE WANTED TO GET HIM

p, ~5 TO MAKE GOOD ON IT. AND IF HE DIDN'T, THEN THERE WOULD BE

16 NO BUSINESS TRANSACTION.

o 17 Q WHAT WAS THE VALUE OF THIS PROPERTY?

18 A WELL, IT WAS A NOTE. IT DIDN'T HAVE ANYTHING
0

TO DO WITH THE VALUE OF THE PROPERTY. I WOULDN'T OFFHAND

KNOW THE VALUE OF THE PROPERTY. IT COULD BE WORTH 150,000.

21 IT COULD BE WORTH 125,000. I DON'T KNOW OFFHAND. I'M

~ TALKING ABOUT MY NOTE IS ALL I WOULD KNOW ABOUT. I WOULDN'T

~ KNOW ABOUT ANYTHING ELSE.

24 Q THE AMOUNT OF THE NOTE?

25 A THE AMOUNT OF THE NOTE WAS $16,000. THAT IS

A MATTER OF RECORD.

27 Q WHEN YOU MADE THE NOVEMBER 1981 LOAN, WHAT DID

28 YOU PERCEIVE TO BE THE PURPOSE OF THE LOAN?
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IT WAS.

Q AND HOW DO YOU KNOW THIS?

A BECAUSE I WENT DOWN TO THE COUNTY REGISTRAR'S

OFFICE AND GOT COPIES OF ALL THE DOCUMENTS THAT HE FILED,

WHICH IS A MATTER OF PUBLIC RECORD TO ANYBODY THAT WANTS TO

PAY THE COPY MONEY CAN GET ALL THE COPIES THEY WANT.

Q WHEN YOU MADE THE LOAN, THE NOVEMBER 1981

LOAN, DID YOU THINK YOU WERE HELPING HIM IN HIS CAMPAIGN BY

LENDING HIM THE MONEY?

NO.

Q DID MR. KENNEY EVER TELL YOU WHY HE WANTED TO

BORROW THE MONEY FROM YOU RATHER THAN FROM A BANK?

A NO, HE DIDN'T TELL ME THAT. BUT I KNOW THE

*C~4

U)

S
N

0

0

~qrn

*cr

A TRUTHFULLY HE JUST SAID HE NEEDED THE MONEY.

THAT IS ALL HE SAID.

Q DID YOU ASK HIM WHY HE NEEDED THE MONEY?

A I MENTIONED TO HIM. HE SAYS HE'S INVOLVED I

SOME PROPERTIES. THAT'S THE BEST THAT HE TOLD ME AT THAT

TIME. EXCEPT, YOU KNOW, THE LAST STATEMENT THAT I TOLD YC

BEFORE WHEN HE STEPPED OUT.

Q DO YOU KNOW WHEN MR. KENNEY FIRST DECLARED II

CONGRESS IONAL CANDIDACY?

A SOMETIME IN THE BEGINNING OF '82, 1 BELIEVE
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RtA#. I GOT SMART TOO LAe~

Q DID KENNEY EVeA TELL YOU THAT ME WA INU~O

GOING TO RUN FOR COIR~5S?

A LATER ON IN SOMETIME IN '82 HE STARTED TO GET

PEOPLE TOGETHER AND WAS ASKING PEOPLE TO HELP HIM IN THE

CAMPAIGN.

Q

HIS CAMPA

A

HIM WITH

CAMPAIGN

Q

MONEY FOR

A

LEND HIM

Q

HIS CAMPA

DID HE EVER APPROACH YOU FOR YOUR HELP IN

I GN?

HE APPROACHED ME AND ASKED ME IF I COULD HELP

SOME, YOU KNOW, OUTSIDE ACTIVITY TOWARDS THE

TALKING TO DIFFERENT GROUPS AND STUFF LIKE THAT.

DID HE EVER ASK WHETHER YOU WOULD LEND HIM

HIS CAMPAIGN?

NO. HE NEVER CAME OUT DIRECTLY AND SAID TO

MONEY FOR THE CAMPAIGN.

DID HEEVERASK YOU TO MAKE A CONTRIBUTION TO

I GN?

A YES, HE DID.

Q DID MR. KENNEY EVER TELL YOU IN REGARDS TO

WHY HE NEEDED THE LOAN THAT HE WANTED TO BE ABLE TO PAY OFF

HIS BUSINESS DEBTS SO THAT HE ~7OULD ACQUIRE MORE MONEY FOR

THE CAMPAIGN?

HE NEVER SAID THAT TO ME ONE WAY OR THE

OTHER.

Q DID MR. KENNEY EVER TELL YOU THAT HE MAY NOT

BE AS ACTIVE IN REAL ESTATE DURING HIS CAMPAIGN?
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Q MR. KRINSKY, DID MR. KENNEY £Y~R SAY ANY~HtNG

ORDO ANYTHING THAT GAVE YOU THE IMPRESSION THAT HE WANTED TO

BORROW MONEY FROM YOU TO USE IN HIS CAMPAIGN?

A NO, NOT WHEN WE LENT HIM TH! MONEY ORIGINALLY.

WHEN WE LOANED HIM THE MONEY ON THE PROPERTY, HE NEVER SAID

ANYTHING LIKE THAT.

9 COULD YOU BE A BIT MORE PRECISE IN WHEN HE

CAME TO YOU FOR HELP IN HIS CAMPAIGN?

A THAT WAS SOMETIME IN '82, '82 WHEN HE STARTED

THE CAMPAIGN, AND THEN HE WAS PUTTING OUT FLYERS THAT HE WAS

GOING TO RUN AND ALL OF THAT, HE ASKED IF I COULD HELP HIM

AND WOULD ATTEND SOME OF THE FUNCTIQNS TO MAKE THINGS LOOK

GOOD AND HAVE A CERTAIN AMOUNT OF PEOPLE SITTING THERE.

Q WHY DID YOU FILE A COMPLAINT WITH THE FEDERAL

ELECTION COMMISSION?

A WELL, I FILED A COMPLAINT WITH THE FEDERAL

ELECTION COMMISSION PEOPLE BECAUSE IN WHAT I FOUND OUT, I

FOUND OUT THAT HE HAD VIOLATED THE LAW IN CERTAIN RESPECTS.

HE HAD TOLD ME SO MANY CONFLICTING STORIES, THAT NOTHING

ADDED UP. AND I DON'T HAVE TO FEEL BAD. HE HAD DONE IT TO

A NUMBER OF OTHER PEOPLE, TOO.

Q WHAT DO YOU MEAN BY CONFLICTING STORIES?

A CONFLICTING STORIES ABOUT AS FAR AS FINANCES

ARE CONCERNED. WHAT HE WAS DOING, BASICALLY -- OF COURSE, WI
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A WHAt D~ALfl4#~ ARE YOU TAI.KI9~ AQUT?

Q THE DIFFERENT STORIES THAT III TOLD PEOPLE,

WAS HE ACTUALLY TRYING, IN YOUR OPINION, TO FINANCE HIS

CAMPAI GN?

A HE WAS TRYING TO GET MONEY ANY WAY HE COULD.

Q FOR THE PURPOSE OF HIS CAMPAIGN?

A I THINK SO. BUT, YOU KNOW, I CAN'T TALK FOR

OTHER PEOPLE.

Q WHAT LEADS YOU TO HAVE THIS IMPRESSION?

A WELL, BECAUSE IN TWO DIFFERENT INSTANCES

HE DIDN'T TURN TO PEOPLE THAT HE WAS GOING TO NEED MONEY FOR

HIS CAMPAIGN THROUGH OTHER PEOPLE. THIS SECOND NOTE AND

TRUST DEED OF MINE THAT HE SOLD, WHICH HE HAD NO AUTHORITY

OR RIGHT TO SELL, AND WE HAVE A CASE GOING ON RIGHT NOW.

SO THERES -- I DON'T KNOW WHETHER HE WANTS ME TO GET

INVOLVED IN THAT. HE HAD NO AUTHORITY TO SELL THAT DOCUMENT

YOU HAVE IT RIGHT ON HERE, THIS LAST ITEM NUMBER 4, HE WAS

SUPPOSED TO RETURN THE DOCUMENT TO ME.

MR. LINN: RAY, WOULD YOU LISTEN TO THE QUESTIONS

AND ANSWER THE QUESTIONS.

THE WITNESS: I'M SORRY. GO AHEAD.

BY MS. KLEIN:

WHAT GAVE YOU THE IMPRESSION THAT HE WAS
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1~RY!N# TO FINANCE 1115 cAM~M#K~ret.g4No b~fttMt

sT0~IeS TO PROPLE?

A THIS MR. TRAPA$$O, WHO BOUGHT MY )

AND TRUST DEED, NOT KNOWING WHO I WAS OR ANYTHING LIKE THAT,

I MET WITH THIS GENTLEMAN. AND I TRIED TO GET MY AT'I'Q~NeY

TO SEE IF HE COULD GET A COURT ORDER TO DETERMINE OWHERSI4IP,

RIGHTFUL OWNERSHIP OF THE SECOND NOTE AND TRUST DEED IN COUR

AND HE TOLD ME THAT IT WAS BOUGHT IN GOOD FAITH AND THAT

HE COULDN'T DO ANYTHING. I SPOKE TO THE GENTLEMAN, AND THE

GENTLEMAN TOLD ME THAT THE SALESPERSON WHO WORKED FOR MR.

KENNEY WHO SOLD HIM THE SECOND NOTE AND TRUST DEED, HE ASKED

HIM WHY IS HE SELLING THIS THING, BECAUSE HE SAW THE NAMES

ON HERE. SHE SAID TO HIM THAT HE'S SELLING IT BECAUSE HE

NEEDS MONEY FOR HIS CAMPAIGN. AND THAT WAS DURING THAT

PERIOD OF THE CONGRESSIONAL PERIOD.

AND THE SECOND ONE WAS WITH MR. BRUSCA,

WHO I HAPPENED TO HAVE A CONVERSATION WITH TO CONSOLIDATED

HOME LOANS WHERE YOU PEOPLE CLAIM THAT HE SAID THAT THAT

IS WHERE HE GOT HIS MONEY FROM, THE $40,000. MR. BRUSCA

REFUTES THAT STATEMENT AND SAID ALL HE GAVE WAS $7400.

Q DID HE SAY ANYTHING ABOUT FINANCING FOR HIS

CAMPAIGN?

A HE SAID THE SAME THING TO HIM, THAT HE WAS

GOING TO NEED MONEY FOR HIS CAMPAIGN. BOTH THOSE PEOPLE

HE MADE THE STATEMENT TO.

Q WAS THERE ANYTHING THAT MADE YOU FEEL IN

NOVEMBER OF 1981 THAT HE WANTED TO BORROW THE MONEY FOR

HIS CAMPAIGN?
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~*W WAs LATER ON THAT I FULT WHAT WAY, AFTER ~uS ~
VE~EU ~*iAtbI~VDID ~
.~ ,~rua~u~u~ IflAl THE

~QMMISS ION COULD HELP YOU GET $0141 OF YOUR MONEY *ACi~ T$AT

YOU S~EMED TO HAVE LOST?

A NO, I DIDN'T THINK THE FEDERAL ELECTION

COMMISSION COULD HELP ME GET ANY MONEY THAT I LOST. I WAS

JUST CONCERNED WITH THE -- CAN I ASK HIM SOMETHING?

MS. LERNER: WHY DON'T YOU FINISH THE ANSWER.

THE WITNESS: BECAUSE IT'S PART OF WHAT I WANTED TO

SAY RIGHT NOW. I CAN'T OR I CAN.

MR. LINN: WHY DON'T YOU FINISH THE QUESTION.

BY MS. KLEIN:

Q TRY TO ANSWER THE QUESTION.

A GO AHEAD. LET ME HEAR THE QUESTION AGAIN.

Q DID YOU THINK THAT THE F.E.C4. FEDERAL ELECTION

COMMISSION, COULD ASSIST YOU IN GETTING BACK YOUR MONEY?

A WELL, I DIDN'T THINK THAT THEY COULD HELP ME

GET BACK MY MONEY. I DON'T KNOW THAT THEY HELP ANYBODY GET

ANY MONEY. I DON'T THINK THAT'S THEIR FUNCTION.

Q WHYYDID YOU FILE THE COMPLAINT WITH THE F.E.C.?

A I FILED THE COMPLAINT BECAUSE I FELT THAT WHEN

I WENT TO THE COUNTY REGISTRAR'S OFFICE AND GOT ALL THE

DOCUMENTS ON THE REPORTING, I HAD INFORMED YOUR OFFICE THAT

THEY HAD MADE AN ERROR. THEY HAD MADE TWO ERRORS. ONE,

THEY SAID THAT THEY CHECKED, AND WE HAD BOTH DONE NOTHING

WRONG ON THE FIRST LETTER, WHICH I HAVE HERE. AND EVERYBODY

IS CLEAN. THERE IS NOTHING WRONG AND ALL OF THAT. AND I
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'~ ~ PLUS $125 WS ~
A TOTAL OF $625 THAT W~ I~W ~

2 ~ # OFF TAXWISE, WE TQOK O~P~

S Q EXCUSE ME FOR I ~tW MY

V QUtTION IS, WHY DID YOU INITIALLY FILE A ~MPLAE#1' WITH

S ThE F.E.C.?

9 A THE FIRST COMPLAINT?

10 Q THE FIRST COMPLAINT.

11 A OH, ALL RIGHT. I FEEL THAT THE FIRST

*0 12 COMPLAINT BASICALLY WAS THE $40,000 FIGURE THAT I UNEARTHED

VP

13 A COPY OF HIM LENDING $40,000, THAT FIGURE, TO HIS CAMPAIGN,
14 AND TAKING IT OUT THREE OR FOUR DAYS LATER. I TRIED TO

N 15 CHECK ON THAT, AND NOBODY COULD GIVE ME AN ANSWER WHY

16 ANYBODY WOULD DO THAT. THAT ANNOYED ME.

o 17 Q THE $40,000 THAT YOU SAW IN MR. KENNEY'S

18 CAMPAIGN FILINGS, DID YOU THINK THAT HAD ANY RELATIONSHIP
C 19 TO THE MONEY YOU HAD LENT HIM?
~q.

20 A I WAS WONDERING.

21 Q WHAT MADE YOU THINK THAT IT MIGHT BE?

22 A THE SAME FIGURE. THERE WAS NO OTHER $40,000

28 IN HIS CAMPAIGN REPORT.

24 Q MAY THE RECORD REFLECT THAT I AM SHOWING TO

~ MR. KRINSKY AN EXHIBIT MARKED EXHIBIT "A." THIS PURPORTS TO

26 BE A LETTER WHICH IS DATED MAY 16TH, 1983, COMPRISING OF

27 A COMPLAINT FILED WITH THE FEDERAL ELECTION COMMISSION. MR.

28 KRINSKY, DO YOU RECOGNIZE THIS?
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A IT IS A STATEMENt THAT I M~*R T4~ THE ~*$~ML
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IT INDtCATES THAT IT'S StGNEI~ BY RAW4O#0

KRKNSKY. IS THAT YOUR SIGNATURE?

A ThAT IS MY SIGNATURE, RIGHT.

Q AND IT INDICATES THAT IT WAS SIGNED UNDER OATH.

A LET ME SEE THAT AGAIN, PLEASE. IT'S BEEN
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Q DID YOU PREPARE THIS LETTER, MR. KRINSKY?

A ThIS ONE HERE?

Q YES. DID YOU WRITE IT?

A WHAT IS THE DATE? SEPTEMBER 12TH? YEAH,

THIS LOOKS LIKE ONE OF THE LETTERS WE PREPARED, RIGHT.

Q AND THIS LETTER MARKED EXHIBIT "B" IS SIGNED

AND SUBSCRIBED TO BY YOU?

YEAH, THAT'S RIGHT. LET'S SEE WHAT I SAID

HERE.

In

0
N

~q.

0

eq.
0

SOME TIME.

Q

YOU FILED

A

Q

MARKED AS

12, 1983,

COMMISS IOt'~

A

SIGNATURE.

DO YOU RECOGNIZE THIS AS BEING SOMETHING THAT

WITH THE FEDERAL ELECTION COMMISSION?

EVIDENTLY I DID. EVIDENTLY I DID.

AT THIS TIME I WOULD LIKE TO SHOW YOU WHAT IS

EXHIBIT "B," MR. KRINSKY. IT IS DATED SEPTEMBER

AND PURPORTS TO BE A LETTER TO THE FEDERAL ELECTION

I. DO YOU RECOGNIZE THIS EXHIBIT, MR. KRINSKY?

THE SIGNATURES ARE OURS. YOU KNOW, IT'S MY
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14

15

16

17

16

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

ONE TIME.

Q IN

COME TWICE THEN.

MAY OF 1983, YOU REMEMBERED THAT HE HAD

A 1983?

Q ThAT IS THE DATE ON THIS LETTER.

A I ONLY REMEMBER ONE TIME. BUT MAYBE I WROTE

TWICE. I DON'T KNOW.

Q IN THE PORTION THAT I ~JUST READ TO YOU, YOU

INDICATED THAT HE VISITED THE HONE TO DISCUSS A LOAN THAT

HE CLAIMED HE NEEDED FOR HIS CONGRESSIONAL CAMPAIGN. EARLIER

YOU SAID THAT HE NEVER MENTIONED AT THAT POINT THAT HE WANTEC

MONEY FOR HIS CAMPAIGN. CAN YOU EXPLAIN THIS TO ME?

A WELL, THE ONLY WAY THAT I COULD EXPLAIN IT

IS THAT WHEN I PUT THIS DOWN, I PUT DOWN WHAT I FEEL THAT

HE LET ME KNOW LATER ON. ACTUALLY -- CAN I FINISH, PLEASE?

ACTUALLY, HE DIDN'T SAY THAT HE NEEDED THE MONEY FOR THE

CAMPAIGN AT THAT TIME. HE HAD SAID THAT LATER ON. AND BY

SOME ERROR, EVIDENTLY, I COMBINED THE THING IN HERE TO

AND NOVEKSt* 9~, ~ ~. ~9A~E~$ VI5~O MY W~M~ ~P ~

A LOAN OF $40,000, !~ A FtRIQD OP OKR YEAR WHICH HU~AXNI

HE NEEDED FOR HIS C0~#ft#$SI4NAI.~ CAt4PAIGN, AS~ t~6 CLA~#~ t4E

INTENDED TO RUN AS A 1~ANOIDA~ FOR THE 43RD CONGReSSIONAL

DISTRICT RACE PRIMARY."

EARLIER YOU STATED THAT HE HAD ONLY COME TO

YOUR HONE ONCE.

A THAT IS WHAT I SEEM TO REMEMBER RIGHT NOW IS

*0

0

~q.

.0
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27
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A

Q

READ TO YOU.

YOU ARE TALKING ABOUT THIS PARAGRAPH?

I AM TALKING ABOUT THE PORTION THAT I JUST

A THE PARAGRAPH 2?

Q THAT'S RIGHT. I AM REFERRING TO THE SENTENCE,

"WHEN HE REQUESTED OUR HELP TOWARDS HIS CONGRESSIONAL

CAMPAIGN.. *1t

A WELL, WHAT I WAS SAYING, BASICALLY, OVER HERE,

WHAT HE TOLD ME THEN IN THE HOME, HE DID NOT TELL ME THAT

THAT MONEY WAS GOING TO BE FOR THE CAMPAIGN. HE SAID THAT

HE INTENDED TO RUN FOR SOMETHING. THAT IS ALL I REMEMBER.

HE WAS THINKING OF HIGHER POLITICAL OFFICE IS WHAT THE EXACT

A YEAH, OKAY.

Q SECOND SENTENCE. SAYS, "WHEN HE REQUESTED OUR

HELP TOWARDS HIS CONGRESSIONAL CAMPAIGNS WE ALSO REALIZED

THAT WE HAD NO CONTROL OVER THE FUNDS LOANED, ONCE HE

RECEIVED THE $40,000."

WHY DID YOU WRITE THIS IN THIS SIGNED-AND-

SWORN-TO LETTER?
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Q MR. KRINSKY, DID YOU EVER INTEND ThAi Tt~

$ N~NEY YOU LENT HIM IN NOVEMBER 1981, DID YOU EVER *4?WN~
4 10 HELI~ MR. KENNEY IN HIS CONGRESSIONAL CAMPAJON BY MAKING

* HIM THAT LOAN?

* A NO.

7 MS. KLEIN: WE HAVE NO FURTHER QUESTIONS.

6 MR. LINN: I HAVE NO QUESTIONS.

* MS. KLEIN: ON THE RECORD, I WOULD LIKE TO TELL YOU

10 THAT OUR INVESTIGATIONS ARE CONFIDENTIAL, AND THAT WHAT

11 TRANSPIRED TODAY IN THIS ROOM IS TO REMAIN AMONG US.

12 THE WITNESS: OKAY.

13 MS. LERNER: BEFORE WE GO OFF THE RECORD, LET THE

14 RECORD REFLECT THAT I AM NOW HANDING MR. KRINSKY A CHECK

15 FOR $34.10 AS HIS WITNESS FEE TODAY. AND AT THE SAME TIME

16 I AM HANDING MR. LINN A CHECK FOR $34.10 FOR MRS. KRINSKY

17 AS HER WITNESS FEE.

16 MR. LINN: AS TO THE SIGNING OF THE DEPOSITION, THE

19 SAME STIPULATION AS WE HAD AS TO MRS. KRINSKY, IT WILL BE

~ MAILED TO ME. I WILL HAVE MR.. KRINSKY SIGN. AND WE WILL

21 RETURN THEM TO YOUR OFFICE WITHIN 20 DAYS OF RECEIVING.

22 MS. LERNER: AT THIS TIME THE DEPOSITIONS ARE ADJOURNE

23 (WHEREUPON, THE AFOREMENTIONED DOCUMENT

24 WAS MARKED EXHIBIT "D" FOR IDENTIFICATION BY

25 THE NOTARY PUBLIC, A COPY OF WHICH IS ATTACHED

26 HERETO.)

27 //

28
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1 STATE OF CALIFOR?~I&

sue
2 COUNTY OF ORANGE )

8

4

I, LINDA A. PAYAN , CSR

6 a Notary Public in and for the County of ORANGE, State

~ of California, do hereby certify:

s That, prior to being examined, the witness named in

9 the foregoing deposition, to wit, RAYMOND KRINSKY

10 was by me duly sworn to testify the truth, the whole truth

~ and nothing but the truth;

12 That said deposition was taken down by me in shorthand
'0

13 at the time and place therein named and thereafter reduced to
r')

14 typewriting under my direction.
S

15
16 I further certify that I am not interested in the

0 17 event of the action.

18

19 WITNESS my hand and seal this (V~~day of

20 APRIL , 1984.

S
21

22

28 -

24 _________________________

Not~&ry Public in and for the County
25 of ORANGE, State ~L-~al ifornia

26
5 ~IAL K

27 ~A A XYAN
~CTJCi' .?'JC - ~A1WO~N!A

28 ~' ~'~'~' / ccrnm expires NOV 5, P~

0 PELLETIER & JONES
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~,r.ral Co'amwl .;~ p3:O&
FederaL Livetion CwmlUJOVI
l'~25 K £trftet, LW.
Washington, D. C. 20463 5
To Whom It P!ay Cofcern:

On twu separate occasions' ',etween October 1, and ?ovember 9, 1981. Yr. Charles

ICerrney vt'sited my home to discuss a loan of $'sO,000. for a period of one year which.

he claimed he needed for his ConKressioflhl. Campaign, a's he claimed he in~end.d to run

aw £ Candidate for the Is)rd Congressional District race primary.

At both of theme u~e*tiflI!5 is appeaeed before ~y wife and .~ys.1f, aliae and ubum.

questioned as to what security he could offer for this loan, he stated he could offer

a second note and trust deed on his own p.'rsonal residence of 22992 Lovios, 111.51mm
Viola, CA 92691.

Alter further questionifla~ as to whether his house, in the event of forecloSuRe

would cover the added loan, hem infor~'md u~ that he would not have to lose the house

as he had other holdings awl iiould have no i.roub1e in meeting his cou.mittmeflt.

In Iovember 10, l9E~2 the. Joan was d'ae~ and in default awl F~. Icenney claimed he

lost all his funds in the campaign. AfLor checking with in~y attorney, he advised me

to ~o to the County Rer:order'i~ office srxl ret copleis of the coap3ete campaign repast.

Aftor receiving said report. ~ found one emn'~rv in the sum of £40,000. which Pfr. Kenney

stated was his: he deposited this sum on Karch 3] * ! 9~2 and withdrew it on Apr12 ~,

1*2, four days later. 1iy attorney and iccountant. termed this action suspiciouS

and a ~ossib3e laundering cat campaign f~:nds. and advised me to report it t4 the

various uovernmeflt agencies conoe*ned therewith. In no way does the campaign re~

port show that the $40,000 was borrowed from q wife and qself.

Thank you f or your conwsr'itioTb anti -,nsld,?atiOYb in this matter.

Very truly yours.
~1

I

~ F~ntry & ~~~D~iiiTii3KrU
ijit.)vlraval

2 Via flensvent~'
1~Isuion VIe.jo, CA 92692

* ~worn t zifOrerne

Subs rib. Ofl June 2,1983.

Debb~o Markham j
~ 

*

OFFICIAL SEAL I
MARKHAM

NOTARY PU5UC.CAL*UORNIA* PRINCIPAL OFFICE IN
RANGE COUNTY

MyConxnissin Expires Feb.27.

exhibit &.. for ID.

EKWr~ZT A
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September 12, 1933
~3~fj P1~: I

Federal Election Commission
1325 "r Street LW.
Washington, D. C. 201163

ATTN: ~r. Charles N. Steele, General Counsel
Mr * Kenneth A. Gross, Associate General Counsel
Mr. G.A. Finch, Staff Member

Subject: Response to MUR #1553 and request for additional information.

Dear Mr. Steele: es

This letter is in response to the opinions rendered by the Office of ~
General Counsel (page 14 para. 2). 0

My wife and I are responding to both your cover letter of August 8, 1983
(14th paragraph), and statement made to me by your Staff Member Hr. G.A. Finch
on our last telephone call, that is if any additional information comes to ~
attention to f~r~rard it to you

Pl~ase be advl.sed your report is not accurate and is not acceptable to
both of us, our reasons are as follow:

(1) According to your page (2) last paragraph in which you state that we bave
made no political contributions to any Federal Candidate, including Charles
Yer.ney, this is either your error or Mr. Kenney's, as I have enclosed a copy
of campaign statement as filed with the Orange County California's County Re-
istrar 's Office and the California Sec 'y of State, which shows the sum of
~625.OO.

(2) Your page (2) paragraph (1) in which Mr. Kenney responds to the compaaint
t~.at the purpose of the loan was known to Raymond and Sylvia Krinsky, is not
true as we only knew what Mr. Y.enney told us in o~r home. When he requested
our help towards his Congressional Campaign; we also realise that we had no
control over the funds loaned, once he received the $110,000.00. We knew no-
thing of Mr. Kenney's Real Estate business, except his statement that he was
doing well. We don't know what, loan Mr. Kenney is talking about as he had
taken out a number of them on various real estate transactions, bet the 2nd
note and trust deed of 22992 Lovios, Mission Vie~o, CA 92691, which was his
own personal residence, and was signed by him and his wife and Majestic Es-
crow Co., in which he held a partnership interest, without q knowledge, which
is also a violation of the State of California's Corporations laws, when not
disclosed. There was only (1) 1st trust deed holder at 22992 Lovios and ti~
1st trust deed holder was Downey Savings & Loan Association, 3200 kistol St.,
Costa Mesa, CA 92626., and you can verify this information with Mr. Rick
Wilson, Loan Service Manager, at the same address.

(3) According to your page (3) paragraph (1) statement~ that the loan in
question $140,000.00, came from Consolidated Home Loans; the follovingin-.
formation refutes that statement. According to Yr. Randolph ~usca, President
of Consoldiated 1~ome Loans, (copy enclosed) the $58,000 loan was taken out by
Mr. & Mrs.. Kenney to satisfy a Junior loan on property of 30011 Calle Grande
Vista, San Clemente, CA and that the check was made out .to )(issioz~ Viejo Nat
ional Eank in the sum of $l&0,950.28. I am sure you are aware that this sum

~,CebtB Lii

~ exhibit .~j for l.D.

~-m~;m~4i
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(2)

w6.9

was tr.nsreed in escrow and the only funds then available to Y.r. Kenney was the
o ~7,LJ66.l7.

This information was made available to me by ~ BrQsca as the property in
question was recently in foreclosur, by 13r. Brusca and is currently on the maricet
for sale, and I sia looking into this property for a possible parchase by a family
member.

* We believe this matter could have been resolved by now bad you let us appear
before your commission, when we advised I!r. G.A. Finch that we were available and
approximately 100 miles from Washington, D.C. the first few weeks of July, 1983.

End (3)
, Senator Baker

Cong. Packard

2351&2 Via lenaverite
3~iesion Viejo, CA 92692

I

S

State c~t Ca1iforn~a
County e~' Orange

Si~b"'ribed~ end, sworn ~c before me on September 13,1983.

ebbie 4erlhe.m ornciai

Ewfr.t~'t I

er~

0

SIAL
DEBBIE MARKHAM

NOTARY UU~.'C.C&LWORNIA
PWICIPAL O7FICI 396

CR145 COiUv
3m.
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REPLY TO INT~ROGATORIES

1) Between October 1, 1981 and November 9, 1981,
possible Congressional Campaign. I insisted that
Kenney be a real estate transaction. The loan at
with Mr. Kenney s personal residerase.

2) The loanwas sup~osedtobe guaranteed by the
income generated from the interest.

3) Escrow instructions and note and deed of trust.

we discussed a loan on a
this loan given to Mr. & Mrs.
28% interest rate was seowed

note and deed of trust and

See attached docmube.

I~) Personal funds.

5) a.* Uni@nFedral5avings&Loan
25330 C Marguerite P)ssq

* Mission Vie5o, CL 9>2675
b. See attached cow of bank check..
c. Joint aocount,,~ Raymond & Sylvia Krinsl.y
4. fl/iD/Si bank check.

4 K

.dg-

6) 3o outside loan.

7) lank Check made out to Majestic Escrow Co.. See attached cow.

8) Escrow Instructions. See attached documents.

Ifission Viejo, CA 92692

State of California

~.A. ~8 flq..ywa ____________ }
V. -~

HOUSEHOLD
FEDERAL

OF1OAL SEAL

~ **I~
C.; ~ ~* Iic'.ry pvb.bc Cal'oruia

__ OMkGE counTY Y3

My Cmmisie Expwes 112137

On this the .I~Lhda? of Jenusr.v

Linda Fernean

the undersigned Notaiy Public, personally appeved

e Raymond KrSnsky

0 personallyknowntOme
~3 Proved to me on the besis of satislactofy evidence
to be the person(s) whose name(s) ~ L.......... subsouibed to Vms
within Instrument, and acknowledged that .......hL..............meIWCUted It.

WITNES$ ,!wiland and offl~laJ4eal.

GENERAL £CKNOWLESMENT FOAM

exhibit for (.0.
Linda A. Payan, N.P
Dafe

q

I.
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-- ~.u. w .mggbu..wsd~
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MAJESTIC ESCROW INC. 
*~52O0 LA PAZ RD. 3-107 . ESCROWTRUSTREC~IP.~.~ 1080COMPANY 670 UFFICg 001

LAGUNA HILLS, CA. RCv .O
_ _ mmm1~

~ *~-~

FORTY THOUSAND AND 110/100 3.j.~
g4j~SC~§J7~c4s

4CM ~

4'.Pq~,..
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AMO WMCW accomoco MAIL ye

Mr, & Mrs. Raymond
,*23542 Via Benavent
Mission Viejo, Ca
L

Krinsky

92692

* 0~4.o47
19007

0 DI~

~ ' 7~L~R~NCE~&TBUSIW

RECORDED IN OFFICIAL RECORDS
OF ORANGE COUNTY. CAIJFOAIeIA

Iss.ool ~2~o PM NW1? '81

LEE A DRANCII. CmuIy bwdv

SPACE ASOVE THIS UNI FOR RICORDKR~ USE~
SNORT FORM DEED OP TRUST AND ASSIGNMENT OF RENTS (INDIVIDUAL)

A.P.W.. ~.. -

This Deed of Trust, made abla 10th dayef November, 1981.

CHARLES G. RENNET AND MARY J. KENNV.Y, husbAn4 and wife

vhee madras is
5

22992 Lovios, Mission Viejo, Ca
Emumber and urns)

here. sailed IRWYOR,

.1
6*)

DE VILLS SERVICE CORP., INC., a Calilomi. corporalion. herein called musm, an4
RAYMOND KRINSRY AND SYLVIA KRINSKY, husband and wife as Joint Tenants

harah stEad ~nassi,
Witnesseth: Thai Trustor IRREVOCABLY GRANTS, TRANSFERS £155 ASSIGNS £0 TRIISTE 515 TRusT, WITh PWKR 07W,
thai propuly 1. Orange CsUIt), c.iit'~ini.as

AS PER EXHIBIT "A" ATTACHED HERETO:

This Trust Deed is second and subject to a first trust deed of record.

ii s~;Eriiwt WI IH the reals. maims and profit thereat. SUJWEC I. HOW&~VER. So the righi. pasmer and aesthorlmy paves so and eumferred
ug~n BeneAdary by paragraph (10) of the provkkun4 acorporased herein by reference in caNcel and apply n.h vms'. hwus and presu
For the Purpose of Securing: l. PerleumanLe of czech agreement of I ruiew incorpurzeteel ha set. ,~nceen contaIned herein. 2. Psyamens
of she indebiedness esidenced by one pmumlr.ssory nut, of even dale hcrewiuh, and any essenasun or meneweel ulsereaf. hi abe priadgul am.
of S 54,.1~9. j6 ezecuied by Trwssor I. favor of Benelhcanry or order.). Payment of ~usch further aigugma as ike ihearmerd owner
said property hereafter may bovow from RencAciary. when evidenced by macthey nose Ear anirsi recinng Isis so uecurud.
To Protect the Security of fluis Deed of Trw1. Trustor Agrees: by she emessitlssa sw Jeluiesy .1 iIsl~m Deed sit Teus and she
nose ecuired herchy. that provisions ill WE itt. siwlms ac. if ihe Acissiu'. deed of smut re.ew.leJ m Santa barbara eoamy and 5a.m.
County October IX. 1961. and in all .ashcr counulca Ussedier 23. 19Es1. in she beset and at the l~K .1 (Nhcial Records in she uA1~e of she
county recorder of the county Ahere said property I huateel. nosed below opposite she name eta such e~i5Iaiy. 'Ii.:

COUNTY

Plumes

Saseamenle
S.. Sad..
Sam Samw~m*
Sen I.med.se
Sam -
See 1.5.0bhp.
See Male.
Sages Sesba..
Sass. Clues.
Sees. Cm
~mis
S.sShg. S

noost
a9:
'SI

seas
433'

271
Ss'7

A33
2410
'IS'
.sys.
'Sin
533.
1'3~
'.4

PAGE
305

S
523

62
353

51
9.5
311

12
4,.
a',
241
4,4
526

COUNTY
Shssa
Seeblyas

Sesame
SluahIsas

Tabams
1~
Tugs..
T.satumaa
YeaSues
Ta's

Soot
29

em
1185
1851
1715
572
4.'
.93

U,'
'a

urn
en
326

PAU
Sm
151
'U
'59.
45'
'V
-9
265
-5
a

U'
245
em

selset Saab 1961. Page 182661

iwleerk pnwsswem.. htlslMaI em aN rauflhirs. are prenisa aO 11w meew isvivs.ui lsrrri.y an' aem.gu.~u dhel oea.wg.aated hems ansi umsis.b'.a gauul
lineal a. fully a. ulasugh sri f..rth lwr.4 au hupuk; thai Is. will mte.rr~u and perismren 'aisi prm1~w..u.-: awl slsai the ,.4ugemn.. g.e
.bligaamnu. and peril.. I. said pravislnma .11.11 he eussarued 6.16961 i's ike pvespefly. oeUl~a3iwss. ... l gs..uw'et Smith urn ibm lImed .4 Ti....

TI.. undersianed Tru'i..r vs quens. sham a espy .4.my Neal.. .6 Defawli ausd .4 amy Nwsl.e .4 'aIr Is~,.w.wl., Is. mailed is him as his ~dsbe..
ls.innb.'lmwe sri gerib.
STATE OF CALIFORNIA. (~(4PSiu.aDbea. .1 Trusa.w
COUNTY

~ November 10 ~ - be~. me. the under.

signed. a Notary Public in and for saId Susie. personafly appeared
Charles G. Kennev and

known tome
to be ike personA whose name..i. arbbwribed to the wishla
instrument and acknowludged IhaL. !Y.......eaocsssad the same.
WITNESS my hand and official seat.

S1~ nature_________________

~rv,,g *48g

~ ..~* i.e. .~ D~LORi~i F. (ARLYLL I
.. ~ ~ a...w..in UI

COUNTY
Alameda
Alp..
Amadar

Ca'awm
Cat...
Caeuuu Cagis
alN.es..

It Oared. -

0~m
NumbatA
ImpedeS

Ears

SOON
435

I
104

1145
145
296

2976
75

566
4626

422
'57

1091
147

3427

PAGE
'54
255
345

I
152
"7
47

414
.5'
572
154
527
501
S's

60

COUNtY
Nh.g,
bbs
Imsan
I.. Ausgeiss
Medes.
Made
Manpes.
M.mdadm
Messed
Madss
Mesa

Maps
Nawad.

SOON
792
352
171

12665
010

'sea
77

57,
1547
154
52

2194
639

*2..
56.9

PASS
033
3,

471
699
170
33,
an
sam

* 5)5
as'.
429
53.
a'

* 320
'I'

-S

U,
0

.5

I

- 5**
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* EXHIBIT 'A"
O~SCRIPTI(*::

?PI~CeL 1: &

L(~T ~ OF TRACT t.~e..~Igt, 1t4 ThE CcUNTY (SF ORA~~E, ~TAE ~P CP.L1PCRt~JS.
L~' Pt.R rtF' sECO~V~D Ir~ P.C'C~ ~DOPA~$ ~7 AND ~e ('F ISICCLJMCECI!SVAPS.

0*

I" Ti'E OFFICC C*F T&I)? C(~UtTY P.PCCPL~EP. '~F !..ATCe COL~TY.

~YCEPT AI.L *~3eC~ALS, '~ILGI*~ PE1ROLEU~~, OWLP. I~YV~PCCA~O3~ SUPSTAfLI~C **~ a>

t'l~. ALL ~ %-'ATEiE IN OI~ U'v~E~ CR ItIC~ i~AY ~r I'~CC4.~.LD !Re
~,.1C ~ t~pL'!L3E~A PLAIE f:&r.ALLEL:Tr) At4~ T~SC I~EET IIiLC~ Ttir

raLone~T1c~tj. IEVLL(:P!'rf.T, P~O[)UCTIO?., F~TRACTZc.t4 AILC TAKI~'G OF SAW
*' :'rI'~L~, CiL, G~AS, PET~C'LEL$I'~, ('TI!F.R .~YDPflCARfdCr SUPSTAIECES £1I% ~ATCO
rcr SAIl" LAt;D ty 1~EiS OF IIt5, lELL~, L'?Rf~ICKS AHE/C'D OTI'?~ ~L~JP~EI1~
~*Cu:~ SUPFACC LUCATICl"~. L'IJ /:t~sCit'JrG CF~ ?IEI rr.ic LL1~D CR LYtt~E.
E~.'T~,IDC e~ T~( 'IiCVE t.rSCf~1I~FI) LIICD IT ~FI"~ ~?1~~E'~STflOLs TIe~.T ml
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Securing some, must be surrendered to Trustee for concellosion end retention before reconveyeace will be mode.

NOTE SECURED BY DEED OF TRUST
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fees. lists natO is secursd liV DEED of TRUST to DI VIUZ SERVICE CCII?., uSC. a Callibsala osipasUon.
us Trustee.
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APPEARANCES OF COUNSEL:

FOR THE FEDERAL ELECTION

COMMISSION:

FOR ESTHER M. GOFF AND
CHARLES KENNEY:

LOIS G. LERNER, ATTORNEY AT LA
AND

LISA KLEIN, ATTORNEY AT LAW
WASHINGTON, D.C. 20463

ROGERS & DIB
BY: GEORGE L. ROGERS, ESQ.
17111 BEACH BOULEVARD
SUITE 103
HUNTINGTON BEACH, CALIFORNIA

92647-5999

N
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0
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0

t~t~#5IflON 0~ G~A44*S ~ 4#~

AT' 24*00 AVILA RMD, tAGVNA t$IId.~, CAU9~0ftfltA~

9267~, CN~H~ AT 10:40 AM., *te TKt~%PAY,

APRIL 12, 1984, v'oite LINDA A. AY*4,

CSR *4426, A NOTARY PUBt.IC IN ANK~ FOft T4E

STATE OF CALIFORNIA, PURSUANT TO SUBPOENA.
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RECEIPT FOR $40,000

KA~L~$ K~4~Y

(~ ~Ms. ~1N)

(BY Mt. LEtNelo

(BY MR. RO~EftS)
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CHARLES KENNEY,

AFTER HAVING BEEN DULY SWOR4, WA%

EXAMINED AND TESTIFIED AS FOLLOWS

EXAMINATION

SY MS. KLEIN:

Q WILL YOU PLEASE STATE YOUR NAME FOR THE

RECORD.

A CHARLES G. KENNEY, K-E-N-N-E-Y.

Q AND YOUR PRESENT ADDRESS, MR. KENNEY?

A 23368 COSO, C-O-S-O.

Q HAVE YOU BEEN DEPOSED BEFORE?

MR. ROGERS: WHAT TOWN?

BY MS. KLEIN:

Q WHAT TOWN IS YOUR RESIDENCE IN?

A MISSION VIEJO.

Q THE STATE OF CALIFORNIA?

A STATE OF CALIFORNIA.

Q HOW LONG HAVE YOU LIVED THERE, MR. KENNEY?

A SINCE ABOUT MARCH OF THIS YEAR. OR OF '83.

Q PRIOR TO THAT, WHERE DID YOU tIVE?

A AT -- I DON'T REMEMBER THE ADDRESS. BUT IT

WAS ON LOVIOS STREET IN MISSION VIEJO.

Q HAVE YOU EVER BEEN DEPOSED BEFORE? HAVE

YOU EVER HAD YOUR DEPOSITION TAKEN?

YES.

Q THEN YOU ARE AWARE THAT IF I ASK A QUESTION

THAT YOU DON'T UNDERSTAND, THEN YOU SHOULD LET ME KNOW THAT
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CAN *E~HRASE yr. ~T~N#*~~ ~

tSIOoD THE QUESTION 416 ~P%*~4~*~ ~Q It

A YES.
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Q ANOTHER PRELIMINARY QU~5TION, AK~ TQV

REP#ESENT~D BY COUNSEL HERE TODAY?

A YES, I AM.

Q AND WILL YOU PLEASE STATE YOUR COUNSEL'S

NAME FOR THE RECORD.

A GEORGE ROGERS.

Q MR. KENNEY, ARE YOU PRESENTLY EMPLOYED?

A YES, I AM.

Q WHAT IS YOUR EMPLOYMENT?

A THE GOEDEN COMPANY, G-O-E-D-E-N.

Q AND HOW LONG HAVE YOU BEEN EMPLOYED?

A SINCE NOVEMBER OF 1983.

Q AND WHAT POSITION DO YOU HOLD AT THE COMPA~

A GENERAL SALES MANAGER.

Q DID YOU AT SOME POINT OPERATE A BUSINESS Ki

AS KENNEY REAL ESTATE?

A IDID.

Q WHAT LEGAL FORM DID THE BUSINESS TAKE?

A CORPORATION.

Q WHAT WERE THE DATES OF THE BUSINESS'S OPERJ

A I THINK FEBRUARY 1977 UNTIL ABOUT, UNOFFIC

FEBRUARY OF '82.

COULD YOU DESCRIBE THE TYPE OF REAL ESTATE

TRANSACTIONS OF THAT BUSINESS?

A GENERAL SALES, RESIDENTIAL SALES.

0

0

*~q.

0

0

IY?

JOWN

'1TION

I ALLY
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Q

A~ APPi~OX

A

Q

ELECTION,

A

Q

OTHER THA

A

IS NOT A

Q

A

Q

A

Q

1982 CONG

A

Q

ABOUT SUC

A

Q

A

A

Q

TRESS

~H A

SOMETIME IN OCTOBER 1981.

AND DO YOU RECALL WHEN YOU BEGAN THINKING

CONGRESSIONAL BID?

ABOUT THREE DAYS BEFORE I FILED.

AND WHEN DID YOU ACTIVELY BEGIN CAMPAIGNII

SHORTLY THEREAFTER.

DO YOU KNOW A MR. RAYMOND KRINSKY?

YES, I DO.

WHEN DID YOU FIRST MEET HIM?

MG?

S ~R ~I#LPt

I W0q~~.

~ ,~:; VS~ET PROP~RTZ1S HAD YOU PUACHASE

It4ATE NUM~Eft.

THREE Oft FOUR.

IN 1982, YOU ENTERED INTO A CONGRESSIONAL

DID YOU NOT?

I DID.

HAVE YOU EVER RUN FOR ANY OTHER .ELECTED OFFICE

N THE CONGRESSIONAL SEAT IN 1982?

A COUNCILMAN IN MISSION VIEJO. MISSION VIEJO

CITY. BUT IT'S A MUNICIPAL ADVISORY COMMITTEE.

YOU WERE ELECTED TO THE ADVISORY COUNCIL?

YES, I WAS.

ARE YOU PRESENTLY HOLDING A POSITION?

I AM.

WHEN DID YOU DECLARE YOUR CANDIDACY FOR THE

4
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8 A K~ JU$T CAItE INT~) T$IE OPFtCE.

4 Q INTO YOUR REAL ESTATE OFFICE?

6 A REAL ESTATE OFFICE.

6 9 DO YOU KNOW WHY ME CAME TO YOUft REAL ESTATE

7 OFFICE?

6 A I DON'T RECALL, REALLY. ~JUST MOSTLY ABOUT

9 INVESTMENTS AND THINGS OF THAT NATURE. I DON'T REALLY

10 RECALL FOR SURE.

11 Q DURING THE TIME THAT YOU HAVE KNOWN HIM, DID

12 YOU SEE HIM ON A REGULAR BASIS?

13 A NOT REGULAR, BUT FREQUENTLY.

14 Q HOW OFTEN DID YOU USUALLY SEE ONE ANOTHER?

15 A SEVERAL TIMES A MONTH.

16 Q DID YOU EVER HAVE A SOCIAL RELATIONSHIP WITH

0 17 MR. KRINSKY?

18 A YES, WE DID.
C

19 9 DID YOU KNOW MRS. KRINSKY?

20 A YES, I DID.

21 Q COULD YOU DESCRIBE THE SOCIAL RELATIONSHIP

22 THAT YOU HAD WITH THEM?

23 A THEY INVITED ME TO SEVERAL FUNCTIONS. HE'S

24 VERY ACTIVE IN THE VETERANS ADMINISTRATION. AND HE INVITED

25 ME TO LIKE THE NAVY BALL AND A FEW OTHER INVITATIONS THAT

26 WE WENT TOGETHER. AND ALSO WE WERE IN THE SAME CLUBS,

27 SIMILAR CLUBS TOGETHER.

28 Q HAVE YOU EVER BEEN TO HIS HOME?
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~YBE.

IN?

A THEY WERE LOOKING TO REINVEST SOME MONEY.

THEY KEPT THEIR MONEY IN T-BILLS, AND HE FELT THAT HE COULD

GET A HIGHER RATE OF INTEREST BY BUYING TRUST DEEDS.

U

QNCE DVRING THE CAMPAIGN AND MAYBE 0N~E

Q HAS HE BEEN TO YOUR HONE?

A NOT YES. WE DID HAVE A FUNCTION THERE, YES,

AND HE WAS THERE ONCE.

Q DID MRS. KRINSKY EVER COME TO YOUR OFFJCE

WITH HER HUSBAND?

A YES.

q DID SHE EVER COME ALONE WITHOUT HER HUSBAND?

A I DON'T RECALL.

DO YOU KNOW WHAT MR. KRINSKY DOES FOR A LIVING?

A I THINK HE'S RETIRED.

Q AND WHAT LEADS YOU TO. BELIEVE THIS?

A HE TALKS AN AWFUL LOT ABOUT THE OLD NAVY.

Q WAS THERE A TIME WHEN YOU LEARNED THAT MR.

AND MRS. KRINSKY WOULD BE INTERESTED IN SOME REAL ESTATE

TRANSACTIONS?

A YES.

9 WHEN WAS THAT?

A 1980.

Q WHAT TYPE OF TRANSACTIONS WERE THEY INTERESTED
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Q 01D MR. KR1N5I~Y ThE4 APPR~OACH YOU fOR

SUCH INVR5T?4~NT$?

A YES.

Q DID YOU EVER APPROACH HIM?

A NO.

Q PRIOR TO NOVEMBER OF 1981, DID YOU EVER EI4TER

INTO ANY BUSINESS TRANSACTIONS WITH MR. AND MRS. KRINSKY?

A AS A BUSINESS NATURE, YES. NOT AS MYSELF.

HE BOUGHT SOME TRUST DEEDS FROM OTHER PEOPLE THROUGH ME.

Q HOW MANY SUCH.TRUST AGREEMENTS DID HE PURCHASE?

A I THINK TWO.

q ON EACH OF THESE OCCASIONS, DID MR. OR MRS.

KRINSKY INITIATE THE TRANSACTION?

A HE DID.

Q MR. KRINSKY PURCHASED THE TRUST DEEDS FROM

OTHER PERSONS THROUGH YOU?

A THAT'S CORRECT.

Q YET HE INITIATED SUCH AN INVESTMENT TRANSACTION

A THAT'S CORRECT. HE ADVISED ME THAT HIS T-BILL

WAS COMING DUE AND WANTED TO KNOW IF WE HAD ANY OTHER

INVESTMENTS THAT HE COULD INVEST IN THAT HE COULD GET A

HIGHER RATE OF RETURN THAN ON HIS T-BILLS.

Q DID YOU MAKE SUCH ARRANGEMENTS FOR ANY OTHER

PERSONS OTHER THAN MR. AND MRS. KRINSKY?

A NOT IN THE SAME NATURE. BUT, YES, WE DID.

Q COULD YOU EXPLAIN THAT FOR ME.

A YES. IN SOME CASES WE WERE LOOKING FOR

INVESTERS. AND THROUGH CONTACTS OF SALESMEN IN THE OFFICE
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I sAY tsAvE I~9~Nb S0EONE ~L5~ V~* ;t4VET IN *~AL 1~A1t i~

a T$AT TI4~ ~Q5~ANY DW SOME TRM~$A&I'%~IS l~ITtI

S Q TURNING TO THE VEMRER 1981 LOAN, OW $*>iX

4 AND MRS. KRINSKY LOAN YOU $40,000 IN 1981?

5 A YES.

S Q WHEN DID YOU FIRST DISCUSS THE POSSIBILITY

7 OF THIS LOAN?

8 A MID YEAR. JUNE, JULY, SOMETHING OF THAT

9 NATURE. HE CAME INTO THE OFFICE, AS HE DID QUITE FREQUENTLY,

10 AND HAD A T-BILL COMING DUE AND DID I HAVE ANYTHING FOR

11 HIM. AND I TOLD HIM I HAD A NOTE COMING DUE AT A BANK AND

12 1 COULD USE THE MONEY. AND THAT WAS JUNE OR JULY OF 1981.

13 Q WHEN YOU TOLD THIS TO MR. KRINSKY, WHAT WAS

14 HIS REACTION TO YOUR DESIRE THAT HE WOULD --

15 A THAT HE WOULD BE INTERESTED IN MAKING THE LOAN

16 TO ME.

17 Q WAS ANYONE ELSE PRESENT DURING THIS

18 CONVERSATION?

19 A I DO NOT RECALL.

Q DURING YOUR LOAN NEGOTIATION FOR THE $40,000,

21 WHAT TYPE OF SECURITY WAS DISCUSSED FOR SUCH A LOAN?

22 A MY RESIDENCE ON LOVIOS IN MISSION VIEJO.

23 Q WAS THERE EVER A DISCUSSION OF ANY OTHER

24 PROPERTY BEING USED AS SECURITY?

25 A AT THAT TIME, NO.

26 Q WAS THERE AT ANY OTHER TIME?

27 A LATER HE HAD A NOTE THAT HE HAD PURCHASED

28 FROM ME, ONE OF THE NOTES THAT HE HAD PURCHASED FROM ME THAT
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Q WHEN ~OU R~A#4 YO$J~ ~*0TtAfl0N~ IN 4tA&Y,

V~ft# YOU DISCUSSING A$ SUC~*1TY ~ P~%I~NAL ~SIPtMc0

A YES.

Q DID MR. KRINSKY ASK THAT YOU DO ANYTHING BBFORf

HE WOULD AGREE TO LEND YOU THE MONEY?

A YES.

Q WHAT WAS THAT?

A HE WANTED AN APPRAISAL OF THE PROPERTY TO BE

SURE THAT THERE WAS SUFFICIENT EQUITY IN THE PROPERTY.

HE WANTED A STATEMENT FROM THE BANK, OR SAVINGS AND LOAN,

THAT THEY WOULD NOT CALL THE LOAN. AND THESE ARE PRE-

REQUISITES TO HIS MAKING THE LOAN.

Q WAS AN APPRAISAL DONE. ON THE PROPERTY?

A IT WAS DONE WHEN I REFINANCED THE HOUSE IN

THE END OF '80, OR FIRST OF '81.

Q THERE WAS NOT A SECOND APPRAISAL THAT WAS

DONE?

A NO. HE WANTED ME TO GET A COPY OF THE INITIAL

APPRAISAL, AND HE WANTED A COPY OF THAT. AND THAT WAS ONE

OF THE REASONS FOR THE DELAY IN PUTTING THE LOAN TOGETHER

WITH MR. KRINSKY, BECAUSE WE KEPT WRITING AND CALLING AND

ASKING FOR THE APPRAISAL FROM DOWNEY SAVINGS AND LOAN, AND

THEY TOOK THEIR TIME. MR. KRINSKY ON SEVERAL OCCASIONS

WENT UP TO DOWNEY SAVINGS AND LOAN AND GOT VERY IRATE WITH

THEM BECAUSE THEY WEREN'T FURNISHING THE APPRAISAL FAST



*
* K :Q.. THIS ~APP~I~E~ PUR5tJANT TO votM ~v~Y

4 CONVERSATION WITH KIM?

* A YES.

6 Q WHEN WAS THE NEXT TIME THAT YOU TALKE0 WITH

7 HIM ABOUT THE LOAN?

6 A PROBABLY WEEKLY.

9 Q AT WHAT TIME DID HE. FINALLY AGREE TO LEND

10 YOU THE MONEY?

11 A HE HAD AGREED AT THAT TIME IF I COULD LEAVE

12 ALL THESE PREREQUISITES, THAT HE WOULD LEND ME THE MONEY.
0

13 Q REGARDING THE LOAN, HOW MUCH WAS THE AMOUNT OF

14 THE LOAN?

15 A THE NOTE WAS WRITTEN I THINK FOR 54,000 AND

16 SOME ODD DOLLARS, WHICH INCORPORATED $40,000 CASH FROM HIM

0 17 AND THE ASSIGNMENT OF THE 14,000 ODD DOLLARS TO ME.

18 Q INTEREST WAS DUE ON THE TOTAL AMOUNT?
0

19 A YES.
~q.

20 Q WHEN WAS THE PRINCIPAL PAYMENT DUE?

21 A ONE YEAR, I THINK.

Q THE PRINCIPAL PAYMENT BEING?

23 A THE PRINCIPAL AND INTEREST ALL DUE AND PAYABLE

0
24 AT THE SAME TIME.

25 Q IN WHAT FORM DID MR. KRINSKY TRANSFER THE

26 LOAN MONEY TO YOU?
0

27 A THROUGH AN ESCROW.

28 Q DID HE USE A PERSONAL CHECK?
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A HE PUT TK~ M~W~Y, AN~ EK*~W GA~

t4QNIY TO ME.

Q YOU SAID THAT THERE WAS A TRUST

WAS ALSO ASSIGNED?

A YES.

Q COULD YOU EXPLAIN WHY THE TRUST

INCLUDED?

A HE DIDN'T LIKE THE NOTE THAT HE HAD PURCHASEb

BECAUSE THE GUY WAS CONSTANTLY LATE ON MAKING PAYMENTS.

AND ONE OF HIS TERMS OF THE NEGOTIATIONS WITH ME WOULD BE

THAT I WOULD TAKE THAT NOTE OVER, AND IT WOULD BE UP TO ME

TO TAKE THAT NOTE OVER AND COLLECT.

MR. ROGERS: WE HAVE A COPY OF THE RECEIPT IN A

CASHIER'S CHECK FROM MR. KRINSKY ON NOVEMBER 10TH, 1981,

ESCROW NO. 702, IF YOU'D LIKE THAT. AND WE ALSO HAVE A

COPY OF THE TRUST DEED FROM MR. AND MRS. KENNEY TO MR. AND

MRS. KRINSKY SHOWING IT WAS RECORDED NOVEMBER 17, 1981.

MS. KLEIN: I BELIEVE THAT WE HAVE A COPY OF THIS,

MR. ROGERS.

MS. LERNER: I THINK WE SHOULD PROBABLY MAKE THE

RECEIPT AN EXHIBIT TO THE DEPOSITION. WHY DON'T WE GIVE IT

TO THE COURT REPORTER.

MR. ROGERS: DO YOU HAVE THE ESCROW INSTRUCTIONS?

MS. KLEIN: YES, WE DO.

MS. LERNER: WE WILL MARK THE RECEIPT EXHIBiT 1.

THE WITNESS: I DIDN'T THINK THE ESCROW INSTRUCTIONS

WERE FURNISHED.

MS. LERNER: WE HAVE A COPY OF THAT.

*0

N
~q.

0

.Iq.

0
iqa

DEED WAS
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A

Q

RUNNING FOR

NOT FOR CONGRESS, NO.

DID YOU TELL THEM THAT YOU WERE THINKING OF

AN ELECTED OFFICE?

A YES.

a,

0

0

*~q.

a

iq.

a,
0

*Y 143. ~t.~tf4s

Q

THE MONEY?

A HE WAS AWAftE IT VA~ FQR I~fl4ESS AT ThAT

TIME. I HAD A 'REAL ~%tAtE bU~I4~S~5~ AND PEO~tE Att ~AMILtA

WITH THE REAL ESTATE MARKET IN THAT PERIOD OF TU4E WAS

DECLINING, AND I WAS SUSTAINING SOME LOSSES. AND l NEEDED

THE LOAN TO SUSTAIN THE LOSSES UNTIL THE REAL ESTATE MARKET

TURNED AROUND.

Q WAS THERE ANYTHING TO CAUSE YOU TO THINK THAT

MR. AND MRS. KRINSKY MIGHT PERCEIVE THE PURPOSE TO BE

DIFFERENT THAN IT WHAT YOU HAVE DESCRIBED?

A NO.

Q DID YOU TELL MR. KRINSKY OR MRS. KRINSKY

ABOUT YOUR INTENTION TO RUN FOR CONGRESS?

A NOT AT THE INITIAL NEGOTIATIONS OF THE LOAN,

NO.

Q WHEN DID YOU FIRST MENTION YOUR INTENTION

TO RUN FOR CONGRESS?

A WHEN I FILED FOR CONGRESS, IT WAS OBVIOUS

THAT I WAS RUNNING FOR OFFICE AT THAT TIME.

DID YOU INDICATE TO THEM THAT YOU WERE

CONTEMPLATING RUNNING FOR OFFICE BEFORE YOUR ACTUAL FILING

DATE?
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A Wt~W~RE ~

THAT WAS Go04~ ThROtJ~M ~#A~~A

UNDER ANTICIPATION OF GETTING A &~APP~RTEONMEI4T S~A1, I

INDICATED I WAS TIIINKIt% OF RU~NIN~ ~OR ASSE#4P1.Y.

Q ThE ASSEMBLY SEENG FOR THE STATE OF CALIFORNIA?

A STATE OF CALIFORNIA, YES.

Q YOU HAD MENTIONED THAT YOU HAD SEEN TO THE HOME

OF MR. AND MRS. KRINSKY. COULD YOU TELL ME WHEN YOU WENT

TO THEIR HOME?

A I DON'T KNOW THE EXACT DATE. IT WAS PRIOR TO

THEM MAKING ME THE LOAN.

Q DO YOU REMEMBER WHAT TRANSPIRED DURING YOUR

VISIT THERE?

A YEAH. HE HAD ALL HIS DOCUMENTS AT THAT TIME

FROM THE SAVINGS AND LOAN COMPANY THAT HE NEEDED. I THINK

HE NEEDED ONE MORE DOCUMENT I THINK IS WHAT IT WAS. HE

WANTED ME TO REVIEW WHAT HE HAD. AND WE DISCUSSED THE

POSSIBILITY OF GETTING THE REST OF THE DOCUMENTATION FROM

THE SAVINGS AND LOAN, THAT HE WOULD TRY TO GET IT AND I

WOULD TRY TO GET IT SO THAT WE COULD CONSUMATE THE LOAN.

Q WAS ANYTHING MENTIONED DURING THAT VISIT

MENTIONING YOUR POLITICAL ASPIRATIONS?

A NO.

Q DID YOU EVER RETURN TO THE KRINSKYS' HOME?

A NO.

Q MR. KENNEY, IF YOU NEEDED TO BORROW MONEY AT

THAT TIME, WHY DID YOU NOT GO TO SECURE THE LOAN FROM A BANK?
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A MAINLY Th~Ai

ME AND MADE IT EASY.

Q YOU SAID THAT ~ ~ ~

DEBTS THAT WERE COMING DUE. D1O~OU MV~ A~iY ~t*~A

REASONS FOR BORROWING THIS MQN~'0

A NO.

Q AS A RESULT OF PAYING O~F YOUR BUSINESS De~T5,

WERE YOU ABLE TO BORROW MONEY FROM ANY OTHER SO~JRCES OTHER

THAN MR. AND MRS. KRINSKY?

A I COULD HAVE, YES.

Q DID YOU?

A YEAH. I MADE A LOAN ON ANOTHER PIECE OF

PROPERTY IN SAN CLEMENTE DURING THE CAMPAIGN, YES.

Q YOU SECURED A LOAN ON ANOTHER PROPERTY THAT

YOU OWNED?

A YES.

Q DID YOU EVER HAVE THE IMPRESSION THAT THE

KRINSKYS WERE SUPPORTIVE OF YOUR POLITICAL ELECTION BID?

A YES.

Q WHAT CREATED THIS IMPRESSION?

A HIS WIFE CAME IN SEVERAL TIMES AND MADE PHONE

CALLS FOR THE CAMPAIGN. AND HE ATTENDED SEVERAL OF THE

FUND RAISERS THAT WE HELD.

Q WHY DO YOU THINK THAT THEY WERE SUPPORTIVE

OF YOUR CANDIDACY?

A BECAUSE OF OUR FRIENDSHIP.

Q DID YOU EVER ASK EITHER OF THE KRINSKYS TO

MAKE A CONTRIBUTION TO THE CAMPAIGN?
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RAiSER. YOU

OR SPEAKERS.
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THIS FASHIONi

A

Q

F~ERIODI~ALLY IN ANY cAA~AI~N~ Y~U $A~A ~iI~O

KNOW, YOU HAVE LIKE A LUNCHEON Oft REcEPTION

AND THEY WERE SENT INVITATIONS.

DO YOU RECALL WHETHER THEY CONTRIBUTED IN
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CAMPA! GN?

A NO.

Q WHAT DID YOU DO WITH THE PORTION OF THE

PROCEEDS OF THE $40,000 THAT YOU BORROWED FROM MR. AND MRS.

KRINSKY?

A WELL, A PORTION OF IT IS INDICATED IN THE

CLOSING STATEMENT SHOWED THAT IT MADE TO PAY OFF THE SOUTH-

WEST BANK LOAN, AND THE OTHER PORTION WENT INTO KENNEY

REAL ESTATE AT THAT TIME TO MAKE UP OUR NORMAL NEEDS FOR THE

BUSINESS.

9 DIDYOUUSE ANY OF THE NOVEMBER 1981 LOAN

PROCEEDS FOR PURPOSES OF YOUR CAMPAIGN?

A NO.

Q DID YOU EVER INTEND TO USE ANY OF THAT MONEY

FOR YOUR CAMPAIGN?

A NO.

9 DID YOU OR YOUR COMMITTEE EVER CONTEMPLATE

DOING A DIRECT MAIL OUT?

A YES.

THEY ATTENDED A COUPLE OF THE FUND RAISERS, YES

DID YOU EVER ASK THEM TO MAKE A LOAN TO YOUR
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OF 1982?

A

Q

A

CO INC IDENCE

Q

A

Q

MAIL OUT?

YES.

HOW MUCH MONEY DID YOU LOAN YOUR COMMITTEE?

AGAIN, $40,000. IT JUST HAPPENED TO BE A

THAT THE MONEY IS THE SAME.

WHAT DID YOU DO WITH THE MONEY?

GAVE IT TO THE BANK.

DID YOU USE THE MONEY FOR THE PURPOSE OF THE

A YES.

Q WHERE DID YOU ACQUIRE THE $40,000 THAT YOU

LOANED YOUR COMMITTEE IN MARCH OF 1982?

A SOLD SEVERAL NOTES AND TRUST DEEDS THAT I HAD

ON VARIOUS PIECES OF PROPERTY.

Q COULD YOU TELL ME WHY THE SOURCE OF THE $40,000

WHO SUGGE$TED, A 01W~CT MAZtQUT?

A CAM~~AIGN MANAGER.

Q AND DO YOU RECALL WH~EN THE CAMPAIGN MANA~~tR

$UGGESTED THIS?

A WELL, WE HAD ONE OR TWO DURING THE CAMPAIGN,

AND THEN ONE TOWARDS THE END HE INTENDED TO RUN, WHICH WE

DID NOT RUN.

Q WHY DID YOU NOT RUN THE LATTER?

A HE DID SOME TYPE OF SURVEY AND TOLD ME THAT

WE WERE SO FAR DOWN ON THE TOTEM POLE, DON'T USE THE MONEY.

WHEN THERE'S 18 PEOPLE RUNNING AND I'M PREDICTED TO COME

IN LIKE 14TH, IT'S NOT A TIME TO SPEND ANY MORE MONEY.

Q DID YOU LOAN YOUR COMMITTED $40,000 IN MARCH
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Q

SUBMI TTED?

AND THEN YOU REVIEWED THEM BEFORE THEY WERE

A YES.

Q DID YOU DISCUSS WITH ESTHER GOFF THE SOURCE OF

THE CAMPAIGN FUNDS OR THE FUNDS THAT YOU LENT THE COMMITTEE

IN MARCH OF 1982?

A I DON'T RECALL, YOU KNOW, PER SE. BUT SINCE

I REVIEWED THE REPORTS, I MUST HAVE DISCUSSED SOMETHING WITH

HER ON IT, YES.

Q YOU MENTIONED THAT YOU SECURED ANOTHER LOAN

IN THE SPRING OF 1982 ON SOME PROPERTY THAT YOU OWNED. WHAT

PROPERTY WAS THIS?

THAT WAS IN SAN CLEMENTE.

WHAT TYPE OF PROPERTY WAS IT?

RESIDENTIAL.

WAS IT A PERSONAL RESIDENCE?

IW)

N

0

*~qrn

0
~q.

0

BY a.
~W! R~7uKTED YOUR ~v~wi~iu~pr

A I FELT THAT AT THAT TIME ~

IHA~ TO REPORT THEM. I DIDN'T KNOW. RECAt~~ fl wAs
A SALE OF NOTES. IT WASN'T REALLY A LOAN. ~* WA5 PERSONAL

PROPERTY THAT I HAD HELD. I JUST SoLDtK~ NOT~~

Q DID YOU DISCUSS THE FINANCIAL RtPORTS THAT

WERE SUBMITTED TO THE FEDERAL ELECTION COMMISSWN WITH THE

TREASURER OF YOUR CAMPAIGN?

A I REVIEWED THEM, YES.

Q DID YOU DISCUSS THEM BEFORE THEY WERE COMPLETED

A WE WENT OVER SOME OF THE FIGURES TOGETHER,

YES.
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A

Q

TURNOVER?

YES.

COULD YOU EXPLAIN WHY THERE WAS SUCH A QUICK

A YEAH. WELL, THAT WAS. THE RESULT OF, EViDENTLY,

THE SURVEY. THE CAMPAIGN MANAGER HAD BEEN ASKING ME TO

DO A MAIL OUT. SO I DECIDED LET'S PUT THE MONEY IN THERE

AND DO THE MAIL OUT. WHEN I PUT THE MONEY IN, ALMOST

IMMEDIATELY THE CAMPAIGN MANAGER SAID WE SHOULDN'T DO THAT

BECAUSE I DON'T KNOW IF WE CAN MAKE IT OR NOT. HE REVIEWED

THE SURVERY. HE SAID, "NO, DON'T MAKE THE MAIL OUT. YOU

ARE WASTING YOUR MONEY."

Q WAS THE SURVEY MADE BEFORE YOU LENT THE MONEY

TO THE COMMITTEE?

A I'M SURE IT WAS. THEY JUST DIDN'T GET THE

RESULTS OUT.

Q YOUR FEELING IS IT WAS ON THE BASIS OF THE

RESULTS OF THE SURVEY TO DETERMINE THAT THE DIRECT MAIL OUT

WOULD NOT BE NECESSARY?

A THAT'S CORRECT.

1%
~qP

0

*~q3

0

~q.

4 W4~ ~V! *~'~ al, f~9

Q WHY bID YOU ftE~1~~AMCE TNS PROPSRTY?

A A#AIN, TH't ~N1~I*TiON~ ~KAV s~A~ 10 ~ US~

FOR BUSINESS AT THE TIME.

Q AS I UN1~ERSTAND IT, YOU LENT YOUR CAMPAIGN

THE $'.0,000, AND WITHIN THREE DAYS THAT MONEY WAS REPAID

TO YOU?
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$~. tEftN~ER: 1 ' ~

TO A$K. F

~XAMIHAT I ~N

BY MS. L~ftN~R:

Q WHEN YOU FIRST SPOKE TO TtIE KRhISK~S RN 4UNE

OR JULY, DID YOU EVER SVOGEST TO MR. KRINSKY THE USE OF

OTHER PROPERTY OTHER THAN YOUR PERSONAL RESIDENCE AS

SECURITY FOR THAT LOAN?

A I DON'T RECALL. I THINK WE DID. BUT I THINK

HE WANTED THAT ONE BECAUSE HE FELT MORE SECURE WITH THAT ONE.

I'M NOT POSITIVE.

9 WHEN MISS GOFF FIRST TOLD YOU THAT THE

FEDERAL ELECTION COMMISSION HAD SOME QUESTIONS CONCERNING

THE LOAN AND YOU TOLD HER THAT THE SOURCE OF THE LOAN WAS

A LOAN YOU HAD TAKEN FROM THE BANK, WHY DID YOU TELL HER

THAT THAT WAS THE SOURCE, WHEN IN FACT THE SOURCE WAS

SEVERAL TRANSACT IONS?

A I DON'T RECALL, REALLY, GOING THROUGH IT IN

DETAIL THAT MUCH. THERE WAS SO MUCH PAPERWORK GOING

THROUGH, THE LOAN WAS MADE AND A LOT OF OTHER THINGS OF THAT

NATURE, AND REVIEWING ALL OF HER REPORTS PLUS ALL MY OWN

AND THE BUSINESS TRANSACTION, I PROBABLY DIDN'T LOOK AT IT

THAT CLOSE.

MS. KLEIN: ANY QUESTIONS, MR. ROGERS?

1/
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* I 4U$T wANT t~-1~IK ~*t%

~ THAT YOLK LOANEt~ #N NA~N ~F ~I82 tHAi W4
J~4 A~AIL OF 1982, DIO ANY PART ~ ThAT M~N*Y COI4E F~O~t

14g. KRINSKY'S MONEY?

A IT OlD NOT.

Q AND YOU HAVE EXPLAINED THAT TO MR. KRINSKY?

A YES.

Q IN FACT, MR. KRINSKY HAS SUED THE ESCROW

COMPANY, WHO HAS SUED YOU?

A THAT'S RIGHT.

Q DOES ANY PART OF THOSE ALLEGATIONS INDICATE

THAT IT HAS ANYTHING TO DO WITH YOUR CAMPAIGN?

A NO. NONE OF THAT MONEY WAS EVER SPENT FOR

THE CAMPAIGN OR WAS ANY OF KRINSKYS' MONEY EVER SPENT FOR

THE CAMPAIGN.

MR. ROGERS: I HAVE NOTHING OTHER THAN THAT.

MS. KLEIN: I THINK I HAVE ONE FINAL QUESTION.

I,
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0

*lq.

0

~q.

.0

FURTHER EXAMINATION

BY MS. KLEIN:

Q DURING THE TIME THAT YOU NEGOTIATED THE

$40,000 LOAN WITH MR. AND MRS. KRINSKY, WAS THERE ANY TIME

THAT YOU MADE ANY TYPE OF SUGGESTION THAT THE MONEY OR

A PORTION OF THAT MONEY WOULD BE USED FOR YOUR CAMPAIGN

OR THAT YOU WANTED THE MONEY FOR CAMPAIGN PURPOSES?

A ABSOLUTELY NOT. IN FACT, IT WAS SPECIFICALLY



4

6

7

6

9

10

11

12

13

14

16

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

DATE

CHARLES KENNEY

fE)

0
N

~qrn

C

0

0
0

~$~t~* CAPERS THAT THE MONEY WA$ USED I~OR pt~II4~$. 1*

~EAS A~RE THAT M~ NOTE WAS COMING DUE. THAT IS WHY I

BORROWeD THE MONEY.

MS. KLEIN: UNDER THE U.S.V. 247G THAT WE WORK UWDER,

THE INVESTIGATIONS OF THE FEDERAL ELECTION COMMISSION ARE

CONFIDENTIAL. SO WHATEVER WE HAVE DISCUSSED HERE TODAY

SHOULD NOT BE DIVULGED UNTIL OUR INVESTIGATION IS COMPLETED.

I ALSO HAVE A WITNESS CHECK FOR YOU. MAY THE

RECORD REFLECT THAT IT IS PAYABLE TO CHARLES KENNEY IN THE

SUM OF $36.15.

THE DEPOSITION IS ADJOURNED.

MR. ROGERS: SEND THE ORIGINAL TO ME AND I WILL

SEND IT TO MR. KENNEY AND GET IT BACK TO THE FEDERAL ELECTION

COMMISSION.

(WHEREUPON, THE AFOREMENTIONED DOCUMENT

WAS MARKED EXHIBIT 1 FOR IDENTIFICATION BY THE

NOTARY PUBLIC, A COPY OF WHICH IS ATTACHED HERETO.)

I, CHARLES KENNEY, DECLARE UNDER THE PENALTY OF

PERJURY UNDER THE LAWS OF THE STATE OF CALIFORNIA THAT

THE FOREGOING IS TRUE AND CORRECT.
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1 STATE OF CALIFORNIA )
) 55.

3 COUNTY OF ORANGE )

* 8

4

* I, LINDA A. PAYAN , CSR #4426

* * a Notary Public in and for the County of ORANGE, State

~ of California, do hereby certify:

s That, prior to being examined, the witness named in

* 9 the foregoing deposition, to wit, CHARLES KENNEY

10 was by me duly sworn to testify the truth, the whol.e truth

~ and nothing but the truth;

12 That said deposition was taken down by me in shorthand

13 at the time and place therein named and thereafter reduced to
rJ)

14 typewriting under my direction.

0
N

16 I further certify that I am not interested in the

0 17 event of the action.

18

C,
19 WITNESS my hand and seal this (~ day of

20 APRIL , 19 84.
CE) __

0
21

22

* 2:

Nb1~ary Public in and for th~ County
of ORANGE, State ofK~~1ifornia

26
-~ ~0

27 EAL
... $~ A 2NYAN

W)TA~' P: -

28 O~A~fV C~IJr1TY
My corTim expirei r~ov 5, I9S~

0 PELLETIER & JONES
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Mr. Kenneth A. Gross
Associate General Counsel
Federal Election Commission
Washington, D.C. 20463

C~~C4* 9Y*

Charles. G. Zonney
P.O. ba 65
El Toro, Ca. 92630

Octebor 12, 193

RE: kWI 1589

I

V~.

330cr18 AS:3

Dear Mr. Gross:

This is in answer to your letter of September 30, 1983 whereby
you attached the complaint from Mr. and Mrs. Raymond Irinaky. I
will respond by paragraph number so that an identifiable sequence
can be established.

Responding to paragraph (1) of the complaInt: At no time did
ever indicate that the Krinskys did not contribute to my campaign.
In fact, the mount indicated by them is correct.

cE~ -.

Responding to paragraph (2) of the complaint: The statement by~
the Krinskys is pitirely false. As I indicated in my letter to y CJ~ r
of June 19. 1983, the negotiations for the loan from then was starter
well before I decided to run for Congress. At no time did the
conversation include any comments about a campaign loan. They were
at all times advised of the purpose of the loan and the closing
statement furnished you indicates their awareness of the distribution
of the proceeds from the loan. The repeating of the information in
the aforementioned letter should not be necessary as I am sure you
have this on file in your office. However, I would like to reiterate
the time lag from the time the negotiations for the loan started,
was in excess of six months because of the requirements placed on me
from Mr. and Mrs. Krinsky. It is therefore quite obvious that ~he
start of this transaction was long before my intentions to run for Congress.

Further answering Paragraph (2) of the compliint: At no time did
I ever say I had another trust deed on Lovios other than Mr. Xrlnsky's
I held - other property which had junior liens, but he is correct that
he was the only note at that time on that particular property other
than the 1st trust deed to Downey Savings and Loan Association.

Responding to Paragraph (3) of the complaint: The $40,000 loaned
to my campaign committee was a consolidation of funds from the following
resources:

t.

exhibit J~).isr LU.
Linda A~Pa~~#p
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Page 2 G
Kenney

Proceeds of note payable from Hr. Vasques
Sale of trust deed to Hr. Trapasso
Sale of note to Hr. John Street
Sale of property Olaniano) 1/3rd interet
Proceeds from Consolidated Rome Loan
Sale of stock to Kr. Ron Hayes

$ 7,46.
11,200.
3,720.
7,239
7,466
5,000

1121/82
1124/82
3111162
3/14/SI
3/18/82
3/21/82

All of the above took place subsequent to Pebruary 21, 1982 and
prior to )Iard~ 31, 1982. This is all in addition to my personal income
from wages and commissions. Upon the repayment from the cOmmittee to
me this money was used to pay business debts as indicated in my prior
co~rrespondence.

Again, I would like to state that none of the S40,000 referred to
above, that was loaned to the committee, was ever used for campaign
purposes and was repaid to me almost immediately. (Re: my previous
letter). I wholeheartedly affirm that no wrongdoing was intended mar
do I believe any committed.

The furtherance of this complaint is instituted by Hr. and Hrs.
Krinsky as a vendictive jesture as are all the calls and visits he
makes to people in our community to degrade me. The continued harrasement
by him as placed unnecessary burdens on me, my family, and the committee.

I sincerely hope the above information, together with that
furnished by me previously, will be sufficient to satisfy any doubts
the Commission may have.

As stated above and in my previous correspondence, none of Hr. and ~s.
Krinsky's money was ever used for the campaign and I declare under peualty
of perjury that the foregoing is true and correct and to the best of

- - A A ~

~uuu~~psg suu wwuru i.u uuiu~u - uu

m~m42EL~rnT
7~2~
Esther H. Gaff, Kotary
State of Calif orniaCounty of Orange
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Esther Got f, Treasurer
.5 Kenney Por Congress Comittee

P.O. 3ox 65
II TOro, Ca. 926)0 f~

Kenneth A. Gross October 13, 1983
Associate General Council
Federal Election Comission
vashlngton; D.C. 20463 RE: WI 1589

Dear Kr * Gross:

In reply to your inquiry pertaining to a further complaint
by Hr. & Krs. Krinsky, the candidate has advised me he 1.
responding to your request under separate cover.

Attached is the statement of designation of counsel. The
attorney wifl represent the candidate and the comittee should
the need arise.

I was not the treasurer at the time the alleged transaction
took place; however, a review of all the records do not indicate that

* any wrong doing ever occurred and Hr. Kenney has provided me with
adequate information to satisfy me that lii. & )Irs. Krinsky's money
was never used for the campaign. In addition, I find no reporting
violations regarding receipt of monies for the campaign. Please
refer to my previous reports submitted to Hr. Roberto Garcia,
Reports Analyst, dated July 7, 1983.

In reference to this further complaint, regarding the monies
received fron proceeds of financing investment property in San Clemebte,
only a portion of the proceeds was used in conjunction with other
monies received by Hr. Kenney for his real estate business and
together with his personal funds to comprise an amount of $4Q,000~.
Again, I refer to yoaa the rport to Hr. Garcia.

I find this continous harrasement by the Krinskys extremely vendictive
* in nature and turning into an obsession with them to recapture theirdess.
They entered into a business transaction with Hr. Kenney and as with
all business negotiations (especially with trust deeds) were apprised
and knowledgeable of the risks involved as a junior trust deed lien beldar..

I do hope that this matter is resolved soon. Please advSi~ if I
can be of further assistance to you.

Sinc

Esther. Cot

Treasurer

E~i~b~ e
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CERTIFIED SHORTHAND REPORTERS
3138 S. RITA WAY

SANTA ANA. CALIF0I~NIA 92704
(714) 641-84~1 4-134/OC

LINDA A. PAYAN, CSR 9442 FILE:REPORTED BY:
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APRIL 12, 1904, BEFORO LINDA A. PAYA#4A

CSR NO. '.426, A NOTARY PUBLIC IN AI4I~ FOR THE

STATE OF CALIFORNIA, PURSUANT TO SUBPOENA.

APPEARANCES OF COUNSEL:
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LOIS G. LERNER, ATTORNEY AT I
AND

LISA KLEIN, ATTORNEY AT LAW
WASHINGTON, D.C. 20463

ROGERS. S DIB
BY: GEORGE L. ROGERS, ESQO
17111 BEACH BOULEVARD
SUITE 103
HUNTINGTON BEACH, CALIFORNIA

92647-5999

LAW
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0
0

FOR THE FEDERAL ELECTION
COMMI SS ION:

FOR ESTHER M. GOFF AND
CHARLES KENNEY:
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-- SO THAT I CAN REPHRASE IT.

ALSO, IF YOU WOULD PLEASE ANSWER ANY QUESTIONS,

BY MS. KLEIN:

Q WILL YOU STATE YOUR NAME AND SPELL YOUR NAME

FOR THE RECORD.

A ESTHER, E-S-T-H-E-R, M. GOFF, G-O-F-F.

Q AND WHAT IS YOUR PRESENT ADDRESS?

A 25371 MAXIMUS, M-A-X-I-M-U-S, MISSION VIEJO.

Q MISS GOFF, HAVE YOU EVER BEEN DEPOSED BEFORE?

A HAVE I EVER BEEN WHAT?

Q DEPOSED BEFORE.

A OH, YES.

Q YOU HAVE?

A I HAVE?

MR. ROGERS: THIS IS A DEPOSITION. HAVE YOU GIVEN

A DEPOSITION BEFORE?

THE WITNESS: WELL, YEAH.

BY MS. KLEIN:

Q I JUST ASK YOU THAT SO THAT SETTING FORTH

THE GROUND RULES, IF I ASK YOU A QUESTION THAT YOU DON'T

UNDERSTAND THEN I WOULD EXPECT THAT YOU WOULD SAY YOU JUST

DON'T UNDERSTAND THAT QUESTION -- -

A OKAY.

EXAMINATION
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ARE YOU ~ENt1D ~Y

YES.

COULD YOU PLEA$E $TATE YO~M c~q
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GEORGE L. ROGERS.

MISS GOFF, ARE YOU PRESENTLY EMPLOYED?

YES, I AM.

AND WHERE ARE YOU EMPLOYED?

MISSION VIEJO ASSOCIATES.

WHAT IS MISSION VIEJO ASSOCIATES?

REAL ESTATE.

WHEN DID YOU BEGIN YOUR DUTIES AS TREA

FOR CONGRESS CAMPAIGN?

I'D HAVE TO CHECK THE RECORDS. DO YOU

SURER

WANT

A

Q

A

Q

A

Q

A

Q

OF THE KENNEY

A

AN EXACT DATE 'I

Q

A

MAILED IT IN,

q

A

AMENDMENT WAS

WHERE IN THAT

Q

TREASURER?

A

Q

.

0

9W

0

0

IF YOU HAVE THAT AVAILABLE.

I MAY NOT HAVE IT. I CAN TELL YOU WHEN I

THOUGH.

ALL RIGHT.

BECAUSE I WROTE ON HERE. THE REGISTRATION

MAILED AND RECEIVED MAY 14TH, 1983. 50 SOME-

TIME FRAME IS WHEN I TOOK OVER.

WHEN DID YOU TERMINATE YOUR DUTIES AS

I STILL AM.

YOU STILL ARE TREASURER. AS TREASURER, DID YOU
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RECE IVt A RZQUEST FOR At*rTie44AL I NPO ~**~ i~i*

P.S C. IN 1~*~? THAT 1$ T11~ ?5D~RAL ELeCT%0e NM~$#Z~

MR. ROGERS: IN '82?

MS. KLEIN: YES.

THE WITNESS: I'VE HAD A LOT. I OON'T KNOW ~HICM
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DATE.

By MS. KLEIN:

Q LET ME BE MORE PRECISE. DID YOU EVER RECEIVE

A REQUEST FOR ADDITIONAL INFORMATION REGARDING A LOAN BY

MR. KENNEY TO HIS CAMPAIGN?

A I BELIEVE I DID.

Q THIS WOULD BE FOR A LOAN OF $40,000 IN MARCH

OF 1982.

A CAN I TALK TO HIM? BECAUSE I'M NOT REAL SURE

WHAT YOU ARE WANTING. LIKE WHEN TOM BUSBY WAS THE TREASURER,

THIS IS IN THAT TIME FRAME.

MR. ROGERS: THAT'S '83. THIS IS '82.

MS. LERNER: THE REQUEST MAY BE IN '83. 1 THINK SHE

MEANS THAT THE LOAN WAS MADE IN '82. PM SORRY IF YOU

ARE UNCLEAR.

THE WITNESS: WHAT I HAVE IN FRONT OF ME WAS A

LETTER DATED JUNE 28TH, 1983, TO TOM BUSBY, WHO WAS THE

TREASURER AT THAT TIME. AND THAT WAS THAT TIME FRAME.

AND THEN I TOOK OVER, SO HE GAVE ME THE LETTER TO RESPOND

TO IT. IS THAT THE LETTER YOU ARE REFERRING TO?

MS. LERNER: MAY WE LOOK AT THE LETTER?

MR. ROGERS: SURE.

THE WITNESS: THERE WERE TWO OF THEM TO HIM. THIS IS



I ~ I WAS NOT THE WR$t~ftE~

MS. LEANER: AT THE TU41 THE LOAN WM #~A9E?

THE WITNESS: YEAH. AT THE TIME OF THE CAMPAI0N,

WAS NOT THE tREASURER.

MS. LERNER: THIS LETTER FROM THE COMMISSION IS

JUNE 28TH, '83.

BY MS. KLEIN:

,tE,
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Q

ADDRESSED

A

Q

WITH MR.

A

Q

TREASURER

A

Q

RESPONSE

A

Q

A

Q

A

LETTER IS

Q

A

9

DID YOU RESPOND TO THESE REQUESTS THAT WERE

TO MR. BUSBY?

YES, I DID.

DID YOU DISCUSS THE SUBSTANCE OF THESE REQUESTS

KENNEY BEFORE RESPONDING TO THEM?

BRIEFLY.

DID YOU DISCUSS THE REQUESTS WITH THE PRIOR

BEFORE RESPONDING TO THEM?

I DON'T REMEMBER.

DID ANYONE ASSIST YOU IN PREPARING YOUR

TO THE REQUESTS?

I DON'T REMEMBER. I REALLY DON'T.

DID MR. KENNEY ASSIST YOU IN RESPONDING?

I TALKED TO HIM ABOUT IT.

WHAT DID YOU TALK TO HIM ABOUT?

JUST, YOU KNOW, BASICS OF WHAT IS HERE IN THE

WHERE I GOT THE INFORMATION.

YOU GOT THE INFORMATION FROM MR. KENNEY?

YES. I ASKED HIM.

DID YOU ASK HIM THE SOURCE OF THE $40,000 LOAN
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OP AA~cH )~*ft2~

A YEAH. I TALi~*D TO HIM ABOUT it,

MS. LERt4ER: W~ HAVE AN EXHISIT THAT f*49It $~V~t

EASIER TO DEAL WITH.

BY MS. KLEIN

Q LET THE RECORD REFLECT I AM SHOVI*4~ NZ$5 GOFP

AN EXHIBIT MARKED EXHIBIT "A."

A THAT IS WHAT I HAVE. THAT IS WHAT I AM LOOKING

AT RIGHT NOW. IT IS WHAT I SAID IN THE LETTER.

Q THIS IS THE LETTER THAT YOU WROTE TO MR.

GARCIA ON JULY 7TH, 1983.

A CORRECT.

Q ON MARCH 31ST, 1982, YOU INDICATE THAT THERE

WAS A LOAN MADE BY MR. KENNEY TO HIS COMMITTEE FOR $40,000.

YOU INDICATE IN THE SECOND PARAGRAPH THAT HE HAD INITIATED

A LOAN ON INVESTMENT PROPERTY IN SAN CLEMENTE FOR THE

PURPOSE OF PREPAYING A BUSINESS DEBT.

A CORRECT.

Q YOU INDICATE THAT THIS WAS THE SOURCE OF

MR. KENNEY'S MARCH 31ST, 1982 LOAN TO HIS CAMPAIGN.

A I ASSUMED IT WAS.

Q DID YOU DISCUSS THE SOURCE OF THE $40,000

THAT MR. KENNEY LOANED TO HIS COMMITTEE' ON THAT DATE WITH

HIM BEFORE FILING THIS RESPONSE?

A NO. I JUST BASICALLY, YOU KNOW, I TALKED TO

HIM. AND HE SAYS, "WELL, I TOOK OUT THIS LOAN, AND HERE'S

THE PAPERS. JUST GIVE IT TO THEM. AND HERE IS THE TRUST

DEED."
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A I DON'T A~**~RE*.

Q DO YOU Rft4EMR~ft SHOWING THIS RI

ANYONE ELSE BEFORE SENDINi IT TO THE FEDERAL,

COMMISSION?
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A I DON'T REMEMBER.

Q IN PARAGRAPH 2 OF THIS SAME LETTER YOU INDICATS

THAT THE LOAN WAS INITIATED ON INVESTMENT PROPERTY.

A CORRECT.

Q ON PAGE 2 OF YOUR LETTER YOU INDICATE SECURITY

GIVEN FOR THE LOAN WAS A RESIDENTIAL HOME. IS THIS THE

SAME PROPERTY THAT YOU WERE REFERRING TO IN WHAT IS ON

PAGE 2 AS IN THE SECOND PARAGRAPH?

A YES.

9 AT THAT TIME DID MR. KENNEY OWN MORE THAN ONE

RESIDENCIAL HOME?

A YES.

Q DO YOU KNOW HOW MANY RESIDENTIAL HOMES HE

OWNED AT THAT TIME?

A THERE WERE A FEW. I DON'T KNOW THE EXACT

NUMBER.

Q DO YOU KNOW WHY THE COMMITTEE RECORDED THE

SOURCE OF THE LOAN OF THE $40,000 MARCH 1982 LOAN -- TO

REPHRASE THAT QUESTION, DO YOU KNOW WHY THEY DID NOT LIST

THE SOURCE OF THE $40,000 LOAN IN THE REPORTS FILED WITH

THE FEDERAL ELECTION COMMISSION?

A NO. I WAS NOT THE TREASURER AT THE TIME.

0
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0
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0
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Q

INDICATE IN

ON MARCH 18~

CANDIDATE LO

CAMPAIGN."

S sTATEMeNT

A FROM Tilt CAN~IP~3E.

Q DO YOU KNOW WIlO MADE THE SUG$EST ION FOR A

DIRECT MAIL OUT?

A NO.

Q DO YOU KNOW WHEN THE SUGGESTION WAS MADE?

A NO. I DON'T REMEMBER. YOU KNOW, LIKE I SAID,

I WASN'T THE TREASURER.

Q ALSO IN THIS SAME PARAGRAPH YOU INDICAWE THAT

THE LOAN WAS INITIATED SO THAT MR. KENNEY COULD REPAY A

BUSINESS DEBT. ARE YOU STILL OF TH~ OPINION THAT THE LOAN

WAS INITIATED FOR THE PURPOSE OF REPAYING A BUSINESS DEBT?

A YES.

MR. ROGERS: COULD I GET A CLARIFICATION?

MS. KLEIN: SURE.

MR. ROGERS: THE COMPLAINT FOR MR. KRINSKY IS THAT

HIS MONEY FOUND ITS WAY INTO THE CAMPAIGN. I KNOW MRS.

GOFF IS PREPARED TO GIVE YOU PROOF AND TESTIMONY ABOUT

WHERE MR. I(RINSKY'S MONEY WENT, TO SHOW THAT IT WAS NOT PART

OF THE $40,000 LOAN IN MARCH OF 1982. BECAUSE THIS MARCH

LOAN WAS ONLY A 5-DAY LOAN. THE MONEY WENT IN AND THE MONEY

WENT OUT.

MS. LERNER: LET'S GO OFF THE RECORD.
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Q AND WHAT IS IT?

A A LETTER TO MR. GROSS SIGNED BY ME.

Q IN THE PARAGRAPH THAT BEGINS, "IN REFERENCE

TO THIS FURTHER COMPLAINT, REGARDING THE MONEYS RECEIVED

FROM PROCEEDS OF FINANCING INVESTMENT PROPERTY IN SAN

CLEMENTE, ONLY A PORTION OF THE PROCEEDS WAS USED IN

CONJUNCTION WITH OTHER MONEYS RECEIVED BY MR. KENNEY FOR

HIS REAL ESTATE BUSINESS AND TOGETHER WITH HIS PERSONAL

FUNDS TO COMPRISE AN AMOUNT OF $40,000."

WHAT CAUSED YOU TO CHANGE YOUR POSITION IN

YOUR OCTOBER 13, 1983, LETTER REGARDING THE SOURCE OF THE

$40,000?

A WELL, I GUESS I DIDN'T RESEARCH IT FAR ENOUGH.

WHEN HE SAYS HERE IS THE TRUST DEED, I GOT $58,000, IT

WAS AN ASSUMPTION ON MY PART IT WAS JUST THAT. I JUST NEVER

SAW THE IMPORTANCE TO REALLY DELVE INTO IT FURTHER.

MR. ROGERS: THEY'RE ASKING WHAT WAS THE SOURCE OF

YOUR INFORMATION.

THE WITNESS: FOR THIS?



I MA. A*~EftS: YES. DID YOU TALK TO %(~#4EbOOY Q~ ~

>j~. 2 DID YOU LOOK AT 5O~E DOCUMENTS?

* THE WITNESS: ThERE WAS A LETTER THAT PROMPTE0 TH~..

MS. LERNER: By "THIS," YOU ARE REFSRRING TO

6 EXHIBIT "E"?

6 THE WITNESS: BECAUSE WHERE IS THIS LETTER FROM?

~ BY MS. KLEIN:

S Q THIS ACTUALLY I THINK WAS IN RESPONSE TO THE

* SECOND COMPLAINT FILED BY MR. AND MRS. KRINSKY, AND THIS

10 CONSTITUTED YOUR RESPONSE TO THAT COMPLAINT. MY QUESTION

IS, WHO DID YOU TALK TO BETWEEN JULY 1983 AND OCTOBER 1983

12 THAT MADE YOU CHANGE YOUR MIND REGARDING WHERE THE $40,000

13 THAT MR. KENNEY LOANED TO HIS CAMPAIGN CAME FROM?

14 A I DON'T REMEMBER TALKING TO ANYONE PARTICULAR

15 ABOUT IT. I MEAN, I SENT THIS. AND I ASSUMED THAT WAS

IS THE END OF IT.

o 17 MR. ROGERS: DID YOU SEE SOMETHING?

16 THE WITNESS: I HAVE A LETTER THAT I RESPONDED TO.
C

19 MR. ROGERS: DID MR. KENNEY RESPOND TO THESE PEOPLE?

MS. LERNER: MAYBE I CAN CLEAR THIS UP. EXHIBIT "E"

21 15 IN RESPONSE TO THE REASON TO BELIEVE FINDING THAT THE

COMMISSION SENT TO YOU. IN THE REASON TO BELIEVE FINDING

THERE WAS A MENTION OF THE FACT THAT THE $40,000, I BELIEVE

24 THERE WAS A LAYOUT OF WHERE THIS MONEY WENT WHEN MR. KENNEY

RECEIVED THE LOAN FROM THE BANK DESCRIBED MR. KENNEY AS

RECEIVING A CERTAIN AMOUNT IN CASH AND THE REST WENT OUT TO
S

27 PAY OTHER TRANSACTIONS. AFTER YOU RECEIVED THE REASON TO

28 BELIEVE FINDING, DID YOU SPEAK WITH MR. KENNEY FURTHER



I OOI4cURNIKG THE $4~, 000 THAT frti4AI~

~7j* WITMU$ .

S I AM COMING FROM, WE BOTH PftOA~LY GOT A LtTTEft. I

4 HAVE IT IN FRONT OF ME RIGHT NOW. AND MR KENNEY R~*6Nb~D

5 TO THE LETTER. SO THAT'S WHAT I AN SAYING. AND T~*N A~I~ft

4 6 I SAW WHAT HE WROTE AND HE EXPLAINED IT TO NE, BECAUSE WE

7 SAW WE NEEDED A BREAKDOWN, THAT'S WHEN I WROTE MY LETTER.

S BUT I JUST ASSUMED ON THAT FIRST ONE WITHOUT CHECKING

* FURTHER. IT WAS JUST A MISTAKE.

10 MR. ROGERS: JUST FOR THE RECORD, WHAT SHE SAW WAS

11 THE JUNE 19, 1983 LETTER FROM MR. KENNEY TO MR. GROSS.

12 BY MS. KLEIN:

13 Q SO MR. KENNEY HAD SHOWED YOU HIS LETTER OF

14 OCTOBER 12, 1983, BEFORE TO YOU?

15 MR. ROGERS: JUNE 19TH.

16 THE WITNESS: I WANT TO SEE WHAT SHE'S REFERRING TO.

0 17 MR. ROGERS: IT WAS JUNE 19TH, WASN'T IT?

18 MS. LERNER: THAT WOULD HAVE BEEN A LATER LETTER,
0

19 BECAUSE HE WOULD HAVE BEEN RESPONDING TO THE SECOND COMPLAINi

I BELIEVE.

21 THE WITNESS: IT SHOULD BE A LETTER AROUND OCTOBER.

MS. LERNER: WE HAVE THE EXHIBIT HERE.

BY MS. KLEIN:

24 Q EXHIBIT "D" IS A LETTER TO MR. KENNETH GROSS

25 FROM MR. CHARLES KENNEY DATED OCTOBER 12, 1983.

A YES, THIS IS IT. I AM JUST SAYING, YOU KNOW,

0
27 YOU GUYS WROTE TO US AND SAID WE'RE NOT SATISFIED AND WANT

28 AN EXPLANATION, AND HE EXPLAINED IT. BUT THE LETTER WAS
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REFERENCED HIS LETTER.

Q AND YOU HAD READ HIS LETTER B~F'ORE
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YOUR LETTER?

A I GUESS. I SAID IN HERE, YEAH, HE'S ftERU*0~PI

UNDER SEPARATE COVER. YEAH. BECAUSE I ASKED HIM AT THAT

TIME, AND THAT IS WHERE WE GOT THE CLARIFICATION. BECAUSE

I HAD ASSUMED ORIGINALLY THAT ALL THE MONEY WAS FROM THE

SAME. AND, YOU KNOW, YOU GET A LETTER BACK AND SAY NO,

IT IS NOT. AND HE SAID IT CAME LIKE THIS. SO THAT'S WHERE

IT CAME FROM. INSTEAD OF ME PUTTING IT IN MY LETTER, THAT

IS WHAT I SAY, I ,JUST MADE A WRONG ERROR. I JUST DIDN'T

DELVE INTO IT FURTHER.

MS. KLEIN: MR. ROGERS, DO YOU HAVE ANY QUESTIONS THAT

YOU WOULD LIKE TO ASK?

MS. LERNER: I HAVE A FEW.

EXAMINATION

BY MS. LERNER:

Q OTHER THAN THE LETTER THAT YOU SENT TO THE

FEDERAL ELECTION COMMISSION WHICH IS EXHIBIT "E" AND

REFERENCES MR. KENNEY'S LETTER, WHICH IS EXHIBIT "D," HAVE

YOU EVER AMENDED YOUR REPORTS TO THE COMMISSION TO REFLECT

THE ADDITIONAL SOURCE OF THE $40,000 LOAN?

A NO. I WAS NEVER TOLD TO.

Q I WOULD SUGGEST THAT THAT WOULD PROBABLY BE

A GOOD THING TO DO. BECAUSE LET ME EXPLAIN TO YOU THAT

WHAT WE DO IS ENFORCEMENT. THE OTHER FOLKS THAT WERE WRITING



p
4

6

S

I

S

9

10

11

12
N

4qb 13

14

0
N 15

'U' 16

17

18
0

19
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4*~ *$*Y NO LO~NI~1I~ ~

£~4RTNING ~ou W6UI~P w~
~~~*IT "D" IS N0T ~

A~.t. YOU WOULD HAVE TO

EXPLAINING THE EXACT I

IT IS.

A OKAY.

MR. ROGERS: THAT WILL BE DONE TODAY, RIGHT?

THE WITNESS: CAN WE GO OFF THE RECORD FOR A MINUTE?

MS. LERNER: OFF THE RECORD.

(OFF THE RECORD.)

MS. LERNER: BACK ON THE RECORD.

EXAMINATION

BY MR. ROGERS:

Q MRS. GOFF, YOU ARE FAMILIAR WITH RAYMOND

KRINSKY?

YES.

Q YOU HAVE REVIEWED CERTAIN RECORDS OF MR.

KENNEY, AS WELL AS KENNEY FOR CONGRESS RECORDS, AND OTHER

DOCUMENTATIONS RELATED TO THOSE RECORDS?

A YES.

Q IS THERE ANY QUESTION IN YOUR MIND THAT NO

PART OF THE $40,000 LOAN BY MR. KENNEY IN MARCH OF 1982,

THAT NO PART OF THOSE FUNDS CAME FROM MR. KRINSKY'S MONEY?

A ABSOLUTELY NONE OF THAT WAS KRINSKY'S MONEY.



S

4

5

6

7

S

9

10

11
12

13

14

1% 15

16

o 17

18
0

19

0 20

21

22

23

0 24

25

26
0

27

28

Q YOU Aft! PO$$~tY~ F TftAI1

A FRQt4 ALL T$E $*~AP~M I'VE D1IR A**

TALKED TO EVERYBODY AND SPIT AL~!Ai~Y 1~ THE F.E.C, N~I~

OF IT WAS HIS MONEY.

Q AND NONE OF t4R. K~IN5KY'S MONEY, TO Y~UR

KNOWLEDGE, EVER FOUND ITS WAY INTO THE CAMPAIGN OR WAS THEE

EARLIER LOANS?

A NOT THAT I AM AWARE OF.

MR. ROGERS: ANYBODY WANT TO ASK ANYTHING FURTHER?

MS. KLEIN: ONE QUESTION.

FURTHER EXAM I NAT ION

By MS. KLEIN:

Q MISS GOFF, DO YOU KNOW WHETHER MR. KRINSKY

DID LEND MR. KENNEY $40,000?

A JUST BY THE DOCUMENTATION THAT I HAVE FROM

ESCROW AND A RECEIPT WHICH I JUST GAVE TO MY ATTORNEY.

MS. LERNER: DID MR. KENNEY EVER TELL YOU THAT MR.

KRINSKY HAD LENT HIM MONEY FOR HIS CAMPAIGN?

THE WITNESS: NO.

MS. LERNER: DID MR. KENNEY EVER TELL YOU THAT MR.

KRINSKY HAD MADE A $40,000 CONTRIBUTION TO HIS CAMPAIGN?

THE WITNESS: NO.

MS. KLEIN: I REMIND YOU THAT ACCORDING TO U.S.V.

437G, THE INVESTIGATIONS OF THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

ARE CONFIDENTIAL. AND UNTIL THE INVESTIGATION IS CLOSED,

THAT WHICH WE HAVE DISCUSSED TODAY SHOULD NOT BE DIVULGED.

MAY THE RECORD SHOW THAT I AM TENDERING ESTHER



w

~v #4. GOFF, MADE TO HER ~RR~ P*R *~%.zi F~ft ~

FOR TODAY.

* ThE DEFOS1T~ON IS ANOtDRNSD.

4 MR. ROGERS: SEND THE ORIGINAL TO ME, AND I VELL

GET MRS. GOFF'S SIGNATURE. WE WILL SEND IT *AC1~ 14 TKR

* FEDERAL ELECTION COMMISSION WITHIN 30 DAYS AFTER I RECEIVE

7 IT. WE WILL GET IT BACK TO YOU SOONER IF THAT'S POSSIBLE.

* (WHEREUPON, THE AFOREMENTIONED DOCUMENTS

* WERE MARKED EXHIBITS "A", "D", AND "E" FOR

10 IDENTIFICATION BY THE NOTARY PUBLIC, COPIES OF

11 WHICH ARE ATTACHED HERETO.)
01') 12

C~J
13 I, ESTHER H. GOFF, DECLARE UNDER THE PENALTY OF

14 PERJURY UNDER THE LAWS OF THE STATE OF CALIFORNIA

15 THAT THE FOREGOING ISTRUE AND CORRECT.

16

o 17

16 DATE _____________________________

19
ESTHER M. GOFF

20
0

* 21

22

23

0 24

25

26

0 27

28
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1 STATE OF CALIFORNIA )

) S..
~ COUNTY OF ORANGE )

4

I, LINDA A. PAYAN , CSR *4426

* a Notary Public in and for the County of ORANGE State

'~ of California, do hereby certify:

s That, prior to being examined, the witness named in

0 o the foregoing deposition, to wit, ESTHER M. GOFF

10 was by me duly sworn to testify the truth, the whole truth

~ and nothing but the truth;

12 That said deposition was taken down by me in shorthand

13 at the time and place therein named and thereafter reduced to

14 typewriting under my direction.

15

I further certify that I am not interested in the

0 17 event of the action.

C
19 WITNESS my hand and seal of

20 APRIL ' l9~.

0
21

22

23
*

24 " '~ ~c. f /Lt<C.G-

Notary Public in and for the County
25 of ORANGE, State o~ California

26
* LSEAJ7

r~r;~;~z ~iv C CA' tFO~NA27 '~AA~\YAN

PELLETIER a JONES
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FEDERAL E&R~
WASHINCiO#V~C. ~

~ 4. ~0*

Peiletier and Jones
3138 South Rita Way
Santa Ana, California 92704

Dear Sir or Madam:

This is to confirm the arrangements made by Lisa hem vith
your office for the services of a court reporter. It is my
understanding that you viii provide a court reporter for our
depositions at the Chet Holifield 5uilding, 24000 Avila Road,
Laguna Niguel on April 10 and 12 1984, beginning at 10 a...

Sincerely,

Lois G. Lerner
Assistant General Counsel



FED~RAL it ~QM~
* WASHIN~T~N.~4$**

4 .~

Alvin .Horn
GSA OPR END
Santa Ma Field Office
.Eox 12310
Santa Ma, CA 92712

Dear Mr. Horn:

This is to confirm the arrangements made by

Lisa Klein with your office for the use of conference
rooms in the Chet Holifield Building. It is my underm
standing that the Federal Election Commission viii have
use of room C on April 10th and of room ,3 on April 12th

- from 9:30 a.m. to 5:00 p.m.

Sincerely,

0
Lois G Lerner
Assistant General Counsel

(202) 523-4143

0



COMMISSION

2!Oh 30, 1914

%%Z~.R9##~ $.~iire

*~4*##r4, Suite 103
Uunting~on Roach, California 92647-5999

Re: Depositions of Charles Kenny
and Esther Goff - MUR 1589

Dear Mr. Rogers:

This is to confirm your conversation of March 29, 1984, with
0 Lisa Klein of this Office. As you agreed, we have rescheduled

the depositions of your clients for April 12, 1984. Ms. Goft's.
deposition will begin at 10:30 a.m. in room 5 of the Chet
Holifield Building. Inmuediately following its conclusion we will
begin Mr. Kenney's deposition.

Enclosed please find copies of the subpoenas originally
mailed to your office on March 23, 1984. If you have any
questions or problems, please do not hesitate to call me at
(202)523-4143 or Lisa Klein at (202) 523-4000.

0
Sincerely,

~qrn

o ~ 9 ~
Lois G.. Lerner
Assistant General Counsel

0

Enclosures

I

-~



R~JCTION COMMISSION .

March 30, 1984

~A ~
7~ia1~on

Building
EQ. Do: 2)2~
Oakhurst, California 93644

Re: Depositions of Raymond and Sylvia
Krinsky m MUR 1589

Dear Mr. Linna

This is to confirm our March 30, 1984, agreement to change
the date of Raymond and Sylvia Krinsky's depositions from
Wednesday, A r 1 4, 1984 to Tuesday, April 10, 1964. Mrs.
Krinsky's deposition will begin at 10 a.m. Immediately following
its conclusion, we viii begin Mr. Kriraskys deposition.

If you have any questions or problems, please do not
hesitate to call me at (202) 523-4143 or Lisa Klein at (202)
523-4000.

o Sincerely,

0
Lois G. Lerner
Assistant General Counsel



NYww~w ~.wwq

Alvin Horn
GSA - 011 END
5ant~a Anna Field Office
1.0. Box 12310
Santa Anna, California 92712

I~t~.l,#4

Dear Mr. Horn:

This is to confirm the arrangements made by Lisa Klein vith
your office for the use of Conference Room C on the 6th floor of
the Chet Holifield Building in Laguana Miguel, California. It is
my understanding that the Federal Election Commission will have
use of this room on April 4 and 5, 1984, from 9:30 a.m. until
5 p.m. each day.

Sincerely,

Lois G. Lerner
Assistant General Counsel
(202) 523-4166

I~)

0

~qrn



M5. Stella McOoy
Suilding Nanaqsez~t
The Federal 5~aS~l4iag
300 North Los Ange~Les Street
Los Angeles, California 90012

Dear 148. McCoy:

This is to confirm our telephone conversation earlier todayregarding the use of~Rooum 7210. It is my understanding that theFederal Ele9tion Commission viii have use of this room on April 4
and 5, 1984, from 9:30 a.m. until S p.m. each day.

Sincerely,

Lisa E. Klein
Attorney

0.



7 FEDERAL ~LECTIQN CQMMIS$10N
WASHINCTON. DC. 20*)

CERTIFIED HAIL
RETURN RECEIPT REQVESED

David A. Linn, Esquire
Lindley, Linn and Walton
P.O. Box 2328
Oakhurst, California 93644

RE: HUR 1589
Raymond Krinsky
Sylvia K~insky

Dear Hr. Linn:

On December 15, 1983, your clients received notification
that the Commission had found reason to believe that they
violated 2 U.S.C. S 441a(a) (1) (4), a provision of the Federal

3' Election Campaign Act of 1971, as amended. An investiWation of
this matter is being conducted and it has been determined that
additional information from your clients is necessary.

0
Consequently, the Federal Election Commission has issued the

attached subpoenas which require your clients to appear and give
sworn testimony on April 4, 1984, to assist the Commission in

0 carrying out its statutory duty of supervising compliance with
the Federal Election Campaign Act of 1971, as amended, and
Chapters 95 and 96. of Title 26, U.S. Code.

Pursuant to 11 CFR S 111.14, a witness summoned by the
Commission shall be paid $30.00, plus mileage at the rate of 20.5
cents per mile. Your clients will be given a check for the
witness fee and mileage at the time of the deposition.



k

c~*4s $. *t*1*
G~.*~gI Ounsel

By: Kenneth A. Gross
Associate Gener4 Counsel

F,)
'S

EnclOsUre
$~sbpoenas

* S.
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FEDERAL ELECTI~C0~MM4r p

WASH~NCtON. DC. 20*.)

C PT £WQ(28 WED

David A. Linn, Esquire
Lindley, Linn and Walton
P.O. Box 2328
Oakhurst, California 93644

RE: ISIUR 1589
RaflondKrinsk~

Dear Mr. Linn:

On December 15, 1983, your clients received notification
that the Commission had found reason to believe that they

- violated 2 U.S.C. S 441a(a) (1) (4), a provision of the Federal
Election Campaign Act of 1971, as amended. An investigation of
this matter is being conducted and it has been determined that
additional information from your clients is necessary.

o Consequently, the Federal Election Commission has issued the
attached subpoenas which require your clients to appear and give
sworn testimony on April 4, 1984, to assist the Commission in

o carrying out its statutory duty of supervising compliance withthe Federal Election Campaign Act of 1971, as amended, and
Chapters 95 and 96 of Title 26, U.S. Code.

CO Pursuant to 11 CFR S 111.14, a witness summoned by the
Commission shall be paid $30.00, plus mileage at the rate of 20.5
cents per mile. Your clients will be given a check for the
witness fee and mileage at the time of the deposition.



244t*r to David A. Linn
P~~q 2

Please confira the scheduled appearance with Lisa Klein, the
attorney handling this matter, on our toll free line
(800/424-9530) within two days of your receipt of this
notification.

Sincerely,

Charles 14. Steele

General Counsel

A.
By: Kenneth A. Gross

Associate General Counsel

Enclosure
Subpoenas
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~ ~

~ the t4att9r of )
Raymond Krinsky )

) 141$R 15I~
)
)

suPO-A

TO: Mr. Raymond Krinsky

Pursuant to 2 U.S.C. S 437d(a) (3), and in furtherance of its

investigation in the above-styled matter, the Federal Election

Commission hereby subpoenas you to appear for deposition with

regard to the above-captioned matter. Notice is hereby given
0

that the deposition is to be taken at the Chet Holifield
~1~

Building, Conference Room "C", 6th Floor, 24000 Avila Road,

- Laguna Niguel, California, beginning at 1:30 p.m. on April 4,

1984, and continuing each day thereafter as necessary.

WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission

0 has hereunto set her hand at Washington, D.C., this ~~2flI~~y of

1984.

C

0
nn Elliott

Chairman
Federal Election Commission

ATTEST:



*Dm&L ~t~U~ZOI cam~vm*it

Zi~ the Netter of
)
)

Sylvia Krinsky ) MTJR 1589
)

sU5Po-&

TO: Mrs. Sylvia Krinsky

Pursuant to 2 U.S.C. S 437d(a) (3), and in furtherance of its

investigation in the above-styled matter, the Federal Election

Commission hereby subpoenas you to appear for deposition with

regard to the above-captioned matter. Notice is hereby given

that the deposition is to be taken at the Chet Holifield

Building, Conference Room "C", 6th Floor, 24000 Avila Road,

Laguna Niguel, California, beginning at 9:30 a.m. on April 4,

1984, and continuing each day thereafter as necessary.

o WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission

has hereunto set her hand at Washington, D.C., this 4'~~""<day of

o )7Z~,~A4L4 1984.

~qrn

0

nn Elliott
Chairman
Federal Election Commission

ATTEST:

I ____

Secr ~ary to the Commission



FED~RM ELECTION C(
WAN~NCTO~4, D.C. 20*3

4

George L. Rogers, Esquire
~......Rogers and Dib

17111 Beach Boulevard, Suite 103
Huntington Beach, California 92647-5999

Re: MUR 1569
Charles Kenney
Kenney for Cong~e*S

o Esther K. Goff, treasurer,

Dear Mr. Rogers:

On December 15, 1983, your clients received notification
that the Commission had found reason to believe that they bad
violated 2 U.S.C. SS 441a(f), 434(b), provisions of the tederal
Election Campaign Act of 1971, as amended and 11. C.F.R. 5 110.9.
a provision of the Code of Federal Regulations. An investigation
of this matter is being conducted and it has been determined that

o additional information from your clients is necessary.

Consequently, the Federal Election Commission has issued the
attached subpoenas, which require Charles Kenney and Esther Goffo to appear and give sworn testimony on April 5, 1984, to assist
the Commission in carrying out its statutory duty of supervising
compliance with the Federal Election Campaign Act of 1971, as
amended, and Chapters 95 and 96 of Title 26, U.S. Code.

Pursuant to 11 CFR S 111.14, a wItness summoned by the
Commission shall be paid $30.00, plus mileage at the rate of 20.5
cents per mile. Your clients will be given a check for the
witness f ce and mileage at the time of the deposition.

I

* .- ~.



By: Kenneth A. GE~oss
Associate General

'S Unp3osure
'S Subpoenas

0

Cotansel



FEDERAL ELECTION
WASHINCTON. D.C. 20463

CERTIFIED M&II~
J~E7URkI )~ECRI?? REQUESTED

George L. Rogers, Esquire
Rogers and Dib
17111 Beach Boulevard, Suite 103
Huntington Beach, California 92647-5999

Re: MUR 1589
Charles Kenney
Kenney for Congress
Esther H. Goff, Treasurer,

Dear Mr. Rogers:

On December 15, 1983, your clients received notUication
- that the Commission had found reason to believe that they had
1% violated 2 U.S.C. SS 441a(f), 434(b), provisions of the Federal

Election Campaign Act of 1971, as amended and 11 C.F.R. S 110.9,
a provision of the Code of Federal Regulations. An investigation
of this matter is being conducted and it has been determined thato additional information from your clients is necessary.

Consequently, the Federal Election Commission has issued the
o attached subpoenas, which require Charles Kenney and Esther Goffto appear and give sworn testimony on April 5, 1984, to assist

the Commission in carrying out its statutory duty of supervising
compliance with the Federal Election Campaign Act of 1971, as
amended, and Chapters 95 and 96 of Title 26, U.S. Code.

Pursuant to 11 CFR 5 111.14, a witness summoned by the
Commission shall be paid $30.00, plus mileage at the rate of 20.5
cents per mile. Your clients will be given a check for the
witness fee and mileage at the time of the deposition.



Ltt.r t~ G~o~g* L. aogers
Pag 2

P1ea~ confiwiu the scheduled appearance with Lisa Klein,
the atto~ney handling this matter, on our toll free line
(800/424"9 $30) within two days of your receipt of this
not if £cati~n.

Sincerely,

Charles N. Steele

General Counsel

4. ~a. (4i~)
By: Kenneth A. Gross

Associate General Counsel

Enclosure
Subpoe~ias



.~

~''~ ~

)
)

~ht~ie. K~n&~, ) t4#JR ).$89
)
)

suapoaNa

TO: Mr. Charles Kenney

Pursuant to 2 U.S.C. S 437d(a) (3), and in furtherance of its

investigation in the above-styled matter, the Federal Election

Commission hereby subpoenas you to appear for deposition with

regard to the above-captioned matter. Notice is hereby given

that the deposition is to be taken at the Chet Holifield

Building, Conference Room "C", 6th Floor, 24000 Avila Road,

Laguna Niguel, California beginning at 1 p.m. on April 5, 1984,

and continuing each day thereafter as necessary.

WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission

has hereunto set her hand at Washington, D.C., this g2~ fl4"Lday of

1984.

L4e Ann Elliott
Chairman
Federal Election Commission

ATTEST:

Secre ry to the Commission



)
to~ c~essg ) t4U~ 1509

Zs~her K. God, as Treasurer )
)
)

SUBPO*BA

TO: Ms. Esther M. Goff, Treasurer, Kenney For Congress

Pursuant to 2 U.s.c. S 437d(a) (3), and in furtherance of its

investigation in the above-styled matter, the Federal Election

Commission hereby subpoenas you to appear for deposition with

regard to the above-captioned matter. Notice is hereby given

that the deposition is to be taken at the Chet Holifield

Building, Conference Room "C", 6th Floor, 24000 Avila Road,

Laguna Niguel, California, beginning at 10 a.m. on April 5, 1984,

and continuing each day thereafter as necessary.

WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission

has hereunto set her hand at Washington, D.C., this o~c~341iLday of

~A4A 1984.

e Ann Elliott
Chairman
Federal Election Commission

ATTEST:

Secrtt ary to the Commission



F~Mt

DATE:

SUBJEcT:

cwAI~z*s ~i. ~U3L3

GER~RAL COUKIUL

MARJORIE W. EMMOWS/JO~ C.

MARCH 22, 1984

SUBPOENAS RE: MUR 1589

The attached subpoenas, which were Comission approved

on March 20, 1984, have been signed and sealed this date.

w

~q.

0

C
'I.

Attachments



M~tt4~ of

R~ya~n4 and Sylvia Kr:
1~r1*u Ken~ey
tnn.? f~r Co~igress,
ZethOx N. Goff, Treasi

CERTIFCATION

I, Marjorie V. Emmons, Secretary of the Federal

Election Commission, do hereby certify that on March 20,

1984, the Commission decided by a vote of 5-0 to take the

following actions in MUR 1589:

1. Authorize the subpoenas to
Charles Kenney, Esther H. Goff,
Treasurer of Keriney for Congress,
Raymond Krinsky and Sylvia Krinsky
as submitted with the General
Counsel' s Report signed March 15,
1984.

2. Approve the accompanying cover
letters as attached to the General
Counsel' s March 15, 1984 Report.

Commissioners Aikens, Elliott, McDonald, McGarry and R~iche

voted affirmatively in this matter; Commissioner Harris did

not cast a vote.

Attest:

C~

W. Emmons
of the ConunissionDate

Received in Office of Commission Secretary:
Circulated on 48 hour tally basis:

3-16-84, 10:11
3-16-84, 2:00

0
!qb

~R* ?3~W~ ~*~QK%

)

Lns3cy
)
)

~er )
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TO:

FROM:

D&TE:

SUBJECT:

FEDERAL ELECTION CMMt$$t~*4 **~~

WASHINGTON. DC. 20*3

Office of the comission Secretary

Office of General Counsel

March 16, 1984

MUR 1589 - General Counsel's Report

The attached is submitted as an Agenda document

for the Commission Meeting of _______________________________

Open Session _______________________

Closed Session ______________________

CIRCUlATIONS

48 Hour Tally Vote
Sensitive
Non-Sensitive

24 Hour No Objection
Sensitive
Non-Sensitive

Information
Sensitive
Non-Sensitive

Other

DISTRIBUTION

bci
bci
[J

[J
[ J

[ J
[1
[1

( J

Compliance

Audit Hatters

Litigation

Closed MUR Letters

Status Sheets

Advisory Opinions

Other (see distribution
below)

0

lxi

[I

[I

[I

[I

Li

LI
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41%b. Matter of )
d aui4 *g~Z~d~a KrinsI~y) S4MARi6 AJ ,4
for and ~ flUX 1569

*it~b. ~. Gotf~ Treasurer )

(3m33&L CO~3~'5 10M

On June 8, 1983, Raymond and Sylvia Krinsky filed their

initial complaint with the Commission. The complainants a13qged

that in November 1981 Charles Kenney, a California congressional

candidate, borrowed $40,000 from them for his congressional

campaign and failed to properly report the loan to the

Commission. The Commission determined that there was no reason

to believe a violation of the Act had been committed based on the

information provided by the complainants and the respondents

(MUR 1553).

Mr. and Mrs. Krinsky filed a second complaint with the

Commission on September 16, 1983, citing additional facts in

support of the allegations in their earlier complaint. The

Commission opened the present MUR and on December 13, 1983, and

found reason to believe that Charles Kenney, Kenney for Congress,

Esther Goff, as treasurer, and Raymond and Sylvia Krinsky had

violated provisions of the Act and Regulations.

The Office of General Counsel has reviewed the information

provided by Mr. Kenney in his response to the complaint as well

as in his answers to the Commission's interrogatories served on

him in December 1983. He maintains that Mr. and Mrs. Krinsky



-2-

2*t~t him $40,000 for busit~#s pwrpese~ in KovembeE~ I ~

K*nney asserts that these funds were never intended t~ b~

and never were used in connection vith his congressio*b*2.

campaign.

Mr. and Mrs. Krinsky dispute Mr. Kenney's version o* tI~s
loan transaction. In both of their complaints and in their

answers to the Commission's interrogatories, the Krinsky's i~aist

that Mr. Kenney requested their help in his congressional

campaign and that the loan negotiations were undertaken with this

objective in view. On February 17, 1984, this office received

narrative summaries sworn and attested to by Mr. and Mrs.

Krinsky. Neither summary directly or completely retracted the

earlier statements made regarding the purported purpose of the

November 1981 loan.

This office is of the opinion that further interrogatories

would not be productive in ascertaining what actually transpired

between Mr. Kenney and the Krinskys. The circumstances and

r substance of respondents' conversations during their loan

negotiations appear pivotal to determining whether the

transaction involved an illegal contribution. Deposing the

respondents would be the most efficient and effective means to

clarify the ambiguities and contradictions that have surfaced in

the course of our investigation.
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- .~$ EtRb~oRas to Charles

*~*a*~i*~r ** $xuiy f~r ~w~gress. R130n4 ft*w~ky

a~d ~ the ac~ompanyift9 ~o~r letteE$.

Charles N. Steele
General Counsel

~AOL
K~ neth A. Gross I
Associate General Counsel

Attachments

1. Subpoenas
2. Letters to Mr. Linn and Mr. Rogers (counsel for respondents)

Date
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Xt~n.y br C*n~rees,
ts~her K. Goff, as Treasurer )

)
)

SUN

PIUS 1~89

TO: Ms. Esther 14. Goff, Treasurer, Kenney For Congress

Pursuant to 2 U.S.C. S 437d(a) (3), and in furtherance of its

investigation in the above-styled matter, the Federal Election

Commission hereby subpoenas you.to appear for deposition with

regard to the above-captioned matter. Notice is hereby given

that the deposition is to be taken at the Chet Holifield

Building, Conference Room C, 6th Floor, 24000 Avila Road,

Laguna Niguel, California, beginning at 10 a.m. on April 5, 1984,

and continuing each day thereafter as necessary.

WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission

has hereunto set her hand at Washington, D.C., this day of

, 1984.

Lee Ann Elliott
Chairman
Federal Election Commission

ATTEST:

9 #ilC.4IMEUTX - (i)

(%4

In
'S

'S

C

'S

0

'S

Marjorie W. Emmons
Secretary to the Commission
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U the Katt~ of )
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TO: Mr. Charles Kenney

Pursuant to 2 U.S.C. S 437d(a) (3), and in furtherance of its

investigation in the above-styled matter, the Federal Election

Commission hereby subpoenas you to appear for deposition vith

regard to the above-captioned matter. Notice is hereby given

that the deposition is to be taken at the Chet Nolifield

Building, Conference Room C, 6th Floor, 24000 Avila Road,

Laguna Niguel, California beginning at 1 p.m. on April 5, 1984,

and continuing each day thereafter as necessary.

WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission

has hereunto set her hand at Washington, D.C., this day of

, 1984.

Lee Ann Elliott
Chairman
Federal Election Commission

ATTEST:

Marjorie W. Emmons
Secretary to the Commission
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Ui the Matt*r of

Sylvia Zrinsky
flUX 1589

TO: Mrs. Sylvia Krinsky

Pursuant to 2 U.S.C. S 437d(a) (3), and in furtherance of its

investigation in the above-styled matter, the Federal Election

Commission hereby subpoenas you to appear for deposition with

regard to the above-captioned matter. Notice is hereby given

that the deposition is to be taken at the Chet Holifield

Building, Conference Room C, 6th Floor, 24000 Avila Road,

Laguna Miguel, California, beginning at 9:30 a.m. on April 4,

1984, and continuing each day thereafter as necessary.

WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission

has hereunto set her hand at Washington, D.C., this day of

, 1984.

Lee Ann Elliott
Chairman
Federal Election Commission

ATTEST:

In

0
iq.

C

V

Marjorie W. Emmons
Secretary to the Commission
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TO: Mr. Raymond Krinsky

Pursuant to 2 U.S.C. S 437d(a) (3), and in furtherance of its

investigation in the above-styled matter, the Federal Election

Commission hereby subpoenas you to appear for deposition vith

regard to the above-captioned matter. Notice is hereby given

that the deposition is to be taken at the Chet Holifield

Building, Conference Room C, 6th Floor, 24000 Avila Road,

Laguna Niguel, California, beginning at 1:30 p.m. on April 4,

1984, and continuing each day thereafter as necessary.
~qrn

WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission
0

has hereunto set her hand at Washington, D.C., this day of

o , 1984.

~qrn

CO
Lee Ann Elliott
Chairman
Federal Election Commission

ATTEST:

Marjorie W. Emmons
Secretary to the Commission
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David A. Linn, Esquire

___ L&ndley, Linn and Walton
P.O. Box 2328
Oakhurst, California 93644

RE: MUR 1589
Raymond Krinsky
Sylvia Iriasky

Dear lir. Linn:
In

On December 15, 1983, your clients received notiUcation
that the Commission had found reason to believe tbt they
violated 2 U.S.C. S 441a(l) (4), a provision of the Pe4eral
Election Campaign Act of 1971, as amended. An invst~gation of
this matter is being conducted and it has been determined that
additional information from your clients is necessary.

Consequently, the Federal Election Coission has issued the
0 attached subpoenas which require your clients to appear and give

sworn testimony on April 4, 1984, to assist the Com~ission in
carrying out its statutory duty of supervising compliance withC the Federal Election Campaign Act of 1971, as amended, and
Chapters 95 and 96 of Title 26, U.S. Code.

Pursuant to 11 CFR S 111.14, a witness summoned by the
Commission shall be paid $30.00, plus mileage at the rate of 20.5
cents per mile. Your clients will be given a check for the
witness fee and mileage at the time of the deposition.
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By: K*nnetb A. Gross
Asoc late GEheza~. Counsl

EncLosure
Subpoenas

a-.



* FEDERAL ELECTION COMMI$$J~N
WASWNC~ON. ~*C. 20*3

George L. Rogers, Esquire
TJ....Jtogers and Dib

17111 Beach Boulevard, Suite 103
Huntington Beach, California 92647-5999

Re: MU! 1589
* Charles ~enu&eyKenney for Congress

0 Zither K. GQtI, Tr.as~rer,

Dear Mr. Rogers:

On December 15, 1983, your clients received notification
that the commission had found reason to believe that tbey ba4
violated 2 U.S.C. SS 441a(f), 434(b), provisions of the Federal

N Election Campaign Act of 1971, as amended end 11. CJ.R. R
a provision of the Code of Federal Regulations. An investigation
of this matter is being conducted and it has been determined that

o additional information from your clients is necessary.

Consequently, the Federal Election Commission has issued the
attached subpoenas, which require Charles Kenney and Esther Goffo to appear and give sworn testimony on April 5, 1984, to assist
the Commission in carrying out its statutory duty of supervising
compliance with the Federal Election Campaign Act of 1971, as

o amended, and Chapters 95 and 96 of Title 26, U.S. Code.

Pursuant to 11 CFR S 111.14, a witness summoned by the
Commission shall be paid $30.00, plus mileage at the rate of 20.5
cents per mile. Your clients will be given a check for the
witness f cc and mileage at the time of the deposition.

Ahmcv$~ 4 (5)



By: Kenneth A. Gross
Associate Gen~ra1 Counsel

tfl UncJ.osute
Subpoenas

0

0
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TO: Office of the Commission Pcr.tary

11011: Office of General Counsel(~A*'

DATE: February 9, 1984

SUBJECT; MUR 1589 - Comprehensive Investigative Deport #1
9

The attached is submitted as an Agen4a document

for the Commission Meeting of

Open Session _______________________

Closed Session ______________________

CIRCULATIONS -

48 Hour Tally Vote
Sensitive
Non-Sensitive

24 Hour No Objection
Sensitive
Non-Sensitive

Information
Sensitive
Non-Sensitive

[1
[I
[I

[XJ
[,q
[I

ci
(1
[I

(1

DISTRIBUTION

Compliance

Audit Matters

Litigation

Closed MUR Letters

Status Sheets

Advisory Opinions

Other (see distribution
below)

[xl

(I

[I

[I

[I

[I

[1

0

1~

p
~qrn

0

jq'

Other
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)
Cbarl.s Kenney, ) NOR 1589
te*uhey for Congress and )
Esther N. Gaff, Treasurer)

cmwu~mIv3 IwuYxGIiY1Y3 ~pcw *l

On December 13, 1983, the Commission found reason to believe

that: (1) Charles Kenney violated 2 U.S.C. S 441a(f) and

11 C.F.R. S ll0.9i (2) Kenney for Congress and Esther Gaff, as

treasurer, violated 2 U.S.C. S 441a(f) and 11 C.F.R. S 1lO.9~ and

(3) Raymond Krinsky and Sylvia Krinsky violated 2 U.S.C.

S 441a(a)(l)(A). Letters and interrogatories approved by the

Commission were sent to Respondents on December 15, 1983.

Re5pondents Charles Kenney, Kenney for Congress and Esther Gaff

timely responded to the interrogatories. At the request of

Respondents Raymond Krinsky and Sylvia Krinsky an extension of

time was granted until January 13, 1984, in which to file their

responses. Those responses were received on January 16, 1984.

Charles Kenney's response indicates that in July 1981, he

began to negotiate a business loan with Raymond and Sylvia

Krinsky. The negotiations culminated in a $40,000 loan at an

interest rate of 28 percent. Some of the proceeds were disbursed

directly through escrow to a bank creditor of Mr. Kenney. The

remainder, $13,980.90, was paid directly to Mr. and Mrs. Kenney

who deposited the money into Mr. Kenney's business bank account.

Mr. Kenney further states that the proceeds of this loan were



w w

tiever used for campaign purposes. Rather, he asserts that hL~

$40,000 loan to the campaign was derived from several other

sources, which he listed.

In response to the Commission's interrogatory to Esther 00ff

concerning a discrepancy between information she provided to the

Commission on July 7, 1983 and on October 13, 1983, regarding Mr.

Kenney's March loan to the campaign, Ms. Goff explained that she

was not the treasurer at the time of the initial reporting error

and that she had submitted the July report based upon the available

* information without having consulted with Mr. Kenney. She did

not explain where the information came from.

V The responses of Raymond and Sylvia Krinsky indicate that

they loaned Mr. Kenney money for a possible Congressional

campaign. As security for their loan, Mr. and Mrs. Kenney
q~.

executed a deed of trust on their personal residence. Mr. and
0

Mrs. Krinsky's answers were not fully responsive to all of the

o interrogatories sent by the Commission. Subsequently, this

office received a letter from counsel for the Krinskys indicating

0 that he wished to discuss the matter indepth to clarify certain

factual considerations. Following that letter our office had two

conversations with counsel, in which he stated that he was

unclear as to his client's intent with respect to the loan

transaction. He also noted that the parties had entered into a

similar loan transaction about a year before the November 1981



-3-

thet be would submit a

o~ ~bal~ of his clients .&
~~Ek EeceA~pt t nawEative this office ~il1
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Date

Charles N. Steele

Kenneth A. Gros~'
Associate General Counsel
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January 23, 1984

Mr. G.A. Finch
Associate General Counsel
Federal Election Commission
Washington, D.C. 20463

Re: HUR 1589
Raymond Krinsky
Sylvia Krinsky

Dear Mr. Finch:

Please be advised that Mr. and Mrs. Krinsky have
returned to you the Interrogatories which you pre-
viously requested. Please also be advised that I
have attempted to contact you a number of times at
your office but have been unsuccessful.

I would like to discuss the aforementioned matter
in depth in hopes of resolving it. I believe that
an in-depth analysis of some of the facts which have
been previously provided to you may result in a satis-
factory disposition of this case.

My clients are most eager to resolve this matter.
Please contact me at your very earliest convenience.

DAL: ph
CC:Mr. & Mrs. Raymond Krinsky

WALlOW
'H ~. ~U.ARD

a2

I~.

0

SUILDINO

K
A.0.ww4, ~4e!p~- em..,

(iQ~ ~*bI~S

BOWl RUI~4Qffi #tRCET

P. 0.

MAmP@A~ CAL~Pj~IA S*3S

moe)

PLARS
OAKHURST OFFICE
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Mr. G.A. Finch
Associate Qetieral Counsel
Federal Election Commission
Washington, D.C. 20463
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OFFICEFebruary 15, 1984

FEDERAL ELECTION COItIISSION
Washington, D.C. 20463

Attention: Lisa Kline

Re: Raymond & Sylvia Krinsky

Dear Ms. Kline:

Enclosed please find unverified copies of the Krinsky
narratives. I have instructed Mr. and Mrs. Krinsky
to send the verified originals to you by Express Mail.

Very truly yours,

DAL:ph
Enclosures

EXPRESS MAIL

0



I, Raymond Krinsky *tate: ~

My Uxsv ~eraonal
approxiiuatel o~t y*ate ~ *0~
nonpay coundi stat o~& the 4
unincorpoated atea of i~siOta V.
At that time, he introdueed him~1 *e £ ~ ~*4 4
broker and owner of his QWn fLrt~, XCetu4A~7 R~41 ~~t4* Cp*wz~r~
Mission Viejo, Ca1iforn1~a. He subsequently ~ el~~tLot~ t~o th~
Advisory Council and I met him on o~caeion at the 1c~eal advi*ry
council meetings.

He asked me if I had ever investedin real. estate, i.e,
notes and trust deeds. I told him that I had, a~d he then stated~-
that he had some real estate transactions from time to ~i~e that
required someone lending some money .to facilitate a sale. Ite
additionally asked if I would be interested in such transactions
which would involve a favorable percentage ret~irn. I indLc*ted
to Mr. Kenney that I would be interested in this investment
property if after inspection the secured property vould justify
the investment.

At some point after that, Mr. Kenney contacted me and gave
me five different property addresses. I checked these addresses
out and they were not to my liking or expectations as a safe
real estate investment. Some time later, in the beginni~~ of
July, 1980, I was supplied with another address, 29662 Coral
Cove, Laguna Niguel, California, and 23082 Mullin, El Toro,
California. After a discussion with my attorney, Mr. David Linn,
about preparing a guarantee on these two pieces of property,
which Mr. Linn prepared and was subsequently approved and signed
by Mr. Kenney, I placed these two loans for a three-year period,
commencing in 1980. The loan at 29622 Coral Cove, Laguna Niguel,
California, made payments properly and on time. The second loan
at 23082 Mullen, El Toro, California, was not on time on a number
of occasions.

In September of 1981, Mr. Kenney approached me and stated
he would like a loan on his own personal home at 22992 Lovios,
Mission Viejo, California. He stated that he had ambitions
for a political career and hoped to run for a congressional seat
in our district in the near future. It should be noted that at
this time, Mr. Kenney had not filed, Aor had he filed at the time
of the loan, according to the records of the Board of Registrars
in Orange County, California.



The Narrative of
Raymond Krinsky

In November, 1981, I made a loan of $40,000.00 to 14v,/
Kenney secured by a piece of property under his and his 44~~ ~
name at 22992 Lovios, Mission Viejo, California. My vi~e %
to talk me out of this loan and even insisted that he t*~
the late payIng 1980 loan, as per written attorney's agreement.
hoping he would refuse and cancel out, which he did not do

~!y only personal contact with Mr. and Mrs. Kenney outsi4e
of the real estate transactions were on two separate occasI.ot~S.
The first, a Christmas party at the American Legion Hall in
Newport Beach, California, in December of 1981, and the secofld
a Navy Day Dinner in Long Beach, California, in 1982, in whtd~
they were my guests. Mr. Kenney was a retired Air Force career
enlisted man and was interested in military associations.

Subsequently, Mr. Kenney filed in 1982, for the primary
campaign for Congress in the 43rd Congressional District. Mr.
Kenney closed his real estate office and moved his staff to
another real estate firm, Mission Vie~o Associates in Mission
Viejo. California. Mr. Kenney stopped making payments to Downey
Savings and Loan Association, Costa Mesa, California, who was
the lender and had the first note and trust deed on the property
at 22992 Lovios. I was informed after speaking to the loan
officer at Downey Savings and Loan that if I did not keep
payments current, they would foreclose on this property which I
held a second on and remove my interest on said property.

I brought payments, taxes, etc., up to date and proceeded
with a foreclosure action on my. own against Mr. Kenney. Mr.
Kenney stated that he did not sign over the property to me as
I requested to keep a foreclosure action from being placed on
him, he stated that he could not as he had allowed two of his
former real estate employees to receive a third and fourth trust
deed on the same piece of property and if I wanted him to sign
the grant deed over to me, I would first have to satisfy the
two employees' liens against the property. At that point in time,
I deciled to proceed with a non-judicial foreclosure action on
the property.

During the time I was foreclosing, I asked Mr. Kenney what
had happened to all of the money he had borrowed. He claimed
that he had lost all of his money in the congressional campaign.
I then went to the Orange County Registrar's Office and obtained
copies of his Finance Report and discovered that he did not lose
all of the money in the campaign as he stated.
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I ~iever aiRned any doci~sn1;s that Z v~* ~
fi~d~ towards any election om~#Lgn, atat~ ~

Qperated honeatly and in pod faitb as K ~
for s1*ty-five years. may. served ~

in the United States Navy and I am zedr.4
cow~ected disability since 1973. I h~ave ~VM~ ~42X
vith arty crime, arrested or itwestigated,
time and consider myself a patriot and an out t~n
as is evidenced by numerous citations I have re~Lve tot
coninunity services and veterans activities.

My ?ersonal opinion is that I have not intenti~43.y
or unintentionally violated Federal Election Ctip ig~ )~ette or
any other laws, any violation would appear tQ~ be ~he ~in414*te
for office's responsibility. It is my petsone3. ppinio~ that
Mr. Kenney used his congressional campaign to exit graca~illy
from his failing real estate business.

RAYMOND KRINSKY

.1

STATE OF CALIFORNIA )
COUNTY OF_____________
Qn 3115 the day of ______________ 19, before me the Un mined, a
Notuly Pubic in and for said County and State, personally appeared ____________________ __________

___ -. -, personally known
to me or proved to me on the bases of satisfactory evidmnce to be the
person. whose name subscribed to the within Instrument
and acknowledged that - executed the same.

Signature of Notary

FOR NOTARY SEAL OR STAMPI

0



SYLVIA KKIMWf

STATE OF CAUFORNIA

COUNlY OF_____________
Onhsths ____________ ______________ 19~ ,belor.m.UsundSI3iUlSd.8
Notay Pubic ul end for uaidC unty end SW., pwsondyeppwsd

to me oved to mO on the besisof edeIecto~yevidSnCS tobeUte

person~ whose nuns eubscrbsdoUiewhinkilrUflilW
end ecknowledged that executed the suns.

reof Notary

FOR NOTARY SEAL OR STAMP
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I, Raymond Krinsky, state:
- r

My first personal contact with Mr. Charles Kenney was r~
approximately four years ago, when we were both rurm~ig for a
non-pay council seat on the Municipal Ad~~risory Council. in the
unincorporated area of Mission Viej 0, Orange County, California.
At that time, he introduced himself as a licensed real estate
broker and owner of his own firm, Kenney Real Estate Company,
Mission Viejo, California. He subsequently won election to the
Advisory Council and I met him on occasion at the local advisory
council meetings.

He asked me if I had ever invested in real estate, i.e.,
notes and trust deeds. I told him that I had, and he then stated-
that he had some real estate transactions from time to time that
required someone lending some money to facilitate a sale. He
additionally asked if I would be interested in such transactions
which would involve a favorable percentage return. I indicated
to Mr. Kenney that I would be interested in this investment
property if after inspection the secured property would justify
the investment.

At some point after that, Mr. Kenney contacted me and gave
me five different property addresses. I checked these addresses
out and they were not to my liking or expectations as a safe

o real estate investment. Some time later, in the beginning of
July, 1980, I was supplied with another address, 29662 Coral
Cove, Laguna Niguel, California, and 23082 Mullin, El Toro,
California. After a discussion with my attorney, Mr. David Linn,

C about preparing a guarantee on these two pieces of property,
which Mr. Linn prepared and was subsequently approved and signed
by Mr. Kenney, I placed these two loans for a three-year period,
commencing in 1980. The loan at 29622 Coral Cove, Laguna Niguel,
California, made payments properly and on time. The second loan
at 23082 Mullen, El Toro, California, was not on time on a number
of occasions.

In September of 1981, Mr. Kenney approached me and stated
he would like a loan on his own personal home at 22992 Lovios,
Mission Viejo, California. He stated that he had ambitions
for a political career and hoped to run for a congressional seat
in our district in the near future. It should be noted that at
this time, Mr. Kenney had not filed, ~or had he filed at the time
of the loan, according to the records of the Board of Registrars
in Orange County, California.

-F
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The Narrative of
Raymond Krinsky Page Two

In November, 1981, I made a loan of $40,000.00 to Mr.
Kenney secured by a piece of property under his and his wife's
name at 22992 Lovios, Mission Viejo, California. My wife tried
to talk me out of this loan and even insisted that he take over
the late paying' 1980 loan, as per written attorney' s agreement,
hoping he would refuse and cancel out, which he did not do.

!!y only personal contact with Mr. and Mrs. Kenney outside
of the real estate transactions were on two separate occasions.
The first, a Christmas party at the American Legion Hall in
Newport Beach, California, in December of 1981, and the second
a Navy Day Dinner in Long Beach, California, in 1982, in which
they were my guests. Mr. Kenney was a retired Air Force career
enlisted man and was interested in military associations.

Subsequently, Mr. Kenney filed in 1982, for the primary
3'. campaign for Congress in the 43rd Congressional District. Mr.

Kenney closed his real estate office and moved his staff to
another real estate firm, Mission Viejo Associates in Mission
Viejo, California. Mr. Kenney stopped making payments to Downey
Savings and Loan Association, Costa Mesa, California, who was
the lender and had the first note and trust deed on the property
at 22992 Lovios. I was informed after speaking to the loan
officer at Downey Savings and Loan that if I did not keep

payments current, they would foreclose on this property which I
held a second on and remove my interest on said property.

I brought payments, taxes, etc., up to date and proceeded
O with a foreclosure action on my own against Mr. Kenney. Mr.

Kenney stated that he did not sign over the property to me as
I requested to keep a foreclosure action from being placed on
him, he stated that he could not as he had allowed two of his
former real estate employees to receive a third and fourth trust
deed on the same piece of property and if I wanted him to sign
the grant deed over to me, I would first have to satisfy the
two employees' liens against the property. At that point in time,
I decided to proceed with a non-judicial foreclosure action on
the property.

During the time I was foreclosing, I asked Mr. Kenney what
had happened to all of the money he had borrowed. He claimed
that he had lost all of his money in the congressional campaign.
I then went to the Orange County Registrar's Office and obtained
copies of his Finance Report and discovered that he did not lose
all of the money in the campaign as he stated.
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The Narrative of
Rayi~ot~d E±insky Page ~w0#

I never signed any documents that I was lending hiti a~y
funds towards any election campaign, state or £~4ez4.. 1
operated honestly and in good faith as I have done in the past
for sixty-five years. I have served my co~intry hom6rs~i~
in the United States Navy and I am retired with &.e~win4*
connected disability since 1973. I have never been charged
with any crime, arrested or investigated, I pay my taxes on
time and consider myself a patriot and an outstanding cit i~en
as is evidenced by numerous citations I have received for
community services and veterans activities.

My personal opinion is that I have not intentionally
or unintentionally violated Federal Election Campaign laws or
any other laws, any violation would appear to be the candidate
for office's responsibility. It is my personal opinion that
Mr. Kenney used his congressional campaign to exit gracefully
from his failing real estate business.

~q.

STATE OF CAUFORNIAF ~eiore me Vie umdsruined, S
couwny o~
On this Vie i ~d.Yof1e~rn/Pr/ 1.
Notuy bic maid County mid SW., pemondy ~peared

~1/~vf,~W 4?i~1f4'
_____________________ FOR NOTARY hAL OR STAMP

proved to ~pe on Vie basis of satlafacloiy evidence to be

VICKIJ.HANSEN

My Commiss~-n Expires October 19, IlK



I, Sylvia Krin.ky, *tate:

)%y husbnd, 1~*y*on4 KrLn.Icy, handles ~ll real e#tate
tra~ea~tiQhis for oi±i~' fai~ly. C do not become personaily~
involved in these tr~nsa~tiQrLs.

I have met Mr. Kenney socially on approximately two
different occasions. I was aware of the subject loan invoWed
in this matter, however, my husband handled all of the arrange-
ments.

(S~VIXK[IRBRY

STATE OF CALIFORNIA

couwrv oF~I iI~zI-I-.
On Vito Sw day 06

~idtoruddCouiIywIdSW., psuon*q~pewed

- Is
19~?bsqam me Sw imdsrelgnede

I FOR NOTARY SEAL OR STAMP

t proved ~ I~tthe bernIe setIsfaoIoiyevIdmno.~be the
persoiL tothewW*ihutrumei~

thssmm.
OFFICIAL SEAL

VICKI J. HANSEN
NOTARY PUSUC~CAUI~ORt4lA

PRINCiPAL OffICE IN
ORANRE COUmY

Up Commissin Expires October 19, 1914

4W ~YLV~A ~Rfl~SE~~
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REPLY TO INTIRROGXIORIES

1) Between October 1. 1981 a~d Rovpbew 9~
possible Congressional Campaign. Z iit~
Kermay be £ real estate tra#~saotin. fl~ t~~t
with Mr. Konnoy's personal res*denoe.

2) The loan was supposed to be guawant.ed b~ tbe ~t.. ~iiiI 4~ f t.~st EM

income generated from the interest.

3) Escrow instructions and note and deed of 4tw~t. w &tt~e4 doe~amnts.

4) Personal funds.

5) a. Union Federal Savings & Loan
25330 C Marguerite Pimay
Mission Viejo, CA 92675

b. See attached cop~ of bank check.
c. Joint account, Raymond & Sylvia Krinsky
d. fl/lO/81 bank check.

6) No outside loan.

N 7~ Bank Check made out to Majestic Escrow Co.

'S 8) Escrow Instructions. See attached documents.

See atta.bsd cow.

NSssion Viejo, CA 92692
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tIPLY TO INTUROGAT(3138

1) Between October 1, 1981 axl Nqv~
possible Congr4ssional Cap.4u~.,A~
~.nnq be a real estate tram~o~*~!t.

42AZ ~(7~iRaBenavent. f
Mission Viejo, CA 92692

~of -

K
Opuntyof

Cal' fornia

Orange

SEIIL
FEERL

-. OFFICIAL SEAL
LINDA FERNEAU

~ ~',. Notary Public California
ORANGE COUNTY

My Cornmtssion Expires 1/2/87

* ~
JAWP ~4~III4

the undersigned ~

S~Wi# Zrinnky

U personally known to m
II proved tQ me on the basis of ss$st~towy ,Idence
to be the personWwlwe. ns~W~4~) ubacelbad to the
within Ir~stwPWwfl. sOkflq~$4~4U04tbSt she
WITNESS

Notary's Ignature

SII~W~~NOWLEDGUP4T FORM

* 4

I WI
~SM (48 (S41 j

qi~h ~'. Kenney's personal rOside3~oe.

2) the loan was supposed to be guaranteed ~ t~)~ n.t. ~ 4oed .f tZ~Wt *
income generated from the interest.

3) Escrow instruction aM note an~ deal f ~ #~ *~bal de~tbmkast~#.

Ii) Personal furils.

5) a. Union Federal Savings & Loan
25330 C Marguerite Pivay
Mission Viejo, CA 92675

b. See attached eppy of bank check.
c. Joint account, Raymor~l & Sylvia Krinsky
d. 11/10/81 bank check.

6) No outside loan.

7) Bank check made out to Ma:Iestic Escrow Co. See attaphed copy.

8) Escrow instructions * See attached documents.
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I RIKCORDING REQUESIED SY~

AND WHEN UECO*DED MAIL TO

I-
Mr, & Mrs. Raymond

~ 23542 Via Benavent
caa Mission Viejo, Ca

Krinsky

92692

i900'

I $5.00 I *2~g PM 101 17 '81

LIE A. WNCH~ - Rwiw

SPACE AOVE THIS UNS P05 ft(COROEWS ~IE -

SNORT FORM DEED OF ThUST AND ASSGNMENT OF RENTS (INDIVIDUAL)

This Deed of Trust, made this 10th day of November,

CHARLES G. KENNEY AND MARY J. KRNNF~Y, husband and wife

whose address is 22992 Lovios, Mission Viejo, Ca
(number and strefl) leltyt (U~e)

herein called inset..,

(zap)
DE VILLE SERVICE CORP., INC., a California rorporation, herein called TRUSTEE, and

RAYMOND KRINSKY AND SYLVIA KRINSKY, husband and wife as Joint Tes~ants
Witnesseth: That Truitor IRREVOCABLY GRANTS, TRANSFERS herein called su~unc~it'uv,

that property in Orange

AS PER EXHIBIT "A" ATTACHED HERETO:

AND A3.UGNS to TRIJSYRK IN TRUST, WITh POWER (P7 SALE,
C.t~ny, %~qhforutI, dspr5~a.:

This Trust Deed is second and subject to a first trust deed of record.

1 OUE tIlER WI IH the rents. isbuer~ and profit% thereof. StJWEC I. HOWEVER, to the right. power tend authority gavin to and conferred
upean Beneficiary by paragraph (10) of the provi ion% incorporated herein by reference to collect and apply such rents. iiviuex and profit
For the Purpose of Secunuag; I. Performance of each agrcemcnt of I rutorincorporatetl h~ reference oy contained herein. 2. Payment
of the indebtedness evidenced by one promix'eory note of even date hciE~(ith, aitui ~ny extenr~ion or renewal thereof, in the princip5l saint
of $ 5.4 , 199. 86 executed by lru'etor in favor of Beneficiary or order. 3. Payment of stech further sums as the then record ~waer ot
%aid property hereafter may bo row from Beneficiary, when evidenced by another note (or note's reciting it is so secured.
To Protect the Security of this I)ced of Trust. Trustor Agrees: By the execution arid delivery e.f thi% t)ced of Trut and the
nole %ecured herchy. that provi~ion% (I to I l4~. incluivc. of the fie.:titiou% deed of trust recorted in Santa Barbara county an~ Sononta
County October 114. 1961, and in all other countie% October 23. 1961. in the book and at the page of (Nlicial Records in the office ~f the
county recorder of the county .vhere said property is located, noted below ('pposite the name ol such county, viz.:

SOON
435

I
104

1145
145
295

3976
76

556
4525
422
'57

1091
147

3427

PAGE
564
255
346

52
517
47

414
45'
572
154
527
sot

'S

COUNTY
King.
Let'.
Lesson
So. Angel..
Mode..
Mo..
Mo.ipo.o
Mended..
Monod
Medec
Mo..

Mope
Moved.
O~ge

SOON
792
352
171

floss
a'.

1506
77

57,
1547

164
52

2194
53,
365

3669

PAGE
633
3,

471
5,9
176
33,
292
53.
535
653
429
536
S.

320
'Is

COUNTY SOON PAGE COUNTY
6% 3Sf lien.

Pt..., 151 5 Sislmeynte
liwenide 3865 523 5dm,.
Secromente 4231 52 Sonone.
Sen Bonito 211 363 Stenielow.
S.. Sornerdino 5557 51 Suitor
Sen Prnwe A33~ sos Tel,...
Son Jeequen 2470 311 Trinity
S.nt..deO~lspe 1351 32 Tat...
S.. Moe.. 40Th 430 Twetumno
Isis Serb... ts7a ese V..,,..
Seats Cl... 533a 341 Veto-
Sent. Crva 1431 494 Yabo
Sheets 564 -
S.. Siege Seules 2 Book 1951. Page 153867

590K
29

4'.
1186
1651
1715
512
401
'3

2294
135

03
is'

PA.'
335
'SI
182
'p
45'
2.91
269
3.'
215
41

3.'
'4.
49'

which preaviajona. identical in all e'eaaantiea. are' printed nn thee reier~. laeee'efl lae.re.hay ace. aet.etam''l awl ~n' "in ;e.eate~l herein anal ,aaeh. a gadat

herceal a. fully aa shesugia %e.t ferth herein at lenpek; heat lee. will eal.aer'.e. anal perleerm ~.asel tare.. s-i*.ua-: eat hal lIce referenee'. to tweaperty.
obligation., and panic' in a.aid provisions shall be. construed tea refer ta' the. preaperty. ealeligauieea.. ant paa~~' ~e.t (earth in this Decal eel Tu-t.

Thee unafereimneel Trugeer re utuessa' that a copy eaf any Neetice of Default
haa'reanbelaere act feerib.
STATE OF CALIFORNIA,

COUNTY ~ J
~ November 10, 198l.'hef~ me. the under

and cml any Neetiac mef 'ale. lm.re.,,nehea lie mailed to lemma at lais aetalse-..

signed, a Notary Public in and for eski Stat, personally appeared
Charles G. Kenney and
Mary J. Ken~y

~ known tome
to be the person~ whose name..& rebscribed to the within
instrument and acknowledged that. DY.. executed the same.
WITNESS my hand and official seal.

Sianature

* (,fia' At -lAt

~l ~ DC~LOPi~; F. CARLYLE
'~'C?4' CAr eaaal'l a?$

The' eu~o kia e Itmaat Antacell teat)

1981 ,hstman

COUNTY
Ateenede
Alp..
Aenoder
Bow.
C.loveres
Cotunt
Centre Cost.
Dot More.
It Dewed.
Ur.tno
Glean

bmpoeiel
tsp.
Kern

(I,
C

14

I-

U

'C

r

Tide Order No.~

Escrow or Loan No.
I

7 ....'

e~ I4293~e b
7 1lrLclRSllRANCE&J~tS

RECORDED IN OPPICIAL RECOWS
OF ORANGE COUNTY. CALIFORNIA



w

K S~I420~4~
~ * - 4

UWZ~ZT "A"
it

~scm IPT gel::

p~r~cI~L 1:

L~T ~ QP TRACT 'e. '~'t it, 1?~ Tti CAJNTY (iF C~RA~!~E, ~ ~r

D1 Pr, t D# Pt C0~V~ IJ !~'~K '.00 PA~$ ~7 AND t '~F ,e$ICELLAI:t'

I,' 111 C~F~ICC CF Vt'$ COUNTY PFCCP~EP, '~F LAW COI)~TY.

~YCEPT ALL '~JILC~I'LS, '~tL, GIS. PEi~CL~U", I~T)~LP. 14Yt~C~AU~P1W SU~SVA#~~!

At~ ALL W~EP(RCLIt~O ~'ATE~ IN ~W U~Er CR ~tiC~ *~AY ~' I'~0~'VC.L~ FA~~

SAIC LD~ ~~~t4JCH I:?.f)L~LIE~ ~ PLAIE I'~ALLI~L TO At*~ ~ ietT ~f~LC~ fl4it

,'~'~sr,~T ~t~FACE QF ~P1L LAC' fr~P WF P1~''5C oe pr~oSp~eTIt.r, ~ lit.

rdLon~'rteI~~ rEvZ~LCPt'ttl, P~)(WCTIC9, EYTRACTIC~N APE' TA~I9G 07 SAW

s1ttPAL~. CIL, GAS, PET~C'LEW~, ~T)!F~ ~IY~P~CAR!'Cr SUPSTAU~CES &*:~ WAT~l~

F"Cr SAIl' LA?4~ fT i~.r~S OF I'I?15, ~FLL1, CVflr.ICKS AI4rICP OTI~?~ t~uJP1t'l

F'(~t~. SURFACC LOLATlCf"~. L'~ tAJOIt4IC C~ ?i~EI~Htir~EJNG ~~twfl OR I.YIN~'

r.uT~.IDC e~ T~( 'IsCVE tCSCPIEEI) Lt.t.C~, IT '~Flt~ ~!tf~'~STOOL~ T~vT Tl'1

*';%rAtCL~S t4?~ ~-AUk, D!, !tT F~:TI' At('VI~, St-LL !P.Vt .C V!IGI-T TO ;:tTi~

~D ur' T~:E 5~2~FACL CF TI'f' I~(~VE LCSUI[LL' LI*iifl ~ IC t'St AlT OF T~'4~

FiF r L~VLCs~ It F IVt ~;l1 Cl ~VICL LF Ti~,. Z.~ J!' LJ'~~ FU~ A?'Y I'Ll(5I~

. '1 TVtR, f'~. IE~~"vIT P IIE t'IAL' 'C('~'!~L' i~( Pt.M~Y ?~4, 1~7t 114 ~&r

1:5 7~ f1"CC 7:7, err IC I~L CU~)~, AE l?~h'W !J 1 ~( * 2cletI.

~'r~C~L 2:

__ '~..vCLt'SlV~ ~S!~"FUTL r*r*~: AVC~ S, it ~ rCiE~, ~CrC~Ct:~rdT,
W I~tt~A'~E, ~ *.JNT~l~.?:CL, SIA~F~T Ar& Ii:P ('TI'fl. FL'PPO~!, ALL t~

q r.rsr.~lprt. lr~ r~ I($T~'~t'tfT At P.tL,.~'?~L?~1 (.1 T~lCTICt$ A?'C Pt~L~b'a" -

TI'~ (P ~ CC~" It CCY 117- L FDCF I~1, rFFICIAL ~CCJI'rS;

0 ri'~ ~5~CLI1ITIC" CF C,-~VrtA;Tc, ccI.r~lTI('?~S ~t:~ ~ TtlCTIC'~S c"~,tr. i~

~ccc..om MEMO: LIGIIIUTY OF ~WW4S.

===~rOftY



~4~p~6
QR *

~ ~

__ DRED 141 TY N
with interest theteoui trot <140LV*~~r,9 ~ -- at ttip r*w~' or

* *~--

1<

Should default l~ m ide in payment of interest when due the whole sum of principal and Interest shall become
inimediately due at the optiota of the holder of this note. Principal and inte~rest payable in lawful money of th~
United States. If action l~ instituted on this note I/we promise to pay such sum as the Court may fix as attorlaeys
fees. This note is secur ~d by IEED of TRUST to DI VILLE SERVICE CORP., INC. a California corporatiota.
as Trustee.

e. '':
t-,

( I~a.y

Charles G. Kenney~.... * ( '*;~;~iJ* ~

I-. - -

Em Nfl? NEITUflY TNI~ MflhI
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pate the of LCKUflNHIIIQ(fl gouphy Ewruwffumbgu

Lw,.. Inoliuctiom I'M! L~I 'eults liii 11/10181
I, list.$40,0O0.0~~~ouh2 1g (or us ___________amount of $54~199.B6. PeId@utsedeoffacrow

_________________________________________ Cash threuVt uscr~ 40 000
I neumbrences of rec

addeteon to the aforementIoned gums. buyer well hand you oreor to cIca. of eacrow. guffeceu~g funda ~* Fdew Eneumbrancea
eOu ldje.eatmenta* reretlens. recOrding fees end your escrow charges and wile deliver to von any ,nstru

ante ~.ch this escrow requires shell be esecuted by me all of which you are Instructed go use provedad
et SEt eu ~eore 11/13/8 1 you hold e POlicy Of tell. Inturanca wetit the usual Total Coresederarian

company's eacootioce. with a Ilebemy .~ s jQ~QQQ - ~ rrorer ty located at 2299? Lovios.
Misujo Vie o a. and e a described as L ___ ract ~

- f MM...jn the of ficej~.f the coi~nty reeo~%Ier
ow iii: CHARLES G. KENNEY AND MARY 3. KENNEY. husband and wife

as Jo~T~fl~.fl~ - -. - ___

cc frm en.umbrancea escape
Ganaral and special county and city tasee. if any, together with apeclal disCreet levIes. If any. encleidad and coflaeted with ow bill.

* Covenants. condltlone, reetrlculone. resarvatione. rights. rlghta of way easements end e.ceptlOna of minerals, oils, gee, water. carbons and hydrocarbons on or
vice lied lend. £ow ef uceid and Is dwd IS fIle, if any, effecting lb. use and @ccuPalyofs~edor arty* - C.Qfldit~ickn.S ..- ~

ri) rlratTkusrue £1 or recora iiVa~nd
INSTRUCTIONS:

~ record in favor of R~I..yJp.Qfl~LKrinsky and Sylvia
Kr ins band and wife as Joint sec~rin~j a note in the amount
T3*TWe67T~TtFTii~Eei~st rate of~jperaunumy~j~jjj~i -~

of $40 000.00 lus interest due and a able one ~A~froln the close of
_~~wan~~ebalanc~gue and 2ayable Ju i6, 1983. _Note to a s

note, and interest on note to commence on date funds are de si.ted ~ ~ in escrow.:
2. Raymond and Sylvia Krinsky to assigned note and ~
~ Kennj~da~~wifeA.~.

Joint Tenants. Escrow to prepare and record a~jg~ment at close of escrow.
You are not to be concerned with the unpaid b~i lance on said note as the
assignee has been ~ ___________________

3. Lender to be furnished title insuranc~.pAigy~ fire insurance policy.
~ for Notice of Default tob~..prepar~~
and recorded.
4. As aoreed between thej~rties in the event of a default by the Kennev'~K

eed wi 1 revert back to the assignor's.

5.

above arec .~mbrance Ia a purchaw money trust deed. endierm entereol on note as of dose of eaeording deed ~

event 'repaid balance of trust doodle) of record or. mor, or Coos than ihe sumta) set forth above. adjust different _______ ~ cash 4 V4JUL
*uu deed of trull to fko.
case tames on reel preperty only, bawd en the latest am bell in your poaaase.on or on latest svaelobio lesamneutafurnished by the title cempeesy eeef

n/a _____ __ Prorose enterest on loans of record as of ___ n/a
flu a~e re~~@ ;"~ 7 i based on cent statement handed you Any rents get arrears to be dioregardad .n yOur proret.ons.

*te ns.carre as hende psi. aso~ n/a -. . -. e.'ees5 b..eye's CISC.t l.~ r~ e~a lhe~ e ~* *CCsAuancC. ad iseerel ynte ~ ,r peed re~eapt t cover prrsye~i.m As cC -
* Cleelel treleir ant elCIet laayeiI t,'r em',ni of en.ils.Cn.l... C a. .~ O. elesclospi 1ev leeueel;caeuy .lit~mnnl Itoftt tIe. 1.';Itler .4 use igeili iA epcrju.j

I
EACH PARTY SIGNING THESE INSTRUCTIONS HAS READ THE ADDITIONAL ESCROW CONDITIONS AND INSTRUCTIONS 0t TIEhR~#m
SIDE HEREOF AND APPROVES. ~CCEPTS AND AGREES TO SE SOUND THE~SY AS THOUGH THE REVERSE SIDE 141M0
OVER THEIR SIGNATURES.

* C e.ndeus.gned hereby agrees to pay, on denend therges f or elroweng. racordeng and notorerung at I docucetants. charges of title twtepany. ef any, rttorgos of
* etetulsOeC *f ony. and the buyers ond!or boruoweus ~uatou'~ery escrow tees, necessary to complete thee escrow.

Lendm's or LendErrs or
5uyu~$ignaturs ____________________ m~uCxSignaturs _______

AIdd~.I Raymond Krinsky Sylvia~~nsky
- .- - -4

e fOutyoeng terms. proveseons. cgndeteOns end enstreicleont ar, hereby appeoted arid accepted ece thee, enheeety and coulcurued en by me. I well hand yo~ clause. u...

11.4 ue5taetts aetdor funds celled for on my oat 10 couse tetle to be shown ee above. whp you are euthorirec to delever enen yOu hold for w.~ ecsef.; th#lue~r

* ..AQ..sA).kQ.a...Q.~... tegetfeer wuth any documents due the eendersegreed as de hOod above. wethen the lose as above presd. Fey vope mrgw chafgeg. ~

fees charges for .veden&e of tetle as called f~u, wVlathW or not thes 4cc.. a onsumetseted. accept those the t~yauar4it~y5op
a.au.oueod to pep bOndO. einslttento. tames, arid any liens or encumbrences of u#cord. pius arc rued lettered: criarges and bones .1 4&tys .rs'e.~wa4.
~."'os as ucQeaesed an Deed to pueperty I Vet (onvayeng j %WI# p-~ f
at CQftWtteO5eOli ~ ii a ___________________________

BOVIOWPI Of ~. 4.. *.

~bs Signature . ~* -' C.. - ~6dImft6ignature

Ad*. Charles G. Kenney~--; 7 Mary J. Kennoy

~. :..~

1£ ~J 11
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P#D~RAL ELECTION COMMISSION
WA$H9NGTON. D.C 20463

O~AREBS N. 8T~B

F~K: I~RJOR~ W. BSGE f
JANL~W 5, 1984

SW3Wi~: MT~IED IE~LER F~1 ~EDW3 L. ~
~. 14JR1589

En

Tranmaitted harevith is a letter ~dressed to C~airu~n I~nny L.
~~Dona1d regarding I4JI~ 1589. Ccauuissior2r I~I~na1d' s staff has
asked that ~ fccward it to ~vu.

Attachient: 6 page letter with attackm~nts
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Ci4AtL~S s. scot.Ast~eo
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December 28, 1983

Federal Election Comuiosion

Washington, D.C. 20463 ~

Attn: Danny L. McDonald
Chairman

RE: MUR 1589

Charles Kenney

Dear Mr. McDonald:

I received your two letters dated December 15, 1983, one
addressed to the undersigned on behalf of Charles Kenney
and one addressed to the undersigned on behalf of Kenney
for Congress and Esther M. Goff, as treasurer.

You have asked Esther Goff as follows:"In your July 7,
3 1983 letter to Mr. Garcia, amending the Kenney for Congress

Committee's April quarterly report, you listed a $58,000
loan from Consolidated Home Loans as a sole source of the
funds constituting Mr. Kenney's March 31, 1982, loan to

o the committee. In your October 13, 1983, response to the
complaint in MUR 1589, you stated that the funds constitu-
ting Mr. Kenney's $40,000 loan to the committee came from

c several sources.

Please explain the discrepancy between the information
provided in your July 7, 1983 and October 13, 1983, letters

0 to the commission."

Response: Mr. Kenney's letter dated October 12, 1983 is
attached hereto as Exhibit A and adequately explains the
source of funds. Therefore if your question to Mrs. Gaff
is where did the $40,000 funds loaned by Mr. Kenney come
from, then that is explained in the letter attached by Mr.
Kenney. If your question is, why is there a discrepancy,
then by way of explanation, Mrs. Goff advises this firm
that she was not the treasurer at the time the reporting
error initially took place for the Federal Election Commission.
Her reply was based upon information on hand at the time that she
prepared the letter of July 7, 1983 and she had failed to ask
Mr. Kenney the total source of the funds. Mrs. Gaff's understanding
of Regulation 11 CFRllO.l0 was that if monies borrowed from

-1-



Danny L. McDonald
December 28, 1983
Page Two

Consolidated Home Loan were received for personal and
business use, that it was not necessary to show the
source of the funds when the candidate in turn loaned
the monies to the committee, as was the situation in this
case. As is set forth in Exhibit A, the $7,466.00 came
from the Consolidated Home Loan proceeds and the rest ce
from the other five sources set forth in such letter.
Unfortunately, Mrs. Goff in making her July 7, 1983 report,
assumed that the full $40,000 came from the Consolidated
Home Loan as she did not have the breakdown of the funds
available to her. This error was rectified in the letter
of October 13, 1983. However, the important issue is whether
or not there was an attempt to camouflage or conceal campaign
uses of Mr. and Mrs. Krinsky's funds. Unequivocally, Mr. and
Mrs. Krinsky's money loaned to Mr. and Mrs. Kenney was used
to pay off a previous loan and for business capital. This
money was never used for campaign purposes. This is clearly
set forth in back up material in the letter sent on June 19,
1983 and that letter clearly substantiates the use of the
money from Mr. and Mrs. Krinsky by Mr. and Mrs. Kenney.

A verification by Esther Goff is attached as to the accuracyo of the above statements and if there should be any further
questions, please contact the undersigned and I will be
happy to respond further as there is absolutely no question

o in the undersigned's mind as well in that of Mr. Kenney and
Mrs. Goff, that no wrongdoing has taken place with respect
to Mr. and Mrs. Krinsky.

With respect to Mr. Kenney, you have sent two sets of
interrogatories. The questions and the responses thereto will
be set forth below:

Question: With respect to the $40,000 loan you made to the
Kenney for Congress Committee on March 31, 1982 and repaid
to you on April 4, 1982:

(1) Please state the purpose of the loan.

Response: The purpose of the loan to the committee was to make
a direct mail out.

(2) Please state the form in which you made the loan to the
committee, e.g., cashcheck, money order, etc.

-2-



Danny L. McDonald
December 28, 1983
Page Three

Response: The loan was made to the Kenney for Congress
Committee and was in the form of a personal check, number
3087 dated March 30, 1982.

(3) If a written instrument was used to make the loan, please
provide a copy of such instrument.

Response: No written instrument was used to make the loan other
than the check and an entry in the quarterly report. There vas
no interest to be paid on the loan, so no loan documents were
prepared.

(4) Please describe what you did with the proceeds of the loan
after the committee repaid you on April 4, 1982.

Response: Upon receipt of the money, it was immediately

placed in the Mission Viejo National Bank for business purposes.

Attached as Exhibit B is a copy of check #3087 from Mr. and

Mrs. Kenney reflecting the $40,000 loan.

Question: With respect to the $40,000 loan made to you by
Raymond and Sylvia Krinsky in November 1981:
(1) List all occasions upon which you discussed the making of
the loan with Mr. and/or Mrs. Krinsky prior to the time it was
made, including the date and substance of each such discussion.

Response: The negotiations with Mr. and Mrs. Krinsky commenced
in July, 1981 and were totally related to a business loan. Mr.
Kenney had just purchased a home in San Clemente, California
and needed the extra money to pay a business loan to Southwest
Bank and supplement his real estate business. On numerous
occasions between July and August, 1981, for which there are no
records to indicate the dates, Mr. Krinsky came to Mr. Kenney' s
place of business to discuss the loan. In August, 1981, Mr.
Krinsky requested a copy of the appraisal of Mr. Kenney's
house, which was conducted by Downey Savings and Loan and
asked for a statement from Downey Savings and Loan Association
that they would not exercise the due on sale clause if the loan
was made by Mr. Krinsky to Mr. Kenney. Mr. Krinsky was anxious
to expedite the loan to Mr. Kenney, since Mr. Krinsky had a
treasury bill coming due and wanted to loan the money to Mr.
Kenney at a higher rate then what he was receiving from the
financial institution. Mr. Krinsky on several occasions went
to Downey Savings and Loan to expedite the receipt of the appraisal



E~anny L. McDonald ~
~o~~er 23, 1983
Wag. ~'our

and statement * In late October or November Mr. K.~ney
with &. and Mrs. Krinsky at their house and detailed the
terms of the loan. When the documents were received, R~ K*a~ay
and Mr. Krinsky met at Mr. Kenney's place of business azid wt~t
to the escrow company to open an escrow for the loan.

(2) Please state the purpose of the loan as understood bet~Veen
you and Mr. and Mrs. Krinsky.

Response: At all times it was understood by Mr. Kenney that
this was a business loan and it should be noted that the
loan negotiations started well before Mr. Kenney filed for
public office. At no time did Mr. Kenney ever indicate the
money was to be used for campaign purposes nor did Mr.
Kenney ever intend to do so. The escrow closing statement
reflects the disbursement of the funds to pay off existing
loans directly from escrow. Mr. and Mrs. Krinsky received
a copy of the escrow statement and had they questionned the
disbursement of the funds, they would have raised a question
at that time. From the escrow statements and discussions
at the point in time in which the loan took place, it appeared
clear that all parties knew the loan was to pay off existing
debts.

(3) Please provide the Commission with copies of all written
agreements evidencing the loan and its terms. If no such
documents exist, please state all terms of the loan, including
but not limited to:

a) the date the loan was made;
b) the ending date of the repayment period;
c) the repayment schedule;
d) the interest rate on the loan and the method used

to calculate such interest;
e) the conditions upon which the loan could become

due upon demand;
f) the collateral for the loan;
g) the names and addresses of all witnesses to the loan.

Response: a) The loan was made November 10, 1983;
b) Ending date of the note was July 16, 1983;
C) The repayment schedule was as follows: Principal

payment of $40,000 with interest due on November 9, 1982 and
balance of principal and interest all due and payable July 16,
1983. The total note was for $54,199.86. Monies received were
$40,000 less cost. The balance of $14,199.86 was in the form
of a note on another piece of property that Mr. Krinsky had
assigned to Mr. Kenney;



Denny L. McDona~.d
~ecaube? 28, 1983
Page Five

d) Interest rate was 28% and the rate was ca3o~ll~t*4
by the demand of Mr. and Mrs. Xrinsky. By way of refez~.z~o~
any interest at that time exceeding 18% was aisury in the
State of California. This means that the Krinsky~ would b
entitled to no interest based upon the usurious nature of the
transaction.

e) The loan was due upon demand or the sale or
transfer of the property for which there was security.

f) The security was property at 22992 Lovios, Miseion
Viejo, California which was the personal residence of Mr. and
Mrs. Kenney.

g) Witnesses to the loan were Mr. and Mrs. Krinsky,
Mr. and Mrs. Kenney, Mrs. Dee Carlyle, the escrow officer from
Majestic Escrow and a notary for the State of California.

(4) Please state the form in which you received the loan,
e.g., cash, check, money order, etc.

Response: Proceeds from the loan were disbursed through
escrow as follows:
$25,362.73 was paid direct to Southwest Bank to pay off the
business loan
$13,980.90 was paid to Mr. and Mrs. Kenney and immediately
deposited into Kenney Real Estate bank account to sustain the
business
$656.37 were charges to make the loan.
The above equal $40,000.

(5) Please describe how and on what date(s) you disbursed the
proceeds of the $40,000 loan you received from the Krinskys.

Response: All proceeds were disbursed by escrow on November 17,
1981 as indicated in response to question (4) above. On November
18, 1981 the $13,980.90 was deposited into the business of
Kenney Real Estate.

Mr Kenney's signed verification is attached to verify the
response to the answers of the interrogatories sent to him.
If you should need any additional or further information, please
contact the undersigned as set forth above, there appears to be
some type of personal vendetta by Mr. and Mrs. Krinsky as the
records, documents and discussions clearly indicate this was a
business loan from the Krinskys to Mr. and Mrs. Kenney and at
no time were the funds contemplated to be used for the campaign



* in Mr. K.*~nay~ ~ .t. i~0 t~Iae ~
~z~4 for Mr ~ a, ~ . z m ~*~bW
*~y ViQ~.atiQ3~ oe L~v ~i&'~t ~*~z sJ1~0*~4 U~r~4
wo~a14 appe~i~t~ 4~~~z~in9 U~ saae ~vith ~ bEer ~
further action is ta3~en.

Best regards.

Very truly yours,

GEORGE L ROGERS

GLR : cc
cc: Mr. Charles Kenney

Mrs. Esther Goff
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Charles G. Kenney
Zenney Nor Congress ~
P.O. Dox 65
31 Toro, Ca. 92630

Kenneth A. Gross
Associate General Council
Vederal Election Commission
Washington, D.C. 20463 RE: MUR f553

Dear Mr. Gross:

I am in receipt of your letter of June 10. 1983 whereby
you attached the complaint from Mr. and Mrs. Raymond Krinsky.

In response to this complaint I catagorically deny the
allegation that the loan from them vas used for the campaign.
They indicated that I met with them in October and November 1981,
to discuss a loan for my campaign. The negotiations for this
loan started in July 1981, long before I ever intended to. run
for Congress. At all times they were advised that the purpose
of the loan was to pay off an existing loan that was coming due
and to supplement my real estate business which was suffering
from the declining market. At no time did I ever intend to
make a loan from the complaintants to be used for campaigning
purposes. The intention was conveyed to them on many occasions
that this was a business loan. In August, 1981, Mr. Krinsky
required that I have a recent appraisal conducted by Downey
Savings and Loan Association to assure him that the equity was
sufficient to secure his loan. In addition, he required a
statement from the savings and loan company that they would not
exercise the due-on-sale clause if he were to place a second
trust deed on the house. For a long period Downey Savings and
Loan did not respond to my request and it was not until November
1981, that the sufficient documentation was received to satisfy
the complaintants. An escrow was opened with Majestic Escrow
Company to complete the transaction.

Further evidence that the complaintants were aware of the
purpose and use of their funds can be found in the attached
closing statement from the escrow company indicating the disbursement
of the proceeds from the loan. Your attention is invited to
the payment of a demand from Southwest Bank for a loan payoff in
the amount of $25,362.73. This was paid directly to Southwest
Bank from Escrow. Since Mr. and Mrs. Krinsky had been totally
informed of the purpose of my loan with them and further since
they had a copy of the closing statement it is quite obvious
that this complaint is a further harassment by them because of
the loss of their investment.

As indicated, my loan was a business venture by them as
further evidenced by the userous interest rate they charged for
the loan. (Twenty-eight -28%- percent). Had not the real estate
market declined so rapidly they would have recovered their
investment and received a tremendous return.

EXWBIT A
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** the eppw#4$*l on tbe house at U02 Lovios,
vU3 in4icate 'ttre vas suUiciez~t equity to se~awe t#*
for them. I ha4 every intention to repay the loan ~
gains or the sale of the above pro~rty. flz.~,rea*oai *4w. ~
made the loan was to make a greater profit from this vent~we than
he could anywhere else.

In September, 1982, when it became evident that I could t~t
repay the loan because of continued business reversals, I plA~d
the home on the market so that a sale would satisfy the co*v~laintants
debt and return a profit to them and all parties. As time
passed, continued price reductions were made to expedite the sale.
Because of the depressed real estate market the home did not
sell and Mr. Krinsky foreclosed on his note and took title to the
property.

I deeply regret that they lost money on their investment. I
too lost money and my home. No one could have predicted the
rapid and severe decline in the real estate market.

It is apparent that because of this loss, the Krinskys became
vindictive of me to such a point that they would make these false
accusations whereby a look at the closing statement from their

- loan fully indicated the disposition of the funds.

As referenced above the $25,362.73 was used to payoff a
loan to Southwest Bank and the remaining $13,980.97 was placed
in the business account of Kenney Real Estate to cover the cost
of operating the business. None of the monies received from

o the Krinskys was used for the campaign as he indicated.

During the course of the campaign I refinanced one of my
investment homes for personal, business and campaign purposes.

On March 31, 1982 I loaned the campaign $40,000 for the purpose
0 of making a district wide mail-out. The next day after consultingwith my campaign manager and staff it was decided that it would

be futile and a waste of money to do this. The campaign therefore
repaid the loan to me and did not make the mailer. The amount
of money happened to be coincidently the same amount that Mr.
Krinsky loaned to me in November and probably therefore resulted
in his complaint.

Since the money was not used at all for any means, I do not
feel a violation of the Federal Election Campaign Act of 1971 resulted.

Yours truly,

Charles G. Kenney
Enclosures: List attached June 19, 1983



*~ Ls* Rd. hIt. 10?
II., C* 213 (?14) 5364333

r ~ ChaIlesKenney
ESCROW NO. 702

The following is enclosed for your records:
1%.

2.
3.

0 4.
5.

QU 6.

C 7.
8.

it'. 9.

Closing statement
Our check in the amount of $13,980.97
Escrow instructions to be signed and returned
Slank Mote and Power of Attorney, signed.
Copy of fire insurance policy covering the Mullen property
Copy of the title policy covering the Mullen property
Assignment of the Deed of Trust, Mullen property
Request for Notice, Mullen property
Original Note and Trust Deed, Mullen property

Viny tidy yours,

MAJESTIC ESCROW COMPANY

~ Jon Liggitt

C
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TO 11110K IT KAY CONCERN:

This letter is to verify and confirm that a-check tn
the amount of $25,362.73 dated 11-1741 to So~thwst
Nankfrom Majestic Escrow yes used to pay off loan
#3162O343~-14332 in the mama. of charlus C. mud Nsq P.
Ketmew In full. ---- C
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VERIFICATION

nt~rroaatoriz3
and know Its contests.

U CHECK APPLICABLE PARAGRAPH
I sin a party to this action. The matters stated in it are true of my own knowledge except as to those matters which are

stated on Information and belief, and as to those matters I believe them to be true.
0 lam Dan Officer Dapartner Da____________________________

a party to this action, and am authorized to make this verification for and on its behalf, and I make this verification for that
reason. I have read the foregoing document and know its contents. The matters stated in It are true of my own knowledge
except as to those matters which are stated on information and belief, and as to those matters I believe them to be true.

0 I am one of the attorneys for
a party to this action. Such party is absent from the county of aforesaid where such attorneys have their offices, and I make
this verification for and on behalf of that party for that reason. I have read the foregoing document and know Its contents.
I am informed and believe and on that ground allege that the matters stated in it are true.
Executed on December 28. l9i~. at Huntington Beach California..

I declare under penalty of perjury under the laws of the State of California that the regoing is true and correct.

ACKNOWLEDGMENT OF RECEIPT OF
(other than summons and complaint)

Received copy of document described ~'

on l9.

Sigaiature
PROOF OF SERVICE BY MAIL

STATE OF CALIFORNIA, COUNTY OF
I am employed in the county of____________________________________________________ State of California.

I am over the age of IS and not a party to the within action; my business address is~________________________________

On 19, I served the foregoing document described at

_______________________________________________0i~

in this action by placing a true copy thereof enclosed in a sealed envelope with postage thereon fully prepaid in the United
States mail at:

addressed as follows:

(BY MAIL) I caused such envelope with postage thereon fully prepaid to be placed in the United States mail
a' , California.

(BY PERSONAL SERVICE) I caused such envelope to be delivered by hand to the offices of the addressee.
Executed on ~ at________________________________ California.
(State) I declare under penalty of perjury under the laws of the State of California that the above is true and correct.
(Federal) I declare that I am employed in the office of a member of the bar of this court at whose direction the service was

made.

Signature

STATE 0F CALIFORNIA. COUNTY OF Orange
IhavereadtheforegOlng ~ to i
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VERIFICATION
STATE OF CALIFORNIA. COUNTY OF 0x~ange

lhsvereadtbeforegolng ~nsw.ra to T nt.ri~ogiit~ri~-

U CHECK APPLICABLE PARAGRAPH know 1t ~ntenta.
I am a party to this action. The matters stated in it are true of my own knowledge except u to those matter wbleb are

stated on information and belief, and as to those matters I believe them to be true.
O lavnOanOfficerOapartnmr

a party to this action, and am authorized to make this verification for and on its behalf, and I make this verlfIcatit~n for that
reason. I have read the foregoing document and know its contents. The matters stated in it are true of my own knowledge
except as to those matters which are stated on information and belief, and as to those matters I believe them to be true.

0 1 am one of the attorneys for
a party to this action. Such party is absent from the county of aforesaid where such attorneys have their offices, and I make
this verification for and on behalf of that party for that reason. I have read the foregoing document and know Its contents.
I am informed and believe and on that ground allege that the matters stated in it are true.
Executed ON December 28 1943 at Huntington flemeb California..

I declare under penalty of perjury under the laws of the State of California that the foregoing is true and correct.

ACKNOWLEDGMENT OF RECEIPT ~

- Si atu
(other than summons and complaint)

Received copy of document described a~

on

Signature
PROOF OF SERVICE BY MAIL

STATE OF CALIFORNIA, COUNTY OF
I am employed in the county of______________________________________________________ State of California.

I am over the age of 18 and not a party to the within action; my business address is.

On 19...., I served the foregoing document described ~

oil
in this action by placing a true copy thereof enclosed in a sealed envelope with postage thereon fully prepaid in the United
States mail at:

addressed as follows:

(BY MA IL) I caused such envelope with postage thereon fully prepaid to be placed in the United States mail
California.

(BY PERSONAL SERVICE) I caused such envelope to be delivered by hand to the offices of the addressee.
Executed on _________________ I 9.. at California.
(State) I declare under penalty of perjury under the laws of the State of California that the above is true and correct.
(Federal) I declare that I am employed in the office of a member of the bar of this court at whose direction the service was

made.

Signature
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DawU A. WnnD Esqt*it.

China Creek Pro~ssiona1 Building
1.0. Box 2326
Oakhurst, California 93644

Re: MUR 1589
Raymond Krinsky
Sylvia Krinsky

Dear Mr. Linn:

Pursuant to your letter of 29 December 1983 requesting 4
fourteen-day (14-day) extension in which tp anever the
interrogator ies and request for documents, the 0Zti~e ot tbe
General Counsel has evaluated the circumstances surrounding such
request and determined that an extension of tine is varranted.
Any further questions regarding this matter should be direoted to
attorney G.A. Finch at (202)523-4039.

Sincerely,

Charles N. Steele

General Counsel

By: ~ 4~
Associate General Counsel
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7. ~A~A WALTON
KgN#4V~T~E N. BALLARD

December 29, 1983

Danny L. McDonald, Chairman
Federal Election Commission
Washington, D.C. 20463

Re: MUR 1589
Raymond Krinskyand

/

~
Q.~NNUNt, CALIPOANIA 08644

(toe) Sea-sw,.

*@fl BULLION SThtET

P. 0. SOlt ISO?

MASIPOSA, CALIPONNIA 05336

(moe) eec-moo,

PLEASE REPLY 10:
OAICHURST O~hFICE

Sylvia Krinsky

Dear Mr. McDonald:

Please be advised that Mr. and Mrs. Krinsky are presently
forwarding directly to your office a statement of designa-
tion of counsel authorizing me to act as their counsel
in the aforementioned matter. I have been working with
Mr. and Mrs. Krinsky for some time on a related matter.

Please be advised that both Mr. Krinsky and myself have
attempted to contact Mr. G.A. Finch of your office a
number of times. Due to the holiday season, however, he has
been unavailable. I have as of this date contacted a Mr.
John Levin, counsel with your office. Pursuant to Mr.
Levin's instructions, I am requesting a fourteen-day (14-day)
extension in which to answer the interrogatories and request
for documents which were served on Mr. and Mrs. Krinsky on
December 19, 1983. This extension would be to and including
January 12, 1984.

This extension is necessitated by the fact that I have lust
been designated as counsel for the Krinskys and also due
to the fact that we have been unable to contact Mr. Finch
pursuant to your letter of December 15, 1983.

Thank you for your courtesy and cooperation in this matter.

Very trul2

DAL:ph
CC:Mr. & Mrs. P.aymond Krinsky

0
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a
Hgntington Beach, California 92647-5999

Re: MUR 1589

Charles Kenney

Dear Mr. Rogers:

The Federal Election Commission notified your client
Charles Kenney, on September 30, 1983, of a complaint alleging
that he had violated certain sections of the Federal Election
Campaign Act of 1971, as amended (the Act'). A copy of the
complaint was forwarded to Mr. Kenney at that time.

Upon further review of the allegations contained in the
complaint, and information supplied by your client, the
Commission, on December 13, 1983, determined that there is reason
to believe that Mr. Kenney has violated 2 U.S.C. S 441a(f) and
11 C.F.R. S ll0~9, provisions of the Act and regulations.
Specifically, it appears that Charles Kenney, as a candidate, for
federal office, knowingly accepting a contribution in the form of
a $40,000 loan from Raymond and Sylvia Krinsky in violation of
the Act's contribution limitations.

Your client's response to the Commission's initial
notification of this complaint did not provide~complete
information regarding the matter in question. Please have Mr.
Kenney submit answers to the enclosed questions within 10 days of
receipt of this letter. Statements should be submitted under
oath.

The Office of General Counsel would like to settle this
matter through conciliation prior to a finding of probable cause.
However, in the absence of any information demonstrating that no
further action should be taken against your client, the Office of
General Counsel must proceed to the next compliance stage as
noted on page 2, paragraph 2, of the enclosed Commission
procedures.
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~MW~ to 4eozp. L. Rogers

TM* *atter will remain confidential in accordance with
2 U.S.C. SS 437g(a) (4) (3) and 437g(a) (12) (A) unless you notify
tbe Commission in writing that your client wishes the matte: to
be made public.

If you have any questions, please contact G.A. Finch, the
attorney assigned to this matter, at (202)523-4039.

Sincerely,

Danny L. McDonald,
Chairman

Enclosure
Procedures
Interrogatories
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d'~ ~~O; Charles Kenney

With respect to the $40,000 loan aede to you by
Sylvia Krinsky in November 1981:

1) List all occasions upon which you discussed the u~I~5
of the loan with Mr. and/or Mrs. Irineky prior to the tJ~e ~t i#&~
made, including the date and substance of each such discossioa.

2) Please state the purpose of the loan as understood
between you and Mr. and Mrs. Krinsky.

1'. 3) Please provide the Commission with copies of all
written agreements evidencing the loan and its terms. If no sucho documents exist, please state all terms of the loan, including
but not limited to:

a) the date the loan was made;
b) the ending date of the repayment period;
C) the repayment schedule
d) the interest rate on the loan and the method used

to calculate such interest;
e) the conditions upon which the loan could become

due upon demand;
f) the collateral for the loan;
g) the names and addresses of all witnesses to the

loan.

4) Please state the form in which you received the loan,
e.g., cash, check, money order, etc.

5) Please describe how and on what date(s) you disbursed
the proceeds of the $40,000 loan you received from the Krinskys.



lea for Charles Kenney

With resp~t to the $40,000 loan
Cmittee on March 31, 1962 I

1) Please state the purpose of the l*u.

2) Please state the form in vhich you nade the
committee, e.g., cash, check, money order, etc.

~t~Re

3) If a written instrument was used to make the loan,
please provide a copy of such instrument.

4) Please describe what you did with the proceeds of the
loan after the committee repaid you on April 4, 1982.

0

VP

~Im
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December 15, 1983

~

*w~4t*t~ 5*~ti, CalIfornia 92647-5999

Re: MUR 1589
Kenney for Congress and
Esther N. Gaff, as Treasurer

Dear Mr. Rogers:

The Federal Election Commission notified your clients, the
Kenney for Congress committee and Esther N. Gaff, as treasurer,

0 on September 30, 1983, of a complaint alleging that they had
in vJolate4 certain sections of the Federal Election Campaign Act of1971., as amended ('the Act). A copy of the complaint was I

forwarded to your clients at that time.
1% Upon further review of the allegations contained in the

complaint, an4 information supplied by your clients, the
Commission, on becember 13, 1983, determined that there is. reason
to believe that your clients have violated 2 U.S.C. SS 441a(f)and 434(b) and 11 C.F.R. 5 110.9, provisions of the Act and
regulations. Specifically, it appears that the Kenney for
Congress committee and Esther N. Gaff, as treasurer, may haveo accepted contributions in excess of the Act's limitations and
failed to properly report a $40,000 contribution/loan.

Your clients' response to the Commission's initial
notification of this complaint did not provide~complete
information regarding the matter in question. Please have your
clients submit answers to the enclosed questions within 10 days
of receipt of this letter. Statements should be submitted under
oath.

The Office of General Counsel would like to settle this
matter through conciliation prior to a finding of probable cause.
However, in the absence of any information which demonstrates
that no further action should be taken against your clients, the
Office of General Counsel must proceed to the next compliance
stage as noted on page 2, paragraph 2, of the enclosed Commission
procedures.
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to ~e*rp L. Rogers

?his matter will remain confidential in accordance witb
2 U.S.C. SS 437 (a)(4)(B) and 437;(a) (12) (A) unlearn you notify
tbe Coaission in writing that your client wishes the matter to
be ma4e public.

It you have any questions, please contact G.A. Finch, the
attorney assigned to this matter, at (202)523-4039.

Sincerely,

Danny L. McDonalds'
* Chairman

0 ~
-x

m

Enclosure
Procedures

- Interrogatories



interrogatory -.

TO: Rather GoU -

In your July 7, 1983, letter to Kr. G#r~1a, amn4~i~
Kenney for Congress Committee's April Q~aarterly R.pez~,
a $58,000 loan from Consolidated 3om~ *.6ns ~ tb. s~
the funds constituting Mr. Kenney'S March 31, 1982, 1~Q~v
Committee. In your October 13, 1983, response to t~e
in NOR 1589, you stated, that the funds constitutiiag Mr.
$40,000 loan to the Committee came from several sources~.

Please- explain the discrepancy betveen the information
provided in your July 7, 1983 and October 13, 1983, lettera ~o
the Commission.

In

0

C

qq.
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COMMISSION

92647-5999

Re: MUR 1589
Kenney for Congress and
Esther N. Goff, as Treasurer

(%4

In

N

4q.

0

0

0

Dear Mr. Rogers:

The Federal Election Commission notified your clients, the
Renney for Congress committee and Esther 14. Goff, as treasurer,
on September 30, 1983, of a complaint alleging that they had
violated cert~n sections of the Federa 1 Election Campaign Act of
l~1l, as amended ("tho Act'). A copy of the complaint was
forwarded to your clients at that time.

Upon furtber review of the allegations contained in the
complaint, and information supplied by your clients, the
Commission, on , 198 , determined that there is reason
to believe that your clients have violated 2 U.S.C. SS 441a(f)
and 434(b) and 11 C.F.R. S 110.9, provisions of the Act and
regulations. Specifically, it appears that the Kenney for
Congress committee and Esther 14. Goff, as treasurer, may have
accepted contributions in excess of the Act's limitations and
failed to properly report a $40,000 contribution/loan.

Your clients' response to the Commission's initial
notification Qf this complaint did not provide~ complete
information regarding the matter in question. Please have your
clients submit answers to the enclosed questions within 10 days
of receipt of this letter. Statements should be submitted under
oath.

The Office of General Counsel would like to settle this
matter through conciliation prior to a finding of probable cause.
However, in the absence of any information which demonstrates
that no further action should be taken against your clients, the
Office of General Counsel must proceed to the next compliance
stage as noted on page 2, paragraph 2, of the enclosed Commission
procedures.
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Rts. Sylvia Kxinsky
23542 Via 3efl&~.flte
Kisilon Vi.~o, California 92692

Re: MUR 1589
Sylvia Krinsky

Dear Mrs. Krinsky:

On September 12, 1983, the Commission received your
complaint against Charles G. Kenney alleging violations of the
Federal Election Campaign laws. We have numbered this matter
MUR 1589. Please refer to this number in all future
correspondence.

Upon review of all the available information, the Commission
on December 13, 1983, determined that there is reason to believe
that you may have violated 2 U.S.C. S 441a(l) (A) by makings an

o excessive contribution, in the form of a $40,000 loan, to
candidate Charles G. Kenney for his congressional campaign.

q.
Your submissions to the Commission do not provide completeinformation regarding the matter in question. Please submit

answers to the enclosed questions within ten days of receipt of
this letter. Your statements should be submitted under oath.

The Office of the General Counsel would lIke to settle this
matter through conciliation prior to a finding of probable cause.
However, in the absence of any information demonstrating that no
further action should be taken against you, the Office of the
General Counsel must proceed to the next compliance stage, as
noted on page 2, paragraph 2, of the enclosed Commission
procedures.

This matter will remain confidential in accordance with
2 U.S.C. 55 437g(a) (4) (B) and 437g(a)(12) (A) unless you notify
the Commission in writing that you wish the matter to be made
public.
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WQ' RaymQnd ~insk~y
Withrem~ tfl ~ ~wyou~~ w~~w

UiIbov.mber 1981:

1) z.ist all the 0 i*~*~7Ou4~~
3 ~oan vtth Kr. Kenney P~

2) P-lease state the purpose of the loan as understood
between you and Mr. Kenney.

3) Please provide copies of all written agreements
'0 evidencing the loan and its terms. If no such document~ exist,

please state all terms of the loan, including but not liRited to:

a) the date the loan was made,
b) the ending date of the repayment period;

- C) the repayment schedule;
d) the interest rate on the loan and the method used

5%b to calculate such interest;
e) the condition(s) upon which the loan could become

due upon demand;
o f) all collateral for the loan;

g) the names and addresses of all witnesses to the
loan.

o 4) Please list all source(s) of the funds that constituted
your $40,000 loan to Charles Kenney, e.g., personal funds, bank
loan, stockbrokerage, insurance firm, etc.

5) If your response to interrogatory number 4 is personal
funds, please provide:

a) the name and address of the financial institution
in which those funds were held immediately prior
to the making of the loan;



~atories for Raymond KrAnsIq~y
*

b) the number(s) for the acco~sz~t(e) ~
funds were withdrawn;

C) the name(s) in vhich all such aOoo~t&ts vt~
d) andthe date upon which the funds were wi~b4zaV~ ~

the method of withdrawal, e.g., ~asb, cb~M~
order.

6) If your response to interrogatory number 4 is a loan,
p3*ase provide:

a) the name and address of the financial institution
or other party that made the loan;

b) the terms of the loan; and
C) the date of the loan.

7) Please state the form in which you disbursed the
In $40,000 loan to Mr. Charles Kenney, e.g., cash, personal check,

money order, etc.

8) If the loan to Mr. Keraney was made by written
instrument, please provide a copy of such instrument.

0

'p

0

'p
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FEDERAL ELECTIQN COMM1$$~Q$
WASHINGTON. DC ~O*3

RZOUUBTED

Mrs. Bylvia Krinsky
23542 Via Benavente
Mission Viejo, California 92692

Re: MUR 1589

Sylvia Krinsky

Dear Mrs. Krinsky:

- On September 12, 1983, the Commission received your
complaint against Charles G. Kenney alleging violations of the

If) Federal Election Campaign laws. We have numbered this matter
MUR 1589. Please refer to this number in all future
correspondence.

Upon review of all the available information, the Commission
on December 13, 1983, determined that there is reason to believe
that you may have violated 2 U.S.C. S 441a(l) (A) by making an

0 excessive contribution, in the form of a $40,000 loan, to
candidate Charles G. Kenney for his congressional campaign.

o Your submissions to the Commission do not provide complete
information regarding the matter in question. Please submit
answers to the enclosed questions within ten days of receipt of
this letter. Your statements should be submitted under oath.

The Office of the General Counsel would like to settle this
matter through conciliation prior to a finding of probable cause.
However, in the absence of any information demonstrating that no
further action should be taken against you, the Office of the
General Counsel must proceed to the next compliance stage, as
noted on page 2, paragraph 2, of the enclosed Commission
procedures.

This matter will remain confidential in accordance with
2 U.S.C. SS 437g(a) (4) (B) and 437g(a)(12) (A) unless you notify
the Commission in writing that you wish the matter to be made
public.
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RE~35T5D

Mr. Raymond Krinsky
23542 Via B~navente
Mission Viejo, California 92692

Re: Mu 1589
Raymond Irinaky

o Dear Mr. Krinsky:

On September 12, 1983, the Commission received your
complaint against Charles G. Kenney alleging violations Qt the
Federal Election Campaign laws. We have numbered this mat~ter

- MUR 1589. Please refer to this number in all future
correspondence.

Upon review of all the available informatior~, the coinRission
on December 13, 1983, determined that there is reason to believe

o that you may have violated 2 U.S.C. S 441a(l) (A) bymaking an
excessive contribution, in the form of a $40,000 loan, to
candidate Charles G. Kenney for his congressional caaipaign.

C Your submissions to the Commission do not provide complete

V information regarding the matter in question. Please submit
answers to the enclosed questions within ten days of receipt of
this letter. Your statements should be submitted under oath.

The Office of the General Counsel would like to settle this
matter through conciliation prior to a finding of probable cause.
However, in the absence of any information demonstrating that no
further action should be taken against you, the Office of the
General Counsel must proceed to the next compliance stage, as
noted on page 2, paragraph 2, of the enclosed Commission
procedures.

This matter will remain confidential in accordance with
2 U.S.C. SS 437g(a) (4) (B) and 437g(a)(12) (A) unless you notify
the Commission in writing that you wish the matter to be made
public.
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Z* you b#ve ~ny questiouis, please contact G.&. liui@b, tk~e
att.u~ey assig*.d to this matter, at (202)523-4039.

Sincerely,

S Q) ~
Danny L. McDonald,

Chairman
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W*~h respect tQ tb $41)~@ ~ ~ *.E~ t0 ~
in November 1981:

~

the 1) List all the ~a.4*ne ~Y v.'~"
loan with Mr. Renney prii~r t0 t~ itwi

~he date and substance of eai~b uu~b 4L*aussi~u.

2) Please state the purpose of the loan as understood
between you and . Kenney.

3) Please provide copies of all written agreements

CM evidencing the loan and its terms. If no such documents ezist,

N please state all terms of the loan, including but not limited to:

in a) the date the loan was made;
b) the ending date of the repayment period;
c) the repayment schedule;
d) the interest rate on the loan and the method used

to calculate such interest;
e) the condition(s) upon which the loan could become

due upon demand;
o f) all collateral for the loan;

g) the names and addresses of all witnesses to the
loan.

0 4) Please list all source(s) of the funds that constituted
your $40,000 loan to Charles Kenney, e.g., personal funds, bank
loan, stockbrokerage, insurance firm, etc.

5) If your response to interrogatory number 4 is personal
funds, please provide:

a) the name and address of the financial institution
in which those funds were held immediately prior
to the making of the loan;



iou for Sylvia Kr Snaky

b) the number(s) for tbe ac~eu~V*
fumds were withdravra;

~ C) the name(s) in which all such acoo0at~e w~*~
and

d) the date upon which the funds were vitb4~sz *
the method of withdraval, g, each, ahe~~
order6

* 6) If your response to interrogatory number 4 is a loan,
<:..~* provide:

a) the name and address of the financial institution
or other party that made the loan;

b) the terms of the loan; and
C) the date of the loan.

7) Please state the form in which you disbursed the
$40,000 loan to Mr. Charles Kenney, e.g., cash, personal check,
money order, etc.

8) If the loan to Mr. Kenney was made by written
instrument, please provide a copy of such instrument.

0

C,



CERTIFIED MAIL
RETURN RECEIPT REQUESTED

Mr Raymond Krinsky
23542 Via Benavente

$;4~%~%t~,
Mission Viejo, California 92692

Re: MUR 1589
Raymond Rrinsky

q~.

Dear Mr. Krinsky:
C~J

On September 12, 1983, the Commission received your
complaint against Charles G. Kenney alleging violations of the
Federal Election Campaign laws. We have numbered this matter
HEIR 1589. Please refer to this number in all future
correspondence.

Upon review of all the available information, the Commission
on December 13, 1983, determined that there is reason to believe

0 that you may have violated 2 U.S.C. S 441a(l) (A) by making an
excessive contribution, in the form of a $40,000 loan, to
candidate Charles G. Kenney for his congressional campaign.

C
Your submissions to the Commission do not provide complete

information regarding the matter in question. Please submit
answers to the enclosed questions within ten days of receipt of
this letter. Your statements should be submitted under oath.

The Office of the General Counsel would like to settle this
matter through conciliation prior to a finding of probable cause.
However, in the absence of any information demonstrating that no
further action should be taken against you, the Office of the
General Counsel must proceed to the next compliance stage, as
noted on page 2, paragraph 2, of the enclosed Commission
procedures.

This matter will remain confidential in accordance with
2 U.S.C. SS 437g(a) (4) (3) and 437g(a) (12) (A) unless you notify
the Commission in writing that you wish the matter to be made
public.
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I, Narj~ie w. au~ns, 1~cording Secreta~y fo~~ the P~a1

Election ~md.ssion Dcecutive Session on ~ 13, 1983, ~

hereby certify that the C~woissicn decided by a vote of 5-1 to

tice the follcadn actions in IIJR 1589:

1. Firxl reason to believe that (lwxles Kumey
violated 2 U.S.C. S 441a(f) aINI 11 C.F.R.
S 110.9.

2. Firxl reason to believe that Ku~u~y ftir
Oxgress ard Esther Goff, as tzuamw,
violated 2 U.S.C. SS 441a(f) aiKi 434(b)
ard U C.F.R. S UO.9.

3. Fird reason to believe that I~ayztv~nd Krlnsky
violated 2 U.S.C. S 441a(a) (1) (A).

4. Flixi reason to believe that SyJ~via I~insky
violated 2 U.S.C. S 441a(a) (1) (A).

5. A~rove the letters ard interrogatories
attached to the General Counsel's report
dated Decerber 2, 1983.

Ocirtuissioners Aikens, Harris, Z4cDnald, M~arry, and I~iche

voted affinoatively for the decision; Cczmuissicner Elliott dissented.

Attest:

Date
Secretary of the Cciuuission
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£LECTION COMMISSION
& 0 C. 20463

NRNG31W~t~M ~O: CHARLES N. STEELE
GENERAL COUNSEL

flOg: MARJORIE W. E30(ONS/JODY C. RANSOM 9 't~dj.

DATE: DECEMBER 8, 1983

SUBJECT: ADDITIONAL OBJECTION - MUR 1589
First General Counsel's Report
signed December 2, 1983

The above-named document was circulated to the

Commission on Monday, December 5, 1983 at 11:00.

Objections have been received from the Conuuissioners

as indicated by the name(s) checked:

Coumissioner Aikens

COmmissioner Elliott

Commissioner Harris

Commissioner McDonald

Commissioner McGarry

Commissioner Reiche

x
x

This matter will be placed on the Executive Session

agenda for Tuesday, December 13, 1983.



%I. ELECTION COMMISSION
TON. DC. 20463

bt3H~1WAWDt*! ~*O:

7~Rs

DATE:

SUBJECT:

CHARLES STEELE, GENERAL COUNSEL

MARJORIE W. EMMONS/JODY C. RANSOM

DECEMBER 5, 1983

OBJECTION - MUR 1589 First General Counsel's
Report signed Deceniber 2, 1983.

The above-named document was circulated to the

Commission on Monday, December 5, 1983 at 11:00.

Objections have been received from the Commissioners

as indicated by the name(s) checked:

Commiss ioner

Comunissioner

Couuuiss ioner

Commissioner

Commissioner

Commissioner

Aikens

Elliott

Harris

McDonald

McGarry

Reiche

This matter will be placed on the Executive Session

agenda for Tuesday, December 13, 1983.

Co
C~4

In

0

0
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FEDERAL ELECTION COMMISSIO?~4
WASHINCTON. D.C. 2O4~3 4~ ~

TO:

D&TZ:

SUBJECT:

Office of the Commission Secretary

Office of General Counsele)~

December 2, 1983

xt,'1~ 1589 FirstGeneral Counsel's Report

The attached is submitted as an Agenda document

for the Commission Meeting of

Open Session

Closed Session

CIRCUlATIONS

48 Hour Tally Vote
Sensitive
Non-Sensitive

24 Hour No Objection
Sensitive
Non-Sensitive

Information
Sensitive
Non-Sensitive

Other

bri
bCJ
[3

[3
[3
C J~

[3
[3
[3

[3

DISTRIBUTION

Compliance

Audit Matters

Litigation

Closed HUE Letters

Status Sheets

Advisory Opinions

Other (see distribution
below)

N

In

3%b

0

C
DC)

[3

[3

[3

[3

[3

[3



Vasblngton, D.C. 2S4~3 4
fl! AL OSSinE~B EW~i~ t$ vt~

DATE AND T~ OF TRANSMITTAL
B? COC TO TEE COJUII8SIOI~ _________

* COMPLAINANTS' NAMES: Raymond Krinsky, Sylvia Krinsliy

RESPONDENTS' NAMES: Charles Kenney, Kenney for Congress and
Esther N. Goff, Treasurer

RELEVANT STATUTES:' 2 U.S.C. SS 434(b), 441a(a) (1) (A) and
441(a)f

o 11 C.F.R. SS 100.7, leE.1~M&~1*

I') INTERNAL REPORTS CHECKED: Report of Kenney for Congress

10 FEDERAL AGENCIES CHECKED: None

GENERATICE OF M&!TER
p~.

This matter was initiated by an outside complaint on
V

September 16, 1983.

V SUI.ARY 0? ALLUGATIOW

C Raymond and Sylvia Krinsky, husband and wife, cite In their

complaint additional facts in support of their original

allegation in closed MUR 1553 that Charles Kenney may have

violated the Act by accepting a loan of $40,000 from the Krinskys

for use in his campaign and failing to properly report the loan

to the Commission.

According to the original complaint (Attachment IV) Charles

Kenney, a California congressional candidate, borrowed $40,000

from the complainants for his congressional campaign during

November 1981 and defaulted on the loan on November 10, 1982.
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Tb~ ~t~ti*Ary ~sp~t Qf tb. K#nn&~ ~*

C~mmitt.."), Charles K#nney a pr ino4~al a
~

that the candWate made a $40, vOO oaw~ ~
March 31, 3)82, and, on April 4, 1982, the

$40,000 to the candidat. as a loan repayment ~he a~1~k~a~4a

suggest that the funds for the $40,000 loan and *ub~~tent

disbursement in the name of the candidate or~ginated fros the

loan that they had made to the candidate. !/

In his June 27, 1983, response to the first complaint

- (blUR 1553), Charles Kenney denied the allegatJ~on that the loan

vas used for his campaign. (Attachment V) Ue stated that the

U) business purpose of the loan was known to Raymond and Sylvia

Krinsky and that such purpose was corroborated by the fact that

the loan was used to pay off an existing loan and to supplement
~q.

his real estate business. Mr. Kenney attached to his response
certain documents purporting to show an escrow transaction

o involving the loan proceeds. The documents showed only that

Charles Kenney, his wife Nary Kenney, Southvest Bank, and

Majestic Escrow Company were parties to the escrow transaction.

Additional documents attached to the response contained real

estate information on the candidate's residence at 22992 Lovios,

*1 A check of the computer contributor index for the FEC
reports, which does not list individual contributions below $500,
failed to indicate that the complainants made any contributions
to any federal candidate including Charles Kenney. In a phone
conversation with this Office, Mr. Krinsky stated that he and his
wife made contributions to Charles Kenney aggregating $625 during
1982. The FEC reports corroborate the amount of the
contributions, but indicate that only Mrs. Krinsky made the
contributions.
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M~esion Vi*~@?t 0ZiSOrnia, as well as bar~ aw~4 led~r

on a $1S,9,~ dep~*it.d into the aGOQtR~t Qf Kenn*y Real. E%~M~.

The evi4.no in these documents failed to show .itt~.i t~t

Raymond and S~,lvta KrinsI~y were the source of the funds in#oW~4

in the escrow transaction or that the proceeds from their loei~ to

Kenney were not the same funds Kenney later loaned his Committ~.

These documents, alone, did not refute complainants' allegations.

On July 15, 1983, the Reports Analysis Division forwarded

documents to the Office of General Counsel that it had received

from the Committee's current treasurer in response to an

informational request. (Attachment VI) These documents were

provided to show the source of the $40,000 loan made to the

Committee by the candidate. The documents show that on March 18,

1982, the candidate took out a loan for $58,000 from Consolidated
S

Home Loans for the purpose of repaying a business debt, that the
I

* loan was collateralized with a deed of trust on a house owned by

the candidate and his wife at 3004 Calle Grande Vista, San

* Clemente, California, and that part of the proceeds from the

$58,000 loan were used by the candidate to make the $40,000 loan

to the Committee on March 31, 1982. It was the opinion of the

Office of the General Counsel that these corroborated Charles

Kenney's contention that the $40,000 loan to his Committee

originated from a loan obtained in the ordinary course of
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~

b~*~neas through the ~ef n4ning *f *u~ ~t ~dC

az~ not from ~* l~ ~ f~ the ~ ~ ~-

Furthermore, the pr0z*mity of Kr Ken~~ey's reoept ~

e!flftmoliaat.d HOse Loan (Mrah 18, 1983) to his loan to t~

Coinittee (March 31, 1983) strongly suggested to this Of~@e ~b~t

Kenney's loan to the Coittee originated from the Cons@1i4a~qd

loan. This information coupled with the fact that the Irineky

loan was made four months prior to Kenney's loan to the

Committee, led to the conclusion that the Krinsky loan vas not

used for campaign purposes.

f) Based on the above described information this Office

15) recommended, in MUR 1553, that the Commission find no reason to

believe that either the candidate, his principal campaign

committee, or the complainants violated the Act and that the file

be closed. On August 4, 1983, the Commission approved the above
0

recommendations.

o Upon receipt of a copy of the Commission's final report in

MUR 1553, Mr. Krinsky called this Office several times

disagreeing with the Commission's conclusion and contradicting

the information presented by Mr. Kenney and his committee. When

told to submit his information to the Commission in a sworn

statement, he responded with the instant complaint. (Attachment

I)

In the present complaint, Mr. Krinsky alleges that the

$58,000 Consolidated Home Loan transaction between Mr. Kenney and
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I I~~A ~~W%1jAfl~EiHome Loans could I~t ~ been the *tIt
~ t~

$40,000 loan to the C~Lt~*$i, because the
~ ~ ~jbney's

" *onsol idated Home Loans told his tbat Mr. Kenney oz3.y
i~t hand, $7,466.17 of that loan. According to a aao~

tte president of Consolidated Home Loans, the $58,000 v~, bp~

escrow, disbursed as follows:

Settlement Charges $ 8,674.54
Pay 1981-82 Taxes 909.01
Pay Mission Viejo Dank 40,950.28
Proceeds disbursed to Borrower 7,466.17

Amount of loan $58,000.00
r The memorandum contradicts the Kenney for Congress CQittee's

claim that the source of the candidates $40,000 loan to the

Committee was the proceeds of the $58,000 loan.

On October 19, 1983, Mr. Kenney filed his response to the
* instant complaint. (Attachment II) His response states that his

negotiations for the Krinsky loan began long before the time t~e

decided to run for Congress; that he never referred to it as a

loan for his campaign; that the Krinskys were told of the non-

campaign purpose of the loan; that the Krinskys were provided

with a copy of Majestic Escrow Company's closing statement

regarding the Lovios property; that the $40,000 loaned to his

campaign committee was a consolidation of funds from several

sources, raised between February 21, 1982 and March 31, 1982;

that the $40,000 he received from the Committee as repayment of

his loan was used to pay business debts; that none of his $40,000
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441.

1.i~ t* tb Cp~ttt# ~. ~v~r g*d for ep~q~ p~w~eu.s;

~be complaii~t is a vi~i4ioti~e gesture by tbe Krinskys vho

continually tata*~e4 liz. Kenney.

On October 25, 19R3, Zither li. Got f, treasurer for the

Comittee, filed her response to the instant complaint.

(Attachment iii) Her response states that she vas not the

treasurer during the time of the loan transactions that, based on

the information presented to her by Mr. Kenney, she is satisfied

that the Krisky loan vas not used for the campaigni that a

portion of the Consolidated Home Loans loan constituted one of

the sources of the $40,000 loan Mr. Kenney made to the Committeei

and that the Krinskys' harassment of Mr. Kenney is designed to

recapture the loss they sustained by loaning $40,000 to Mr.

Kenney.

The conflicting and incomplete information presented to the

Commission by the complainants and the respondents requires the

Commission's further determination of the issues raised by the

complaint.

If the $40,000 that Mr. Kenney loaned the Committee

represents the proceeds from the loan made to the candidate by

the complainants, then several provisions of the Act and the

regulations may have been violated by both the complainants and

the respondents.

2 U.S.C. S 441a(a) (1) (A) prohibits any individual from

making contributions in excess of $1,000 to any candidate and his



- 2

4-~
7

~oont;tb~~~tion incitades any Loan used ~or tbe ~*z~pse Qt

inf3**ncin~ any e1eot~o* for Feder~1 offA*e. ~ U.S.C. S 4fl~*

13. CJ.R. $ 100.7. the regis3*tione provide tMt '[el )oan

[becomeel a contribution at the ti.. it is made and is a

contribution to the extent that it remains unpaid. 11 C.V.R.

S l00.7(a)(l)(B). Here, if the $40,000 loan was a

contribution, it exceeded the allowable aggregate limitation on

contributions made to a candidate or his committee with respect

tO to each complainant.

2 U.S.C. S 441a(f) and 11 C.F.R. S 110.9 prohibit a

candidate, a political committee, and an officer or employee of a

political committee from knowingly accepting any contribution in

violation of Section 441a. If the $40,000 loan, made by the
~qrn

complainants was a contribution, it clearly exceeded the

contribution limits of S 441a(a) (1) (A); therefore, candidate

o Kenney may also have violated the Act by knowingly accepting an

excessive contribution. Similarly, since Kenney is an agent of

the Committee for purposes of accepting contributions (see

11 C.F.R. S 102.7(d)), the Committee and Esther Goff, as

treasurer, also may have violated 2 U.S.C. S 441a(f) and

11 C.F.R. S 110.9.

Finally, 2 U.S.C. 5 434(b) requires the treasurer of a

principal campaign committee to file a report disclosing, among

other things, loans made or guaranteed by the candidate as well
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If)

C)

as all other l~aa~s. The candidate is an agent of the Committee

for purposes of accepting a contribution. If the $40,000 l*an

was a contribution, then the Committee had constructive notice

that it had been made by complainants to the candidate and failed

to correctly report it.

The complaint sufficiently alleges a set of fact. that

indicate possible violations by the complainants, the candidate

and the Committee. The responses by Charles Kenney and Committee

Treasurer, Esther M. Goff, neither adequately refute complainants

allegations nor adequately clarify the nature of the various loan

transactions, the sources of the loan funds and the dispositions

of the loan proceeds.

The Office of the General Counsel, therefore, recommends a

finding of reason to believe that the Act has been violated.

RECOMMENDATIONS

1. Find reason to believe that Charles Kenney violated 2 U.S.C.

S 441a(f) and 11 C.F.R. S 110.9.

2. Find reason to believe that Kenney for Congress and Esther

Goff, as treasurer, violated 2 U.S.C. SS 441a(f) and 434(b) and

11 C.F.R. S 110.9.

3. Find reason to believe that Raymond Krinsky violated

2 U.S.C. S 441a(a) (1) (A).

4. Find reason to believe that Sylvia Krinsky violated 2 U.S.C.

S 441a(a) (1) (A).
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5 * Appt~we a~t~*ohd letters and interrogatories.

Charles N. Steele
General Counsel

Associate General Counsel

Attachments
I. Complaint
II. Charles Kenney's Response

III. Esther N. Goft's Response
IV. HUE 1553 Complaint
V. HUE 1553 Charles Kenney's Response

VI. HUE 1553 Esther N. Goff's Response
VII. Letters
VIII. Interrogatories
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~?~4tal &J~OI~W55 ~d~4JUJE*WU4WI

Washington, D. C. 201.63

ATTN. Mr. Charles N. Steele, Gon.r4 Cuweel 9.

Mr. Kenneth A. Gross, A$~$et *etaaial Couzs4
Mr. G.A. Finch, Staff ~$~~*'

Subject: Response to MUR #1553 and request for additional 17to31m~tiou1.

Dear Mr. Steele: -S

This letter is in response to the opinions rendered by the Offic. of ~
General Counsel (page 14 para. 2).

My wife and I are responding to both your cover letter of August 8, 1983
(14th paragraph), and statement made to me by your Staff Member Mr. G.A. Finch
on our last telephone call, that ii if any additional information comes to our

O~ attention to forward it to you.

Please be advised your report is not accurate and is not acceptable to
both of us, our reasons are as follow:

(1) According to your page (2) last paragraph in which you state that we have
made no political contributions to any Federal Candidate, including Charles

3 Yenney, this is either your error or Mr. Kenney's, as I have enclosed a copy
of campaign statement as filed with the Orange County California's County Re-
istrar' s Office and the California Sec 'y of State, which shows the sum of

o $625.00.

q (2) Your page (2) paragraph (1) in which Mr. Kenney responds to the complaint
that the purpose of the loan was known to Raymond and Sylvia Y.rinsky, is not

~ true as we only knew what Mr. Kenney told us in our home. When he requested
our help towards his Congressional Campaign; we also realise that we had no
control over the funds loaned, once he received the $40,000.00. We Imew no-

m thing of Mr. Kenney's Real Estate business, except his statement that he was
doing well. We don't know what loan Mr. Kenney is talking about as he had
taken out a number of them on various real estate transactions, but the 2nd
note and trust deed of 22992 Lovios, Mission Vie5o, CA 92691, which was his
own personal residence * and was signed by him and his wife and Majestic Es.'
crow Co., in which he held a partnership interest, without ~ knowledge, which
is also a violation of the State of California's Corporations laws, when not
disclosed. There was only (1) 1st trust deed holder at 22992 Lovios and the
1st trust deed holder was Downey Savings & Loan Association, 3200 ~istol St.,
Costa Mesa, CA 92626., and you can verify this information with Mr. Rick
Wilson, Loan Service Manager, at the same address.

(3) According to your page (3) paragraph (1) statement that the loan in
question $140,000.00, came from Consolidated Home Loans; the following in.'
formation refutes that statement. According to Mr. Randolph Brusca, President
of Consoldiated Home Loans, (copy enclosed) the $58,000 loan was taken out by
Mr. & Mrs.. Kenney to satisfy a Junior loan on property of 30014. Calle Grande
Vista, San Clemente, CA and that the check was made out to Mission Viejo Nat'
ional Bank in the sum of $40,950.28. I am sure you are aware that. this sum

Y\J\AkWV&.) ~\
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L* to ~ ~
Wb ~na*ea ~

Op.~bty $w a pa

Won zolv.d by nov he4 ~
I 3~. G.A. Finch tMt we vi'*.~
i, D.C. the first Lw v~ks at.

235L&2 Via hnav.nt~
Xission Viejo, CA 92692

-- Sttte ~' Calitorn±a
County o~' Orange

ribed and, sworn to bet'ore me on September 13,1983.

0
ebbie ~~1arkham

~qrn

0

OVFICIAL SEALI ~
~ DEBBIE MARKHAM

I - - - NOTARY rU~L'C .CAL!FORNIA
P~l:JCIPAL OTF ICE ~j
CRA;JGC COL'UTYMyCcmmisscn[xDites Feb.27. 3984
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9, 1983

Re: charles G. Kenz*y
Nary J. Kenne~
3004 Calle Grande Vista
San Clenente, Ca
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follo~iing is the disb2rsanent of fw~ds frau wr eucr~
iehich closed cn March 18, 1982:

New loan $58,000.00

Settlenent charges $ 8,674.54
Pay 1981-1982 Taxes 909.01
Pay Mission Viejo Bank 40,950.28
Proceeds disbursed to Bor~eex 7,466.17

~SCLIDkTED 1~ WANS

~andolph R. Brusca,
President

... ,'. .-.~77:7I7/.%'>N' 771777; 1<~' *1~ ~
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Hr. Kenneth A. Gross
Associate General Counsel
Federal Eleation Comeission
Washington, D.C. 20463

?.O. R4* 65
El T*?*, Ca. 92630

Oeto~r 12, 1983

RE: Mlii 1589

Dear Mr. Gross:

Th~.s is in ansver to your letter of September 30, 1983 whereby
you attached the complaint from Mr. and Mrs. Raymond Krins1~y. I
will respond by paragraph number so th~t an identifiable sequence
can be established.

Responding to paragraph (1) of the complaint: At no time did I~
ever indicate that the Krinskys did not contribute . to my campaign.
In fact, the amouna indicated by them is correct..

0

Responding to paragraph (2) of the complaint: The statement by
the Krinskys is entirely false. As I indicated in my letter to y
of June 19, 1983, the negotiations for the loan from them was starter
well before I decided to run for Congress. At no time did the
conversation include any couments about a campaign loan. They were
at all times advised of the purpose of the loan and the closing
statement furnished you indicates their awareness of the distribution
of the proceeds from the loan. The repeating of the information in
the aforementioned letter should not be necessary as I am sure you
have this on file in your office. However, I would like to reiterate
the time lag from the time the negotiations for the loan started,
was in excess of six months because of the requirements placed on me
from Mr. and Mrs. Krinsky. It is therefore quite obvious that the
start of this transaction was long before my intentions to run for Congress.

1*

Further answering Paragraph (2) of the compliint: At no time did
I ever say I had another trust deed on Lovios other than Mr. 1~rinsky's
I held., other property which had junior liens, but he is correct that
he was the only note at that time on that particular property other
than the 1st trust deed to Downey Savings and Loan Association.

Responding to Paragraph (3) of the complaint: The $40,000 loaned
to my campaign committee was a consolidation of funds from the following
resources:

('4

Lft.

fl~



(
Page 2 )WI: 1589*
Charles G~ Kenney

1.
2.
3.
4.
5.
6.

Proceeds of note payable from Mr. Vasquis
Sale of trust deed to Mr. Trapaaso
Sale of note to Mr. John Street
Sale of property (Manr.ano) 1/3rd interest
Proceeds from Consolidated Some Loan
Sale of stock to Mr. ton Mayes

All of the above took place subsequent to February 21, 1962 ~a1~4
prior to March 31, 1982. This is all in addition to my personal ~t~e
from wages and coimissions. Upon the repayment from the coitte# to
me this money was used to pay busin&ss debts as indicated in my prior
correspondence.

Again, I would like to state that none of the $40,000 referred to
above, that was loaned to the coumittee, vas ever used for campaip
purposes and was repaid to me almost immediately. (Re: my previous
letter). I wholeheartedly afflxm that no wrongdoing was intended nor
do I believe any committed.

The furtherance of this complaint is instituted by Mr. and Mrs.
Krinsky as a vendictive jesture as are all the calls and visits he
makes to people in our community to degrade me. The continued harrasement
by him as placed unnecessary burdens on me, my family, and the Committee.

I sincerely hope the above information, together with that
furnished by me previously, will be sufficient to satisfy any doubts
the Commission may have.

As stated above and in my previous correspondence, none of Mr. and Mrs.
Krinsky's money was ever used for the campaign and I declare under penalty
of perjury that the foregoing is true and correct and to the best of
my edea b

- Subscribed and sworn to before me on'...LftarlesG.J(enney

/2,443 3

Esthe'Ti H. Gaff, Notary Public /'f
State of Calif orniaCounty of Orange

ES7H~R M GOFF
O~FlC1AL SFAL

NO7A~Y PUBLIC - CALIFORNIA
ORANGE COUKTY

My comm. expirm MAR 9. 1964

0
~q.

0
iq.

$ 7,466.
11,200.
3,720.
7,239
7,466
5,000



Associate General Council I1Cs~uieth A. Gross October 13, 193
)edera2. Com±ssion
Washington, D.C. 20463 RE: HUR 1~89

Dear Mr. Gross:

In reply to your inquiry pertaining to a further comp24int
by Mr. & Mrs. Krinsky, the candidate has advised me he is
responding to your request under separate cover.

Attached is iS. statement of designation of counsel. The
attorney will represent the candidate and the Cotunittee should
the need arise.

I was not the treasurer at the time the alleged transaction
* took place; however, a review of all the records do not ind~ate that

any wrong doing ever occurred and Mr. Kenney has provided me w±th
adequate information to satisfy me that Mr. & Mrs. Krinsky's money
was never used for the campaign. In addition, .1 find no reporting
violations regarding receipt of monies for the campaign. Pleas.
refer to my previous reports submitted to Mr. Roberto Garcia,
Reports Analyst, dated July 7, 1983.

0
In reference to this further complaint, regarding the monies

received from proceeds of financing investment property in San Clemebte,
only a portion of the proceeds was used in conjunction with other

C monies received by Mr. Kenney for his real estate business and
together with his personal funds to comprise an amount of $49,O00~
Again, I refer to yo~ the rport to Mr. Garcia.

I find this continous harrasement by the Krinsky's extremely vendictive
in nature and turning into an obsession with them to recapture :the±r..1.ss.
They entered into a business transaction with Mr. Kenney and as with
all business negotiations (especially with trust deeds) were apprised
and knowledgeable of the risks involved as a junior trust deed lien holder.

I do hope that this matter is resolved soon. Please advise if I
* can be of further assistance to you.

Sincerely, V9§
Esther M. Goff,
Treasurer

\~.
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r~eneral Coijrn~~'L
~'.d.ral L Lctlon Cwml.S.*~@T5
V~?5 IC Ctr.et. V.W.
WashIngton, D. C. 20~63

.:v!8 p3:08

I
To Whom It Play Cotacefl~:

o~ t.vu separate occasions' etveen Qetobev 1, and t4vepab0 9. 19S3, Plr. Charles

~(enney visited my home to discuss a loan of $40,000. for a paled of one yea? whIch

he claimed he needed for his ConpeSSiOflhl, Campaign. ass he cUlesed he Iii ended to run

as £ Cawlleiste for the 4~rd Coviree5iOfl'I District race primary.

At both of these meetinril he appeE.s'I beror. my wit. and myself, alone and when.

questioned as to what security he could offer for this loan. he stat.ed he co~a14 offer

a second note and trust deed cm hi. own pt~ireona1 e5id*Yic* of 22992 Lovios, Mission

Viejo, CA 92691.

After firther questIonifl"~ as to whethe? his house. in the event of forecloSure

wou"ld cm~er the added loan, h.i infor,.ied u~ t.hat he would not have to lose the house

as he had other holdinp~5 awl ~iosald have no trouble in ueetAng his comittment.

In lovember 10, 19R2 the' loan was d'*: and in default and f~. 1~ennuy claimed be

"lost all his funds in the cam~.aigfl. Atlor eheckin~ with my attorney. he advised me

to ~o to the County Rer'.order'~ office awl let. copies of the couip~ete campaign report.

dtor receiving said roport. ~ found one nntry in the' sum of £40,000. which ~4r, Kenney

stated was his; he deposited this sum on ~arch 3], ~ 9~2 and withdrew it on April Ii,

l9~2, foi~r days later. My attorney awl a'cco~nt5~f)t tormed this action suspicious

and a possible 1aunderinp~ of campaign f"ncis. and ndv3sed me to report it t4 the

various ~ov*rniinent agencies conce*'ned therewith. In no way does the campaign re-

port show that the $40,000 was borrowed from my wife and myself.

Thank you for your conv.~r.ition and

2.nel: ("l)
~4O ,oi)OFntry&
4i thrirawal

~.~nsideratiofl in thl~s matter.

Very truly yours,

~

~2 Via !ienavent~
i'~ission Viejo, CA 92692

* ~ 
*j~

SWte of CirornieTh~.

Cc~z.ty :f Ora~e

S~bscribe~ er~ sworn to before me on June 2,1983.

brinsky

vie ~ronsky
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Xenney For Congress Campa~.gn -
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Kenneth A... Gross -$i~~ ~.. - . .~

Associate General Coimc~ Z ~
Federal Election Coission ~

Dear Mr. .Gross*. ..--.

I am .in receipt of:'your .letter'of une4o. 983v
you attached the complaint~from :Iir.~'emd~!4rs. .Raymond .nsky..

response to th±s'compLaintKI catagorica12y~deny -the -'~ ~

allegation that the loan 9 from them was used for'±he -campaign
They indicated that I siet-with them in-October ~and~.2~ovember 1982. .. ~-

to discuss a loan f or my campaign. '7he ~negotiat5-ons - 0? th..s ~
loan started iz .~uly 1981, ~ -to ~~un
for Congress.~ At all t.mes they were advised that~he purpose ~'

* of the loan -was-to payj~~off -an .existing~4oan that~ai&s~com~.ng ~ue '~

* and -to' supplement my :eil:~estate ~ ~

from the declining market; At -no time ~d.id- I ever~,intehd to :-....~make a loan -from the complaintar.ts totbe~used for -campaigning-
purposes. The intention-was conveyedcto~them on .many occasions 4
that this was a business loan. In Augus:. ..1981 , &~ -

.equired that~I have a recent appraisal onducted~.by Do'iney -

Savings and Loan Association tO assure him that the. .qu~.ty was , -~

sufficient to secure -his loan. Zn addition, he required ~
statement from the savin;s and loan company that-.they-would.r.ot;~ ~--~

exercise the due-on-sale clause if he were to place a second - -

t-ust deed on the house. For a long period flowney £avngs and-
..oan did not respond to my request and it was not -until November
1991, that the sufficient doc~rnen:ation was received to sat~sfv
the complaintants. An escrow was opened with Majestic Escrow
Company to complete the transaction. 9 - -~

Further evidence that the complaintan:s were aware of the
purpose and use of their funds can be found in the attached - - -

closing statement from the escrow company indicating the disbursement -

f the ::oceeds from the loan. Your attention ~s tnvited tc
the payment of a demand from Southwest Sank fo: a loan payoff
the amount of 525,362.72. This was paid directly-to Southwest -

Bank from Escrow. 5.nce Mr. and mrs. --Krinsky had been totally
informed Of- the purpose of my loan with them and further since
they had a copy of the closing sate~ent it is quite ozvious -

that this complaint is a further harassment by them because of - -

the loss of their investment.

As indicated, my loan was a bus{~ss venture by them as
further- evidenced by the userous interest rate they -charged for
the loan. (Twenty-eight -28%- percent) . Had not the real estate
market -declined so rapidly they would have recovered their -

-- investment and received a tremendous return. -- - - - --- -
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During the course of the campaign refinanced-one of my
investment homes for personal, business and campaign purposes.

On March 31, 1982 1 loaned the campaign 540,000 for the purpose ~
of making a distr:c: wide mail-out. ~he next day aft.: consultino -~

with my campaign manager and staff it was decided that it would
be futile and a waste of money to do this. ~he campaign therefore . -~

retaid the loan to me and did not make the mailer. The amount
of money happened to be coincidenc1~' the same amount that Mr.
Krinsky loaned to me in ?~ovember an~ probably therefore resulted
in his complaint. - -

Since the money was not used a~all for any means, I do not -

feel a violation of the Federal Election Campaign Act of 1971 resulted.

Enclosures: List attached

-: -',. ~ -

Charles G. Aen'tIey -

- -. June 19, 1983
-r -- -~

-4', --

* -.. ' 4.'--

ATACIMTN" 1, p. 2
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rage 2 RE: ?WR: .1553 4 -~'A~. ~,.

A

As the *ppraisal on the 2house 4t~2992~ s..j44issionAI4.e o.
will indicate there was sufficient equity to secure -the .1oanA~
f~ them.. .1 had every intention to repay. the .1oan ±rom busine
gains or 'the sale of the above property. The ~xeason'Nr. Kr±nsky~.
made the loan was to make a greater ..prof±t from this venture t~1an
he -could anywhere else~~~ . .~j', -.-.- ~.. ~

.In September. 1982 9:4ehen it became evident V~7.>-could ~not 4
repay the loan because .of continuedhusiness reversals. .1-placed
the home on the market so -- that ~a sale twoixld satisfy .the~.-compla3.ntants ~
debt and return a profit -to~them and:all -'parties~~s
passed, continued price xeductions were made to~.xpedite the sale.
Secause pf the depressed zeal estate .uarket the~ome aid- not"
sell and Mr. icrinsky foreclosed on~iis note and~took~title to.,
property...f 7 '~

- ~5~1'3 ~3~4j~ ~3 '~,i.-.* ~ -
~ deeply regret that~the~ los~i nejon thefr vestmen -

too lost money and -my -home?~'14o one*ould have ~predic;ed the~j
rapid and severe decline.~in~the real estate market~ - ..

It is apparent tha~because of ~this loss. the~Kr~nskvs becare
vindictive of me to such'. point that-.-'they would make t~'ese ± a' Se
accusations whereby a look at the closing statement from the~'r
loan fully indicated -the 'dispos~.tion-of the funds..

As :eferenced above the S25,362.'73vas used topayo a
loan to Southwest 3ank and the remaining 512 .990.97 was miaced
in the business account of Xenney seal Estate to cover t~e cost
of ope:ating the business. ~&ne of the mon~es received ::om
the Krinskys was used for tne campaign as he ~.ndicared.

Lfl

0
!qm

0

C
4

~4.
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Closing 
.~.-1. uttement-from )Wjest±c Zsc:ow

17, 1981~ of Lovioe~p .. -'

-. ~-----~- -d

* *--.~-~- ~ "4* -Wa,,~, ~ ~ Jouznal. ~ntries:~d~

:7: a. Deposit of S13,98D~.97 dated Novembe~18,, 4981~~
- . Receipts ~ou~na1 .~ -

- ~' ~

b. 7D~bursements 3ou~a1~'show~ig depo -of $13,)* --. . - -. -- ~ ~

- . - - 5. ~Southwest)an1c Statement: Xenney~ea2. Estate
- ~: a.Deposit~of~23,9bc.97'-' -.

- ~-~?~-

b.. Deposit-zeceipt . -

6. Letter from -Southwest. 3ank
c' Confima:jon of $25,362 ~2 1oa~ re~a±e ~±:ee:

:rom closing statement.

7. Statement of Des±gnat±ci of Cou.~isel.

7
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Very tTuty your;.

MAJESTiC ESCROW COMPANY

By '~eri Liooitt

~-w.

ATTAC!~1EN~ I, ~. 5

2 .3.

In

I'.
- .,;~3t.

- - . - ~ ~
* .-- -- *-........

* .-- 1~~ptA'S
i~ -,~

~:>flIaIestic Escrow eompany. __

25200Laaald..Suft.1O7 - - -'

Laguas 351k Ca S2653 (714) 1S64222,

Mr. £ Mrs. C~ar1es Kei'iney .~-* ~ ~'7O2
c/c Kenney aeclEsta:.

* -~ .- vt~

~ -it

The following is enclosed -for your records:, ~ . . -

1. Closing statement
2. Our check in t~e amount of $13,980.97
3. Escrow instructions to be signed and ret~r~ed
4. Elank Note and Power of Attorney, signed.
5. Copy of fire insurance policy covering t.~. flullen4roperty
6. Copy of the title poliej covering the Mullen property
7. Assgr.ment of the Deed of Trust, Mullen property
S. Request for Notice, Mullen property
9. Original Note and Trust Deed, Mullen property
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~~TEMENT. NO. ~ TOTAL AMOWETII NO. TOTAL AMOUNT j CHAP~I J '14

Z2.31*w..SC~ 1Tt:~-&,5*.L4cj'~94L 535764081 *OO '1S.2i4~

* HECKING
OlTE. -

* [11,03
11/03

* 11,~6
a 11/C6

11/06
11/09
11/13
11/13
11/16
12/16

a 11/~6
* 11/17

11/17

*11/19
11/19
~l/19I l1/Z~

ACCOUNT TRAWSACTICN5 CORPORATE ACCOUNT
CEBITS - CVEDZTS DISCRIPTION

~ _-~

-. - 4

;~675.0O~DIPOWT'~
* - 99.00~ DEPCSTT~

178.73 .'fltPCSIT.~-- -

- 2.COC.CO.. OEPOS1T-~, ~jS4i
* 4e324.~5 DEPC!XT~ -

3.75o.oo OEPcSI1~..
1Z.CCe.5i DEPCSIT-.

* 150.00.. *~EPOSITm

200.00 CEP0!IT~
CC.l1 ~~PtSIT - -~

1.SOC.0O ~CPC!VT
8'185.50 DfPC!VT~

- 100.00 OEPCSIT.-
ICC.CC DEPOSIT

* 13.98C.97-' OEPCSIT
(~ m9.30 MISCELLANEOUS CREDIT

I

CC?~!?~'~ ACCOLNI CHEC~S PAZO
CHECK NUP'SCF.......&ISOUNT...DNTE CH!CP NUKSEP......£HOUNT...CATE

5(C.C0 11/20 *" 59.50 11,19
515.CO .~i/20 *.. 63.60 11i19
12.50 1.1/20 . *" 70.00 11/15-
!!.CO iino ... 85.97 11/19-'.
1C.CO 11120 '.' 86.90 11/19~
ZCO.O0 r.iizo 156.64 11/19
202.78 1'1~fl0 *~. 2~.96 11/19-.

.9. 3C C.CO 11/20 ... 235.32 11/I' -

'.. .....~1624,C0 11/20 *" 295.31 21/19
3000.00 11/20 *.' 75~.12 11/19

.9. 5.42 11/19 969.30- 13/15
7.15 11/19 "' 200.00 11/18
47.!0 11/19 *.. 3.58 12/18
47.50 11/19 * *'* 15.00 .11/15
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June U, 1983 ~- .*.. . -

- ~ ~

TO 14110W 1? WAX CONCERN: -

This letter is to verity -and confirm bat~a check in ~
the-amount of £25362 73 dated 11 174l~o 3outhves~~~, ~
lank from !1ajest~c 15COU-Vas used to pay offloanA~.$~-~
#316203435-14332 in the name of Charles C and I~ary.J..
Kenney-in full.

Chris IIcCullouh J . *..,

Vice President and manager

vh
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Paports Malyu±s '~' ~ *. -3~ :.o. 4 ~00146340 ~

W.~nton. :0.C. . -

Pafeuice: April Qimzt~1y h~ct (1/1/32m3/31~32) . -

-. ~ -'-~'~

Deax~. ~ ~ *4~*~~ -
-~ ~

- - '4. - -*~-~ -~
The :o~w~ J.s an aa~at-of the buns ~e to the c~ipa ~ttm

by the candidate d~i~ the a~~re p~cda and the oe of t~ee -fLr~s. A
copy of this 1e~ has .beui emit -to .he C2.~k of 'the 1~2se of ~muitativm
as an a:u~Wit to ~ ~4±nSl zin~t. ~t.

Date ~mt Source

Fe~~azy 13, 1982 S 2,000.00 P~iu~i1 1~s ~

Nmzc~1 3, 3982 ~ * 1AOO.0O ~ P~acoa1 T~s ~

~azc±i 8, 1982 >. . 2,300.00 Pgr~na1 1~r~s 1~
i~~arch .18, 1992 5,000.00 ?zoeends ~ peruora2. f~s ~

fr a sale of a ~st end for
* 520,000. ~stDe~wa5 held

to ~aipi.
~ustor: 3. Spuncar. Sold ~

1982.
~4awcb 21. 1982 100.00 ?arsa1!~s -

?~rcki 31, 1982 40,000.00 "See belad'

~a candidate init±atnd a loan on his i~ves~r± ~op~y in San Clwiuite,
California in F~ary for the uo~ of 558000 for he p~se of repay~ a
b~siness dsbt. '~a loan was ~ler.ad on March 18, 1982. ~u camoa±cn staff
suqestnd t.~a candidate loan the c~imittee 540,000.00 for a dirar ra~ cm~ain.
Cn March 31, 1982 the candidate loannd the c~mu.tee 540,000.00 for that ~se.
Sibsequantly the ca~aipi wanaqar advise tha candid.ate that to rake t±a nsil-cmx~
...~24 be futile and a waste of ir~ey and f rther su~es-~nd that the c~Trr tee

the loan to the wd±date. ~ april 4, 1982 the c~iittee re~ai~ the loan
- ~ ~ mu~A - ~ to ~ .4e ~..qc--~A.e aa~.. s~ h

~ ~ ~ -~

Se be~min.

Since the a~ey ias aot ~r'ohund for the sparific a~se of the CE~a.2.q!1,
was not re~ztnd as an institotional loan on the q.arcarly re~rt~ Y~rthar,

the ra~ey was not us~ for any cwpa±gn ~se and was recaid rnaf.±ataly.
For y~ info~atiai the fol1~ is wbT~i~ed for the wrendnd quarcarly r~t.
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- So~ce of F~mds: isolidated i~i. 1o~-
~te L'~c~ed: "i.~r~i '5 2.952 - *.

~m of than: $58,000 - -

Yhc~ 13A~SS4 ti~
Zziterest Rate: 13% ~
5s±ty: Ras~Awat±a1 lune at ~004 ~fl, ~W1smSa~ C.mite,
~ama: Cazles G. Kmiey and ~Sav .~ ~
1~rpe of ~ies~.ip: Husband and Wife as ~c~t tanu-~
Pecanta~eof~eersh~p:-~10O% ~ *~~42~
:Ua2jae of Pp.zty: 3360.000.00 ~

: k~pe this ans~mrs tka q~astions regad~.nw ~.he u~c .of ,~ f~x~s ~

t.~a candidate used ~ 1oa~ ~t1~ c~uuttee. - ~ ~

-~ - ,- -.-* -:~~*~ - ,-**~--~ .~.

~ -:~/ ~
* *~, ~~-zz~ -

~ ~ -~t.~e '1. Gaff *~mmsurer
- - Ju1y~ 1383 f~-

c~: C1e~c of t±a 3~use of Rep. - -- -

I.~. ~ 09725
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GQ~gt L. Rog~u
Attotney et 2mw
2mw Office of Rogers and Dib
17111 ieaeh Boulevard
Suite 103
Huntington Beach, California 92647.5999

Re: MUR 1589
Charles Kenney

Dear Mr. Rogers:

The Federal Election Commission notified your client,Charles Kenney, on September 30, 1983, of a complaint allegingthat he had violated certain sections of the Federal Election
Campaign Act of 1971, as amended ("the Act"). A copy of the
complaint was forwarded to Mr. Kenney at that time.

Upon further review of the allegations cofitained in thecomplaint, and information supplied by your client, the
Commission, on , 198 , determined that there is reason0 to believe that Mr. Kenney has violated 2 U.S.C. S 441a(f) and11 C.F.R. S 110.9, provisions of the Act and regulations.
Specifically, it appears that Charles Kenney, as a candidate, for
federal office, knowingly accepting a contribution in the form ofa $40,000 loan from Raymond and Sylvia Kr.insky in violation of
the Act's contribution limitations.

Your client's response to the Commission's initialnotification of this complaint did not provide~complete
information regarding the matter in question. Please have Mr.Kenney submit answers to the enclosed questions within 10 days of
receipt of this letter. Statements should be submitted under
oath.

The Office of General Counsel would like to settle this
matter through conciliation prior to a finding of probable cause.However, in the absence of any information demonstrating that nofurther action should be taken against your client, the Office ofGeneral Counsel must proceed to the next compliance stage as
noted on page 2, paragraph 2, of the enclosed Commission
procedures.

& QVAJg~Jx\
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Procedures
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2Ii~iCTIQN COMMISSION ~

~ 4~*~

~* otRag~re and Dib

*~tiri9ton B*ach, California 92647-5999

Re: ?4UR 1589
Kenney for Congress and
Esther M. Gaff, Treasurer

Dear Mr. Rogers:

The Federal Election Commission notified your clients, the
Kenney for Congress committee and Esther 14. Goff, as treasurer,
on September 30, 1983, of a complaint alleging that they had
violated cettain sections of the Federal Election Campaign Act of
1971, as amended ('the Act"). A copy of the complaint was
forwarded to your clients at that time.

Upon further review of the allegations contained in the
I'. complaint, and information supplied by your clients, the

Commission, on , 198 , determined that there is reason
0 to believe that your clients have violated 2 U.S.C. SS 441a(f)

and 434(b) and 11 C.F.R. S 110.9, provisions of the Act and
regulations. Specifically, it appears that the Kenney for

c Congress committee and its treasurer, Esther 14. Gaff, may have
accepted contributions in excess of the Act's limitations and
failed to properly report a $40,000 contribution/loan.

Your clients' response to the Commission's initial
notification of this complaint did not provide~complete
information regarding the matter in question. Please have your
clients submit answers to the enclosed questions within 10 days
of receipt of this letter. Statements should be submitted under
oath.

The Office of General Counsel would like to settle this
matter through conciliation prior to a finding of probable cause.
However, in the absence of any information which demonstrates
that no further action should be taken against your clients, the
Office of General Counsel must proceed to the next compliance
stage as noted on page 2, paragraph 2, of the enclosed Commission
procedures.
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FEDEftALItECtt~$
'1 ~ WASHINGTON, ~C. *%4~

CERTIFIED MAIL
RETURN RECEIPT RZQURSTrD

Mr. Raymond Krinsky
23542 Via Benavente
Mission Viejo, California 92692

Re: MUR 1589
Raymond Krinsky

Dear Mr. Krinsky:

On September 12, 1983, the Commission received your
tfl complaint against Charles G. Kenney alleging violations of the

Federal Election Campaign laws. We have numbered this matter
- MUR 1589. Please refer to this number in all future
3% correspondence.

Upon review of all the available information the Commission
on , 1983, determined that there is reason to believeo that you may have violated 2 U.S.C. S 441a(l) (A) by making an
excessive contribution, in the form of a $40,000 loan, to
candidate Charles G. Kenney for his congressional campaign.

0
Your submissions to the Commission do not provide complete

information regarding the matter in question. Please submit
answers to the enclosed questions within ten days of receipt of
this letter. Your statements should be submitted under oath.

The Office of the General Counsel would like to settle this
matter through conciliation prior to a finding of probable cause.
However, in the absence of any information demonstrating that no
further action should be taken against you, the Office of the
General Counsel must proceed to the next compliance stage, as
noted on page 2, paragraph 2, of the enclosed Commission
procedures.

This matter will remain confidential in accordance with
2 U.S.C. 55 437g(a) (4) (B) and 437g(a)(12) (A) unless you notify
the Commission in writing that you wish the matter to be made
public.



any questions, please contact G.&. 1it~eb, the
I to this matter, at (202)523-4039.

Sincerely,

Charles N. Steele

General Counsel

By: Kennetb A. Gross
Associate General Counsel

Enclosures
Procedures
Designation of Counsel Form

0

~3.
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FEE~ERAL ELECTION COMM1%$~0N :~<r#~

* w WAStflNCTON. D.C. 20463 ~'~< ~

A

Mxs. Sylvia Krinsky
23542 Via Benavente
Mission Viejo, California 92692

Re: MUR 1589
Sylvia Krinsky

__ Dear Mrs. Krinsky:

3% On September 12, 1983, the Commission received your
complaint against Charles G. Kenney alleging violations of the
Federal Election Campaign laws. We have numbered this matte?
HUE 1589. Please refer to this number in all future
correspondence.

Upon review of all the available information the Commission
on , 1983, determined that there is reason to believe
that you may have violated 2 U.S.C. S 441a(l) (A) by making an

o excessive contribution, in the form of a $40,000 loan', to
candidate Charles G. Kenney for his congressional campaign.

o Your submissions to the Commission do not provide complete
information regarding the matter in question. Please submit
answers to the enclosed questions within ten days of receipt of
this letter. Your statements should be submitted under oath.

The Office of the General Counsel would like to settle this
matter through conciliation prior to a finding of probable cause.
However, in the absence of any information demonstrating that no
further action should be taken against you, the Office of the
General Counsel must proceed to the next compliance stage, as
noted on page 2, paragraph 2, of the enclosed Commission
procedures.

This matter will remain confidential in accordance with
2 U.S.C. SS 437g(a) (4) (B) and 437g(a) (12) (A) unless you notify
the Commission in writing that you wish the matter to be made
public.



~tL~*~ trom the Commitsios~.

Zt~ ~Qt3 ~w@ ~y questions, please contact Q.A. tIx~cb, the
attor**y a*~~tg*~4 to this matter, at (202)523-403*.

Sincerely,

Charles U. Steele
General Counse3

By: Kenneth A. Gross
Associate General Counsel

Enclosures
Procedures
Designation of Counsel Form

0
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%~Q* Sylvia Krinsky

With respect to the $40,$OO 3*,an ~I~4' t~' ~
November 1981:

1) List all the occasions upoz~ which YQt~ 4~s4 ~
the loan with Mr. Kenny prior to the time it vas ,

the date and substance of each such discussion.

2) Please state the purpose of the loan as understood
between you and Mr. Kenney.

3) P2.ease provide copies of all written agreements
evidencing the loan and its terms. If no such documents exist,
please state all terms of the loan, including but not limited to:

a) the date the loan was made;
b) the ending date of the repayment period;
C) the repayment schedule;
d) the interest rate on the loan and the method used

to calculate such interest;
e) the condition(s) upon which the loan could become

o due upon demand;
f) all collateral for the loan;
g) the names and addresses of all witnesses to the

loan.
0

4) Please list all source(s) of the funds that constituted
your $40,000 loan to Charles Kenney, e.g., personal funds, bank
loan, stockbrokerage, insurance firm, etc.

5) If your response to interrogatory number 4 is personal
funds, please provide:

a) the name and address of the financial institution
in which those funds were held immediately prior
to the making of the loan;

N~. :&s-



~. £*w #ylvia Zrinsky

b)

C)

the n~amber(s) ~or tb acoo~nt(s) ~~Ib
fwi4 were withftav~u
~ name(s) in vhicb all i~*@h ~EI~0~t5

an4
the date upon which the fuuds v~e v4tI
the method of withdrawal, e.g., ce~,
order.

6) If your response to interrogatory number 4 is a loan,
please provide:

a) the name and address of the financial institution
or other party that made the loan;

b) the terms of the loan; and
C) the date of the loan.

7) P~.ease state the form in which you disbursed the
$40,000 loan to Mr. Charles Kenney, e.g., cash, personal check,
*money order, etc.

8) If the loan to Mr. Kenney was made by written
instrument, please provide a copy of such instrument.

~I.

~q.
C
~J.
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~*O' )~eyaond Krinsky

.<.-~ 9-:;

With respect to tbe *4*4*#~ ~ ~ to ~h~t~ei~
in November 1981:

1) List all the 0CQ~5 tons wbi~h ~ di*~a**~4 ~1 kf*~
th~ loan with Mr. Kenney prier t0the ti~I it W&* ~i, ~4It~9
the date and substance of *ach such 8is~u~sion

2) Please state the purpose of the loan as understood
between you and Mr. Kenney.

3) Please provide copies of all written agreements
evidencing the loan and its terms. If no such documents exist,
please state all terms of the loan, including but not limited to:

a) the date the loan was made;
- b) the ending date of the repayment period;

c) the repayment schedule;
d) the interest rate on the loan and the method used

to calculate such interest;
e) the condition(s) upon which the loan could become

0 due upon demand;all collateral for the loan;
g) the names and addresses of all witnesses to the

loan.
0

4) Please list all source(s) of the funds that constituted
your $40,000 loan to Charles Kenney, e.g., personal funds, bank
loan, stockbrokerage, insurance firm, etc.

5) If your response to interrogatory number 4 is personal
funds, please provide:

a) the name and address of the financial institution
in which those funds were held immediately prior
to the making of the loan;

~



t~ti*s Zat RaymQnd Krias)iy

& ~

b) the number(s) for the ao~ow~t(a) hoin whd~oh tte
fut~6s were withdravnp

C) the name(s) in which all such accounts wore be)4s
and

8) the 8ate upon which the funds wr. 4~aw~ #a4
the method of withdrawal, e.g., cash, *k~eok, m~u~
order.

6) If your response to interrogatory number 4 is a loan,
please provide:

a) the name and address of the financial institution
or other party that made the loan;

b) the terms of the loan; and
C) the date of the loan.

*0

N
7) Please state the form in which you disbursed the

$40,000 loan to Mr. Charles Kenney, e.g., cash, personal check,
money order, etc.

N

8) If the loan to Mr. Kenney was made by written

o instrument, please provide a copy of such instrument.

0



Znttrrogatory

TO: Esther Goff

In your July 7, 1983, letter to Mr. Garcia, amending t~e
Kenney for Congress Committee's April Quartez2y Report, ~rQR
a $58,000 loan frau Consolidated Rome Loans as the so~.e
the fiands constituting Mr. Kenney's March 31, 1982, loan
Committee. In your October 13, 1983, response to the co~ZM~
in MUR 1589, you stated that the funds constituting Mr. 1~ft~$
$40,000 loan to the Committee cane from several sources.

Please explain the discrepancy between the information
provided in your July 7, 1983 and October 13, 1983, letters to
the Commission.



~. ~~r' ~
tOt .n5~a.e5 Renfley

With respect to the $40,000 loan made to you by
a.. .. ~m Vr4u~mfru in 1981:

1) List all occasions upon which you discussed the
of the loan with Mr. and/or Mrs. Irinaky prior to the time
made, including the date and substance of each such diso~ae*A*n.

2) Please state the purpose of the loan as understood
between you and Mr. and Mrs. Krinsky.

0 3) Please provide the Coumission with copies of all

written agreements evidencing the loan and its terms. If no such
documents exist, please state all terms of the loan, including

Ifl but not limited to:

a) the date the loan was made;
b) the ending date of the repayment period;
C) the repayment schedule
d) the interest rate on the loan and the method used

to calculate such interest;
o e) the conditions upon which the loan could become

due upon demand;
f) the collateral for the loan;

o g) the names and addresses of all witnesses to the
loan.

4) Please state the form in which you received the loan,
e.g., cash, check, money order, etc.

5) Please describe how and on what date(s) you disbursed
the proceeds of the $40,000 loan you received from the Krinskys.



j;.jjj~

~og*tQt i.e tQr Charles K*ilney

a
With ~e.rct to the $40,000 loan y~u to

4, 19*2a on March 31. 19#* sti~ ~ to y~*

1) Please state the purpose of the ben.

2) Please state the form in vhich you made the boaR t* the
committee, e.g., cash, check, money order, etc.

3) If a written instrument was used to make the loan,
please provide a copy of such instrument.

4) Please describe what you did with the proceeds of the
loan after the committee repaid you on April 4, 1982.



TELEPHQNZ:

The above-named individual i. hereby designated a~ my

counsel and is authorized to receive any notificatSorms and

other communications from the Conunission and to act on my

behalf before the Commission.

/o~AS 3
Date

NAME: /r19~/4~01~10 A<'/,L/SkV

ADDRESS: 4II?$44~J 2/~a~' ~

HOME PHONE: 7/V- 77o-C)~7~
a I

BUSINESS PHONE: ,P'/, 1, ~ 7 /0 ~ /~ ~ C

0

0

In

0

~qrn

0

'I,



T~L3PNOtIE:

,F~vL ~,

o~O9~ ~f3- S~7Z5

~~dW

The above4 amed individual is hereby designated as my

counsel and is authorized to receive any notifications and

other communications from the Commission and to act on my

behalf before the Commission.

Date

NAME:

ADDRESS:

?UA4~

HOME PHONE: 7/If 77~?7~
BUSINESS PHONE:

0

U)

0

0
qa





* N ~ ~ q

W~~b4~*gtoa9 ~C4

p FZ~3T RUSPM 0~WS

D~TZ AND TINt OF TMNSMI7T~
a~ COC TO TEE COMMISSION ~ -~:/~

CONPLAINABTS' NAMES: Raymond Krinsky, Sylvia Kri~tky

RESPONDENTS' NAMES: Charles Kenney and Kenney for Congress
Committee

RELEVANT STATUTES: 2 U.S.C. SS 434(b); 441a(a)(l) (A),
and 441a(f)
11 C.F.R. 5 110.9

INTERNAL REPORTS CHECKED: Report of Kenney for Congress

FEDERAL AGENCIES CHECKED: None

GENERATION OF NATIER

This matter was initiated by an outside complaint on June 8,

1983.

SWOIARY OF ALLEGATIONS

Raymond and Sylvia Krinsky, husband and wife, allege in

their complaint that Charles Kenney may have violated the Act by

accepting a loan of $40,000 from them for use in his campaign and

failing to properly report the loan to the Commission.

FACTUAL AND LEGAL ANALYSIS

According to the complaint, Charles Kenney, a. California

congressional candidate, borrowed $40,000 from the complainants

for his congressional campaign during November 1981 and defaulted

on the loan on November 10, 1982. The pre-primary report of



x / j~q' ~

th ICern~ey~ f~k. ~ ~
1~

Charles Keni~ey's ~tt~%~i *l~i4ai#i% *~U~0~ ~~I~Ii44~

candidate made & $4QQ*~ 3oa~ to tbe ~o~4tt. ca. ~1~rh *~. ~2,

sand, on April 4, 2i82~ the CO~itt** 4i*b~V*8 $4O~*# t~ b~#

candidate as a loan repayment. Th~ complainants *~g~sst ~ the

funds for the $40,000 loan and s~absequent disbgrsaent in tbe

name of the candidate originated from the loan that they hid made

to the candidate. *1

In his June 27, 1983, response to the complaint, Charles

Kenney denied the allegation that the loan was used for his

campaign. *Ee states that the business purpose of the loan was

known to Raymond and Sylvia Krinsky and that such purpose is

corroborated. by the fact that the loan was used to pay off an

existing loan and to supplement his real estate business. Mr.

Kenney attached to his response certain documents purporting to

show an escrow transaction involving the loan proceeds. The.

documents show only that Charles Kenney, his wife Mary Kenney,

Southwest Bank, and Majestic Escrow Company were parties to the

escrow transaction. Additional dpcuments attached to the

response contain real estate information on the candidate's

residence at 22992 Lovios, Mission Viejo, California as well as

bank and ledger information on a $13,980 deposited into the

account of Kenney Real Estate.

*/ A check of the contributor index in the FEC reports failed
to indicate that the complainants have made any contributions to
any federal candidate including Charles Kenney.
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-3-

~'3ie *Ld.~cS in ~hes* 8ocuU~u~ts t*~$1* to show eith*~ )
sli the *O1Z0* of the £'z~4s ~

R~~a0md ~r*d yva Krinsky were

In the escrow tkansaction or that the proceeds from theiz 1o*%~ ~o

Kenney were not the same funds Kenney later Loaned his Corn ~ .

(See attachment I). It is the opinion of the Office of Genetal

Counsel that these documents, alone, do not refute complainants'

allegations.
;;;~ !/~On July 15, 1983, the Reports AnaXysis Division forwarded

* documents to the Office of General Counsel that it had received

from the Committee's current treasurer who was responding to an

informational request. These documents were provided to show the

Ifl source of the $40,000 loan made to the Committee by the

* candidate. JThe documents show that on March 18, 1982, the

candidate took out a loan for $58,000 from Consolidated Home

Loans for the purpose of repaying a business debt, that the loan
was collateralized with a deed of trust on a house owned by the

O candidate and his wife at 3004 Calle Grande Vista, San Clemente,

California, and that part of the proceeds from the $58,000 loan

were used by the candidate to make the $40,000 loan to the

Commi.ttee on March 31, 1982. (See attachment II). It is the

opinion of the Office of General Counsel that these corroborate

Charles Kenney' s contention that the $40,000 loan to his

Committee originated from a loan obtained in the ordinary course

of business through the refinancing of one of his investment

homes and not from the loan obtained from the Krinskys.



Committee (M~r~*b )Z, 1R~) ~1~7

to the Cmmittt. .~44w~t4 *~ the ~~o~,k4#44 ~

Information oogp~e4 idth the fact thet the Z~n*y l~ti ~*

four months prior to Rem~ay's lean to the Cou~mitt*e, ~*a4 t~ the

conclusion that the Krinsky loan was not used for campaign

purposes.

The Office of General Counsel, therefore, recommends a

finding of no reason to believe that the Act has been violated.

Recoendations

1. Find no reason to believe that the Candidate violated the
Act.

2. Find no reason to believe that Kenney for Congress violated
the Act.
3. Find no reason to believe that the complainants violated the
Act.

4. Close the file.

5. Approve attached letters.

Charles N. Steele
General Counsel

By:
nnet A. G

Associate General Counsel
Date ~

Attachments

I Charles Kenney's Response
II Treasurer's Response
III Letters

0

V.

N

0

iqa

C
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Kenneth A. Gross OctQber Z3, 1~0$
Associate Genral Council
Federal Election Commission
Washington, D.C. 20463 RE: )IUZ 1589

Dear Hr. Gross:

In reply to your inquiry pertaining to a further compleint
by Hr. & Mrs. Krinsky, the candidate has advised me he is
responding to your request under separate cover.

Attached is the statement of designation of counsel. The
attorney will represent the candidate and the Committee should
the need arise.

I was not the treasurer at the time the alleged transaction
0 took place; however, a review of all the records do not indicate that

any wrong doing ever occurred and Mr. Kenney has provided me ~uithIn adequate information to satisfy me that Hr. & Mrs. Krinsky'. amiey
was never used for the campaign. In addition, I find no reporting
violations regarding receipt of monies for the campaign, Please
refer to my previous reports submitted to Mr. Roberto Garcia,
Reports Analyst, dated July 7, 1983.

In reference to this further complaint, regarding the mQnies
received from proceeds of financing investment property in San Clemente,
only a portion of the proceeds was used in conjunction with other
monies received by Mr. Kenney for his real estate business and

O together with his personal funds to comprise an amount of $(#Q,0O0~
Again, I refer to you the rport to Mr. Garcia.

I find this continous harraseu~eut by the Krlnakys extremely vendictive
in nature and turning into an obsession with them to recapture the*ri&es~.
They entered into a business transaction with Mr. Kenney and as with
all business negotiations (especially with trust deeds) were apprised
and knowledgeable of the risks involved as a junior trust deed lien holder.

I do hope that this matter is resolved soon. Please advise if I
can be of further assistance to you.

Esther H. Goff,
Treasurer



)MU a

TELEPhONE:
~714) 847-6041

The above-named individual is hereby designated as my

counsel and is authorized to receive any notifications and

other communications from the Commission and to act on my

behalf before the Coamiission.

~AZ~di3
L~I~Ii~5 WI I *

Trasurer, Kenney For Congress Conuittee

NAME:

ADDRESS:

HOME PHONE:

BUSINESS PHONE:

Esther Goff
Treasurer: Kenney for Congress Conunittee
P0 Box 65
El Toro, Ca. 92630

714) 768-4627 -- --

(714) 770-0211





Mr. Kenneth A. Gross
Associate General Counsel
federal Election Commission
Washington, D.C. 20463

Ch~rl4~ Ge ~RM7

Octob*t~ 12, 1983

RE: MUX 1589

Dear Mr. Gross:

This is in answer to your letter of September 30, 1983 iebereby
you attached the complaint from Mr. and Mrs. flaymond Krinsky. I
viii respond by paragraph number so that an identifiable sequence
can be established.

Responding to paragraph (1) of the complaint: At no time did I~
ever indicate that the Krinskys did not contribute to my campaign.
In fact, the amount indicated by them is correct.

Responding to paragraph (2) of the complaint: The statement by~*
the Krinskys is entirely false. As I indicated in my letter to yo ~"
of June 19, 1983, the negotiations for the loan from them was startei'
well before I decided to run for Congress. At no time did the
conversation include any comments about a campaign loan. They were
at all times advised of the purpose of the Loan and the closing
statement furnished you indicates their awareness of the distribution
of the proceeds from the loan. The repeating of the information in
the aforementioned letter should not be necessary as I em sure you
have this on file in your office. However, I would like to reiterate
the time lag from the time the negotiations for the loan started,
was in excess of six months because of the requirements placed on me
from Mr. and Mrs. Krinsky. It is therefore quite obvious that the
start of this transaction was long before my intentions to run for Congress.

Further answering Paragraph (2) of the complaint: At no time did
I ever say I had another trust deed on Lovios other than Hr. Krinaky's
I held other property which had junior liens, but he is correct that
he was the only note at that time on that particular property other
than the 1st trust deed to Downey Savings and Loan Association.

Responding to Paragraph (3) of the complaint: The $40,000 loaned
to my campaign committee was a consolidation of funds from the following
resources:

0
~q.



7> Page 2 KUR: 15~ __

Charles G, Kenney

~,. Proceeds of note payable from Mr. Vasqu4s $ 7,46~,
2 Sale of trtast deed to Kr. Trap*sso
3. Sale of note to Mr. John Street
4. Sale of property Q~anzano) ll3rd interest
5. Proceeds frosa Consolidated Home Loan 7,4w
6. Sale of stock to Mr. Ron Mayes

All of the above took place subsequent to February 21, 1982 ~
prior to March 31, 1982. This is all in addition to my persone2, ~&
from wages and commissions. Upon the repayment from the committee
me this money was used to pay business debts as indicated in my priel
correspondence.

Again, I would like to state that none of the $40,000 referred to
above, that was loaned to the committee, was ever used for campaign
purposes and was repaid to me almost immediately. (Re: my previous
letter). I wholeheartedly affirm that no wrongdoing was intended nor
do I believe any committed.

The furtherance of this complaint is instituted by Mr. and Mrs.
- Krinsky as a vendictive jesture as are all the calls and visits he

makes to people in our community to degrade me. The continued harrasement
by him as placed unnecessary burdens on me, my family, and the Committee.

In
I sincerely hope the above information, together with that

furnished by me previously, will be sufficient to satisfy any doubts
the Commission may have.

~jul~~or

0
enne

As stated above and in my previous correspondence, none of Mr. and Mrs.
0 Krinsky's money was ever used for the campaign and I declare under penalty

q. of perjury that the foregoing is true and correct and to the best of
my edea b~ef.

- Subscribed and sworn to before me on

rles G. enne 3
~ kZI~VJ

Es her M. Goff, Notary Public
State of CaliforniaCounty of Orange

OPFTCIAL SEAL I-4 ~SHER M GOFF

Con fU S. 19W
NOTARY PUBLIC - CALIPORNIA



Re: - 1~89

NA ~? ~OUW53L:
George L. Rogers
Rogers ~ Dib
17111 Beach Blvd., SuIte 103
HuntIngt~rn Beach, C~ * 92647.5999

(714) 847-6041

The above-named individual is hereby designated as my
counsel and is authorized to receive any notifications and other

communication5 from the Commission and to act on my behalf before

the Commission.

In

Signature es G. Kenney

NAME:

ADDRESS*:

BONE PHONE

BUSINESS PBO~

Charles G. Kenney

P0 Box 65

El Toro, Ca. 92630

(714) 768-6663

~714) 841-1800
I~: (714) 770-0211

Date



Raymond Krinsky
Sylvia Krinsky
23542 Via Benavente
Mission Viejo, CA 926'

* . .....- 4*..,,

Se~Z3, ~9~A3

92

Dear Mr. and Mrs. Krinsky:

This letter is to acknowledge receipt of your complaint
which we received on September 12, 1983, against Charles G.
Kenney, which alleges violations of the Federal Election Campaign
laws. Attorney G. A. Finch has been assigned to analyze your
allegations. The respondent will be notified of this complaint
within five days.

In
You will be notified as soon as the Commission takes final

- action on your complaint. Should you have or receive any
additional information in this matter, please forward it to this
office. we suggest that this information be sworn to in the same
manner as your original complaint. ~or your information again,
we have attached a brief description of the Commission's procedure

o for handling complaints. If you have any questions, please
contact Cheryl Thomas at (202) 523-4073.

Sincerely,

Charles N. Steele

Associate General Counsel

Enclosure



Re: NUR 1589

Dear 148. Goff:

This letter is to notify the Kenney for Congress Campaign
("the Committee") and you, as treasurer, that on September 16,
1983, the Federal Election Commission received a coiwiplaint
alleging violations of certain sections of the Federal Election

in Campaign Act of 1971, as amended, ("the Act"). A copy of tbe
complaint is enclosed. We have numbered this matter I4UR 1589.

- Please refer to this number in all future correspondence.

MUR 1589 arises from the same set of facts as did MDI 1553.
Following its review of the complaint filed in MUR 1553 and
information provided by Mr. Kenney and the Committee, the

o Commission found there was no reason to believe that Mr. Kenney
or the Committee had violated the Act. The complaint filed in
MUR 1589, however, alleges additional facts for the Commission's

o consideration. If you wish to present information, in writing,to demonstrate that no action should be taken in connection with
these additional allegations, you must do so within 15 days of
your receipt of this letter. Where appropriate, statements
should be submitted under oath. If no response is received
within 15 days, the Commission may take further action based on
the available information.

This matter will remain confidential in accordance with
2 U.S.C. S 437g(a) (4) (B) and S 437g(a) (12) (A) unless you notify
the Commission in writing that you wish the matter to be made
public.
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~ ~

U 1~~4 ~ be represented ~ 4ot~.I $4~, 1
~i* ~~RiSsion by couR~led4 ~* ~

~R*~ ~ ~es; and telep *zie '~u~b*r 0*
~th~r is ing such coui~s*~ ~o re~*~% >1

arid other communications from the ~**~

U yo~ have ariy questions, please contact GA.
*ttorri.y asaioft4 to this matter, at (2O2)523~'4O?3.
iOrlh*tiQZi, ye have attached a brief description of
Commisilon's procedure for handling complaints.

Sincerely,

Charles N. Steele

Gene al Counsel

Associate Genera Coun

Enclosures
1. Complaint

D 2. Procedures
3. Designation fo Counsel Statement



F~i*AL ~I.~CTiON CQMI'~W$S~0N .7 V

WAS$,t~~1~N. t~ C 2O4~3

Septtmber 30, l~83

Mr. Charles G ~et~Oy
Kenney for CongresS Campaign
P.O Box 65
El Toro, California 92630

Re: t4UR 1589

Dear Mr. Kenney:

This letter is to notify you that on September 16, 1983, the
Federal Election Commission received a complaint alleging
violations of certain sections of the Federal Election Campaign

Or. Act of 1971, as amended, ("the Act"). A copy Qf the complaint is
enclosed. We have numbered this matter Z4UR 1589. Please refer

in to this number in all future correspondence.

MUR 1589 arises from the same set of facts as did NOR 1553.
Following its review of the complaint filed in NOR 1553 and
information provided by you and your committee, the Commission
found there was no reason to believe that you or your committee
had violated the Act. The complaint filed in ZIIUR 1589, however,

o alleges additional facts for the Commission's consideration. If
you wish to present information, in writing, to demonstrate that
no action should be taken in connection with these additional

o allegations, you must do so within 15 days of your receipt of
this letter. Where appropriate, statements should be submitted
under oath. If no response is received within 15 days, the
Commission may take further action based on the available
information.

This matter will remain confidential in accordance with
2 U.S.C. S 437g(a) (4) (B) and S 437g(a) (12) (A) unless you notify
the Commission in writing that you wish the matter to be made
public.

If you intend to be represented by counsel in this matter,
please advise the Comission by completing the enclosed form
stating the name, address and telephone number of such counsel,



R~ ~~izing such counsel to rpe4~
*I~.: communications frou th*

~*~a but, ,n~ questions, please contact 0,A~. W%~
~ ~O this matter, at (2O2)523-'4~fl. t~

&, ~t4#*~#~ve attached a brief description 0t ~b4
~ ~t~e~4ur. for handling complaints.

Sincerely,

Charles N. Steele

G neral Counsel

Associate General Counsel

In
- Enclosures

1. Complaint
2. Procedures
3. Designation fo Counsel Statement
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r ~ *1983
September ~ ~w~1

Pe4ral Bleotion Coumisuion
1~32,5 "K Street LW.
Washington, D. C. 201463

A'~tNu Mr. Charles N. Steele, Goneral Counsel
Mr. Kenneth A. Gros, Asooi~te General Counsel
Mr. G.A. Finch, Staff Membez' -~

Subject: Response to WR *1~53 and request for additional information.

Dear Mr. Steel., .0

This letter is in response to the opinions rendered by the Office of ~
General Counsel (page 14 para. 2).

My wife and I are responding to both your cover letter of August 8, 1983
(14th paragra~1~ And statement made to me by your Staff Member Mr. G.A. Finch

on our last telephone call, that is if ar~y additional information comes to our
attention to forward it to you.

a,
Please be advised your report is not accurate and is not acceptable to

both of us, our reasons are as follows:

(1) According to your page (2) last paragraph in which you state that we have
made no political contribotions to ar~y Federal Candidate, including Charles
Kenney, this is either your error or Mr. Kennhy' s, as I have enclosed a cow

1% of campaign statement as filed with the Orange County california's County Re-
istrar 's Office and the California Sec 'y of State * which shows the sum of
$625.00.

0 (2) Your page (2) paragraph (1) in which Mr. Kennay responds to the complaint

that the purpose of the lean was known to Raymond and Sylvia Krinsky, is not
true as we only knew what Mr. Kenney told us in our itome. When he requested

O our help towards his Congressional Campaign; we also realise that we had no

control over the funds loaned. once he received the $AiO,000. 00. We knew no-
thing of Mr. Kermey's Real Estate basin&ss, exoept his statement that he was
doing well. We don't know what loan Mr. Kenney is talking about as he had
taken out a number of them on various real estate transactions, but the 2nd
note and trust deed of 22992 Lovios, Mission Vie3o, CA 92691, which was his
own personal residence, and was signed by him and his wife and Majestic Es-
crow Co., in which he held a partnership interest, without ~ knowledge, which
is also a violation of the State of California's Corporations laws, when not
disclosed. There was only (1) 1st trust deed holder at 22992 Lovios and the
1st trust deed holder was Downey Savings & Loan Association, 3200 Bristol St.,
Costa Mesa, CA 92626., and you can verify this information with Mr. Rick
Wilson, Loan Service Manager, at the same address.

(3) According to your page (3) paragraph (1) statement that the loan in
question $140,000.00, came from Consolidated Home Loans; the following in-
formation refutes that statement. According to Mr. Randelph Brusca, President
of Consoldiated Home Loans, (copy enclosed) the $58,000 loan was taken out by
Mr. & Mrs * Kenney to satisfy a Junior loan on property of 30014 Calle Grand.
Vista, San Clemente, CA and that the check was made out to Mission Viejo Nat'

ional Bank in the sum of $40,950.28. I am sure you are aware that this sum



only tw~s tbsn yeilable to I
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Cofig. Peelcead

-/ 67ZLVIA Kktfld3KI

23912 Via Denawnt
Mission Viejo, CA 92692

Ifl State of CaliforniaSub sworn to before me
County of Orange

~nd

Debbie Markham

as

~n September J.3,19b3.

OFFICIAL SEAL
- DEBBIE MARKHAM

NOTARY PUBLIC.CALIFORNIA
I PRIIJCIPAL OFFICE IN

ORANGE COUNTY
My Commission Expif es Feb. 27, 1
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:~m Irvine I
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-~ IT ~Y OOt~N:

Re: charles G. Nqnnay
Mary J. K~zu~
3004 Calle ~an4s Vista
San Clinkte, Ca

I~w follc*eing is tlu disb~ursaunt o~ funds frum
which closed on March 18, 1982:

1~i loan $56,000.40

Settla~nt charges $ 8,674.54
Pay 1981-1982 Taees 909.01
Pay Mission Viejo Dwik 40,95O~2S
Prcceeds disbwsed to 9~rr~r 7,466.17

CC~ ID4E I~E

Presi~it

I .4

1983
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Mr. & Mrs. Ray
3542 Via Benan
Mission Viejo,

Dear Mr. & Mrs

The Feder
of your compla
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FEDERAL ELECTION COMMS$J0N
WA$HNCTON. D.C. ~O*3 - 4

JWQUZSTBD

mond Krinsky
ente
California 92692 A

~k

Re: I4UR 1553

* Krinsky:

al Election Commission h~s revi~ved tl~e allegations
mt dated June 3, 1983, and determined that on the
nformation provided in your ~oumplaint and
ovided by the Respondent there is no reeson to
violation of the Federal El.c~4on Ca~paig~ Act of
ed ("the Act), has been coi~ted.

ly, the Coasission has decided to close tbe file in
The Federal Election Campaign Act alloys a
seek judicial review o~ the Coission's dismissal
n. See 2 U.S.C. S 437g(a) (8).

Enclosed is the closing report of the Commission. The
attachments to this report have been omitted pursuant to 5 U.S.C.
5 552(b) (7) (C) becausethey contain personal financial
information of Charles Kenney provided to the CommA~sion in t~e
course of its investigation, and its disclosure would constitute
an unwarranted invasion of privacy.

Should additional information come to your attention whiqh
you believe establishes a violation of the Act, you say file a
complaint pursuant to the requirements set forth in 2 U.S.C.
S 437g(a) (1) and 11 C.F.R. S 111.4.

Sincerely,

Charles N. Steele

By: Kenneth A.
Associate General Counsel

Enclosure
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COMPLAINANTS' NAMES: Raymond Krinsky, Sylvia Krinsliy

RESPONDENTS' NAMES: Charles Kenney and Kenney for Congress
Committee

RELEVANT STATUTES: 2 U.S.C. SS 434(b), 441a(a) (1) (A),
and 441a(f)
11 C.F.R. S 110.9Jo

~ '0 INTERNAL REPORTS CHECKED: Report of Kenney for Congress

FEDERAL AGENCIES CHECKED: None

GEERATIO OP NAFIER

* 0 This matter was initiated by an outside complaint on Juno 8,

1983.
C

SUDEIARY OP ALLEGATIONS

Raymond and Sylvia Krinsky, husband and wife, allege in

their complaint that Charles Kenney may have violated the Act by

accepting a loan of $40,000 from them for use in his campaign and

* failing to properly report the loan to the Commission.

FACTUAL AND LEGAL ANALYSIS

According to the complaint, Charles Kenney, a California

congressional candidate, borrowed $40,000 from the complainants

for his congressional campaign during November 1981 and defaulted

on the loan on November 10. 1982. The pre-primary report of
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th9 ICenney for Congress Committee (tbe Committee'),

Charles Kenney's principal campaign committee, shows that tb*...:I 4
candidate made a $40,000 loan to the Committee on Ilaroh 31., ~*#*, a

and, on April 4, 1982, the Committee disbursed $40,000 to the

candidate as a loan repayment. The complainants suggest that the

funds for the $40,000 loan and subsequent disbursement in the

name of the candidate originated from the loan that they had Ma4.
to the candidate. *1

In his June 27, 1983, response to the complaint, Charles
0

Kenney denied the allegation that the loan was used for his

campaign. He states that the business purpose of the loan was

known to Raymond and Sylvia Krinsky and that such purpose is

corroborated by the fact that the loan was used to pay of f an

0 existing loan and to supplement his real estate business. Mr.

Kenney attached to his response certain documents purporting to
C

show an escrow transaction involving the loan proceeds. The.

documents show only that Charles Kenney, his wife Mary Kenney,

Southwest Bank, and Majestic Escrow Company were parties to the

escrow transaction. Additional documents attached to the

response contain real estate information on the candidate's

residence at 22992 Lovios, Mission Viejo, California as well as

bank and ledger information on a $13,980 deposited into the

account of Kenney Real Estate.

*/ A check of the contributor index in the FEC reports failed
to indicate that the complainants have made any contributions to
any federal candidate including Charles Kenney.
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Raymond ara4 *~*ia Z~1naI~y were the o~rce of the ~un4s inv4W~4

in the es~r~ ~ VACt~QE~ ~r that the ~roc.$e from t~e~ ~~an ~,

Kenney were nQt the OSUC tiands Kenney ~ater toais.4 hia C~am~.tt~e.

(See attachment ~). It is the opinion of the Office of G.pe~a2. * Ai~

Counsel that these doCuments, alone, do not refute cO~p3a*taaflt5'
4

1~
allegationS.

On July 15, 1983, the Reports Analysis Division forwarded

VP documents to the Office of General Counsel that it had received

0 from the Committee's current treasurer who was responding to an
'40

informational request. These documents were provided to show the
source of the $40,000 loan made to the Committee by the

candidate. the documents show that on March 18, 1982, the

0 candidate took out a loan for $58,000 from Consolidated Home

Loans for the purpose of repaying a business debt, that the loan

* C was collateralised with a deed of trust on a house owned by the

candidate and hi's wife at 3004 Calle Grande Vista, San Clemente,

California, and that part of the proceeds from the $58,000 loan

were used by the candidate to make the $40,000 loan to the

Committee on March 31, 1982. (See attachment U). It is the

opinion of the Office of General Counsel that these corroborate

Charles Kenney's contention that the $40,000 loan to his

Committee originated from a loan obtained in the ordLnary course

of business through the refinancing of one of his investment

homes and not from the loan obtained from the Krinskys.
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Recomendations

1. Find no reason to believe that the Candidate violated the
Act.

2. Find no reason to believe that Kenney for Congress violated
the Act.

3. Find no reason to believe that the complainants violated the
Act.

4. Close the file.

5. Approve attached letters.

A'
Date d

Charles N. Steele
General Counsel

By:
nnet A.

Associate General Counsel

Attachments

I Charles Kenney's Response
II Treasurer's Response
III Letters

I K. ~ ~ 1~ ~.

4
~

7urther~oz~e, t~e close proximity of Mr. Re~ney's *eo#Sp~ pt

the Consolidated Home Loan (March 18, 1982) with his lean to tlx*

Committee (March 31 1983) strongly suggests that Keuwiys Loan

to the Committee originated from the Consolidated lou. ?his

information coupled with the fact that the Krinsky loan va* made

four months prior to Kenney's loan to the Committee, lead to the

conclusion that the Krinsky loan was not used for campaign

purposes.

The Office of General Counsel, therefore, recommends a

finding of no reason to believe that the Act has been violated.

0
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August 8, 3983

bit. & Mrs. Raymond Krinsky
3542 Via Benanente
Mission Viejo, California 92692

Re: MUR 1553

Dear Mr. a Mrs. Krinsky:

The Federal Election Commission has reviewed the allegations
1% of your complaint dated June 3, 1983, and determined that on the

basis of the information provided in your complaint and
information provided by the Respondent there is no reason to

a believe that a violation of the Federal Election Campaign Act of
1971, as amended (the Act"), has been committed.

Accordingly, the Commission has decided to close the file in
this matter. The Federal Election Campaign Act allows a
complainant to seek judicial review of the Commission' a dismissal
of this section. See 2 U.S.C. S 437g(a) (8).

0
Enclosed is the closing report of the Commission. The

attachments to this report have been omitted pursuant to 5 U.S.C.
o S 552(b) (7) (C) becausethey contain personal financial

information of Charles Kenney provided to the Commission in the
course of its investigation, and its disclosure would constitute
an unwarranted invasion of privacy.

Should additional informatio~ come to your attention which
you believe establishes a violation of the Act, you may file a
complaint pursuant to the requirements set forth in 2 U.S.C.
S 437g(a) (1) and 11 C.F.R. S 111.4.

Sincerely,

Charles N. Steele"
General Counsel

By~ Kenneth A. Gr6ss
Associate General Counsel

Enclosure
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